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VĖŽIO GYVENIMAS: RICKO SIMPSONO PROTOKOLAS

Riko Simpsono protokolas

„Pradėkite  žmones  nuo  mažų  dozių-pusės  grūdo  sausų  trumpagrūdžių  ryžių  dydžio.  Nors  aliejus  yra
nekenksmingas, pradedantiesiems geriau yra mažiau nei daugiau. Iš pradžių kas aštuonias valandas išgerkite
mažytę šios nuostabios medžiagos dalelę, tada reguliariai didinkite dozę kas keturias dienas ir netrukus jūsų
tolerancija padidės. Jei žmogus sako, kad nejaučia jo poveikio arba jaučia tik nedaug, aš manau, kad tai gera
dozė pradedantiesiems. Jūs tiesiog norite gauti šiek tiek vaistų į savo sistemą, kad jie galėtų pradėti priprasti.

Niekada tiksliai nežinai, kaip žmogus reaguos, todėl eik lėtai ir didink dozę kas keturias dienas, kol pacientas
gali išgerti po vieną gramą kas 24 valandas. Geriausias būdas tai padaryti yra tai, kad jie įpratę vartoti maždaug
trečdalio gramo dozes kas aštuonias valandas, kai jie yra pripratę prie jo naudojimo. Vis dėlto tiems, kurie
patiria sunkumų, norėčiau priminti, kad jų dozę galima didinti lėčiau, tačiau norint pasiekti geriausių rezultatų,
ją reikia nuryti kuo greičiau.

Tai yra dozavimo instrukcijos, kurias rekomenduoja Rikas, jei pacientas pakankamai greitai sugeba toleruoti
toleranciją. Jei bus laikomasi šio protokolo, daugelis pacientų per tris savaites gali pasiekti tiek taško, kad kas 8
valandas gali nuryti trečdalį gramo. Tačiau vidutiniškai daugumai pacientų prireikia keturių -penkių savaičių,
kol jie gali išgerti tokią dozę, po kurios jie gali toliau vartoti vieną gramą per dieną, kol pasveiks arba bus
suvaldyta jų būklė.

Rikas mėgsta tiekti  šį vaistą plastikiniuose švirkštuose, kuriuose nėra adatų, o yra tik maža anga, pro kurią
galima išspausti aliejų. Jis sako, kad tokiu būdu tiekiant aliejų, pacientui lengviau išmatuoti savo dozes ir jis
neleidžia svetimoms medžiagoms užteršti vaistų.

Lengviausias būdas daugumai suprasti jų suvartojamą kiekį yra palyginti jį su panašiais į trumpagrūdžius sausus
ryžius. Pradedančiųjų dozė turėtų būti maždaug perpus mažesnė nei vieno iš šių ryžių grūdelių arba maždaug
aštuntosios colio ilgio, ši suma būtų lygi maždaug vienam ketvirtadaliui  lašo. Kai kuriais atvejais tie, kurių
tolerancija labai maža, gali  net pastebėti,  kad pradžioje jiems gali būti per daug patogu juos tvarkyti,  todėl
prireikus jie galėtų pradėti nuo dar mažiau.

Tokio dydžio dozes reikia išgerti tris kartus per dieną, anksti ryte, vidurdienį ir maždaug valandą prieš einant
miegoti. Pradedančiajam tereikia iš plastikinio švirkšto išspausti pusę grūdo sausų ryžių ir tai yra jų dozė. Nors
mes  kalbame apie  labai  nedidelį  kiekį  ir  tai  nepakenks  pacientui,  dėl  savo stiprumo ši  medžiaga  turi  būti
naudojama pagarbiai.

Po keturių dienų, kai vartojama tokia dozė, ji padvigubinama iki dozių, kurios yra lygios ryžių grūdo dydžiui,
arba  dozėmis,  kurios  yra  maždaug  ketvirtadalio  colio  ilgio,  kai  išspaudžiamos  iš  švirkšto.  Tada,  praėjus
keturioms dienoms, dozė vėl padvigubinama ir tai daroma kas keturias dienas, kol pacientas gali nuryti šešiolika
ryžių grūdų. Šis kiekis yra maždaug aštuoni devyni lašai aliejaus vienai dozei, tai yra maždaug trečdalis gramo.

Vienas ml yra tik šiek tiek daugiau nei vienas gramas svorio, todėl, jei pacientai pageidauja, jie gali naudoti šį
matavimą, kad nustatytų jų dozę. Tuo metu pacientai paprastai vartoja šią dozę tol, kol pasiekia norimą efektą
savo sveikatos būkle. Yra pacientų, kurie negalės taip greitai padidinti dozės, tačiau Rikas ragina juos išgerti
kuo greičiau, kad aliejus galėtų palengvinti jų kančias. Be to, atsiras tokių, kurie šį vaistą galės išgerti greičiau,
o Rikui tai  nesukels jokių problemų, kol pacientui bus patogu jį  gerti  greičiau,  tai  reiškia,  kad jie greičiau
pasveiks.

Tiesą sakant, Rickas mano, kad pacientai, vartodami šį vaistą, turėtų likti savo komforto zonoje. Tačiau jis vis
dar mano, kad kiekvienas, turintis sunkią ligą, neturėtų žaisti žaidimų su šia medžiaga, nes jei ji nebus tinkamai
paimta, ji gali nepavykti įveikti būklės, kurią ji turėjo gydyti.

Kadangi  šis  vaistas  yra toks  saugus vartoti,  mes paprastai  tiksliai  neišmatuojame dozių,  tačiau  tiems,  kam
patinka tikslūs matavimai ir pakankamai tikslios skalės, pirmą kartą pradėkite nuo maždaug 0,01 g (10 mg) arba
mažiau keturios dienos. Tada, jei galite, padvigubinkite iki 0,02 g (20 mg) keturias dienas, tada iki 0,04 g (40
mg) keturias dienas, 0,08 g (80 mg) keturias dienas, 0,16 g (160 mg) keturias dienas , o po to - 0,32 gramo (320
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mg). Tai būtų idealus dozavimo grafikas tiems, kurie gali greitai nuryti šią medžiagą. Taip pat naudinga žinoti,
kad 1-5 mg dozės paprastai toleruojamos be simptomų.

Kai galėsite dirbti su aukštos kokybės Indica pumpurais, gaminamas aliejus bus labai raminantis. Būtent tokį
efektą aliejus turės, jei pagaminsite tikrą „Rick Simpson Oil“ ir nerimauti bus mažai. Pacientai tiesiog užmiega
ir  galiausiai  jie atsibunda. Kai kurie iš pradžių gali  jaustis šiek tiek akmenimis,  tačiau jie nebus pažeisti  ir
paprastai  per valandą po atsikėlimo šis mieguistas  jausmas išnyks. Jei  aliejus gaminamas iš  sativa kanapių
veislių,  tikėkitės  bėdų  ir  ilgai  trunkančio  energinio  sativa.  Jūs  nenorite,  kad  žmonės,  sergantys  tokiomis
sunkiomis ligomis kaip vėžys, bandytų vartoti tokį poveikį sukeliantį aliejų ir pacientas negaus gydomosios
naudos, kurią gali suteikti gera indika. Ne visiems patinka būti aukštai ir mediciniškai nėra prasmės per daug
užmigti šia medžiaga.

Esmė yra tai, kad vaistas patektų į pacientą tris kartus per dieną. Pacientas gali tiesiog uždėti jį ant piršto ir tada
nugrandyti  ant  dantų.  Tada išgerkite  šalto  vandens  ar  arbatos  ir  jiems  bus  gana  lengva nuryti.  Kai  kurios
padermės gamina malonaus skonio ekstraktą, tačiau su tuo lengva susidoroti. Tiesiog padėkite pacientų dozę ant
mažo  duonos  gabalėlio  ir  sulenkite,  tada  įkiškite  į  burną  ir  išgerkite  vandens.  Tą  patį  galima  padaryti  ir
naudojant bananus ar kitų rūšių vaisius. Idėja yra kuo greičiau patepti  aliejų pacientui, tačiau Rikui vis dar
patinka matyti, kad jie lieka savo komforto zonoje.

Kiekvienas žmogus yra skirtingas, ir mūsų tolerancija šiam vaistui skiriasi nuo žmogaus iki žmogaus, todėl
įsitikinkite, kad pacientas patenkina nurytą kiekį. Esant daugeliui rimtų ligų, pacientams svarbu greitai nuryti šį
vaistą, todėl jiems gali būti didesnė tikimybė išgyventi. Kaip jau minėjau, nors aliejus yra nekenksmingas, jei jo
išgeriama per daug, pacientai dažnai nemėgsta šios patirties. Taigi lėtai didinkite jų dozę; taip jie bus patogūs
naudojant.

Vis dėlto, kaip mes mėgstame sakyti, agresyvios ligos turėtų būti gydomos agresyviai, todėl jei turėčiau ką nors,
kas kelia grėsmę gyvybei, per trumpiausią įmanomą laiką suvalgyčiau kuo daugiau ekstrakto. Manau, kad verta
būti pasiruošusiam, todėl tie, kurie gali, turėtų kuo greičiau pradėti priprasti prie aliejaus poveikio, nes tada jie
žinos, ko tikėtis, jei kada nors prireiks vartoti didesnes dozes.

Standartinis gydymo būdas, padedantis atkurti gerą jūsų kūno būklę, yra 60 gramų aukštos kokybės aliejaus,
išgerto per tris mėnesius. Tiems, kurie vartojo chemoterapiją ir radiaciją, patartina kuo greičiau nuryti nuo 120
iki 180 gramų aliejaus.  Paprastai 60 g gali  išgydyti rimtą vėžį, tačiau tiems, kurie buvo pažeisti  medicinos
sistemos, dažnai reikia daugiau, kad vėžys nesugrįžtų ir kad būtų pašalinta šių gydymo priemonių padaryta žala.

Kai  pacientas  vėl  bus sveikas,  galite  sumažinti  dozę iki  vieno ar  dviejų gramų per  mėnesį  arba tiek,  kiek
pacientas nori nuryti; mūsų požiūriu, kuo daugiau, tuo geriau. Nepraleiskite palaikomųjų dozių, nes jos yra
svarbios norint išlaikyti gerą sveikatą. Gramas per mėnesį ar lašas per dieną po darbo vakare skamba nedaug,
tačiau, pasak Ricko, to turėtų pakakti, kad jūsų kūnas būtų sveikas.

Be to, jam patinka, kad pacientai kartu su aliejumi naudoja kitus natūralius dalykus, tokius kaip obuolių sėklos
ir kviečių žolė. Iš savo patirties aš taip pat norėčiau, kad pacientai  valgytų kanapių sėklas, nes jose esantis
aliejus yra toks maistingas ir naudingas organizmui.

Rickas taip pat mano, kad pacientai turėtų stengtis kuo greičiau padidinti savo kūno pH, nuriję tokius dalykus
kaip arbūzas ar citrinos sultys ir pan. Jis sako, kad tai yra svarbiausia ir tai gali suteikti pacientui daug daugiau
galimybių išgyventi.

Pacientai  taip  pat  turėtų  pradėti  valgyti  daugiau  žalių  vaisių  ir  daržovių  bei  valgyti  mažiau  mėsos,  ypač
perdirbtų veislių, kuriose yra daugiau toksinų. Rikas tvirtai tiki sulčių spaudimo mašinų naudojimu ir mano, kad
didelės vitamino C dozės taip pat gali būti labai naudingos.

Tai  Riko Simpsono protokolas ir  todėl jo vardas bus žinomas amžinybę.  Tai turbūt svarbiausias visų laikų
atradimas,  o šio žmogaus mums suteikto teigiamo poveikio negalima pervertinti.  Kuo naudinga šiuolaikinė
medicina ir technologijos, kai jos neveikia? Jei norite pamatyti rezultatus, išbandykite Riko gydymo metodą.
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Mums buvo priekaištauta, kad šį aliejų vadiname gydomuoju, bet ką dar galėtumėte pavadinti medžiaga, kuri
gali  būti  sėkmingai  naudojama  tiek  daug  medicininių  problemų  gydymui?  Kai  kurie  mano,  kad  žodžiai
„išgydyti viską“ reiškia, kad šis aliejus suteiks amžiną gyvenimą, tačiau tai nebuvo Riko ketinimas. Žinoma, šis
vaistas  gali  prailginti  jūsų gyvenimą,  o jo  vartojimas  gali  trukti  daug ilgiau,  ir  tai  neabejoja.  Vis dėlto  tai
nereiškia, kad tai suteiks amžinąjį gyvenimą.

Šis aliejus daugeliui vis dar nėra teisiškai prieinamas, todėl prireiks labai daug laiko, kol bus nustatyta, kiek
metų jis gali būti pridėtas. Kol kas mes nelaikome šio vaisto nemirtingumo eliksyru ir tvirtai tikime, kad jis
nepadaro jūsų neperšaunamo. Vis dėlto, kaip sako Rikas, jei kada nors rasime nemirtingumo raktą, jis yra tikras,
kad kanapės bus pagrindinis ingredientas.

Nemanykite,  kad naudodami jį  negalite  užsikrėsti  virusu.  Jūs vis  dar galite  užsikrėsti  tokiais  dalykais  kaip
gripas, tačiau jo poveikis gali labai sumažėti ir pasveiksite daug greičiau. Pandemijos ar kažko panašaus atveju,
jei nurijote ar jau valgote nuostabų aliejų, kurį šis augalas gali suteikti, jūsų šansas išgyventi tikrai padidėtų “.
Jindrichas Bayeris, „Fenikso ašaros“: Riko Simpsono istorija

Informacija apie dozavimą

Ar yra gydymo protokolas?

„Yra  protokolas  ir  jo  reikia  laikytis,  kad  gydymas  būtų  veiksmingas.  Nedidelis  aliejaus  kiekis  gali  būti
naudojamas odos vėžiui ir kitoms ligoms gydyti lokaliai arba išgarinti ir įkvėpti,  kad padėtų gydyti plaučių
ligas. Aliejus taip pat gali būti absorbuojamas į kūną, jei jis naudojamas žvakučių pavidalu arba, žinoma, jį
galima nuryti tiesiai per burną. Norėdami gydyti vidinį vėžį, pacientas turi kuo greičiau nuryti aliejų. Apskritai,
jūs  visada norite,  kad šis  vaistas  protingiausiu  būdu patektų  į  vietą,  kuri  sukelia  problemą.  Pavyzdžiui,  jei
gydėte žarnyno vėžį, greičiausiai veiksmingiausia gydymo priemonė būtų vartoti žvakučių pavidalo aliejų.

Vidutinis pacientas gali išgydyti visą 60 gramų vėžio gydymą maždaug per 90 dienų. Žmonės, patyrę radiacijos
ir chemoterapijos žalą, arba pacientai, kurie daugelį metų kenčia nuo MS ir kitų sunkių ligų, kai kuriais atvejais
pastebės, kad jų sveikatos problemos gali išgydyti gana ilgai.

Tie, kurie patyrė rimtą žalą medicinos sistemai ir tik pradeda gydymą, turi suvokti, kad šis natūralus aliejus
greitai neišgydo. Dažnai tokiems pacientams reikia daug daugiau aliejaus ir jį reikės vartoti ilgesnį laiką. Tokie
pacientai per šešis mėnesius turėtų stengtis suvartoti nuo 120 iki 180 gramų, kad pašalintų žalą, kurią paliko
chemoterapija ir radiacija, ir pašalintų žalą, kurią sukėlė kitos ilgalaikės ligos ir tai, kas buvo naudojama joms
gydyti. Kai pacientas bus išgydytas ir visa žala bus pašalinta arba būklė bus suvaldyta, rekomenduoju, kad jie ir
toliau  gertų  palaikomąją  dozę  -  nuo  1  iki  2  gramų aliejaus  per  mėnesį,  kad  būtų  išlaikyta  gera  sveikata.
Suaugusiam žmogui tai  prilygsta maždaug lašui per dieną, ir  kai jie yra pripratę  prie jo naudojimo, jie net
nejaučia jo poveikio, Taigi aš tikrai negaliu įsivaizduoti,  kad tai per didelė kaina už gerą sveikatą “. Rickas
Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

Kodėl priežiūros dozės tokios svarbios?

„Kiekvienas turėtų vartoti palaikomąsias dozes, kad organizmas būtų detoksikuotas ir geros sveikatos. Viskas,
ko reikia, yra 1–2 gramai aliejaus per mėnesį, tiesiog nurykite lašą naktį maždaug valandą prieš miegą. Tai
suteiks jums gerą miegą ir netgi suteiks tam tikrą apsaugą nuo Japonijos ir kitur sklindančios radiacijos.

Aliejus veikia kartu su jūsų kūnu, kad išlaikytų jūsų sveikatą ir apsaugotų nuo įvairių sveikatos problemų. Aš
net neleisčiau savo vaikui skiepytis šiomis siaubingomis vakcinomis ir šūviais, kuriuos tokie žmonės kaip Billas
Gatesas bando įstumti mums į gerklę. Jei noriu apsaugoti savo vaikus nuo gripo, pasitikėsiu tinkamai pagamintu
kanapių aliejumi, nes žinau, kad jis yra veiksmingas ir nepadarys jokios žalos.
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Aš siūlau pacientams pradėti  nuo trijų  dozių per dieną,  maždaug pusė grūdelio sausų trumpagrūdžių ryžių.
Tokia dozė prilygtų maždaug ¼ lašo, todėl, kaip matote, daugeliu atvejų pradedantiesiems reikėtų pradėti nuo
labai mažų dozių.

Vienintelis  kartas,  kurį  rekomenduočiau  pacientams  pradėti  nuo  didesnių  dozių,  būtų  greitai  atsikratyti
priklausomybę sukeliančių ir pavojingų vaistų nuo skausmo arba jei jie būtų prie pat mirties durų. Kai žmonės,
vartojantys tokius vaistus, pradeda gydyti aliejumi, jie paprastai perpus sumažina skausmą malšinančius vaistus.
Tikslas yra nuryti  pakankamai aliejaus skausmui malšinti  ir  padėti  pacientui  išsilaisvinti  nuo šių pavojingų
priklausomybę sukeliančių vaistų vartojimo. Vartojant aliejų, pacientui bus daug lengviau atlikti šią užduotį ir
jis patirs mažiau abstinencijos problemų, nes aliejus puikiai padeda atsikratyti priklausomybių.

Tiems,  kurie  yra tokioje  situacijoje,  manau,  kad jų  pirmoji  dozė turėtų būti  maždaug dvigubai  didesnė nei
vidutinis pradedantysis. Tada jie turėtų kuo greičiau padidinti dozę, kol pasieks tašką, kai jiems nereikia kitų
vaistų  skausmui  kontroliuoti.  Nuimdami  žmones  nuo  tokių  dalykų  kaip  morfinas,  galite  susidurti  su  tam
tikromis problemomis. Kartais sumaišius aliejų ir morfiną, morfino poveikis gali būti dar ryškesnis ir pacientas
gali pradėti haliucinuoti.

Tai  tik  trumpalaikis  trūkumas,  nes  sumažėjus  morfino  vartojimui  paciente,  haliucinacijos  mažės,  kol  jos
nebebus. Daugeliu atvejų pacientų pašalinimas iš šių medžiagų kelia keletą problemų, todėl nesitikėkite, kad
turėsite  per  daug  problemų.  Toliau  didindami  dozę,  pacientas  įgis  didesnę  toleranciją  ir  netrukus  jie  net
nebejaus aliejaus poveikio. Kai tai atsitiks, jie gali greitai nuryti bet kokį aliejaus kiekį, kurio reikia, kol jie
pasveiks.

Po keturių dienų pradinės dozės vartojimo dauguma žmonių gali  padidinti  suvartojamą kiekį.  Aš siūlau tai
daryti  maždaug  kas  keturias  dienas,  nes  tai  suteikia  pacientui  laiko  išsiugdyti  toleranciją  šiai  medžiagai.
Vidutiniam žmogui  užtrunka nuo keturių iki  penkių savaičių,  kad jis pasiektų tašką,  kuriame gali  suvartoti
gramą per dieną. Tai reiškia, kad pacientas kas 8 valandas išgeria 8–9 lašus aukštos kokybės aliejaus. Pasiekęs
šią dozę, pacientas gali tęsti tokį greitį, kol būklė išnyks arba bus kontroliuojama.

Daugeliui pacientų šio vaisto toleravimas atsiranda labai greitai ir jie gali vartoti aliejų daug greičiau. Jei esate
vienas iš šių žmonių, nedvejodami nurykite šią medžiagą taip greitai, kaip jums patinka, nes galutinis rezultatas
bus tas, kad išgydysite daug greičiau. Aš visada įspėju pacientus, kad jie, naudodamiesi šiuo vaistu, liktų savo
komforto zonoje, tačiau jei aliejaus galima išgerti greičiau, tai suteikia pacientui daugiau galimybių išgyventi.

Šis metodas leidžia organizmui ugdyti toleranciją lėtai, o po keturių - penkių savaičių daugumai žmonių nekyla
problemų nuryti gramą per dieną, o kai kuriais atvejais net daugiau. Paprastam žmogui, kuris didina dozę kas
keturias dienas, paprastai kyla nedaug problemų. Tiesą sakant, aš turiu žmonių, kurie vartojo aliejų, pranešimus,
kuriuose  teigiama,  kad jie  niekada net  nepakilo  gydymo metu.  Mes visi  skirtingai  toleruojame bet  kokius
vaistus, todėl manau, kad geriausia leisti pacientui nustatyti, kokį kiekį šios medžiagos jam patogu vartoti.

Jūsų dydis ir kūno svoris mažai susiję su jūsų tolerancija kanapių aliejui. Mačiau pradedantiesiems, kurie buvo
labai dideli vyrai, išgėrę vieną lašą šio aliejaus ir per valandą jie net negalėjo išlipti iš Česterfildo. Nors jų
žmonos, kurios buvo daug mažesnės, galėjo išgerti tą pačią dozę ir nieko nejausti. Taigi, kaip matote, dydis nėra
svarbus veiksnys nustatant, kiek pacientas gali išgerti, tai tikrai daugiau apie patį pacientą.

Pradėdami gydymą šiuo vaistu,  žinokite,  kad jis  sumažins  kraujospūdį.  Jei  šiuo metu vartojate  vaistus nuo
kraujospūdžio, dažnai tikrinkite savo spaudimą, nes labai tikėtina, kad per labai trumpą laiką jums nebereikės
nieko, išskyrus aliejų, kad būtų galima kontroliuoti kraujospūdį. Be to, jei pacientas serga cukriniu diabetu, jis
turi stebėti cukraus kiekį kraujyje. Daugeliu atvejų insulino poreikis sumažės, o kai kuriems jų nebereikia.

Kai žmonės geria aliejų, man patinka matyti, kad jie lieka savo komforto zonoje, tačiau tiesa yra ta, kad kuo
greičiau jie gali jį išgerti, tuo didesnė tikimybė išgyventi.

Turėjau vieną vyrą,  kurio tolerancija  labai maža,  prireikė septynių mėnesių,  kad išgertų 60 g gydymo. Tai
išgydė jo galinę limfomą, bet aš būčiau norėjusi, kad jis būtų galėjęs greičiau atlikti visą gydymą.
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Laimei, retai susiduriu su pacientais, kuriems gydymas užtrunka taip ilgai, tačiau taip atsitinka. Aš net mačiau
pacientus, kurie per mėnesį išgėrė visą gydymą ir sugebėjo išgydyti galutinį vėžį. Todėl aliejaus suvartojimo
greitis dažniausiai priklauso nuo pačių pacientų ir nuo to, kaip greitai jie gali sukurti toleranciją.

Gydymo pabaigoje dauguma žmonių ir toliau vartoja aliejų, tačiau daug mažesniu greičiu. Kaip jau minėjau
anksčiau, maždaug viena ar du gramai per mėnesį, tai yra maždaug lašas aliejaus prieš miegą kiekvieną naktį,
būtų gera palaikomoji dozė.

Nemėgstu  matyti  žmonių  perdozavus  aliejaus,  tačiau  perdozavimas  nekenkia,  todėl  nepanikuokite,  jei  taip
atsitiks. Pagrindinis šio vaisto šalutinis poveikis yra miegas ir poilsis, kuris vaidina svarbų vaidmenį gijimo
procese. Paprastai per valandą po dozės vartojimo aliejus liepia atsigulti ir atsipalaiduoti. Negalima kovoti su
mieguistu jausmu, tiesiog jaustis patogiai ir leisti  aliejui suteikti  jums reikalingą poilsį.  Daugeliu atvejų per
mėnesį su šiuo gydymu susijęs dienos nuovargis išnyksta, tačiau pacientas ir toliau miega labai gerai naktį.

Pacientams, kurie miršta nuo vėžio, sakau, kad aliejus padarys vieną iš dviejų dalykų: arba išgydys jų vėžį, ir jie
toliau gyvens, arba, tais atvejais, kai per vėlu paveikti gydymą, aliejus palengvės išeiti ir jie gali bent jau mirti
be didelių kančių ir išlaikyti savo orumą.

Kanapių aliejus sėkmingai gydomas nuo vėžio ir yra linkęs išgyventi. Deja, daugelis žmonių, kurie atvyksta pas
mane,  buvo labai  pažeisti  medicinos  sistemos,  naudojant  chemoterapiją  ir  spinduliuotę  ir  tt  Tokio  gydymo
sukelta  žala  turi  ilgalaikį  poveikį,  o  žmones,  kurie  patyrė  šiuos  vadinamuosius  gydymo būdus,  sunkiausia
išgydyti. Tačiau nenusiminkite, nes net jei buvote stipriai pažeistas, šio aliejaus sėkmė vis dar yra 70–80%.

Tinkamai  pagamintas  ir  naudojamas  kanapių  vaistas  yra  didžiausias  natūralus  gydytojas  šioje  planetoje.
Nesvarbu,  nuo ko kenčia  žmogus,  jis  turėtų išbandyti  aliejų  ir  pamatyti,  kuo jis  gali  jam padėti.  Jei  tikrai
pavargote nuo kančių, leiskite sau pailsėti ir išbandykite tai, kas tikrai veikia. Kai patirsite, ką šis vaistas gali
padaryti,  suprasite,  kodėl istorija ir  aš abu vadiname kanapių mediciną visais  įmanomais  vaistais  “.  Rickas
Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

Kiti natūralūs dalykai, kuriuos galite padaryti, gali padėti

„Kai  pacientai  ateina pas mane aliejaus  vėžiui  gydyti,  pirmas dalykas,  kurį  jiems liepiu,  -  pakeisti  mitybą.
Stenkitės kuo toliau nuo gyvūninių baltymų, nes šios rūšies baltymai skatina vėžio augimą. Įsigykite sulčių
spaudimo aparatą ir pradėkite valgyti kuo daugiau žalių vaisių ir daržovių, nes augaliniai baltymai kovoja su
vėžio  augimu.  Nustokite  vartoti  cukrų  ir  pakeiskite  jo  naudojimą  natūraliais  saldikliais,  tokiais  kaip  žalias
medus.

Kuo greičiau pakelkite paciento pH, nuriję tokius dalykus kaip arbūzas ir citrinų sultys ir tt

Prieš kelis dešimtmečius mokslininkai pasiekė puikių rezultatų gydydami vėžį mega dozėmis vitamino C, kuris
buvo švirkščiamas tiesiai į paciento kraują beveik taip pat, kaip gydytojai švirkščia chemoterapiją, tačiau be
niokojančio šalutinio poveikio, kuris gali sukelti paciento mirtį. Todėl manau, kad didelės vitaminų dozės gali
būti labai naudingos pacientams, sergantiems tokiomis sunkiomis ligomis kaip vėžys.

Taip pat leiskite pacientui kasdien pradėti valgyti dviejų obuolių sėklas, todėl jie gaus gerą dienos dozę B17,
kuris taip pat žinomas kaip laetrilas. Prieš daugelį metų buvo daug propagandos apie tai, kad šis gydymas nėra
saugus, tačiau šie įtarimai pasirodė klaidingi. Tiesą sakant, B17 yra gana geras gydymo nuo vėžio rezultatas.
Taip pat galite gauti naudos iš kitų natūralių dalykų, tokių kaip kviečių žolė ir mėlynieji žalieji dumbliai. Prieš
kelerius metus gydytojas Italijoje netgi gydė kai kurias vėžio rūšis, naudodamas soda, todėl turime išlaikyti savo
mintis atviras visoms galimybėms.

Daugelis žmonių, kurie naudojo aliejų savo vėžiui gydyti, nieko nepakeitė, tačiau aliejus vis tiek padarė savo
stebuklą ir jie buvo išgydyti.  Vis dėlto,  jei  turite tokią sunkią ligą kaip vėžys,  manau, kad verta imtis  kitų
natūralių dalykų, kurie gali padėti aliejui išnaikinti vėžį ir suteikti jums daugiau galimybių išgyventi.
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Svarbiausia,  kad žmonės  turėtų  suvokti,  jog tai,  ką teikia  medicinos  sistema,  daro daug daugiau  žalos  nei
naudos. Todėl sakau žmonėms, kurie kreipiasi į mane, kad jei  nori išgyventi,  geriausia likti kuo toliau nuo
medicinos sistemos.

Tokioje liūdnoje būsenoje šiandien yra mūsų medicinos sistema ir ji nepasikeis, kol šioje sistemoje dirbantys
žmonės  pagaliau  nesupras,  kad  chemikalai  ir  nuodai  negydo.  Mano nuomone,  tai,  ką  šiandien  praktikuoja
dauguma  gydytojų,  vargu  ar  galėtų  būti  laikoma  medicina.  Daug  tiksliau  būtų  pavadinti  tikruoju  vardu  -
beprotybė.

Mano požiūriu,  kiekvienas,  sergantis  vėžiu,  turėtų  daryti  viską,  ką  gali,  kad  optimizuotų  savo išgyvenimo
galimybes. Taigi, būtinai vartokite kanapių aliejų savo vėžiui gydyti, bet manau, kad geriausia būtų įtraukti ir
kitus natūraliai naudingus gydymo būdus “. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

Papildomi patarimai pacientams, sergantiems plaučių vėžiu

K. Tai buvo kurį laiką ant aliejaus ir vis tiek turėjo naudoti skausmą malšinančius vaistus, todėl ieškojome
daugiau būdų, kaip padėti pacientui. 

A.

2) Jei  įmanoma,  pabandykite  gaminti  aliejų iš  kelių  padermių vienu metu,  paprastai  jis  turi  geresnį  kilimo
efektą. Vėlgi, ieškokite žiauriausios ir raminančios pradinės medžiagos ir aliejaus galios.

3)  Būtų  geriau,  jei  ji  nustotų  vartoti  aliejų  kapsulėse.  Norite  jo  šiek  tiek  patekti  į  burną,  kad būtų  geriau
absorbuojama po liežuviu (tokiu būdu jis turi geresnį skausmą malšinantį poveikį)

4) Pasigaminkite 0,3–0,5 g žvakučių su kakavos sviestu ir leiskite jai jas naudoti bent du kartus per dieną, ji gali
ją naudoti ir analiniu, ir kitu būdu. 

5) Leiskite jai išgarinti aliejų kelis kartus per dieną - norima kosėti, jai reikia iškosėti tai, kas nepriklauso jos
plaučiams, įskaitant tuos navikus (jie tiesiog susitrauks, o po to subyrės ir ji juos iškosės).

6) Padarykite  aliejaus  tinktūrą  su alkoholiu  (20–30–50%, priklausomai nuo to,  kiek aliejaus  turite;  1–2 ml
aliejaus 4 ml 96–99% alkoholio)  ir užtepkite  toje vietoje,  kur ji  buvo operuota.  su lašintuvu ar lašintuvu -
paprastai  tiks vienas ar du lašai,  ir  tokiu būdu galite sutaupyti  daug aliejaus.  Žinoma, aliejų taip pat galite
patepti tiesiai į tą vietą ir uždengti tvarsčiu ir kartoti kas tris dienas arba kai tvarstis nukris.

7) Padarykite tepalą su taukmedžio sviestu arba ištirpinkite šiek tiek aliejaus šiltame kanapių sėklų aliejuje arba
aukštos kokybės aukščiausios kokybės pirmojo spaudimo alyvuogių aliejuje ir kelis kartus per dieną įtrinkite tą
vietą. Tai turėtų padėti pašalinti skausmą šonkauliuose, taip pat galite jį naudoti nuo žaizdų ir bet ko ant jos
odos.

8) Į savo racioną įtraukite kanapių sėklas, kanapių širdis ir kanapių sėklų aliejų - bent saują sėklų/širdelių arba
1–3 šaukštus kanapių sėklų aliejaus. 

9) Padidinkite jos kūno pH su arbūzu ir citrinos sultimis ir pan., Leiskite jai kasdien valgyti sėklų iš dviejų
obuolių (B17). 

10) Stenkitės kuo greičiau skausmą malšinančius vaistus ir pleistrus pakeisti aliejumi. Jei pradėsite tepti aliejų
vietiškai, tai turėtų labai padėti. Žvakutės taip pat daro stebuklus plaučių ligoms. Kuo daugiau aliejaus ji sugers
ir kuo greičiau tai padarys, tuo geriau. Ji turėtų likti po gramą ar daugiau per dieną, kol nugalės ligą, ir tada
vartoti  palaikomąją  1-2 g dozę per  mėnesį.  Taip pat  perskaitykite  ir  vykdykite  visas kitas mūsų svetainėje
pateiktas instrukcijas. Linkėjimai JB ir RS

Administravimo keliai
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Kokius aliejaus vartojimo būdus rekomenduojate ir kokie jų privalumai?

„Aš visada siūlau pacientams, kad jie galėtų nuryti aliejų per burną vidaus sąlygoms arba tiesiog atkurti savo
kūno sveikatą. Praėjus keliems dešimtmečiams, kai kasdieniame gyvenime susiduriame su toksinais, net tie,
kurie mano, kad yra sveiki, turėtų apsvarstyti galimybę suvartoti visą 60 gramų terapiją, kad detoksikuotų savo
kūną, kol šios medžiagos gali sukelti sveikatos problemų.

Norint gydyti daugelį  ligų,  tokių kaip hemorojus ar žarnyno vėžys ir kt.,  Geriausia aliejų naudoti  žvakučių
pavidalu. Dauguma žmonių to nesuvokia, tačiau aliejaus įsiskverbimas į kūną yra vienas efektyviausių būdų
užduočiai atlikti.

Manau, kad pacientui naudinga, jei aliejus suleidžiamas kuo arčiau naviko ar bet kokio kito gydymo. Todėl, jei
turite žarnyno problemų, žvakutės greičiausiai veiktų geriausiai, tačiau jei turite kažką panašaus į gerklės vėžį,
aliejų nuryčiau per burną.

Daugelį metų gydytojai ir tyrėjai laboratorinių gyvūnų THC švirkščia auglius ir pasiekia gerų rezultatų. Tačiau,
deja,  jie  nedarys  to  paties  mirštančiam vėžiu  sergančiam pacientui,  todėl  dar  kartą  pabrėžiama,  kad  mūsų
medicinos sistema nesugeba padaryti to, kas tinka pacientui. Jei gydytojai pripažintų šį nuostabų vaistą tik tokį,
koks jis yra, ir pradėtų tinkamai dirbti su šia medžiaga, daugelis dabar mirštančių žmonių galėtų būti išgelbėti.

Dažnai  pas  mane  ateina  pacientai,  sergantys  plaučių  vėžiu  ir  kitomis  plaučių  ligomis.  Tokiems  žmonėms
rekomenduoju ne tik nuryti aliejų, bet ir naudoti garintuvą. Šio vaisto išgarinimas kartu su nurijimu gali turėti
labai teigiamą poveikį kenčiantiems nuo plaučių vėžio ar kitų plaučių ligų. Viskas, ką pacientas turi padaryti,
yra nuryti įprastą dozę, tada pašildyti garintuvą ir įkvėpti išgarintus kanabinoidus į plaučius. Tai galima padaryti
kas  aštuonias  valandas,  kai  jie  geria  įprastą  dozę,  ir  pacientui  tereikėtų  porą  kartų  įkvėpti  išgarintus
kanabinoidus kiekvienu atveju. Naudojant šį metodą, plaučių vėžys yra puolamas iš abiejų pusių ir tai gali labai
padidinti gydymo efektyvumą.

Daugeliu  atvejų navikai  tiesiog išnyksta,  tačiau  girdėjau,  kad kai  kurie  pacientai  iš  tikrųjų kosėjo negyvus
navikų gabalus, su kuriais sirgo. Esu tikras, kad tai nėra patirtis, kuri patiks, bet tai yra natūralus būdas, kuriuo
mūsų plaučiai atsikrato dalykų, kurių ten neturėtų būti.

Be to, pažįstu pacientų, kuriems žarnyno judesių metu praėjo navikai, bet, žinoma, tai irgi tik natūralu. Kai
kuriais atvejais šiuos negyvus kapsuliuotus navikus gali tekti pašalinti chirurginiu būdu, jei jie yra per dideli,
kad galėtų praeiti natūraliomis priemonėmis, todėl tokioje situacijoje reikėtų kreiptis į gydytoją.

Sprendžiant iš tų, kuriems aliejų teikiau tiems, kurie sirgo įvairiomis vėžio formomis, nežinau nė vienos vėžio
rūšies, kurios šis aliejus nebūtų veiksmingas gydyti. Man visos vėžio formos yra išgydomos, nesvarbu, kur jis
pasireikš jūsų kūne. Kuo mažiau žalos pacientas patyrė iš medicinos sistemos, tuo didesnė tikimybė pasveikti,
todėl, mano nuomone, norintys išgydyti vėžį turėtų naudoti šį patikrintą natūralų metodą. Rickas Simpsonas,
Kanapės: vaistingiausias augalas

Vietinis naudojimas

„Vietiniam naudojimui aliejų galima maišyti su odos kremais, įdegio losjonais ir pan. Tačiau esant rimtoms
odos ligoms patariu naudoti tik gryniausią aliejų. Maišant aliejų su bet kuo, sumažės šio vaisto stiprumas. Vis
dėlto daugelis šių susilpnintų kanapių vaistų formų gali būti gana veiksmingos gydant odos problemas.

Dažnai žmonėms, turintiems labai blogą odos būklę, pasklidusią didelėse kūno vietose, rekomenduoju kanapių
tinktūrą.  Tinktūra yra tiesiog aliejus, sumaišytas su alkoholiu ar tam tikru nešikliu. Kai akių lašeliu tepama
tinktūra odos būklei, alkoholis sukelia vieną lašelį pasklisti gana dideliame plote. Alkoholis išgaruoja vos per
kelias sekundes, paliekant ploną aliejaus plėvelę.
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Tinktūros yra ekonomiškai efektyvus būdas tepti  aliejų dideliuose plotuose, o patys pacientai  gali pritaikyti
tokios tinktūros stiprumą pagal savo poreikius. Jei norite, kad tinktūra būtų stipresnė, tiesiog įpilkite daugiau
aliejaus; jei jie nori susilpninti, tada tiesiog įpilkite daugiau alkoholio.

Ar manote, kad kanapių tinktūros gali būti tokios pat stiprios kaip jūsų kanapių aliejus?

Pagal tūrį būtų neįmanoma, kad kanapių tinktūra būtų tokia stipri kaip grynas aliejus. Pacientas gali nuryti savo
dozes, sumaišytas su alkoholiu, bet kokia būtų šio vaisto vartojimas kartu su alkoholiu? Aliejus yra vaistas, o jo
maišymas su alkoholiu ar kitais tokiais nešikliais, mano nuomone, nėra naudingas vidiniam naudojimui.

Šiuo metu yra narkotikų kompanija,  parduodanti  per brangią kanapių tinktūrą „Sativex“,  kuri purškiama po
liežuviu  skausmui  malšinti  ir  tt  reikia  pirkti  „Sativex“,  nes  mano  manymu,  mano  pateiktas  aliejus  yra
efektyvesnis. Esant vietinėms sąlygoms, tinktūra gali būti naudojama, kad aliejus patektų toliau, tačiau esant
sunkiai odos būklei ar infekcijai, norėčiau, kad gydymui būtų naudojamas grynas aliejus.

Kokie yra pagrindiniai vietinio naudojimo būdai ir ar matėte kokių nors alerginių reakcijų į aliejų?

Aš pastebėjau, kad tinktūros yra veiksmingos gydant daugelį odos ligų ir tokiu būdu naudojant aliejų gali būti
daug mažiau švaistoma. Žmonėms, besirūpinantiems savo veido spalva, tiesiog sumaišius aliejų su mėgstamu
veido kremu ir suteikiant sau gerą veidą, gali būti dramatiškų rezultatų.

Herpes, odos vėžys, karpos, apgamai ir kitos odos ligos gali būti gydomos grynu aliejumi be jokių man žinomų
alerginių  reakcijų.  Tiesą  sakant,  vienintelę  reakciją,  kurią  mačiau,  kai  aliejus  naudojamas  lokaliai,  sukėlė
tvarsčiai,  kuriais jis buvo padengtas. Jei tvarstį naudojate ilgą laiką, tai gali sudirginti vietą, padengtą lipnia
tvarsčio dalimi. Tiesiog vieną ar dvi dienas reikia nustoti naudoti tvarsčius ir būklė išnyks.

Kitas dalykas, kurį turiu paminėti, yra tai, kad aliejus neleidžia tvarsliams prilipti prie žaizdos ar infekcijos, kuri
yra gydoma. Tai gali atrodyti ne per daug svarbu, bet jei kada nors patyrėte kančią pašalinti tvarstį, kuris prilipo
prie žaizdos, suprasite, ką turiu omenyje.

Kai buvau Kanadoje, aš dažnai maišydavau įvairių veislių aliejus, nes jie gali labai skirtis dėl savo medicininių
savybių.  Tai darydamas pastebėjau,  kad šie sumaišyti  aliejai  turi  geresnį bendrą gydomąjį  poveikį daugeliu
sąlygų,  todėl  jei  planuojate  gaminti  aliejų  didesniu  mastu,  galite  apsvarstyti  tą  patį  “.  Rickas  Simpsonas,
Kanapės: vaistingiausias augalas

Ar galite derinti įvairius aliejaus vartojimo būdus?

„Visi skirtingi aliejaus vartojimo būdai gali būti derinami be kenksmingo šalutinio poveikio ir iš tiesų tai gali
būti labai naudinga kai kuriose situacijose. Pavyzdžiui, jei sirgčiau plaučių vėžiu, aš galėčiau derinti aliejaus
vartojimą su žvakučių naudojimu ir taip pat išgarinti aliejų, kad jis būtų įkvėptas tiesiai į mano plaučius. Tiek
burnos nurijimas, tiek žvakutės gerai veikia gydant plaučių vėžį ir aliejaus garinimas taip pat gali būti naudingas
tiems, kurie kenčia nuo šios būklės.

Mokslinėje literatūroje teigiama, kad organizmas negali apdoroti THC, jei jis nėra ištirpintas gyvūniniuose 
riebaluose. Ar nebūtų efektyviau taip naudoti aliejų?

Aš tikrai  nerimauju  dėl  to,  ką  sako  mokslinė  literatūra,  ir  nemanau,  kad  gyvūniniai  riebalai  yra  naudingi
pacientams, sergantiems tokiomis ligomis kaip vėžys. Iš mano patirties, aliejus neturi būti maišomas su niekuo,
kad būtų veiksmingas. Kadangi daug kartų išgėriau be maisto ir vis dar pajutau jo poveikį, manau, yra didelė
tikimybė, kad tai, kas mums buvo pasakyta, yra neteisinga. Jei organizmas negali apdoroti THC nesumaišęs su
gyvuliniais riebalais, kodėl aš vis tiek galėjau jausti aliejaus poveikį? Be to, kai rūkomos kanapės, sąnaryje nėra
gyvulinių riebalų, tad kaip žmonės pakyla?
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Naudojant procesus, kurie tirpdo THC į gyvulinius riebalus, sviestą, taukus ir pan., Jaučiu, kad sumažėja vaisto
stiprumas. Gydo aliejus, o ne sviestas ar gyvuliniai riebalai, todėl manau, kad šį vaistą reikia vartoti gryniausia
forma, kad būtų pasiektas maksimalus veiksmingumas. Jei paimčiau žmogų, kuris sirgo dviem odos vėžiu, ir
vieną gydyčiau grynu aliejumi, o kitą - aliejiniu gyvūnų riebalų mišiniu, neabejoju, kad grynu aliejumi gydomas
vėžys išgydytų daug greičiau ir efektyviau “. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

Rūkyti kanapes

Ar galite palyginti medicininę rūkymo ir kanapių valgymo vertę?

„Kai žmogus rūko sąnarį, daugiau kaip 90% augalinės medžiagos vaistinių savybių tiesiog pakilo. Man ironiška
matyti  pacientus,  kurie  chemoterapijos  būdu rūkė kanapes,  kad  sumažintų  pykinimą,  nes  jie  rūko tą  pačią
medžiagą, kuri, tinkamai vartojama, galėtų juos išgydyti.

Man yra mažai arba visai nėra palyginimo tarp kanapių rūkymo ir eterinio aliejaus nurijimo iš šio augalo, kad
būtų galima gydyti sveikatos būklę. Jei tiesiog siekiate šiek tiek palengvinti savo būklę, kanapių rūkymas gali
būti  naudingas.  Bet  jei  norite tinkamai gydyti  šią ligą,  geriausias būdas tai  padaryti  yra nuryti  aliejų.  Nėra
abejonių,  kad  net  kanapių  rūkymas  turi  tam  tikrų  gydomųjų  savybių,  tačiau  nesitikėkite,  kad  tokiu  būdu
išgydysite rimtą ligą.

Kuo rūkyta marihuana naudinga medicinos požiūriu?

Medicininiu  požiūriu  kanapių  kanapių rūkymas  turi  ribotą  medicininę  vertę,  palyginti  su aliejaus  nurijimu.
Rūkymo puodas dažnai gali turėti įtakos cukraus kiekiui kraujyje diabetu sergantiems žmonėms, taip pat gali
padėti  sumažinti  akių  spaudimą žmonėms,  sergantiems glaukoma.  Mes visi  žinome apie kanapių  gebėjimą
sumažinti  pykinimą ir rūkyti.  Ši medžiaga dažnai padės kovoti su skausmu, susijusiu su daugeliu sveikatos
sutrikimų.

Net  tiesiog rūkant  gerą  Indica padermę žmogus  gali  atsipalaiduoti,  o  tai  savaime gali  būti  gana naudinga.
Rūkymo puodas gali padėti sumažinti daugelio ligų, tokių kaip MS, simptomus ir dažnai yra labai naudingas
tiems, kurie serga spazminėmis ligomis. Netrūksta įrodymų, kurie aiškiai parodytų, kad net ir kanapių rūkymas
gali daug prisidėti prie daugybės žmonių gerovės visame pasaulyje. Bet, mano požiūriu, kodėl tik sumažinti
simptomus, kai išgydyti ar daug geriau kontroliuoti problemą gali būti įmanoma, jei vaistas tinkamai vartojamas
aliejaus pavidalu?

Yra mažai palyginimo tarp kanapių rūkymo ir kanapių aliejaus vartojimo. Rūkymas yra mažiausiai efektyvus
kanapių  kaip  vaisto  vartojimo  būdas.  Gydomoji  kanapių  galia  daug  kartų  padidėja,  kai  gaminamas
koncentruotas kanapių augalo eterinis aliejus. Jei norite pamatyti tikrąją vaistinę magiją šiame augale, pradėkite
gerti  aukštos  kokybės  kanapių  aliejų.  Kai  pradedama  valgyti  žalią,  nesudegusią  THC  ir  su  ja  susijusius
kanabinoidus, dažnai būna medicininių stebuklų. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

Į ką reikėtų sutelkti tyrimus?

„Artimiausiu metu svarbiausia yra išauginti kuo geresnes vaistines štamas, kad galėtume nustatyti jų tikrąsias
medicinos dorybes. Kadangi šis vaistas yra nekenksmingas, mes galime atlikti bet kokius tyrimus, kurių reikia
gydant žmones.

Kai kurios kanapių rūšys yra daug veiksmingesnės nei kitos įvairioms medicininėms situacijoms. Per trumpą
laiką turėtume sugebėti nustatyti geriausias padermes bet kokiai būklei gydyti, ir tai leis efektyviau gydyti šiuos
sutrikimus.  Be to,  mes turime kuo greičiau įdiegti  tam tikrą kokybės kontrolę  ir  parengti  standartus,  kurių
tiekėjai privalo laikytis. Šiuo metu pacientai neįsivaizduoja aliejų, kuriuos perka iš kitų, kokybės ar efektyvumo.
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Iš tiesų dar daug reikia ištirti šio augalo vaistines savybes, tačiau, jei tai padarysime tinkamai, manau, kad per
trumpą laiką galime daug ko išmokti “. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

„Mano 28 metų draugei šiandien buvo atlikta krūties vėžio operacija, jie sako, kad vėžys pašalintas, bet vis tiek
nori  jai  atlikti  chemoterapiją.  Mes anksčiau kalbėjome,  ir  aš jai  pasakiau,  kad atsisakytų chemoterapijos  ir
tiesiog imtųsi RSO. Ar aš teisus šiuo klausimu? Iš to, ką perskaičiau „Phoenix Tears“, manau, kad tai teisinga,
bet norėčiau jūsų pagalbos atsakant į tai. Dėkoju." Justinas

-  Gerai  padaryta,  Justinai.  Jokio  chemijos  ar  skenavimo.  Operacija  buvo  nereikalinga.  Leiskite  jai  per
ateinančius  šešis  mėnesius  suvalgyti  120–180  g  aliejaus  ir  vadovaukitės  mūsų  svetainėje  pateiktomis
instrukcijomis. JB

„Įsivaizduokite, kad bandote išmokyti žmones dėvėti kelnes ... Atrodo, lengva. O kas, jei žmonės jums kasdien
rašytų žinutes ir  klaustų,  kaip užsimauti  kelnes? (sunkinantis)  Tai kaip kiaulienos  diena! Jei  aš užsimausiu
kelnes ir viskas padaryta teisingai, tokiu būdu parodysiu ką nors kitą. Galėčiau juoktis iš žmonių, kurie nori
pabandyti apsiauti kelnes ir pasakyti: „Ei, jie puikiai tinka, žinoma, bet tai nekeičia fakto, kad jie yra atgal! (Tai
veikė Khrisui Krosui).

JB tiesiog pasako mums, kas veikia, ir nepasakys kitaip, nes nereikia kitų būdų. Vykdykite nurodymus arba
eikite pasivaikščioti su kelnėmis atgal, bet nepykite ant JB, kai suprasite, kad jis tiesiog parodė jums teisingą
būdą tai padaryti! Mes nesistengiame keisti teksto knygoje, mes tiesiog tyrinėjame kitas knygas! “ Čadas

-  Ačiū,  Čadai,  tai  buvo  puikus  paaiškinimas  ir  taip,  tu  teisus.  Visa  RSO  medicinos  problema  yra  tokia
įžeidžiančiai paprasta, kad iš tikrųjų ją apsunkina. Žmonėms yra pernelyg paprasta tuo patikėti, būtent tada, kai
jie negali patys išbandyti vaisto ir turi tik apie tai skaityti.

Ir visa tai yra tai, kad žmonių gyvybėms gresia pavojus. Aš kalbuosi su jais asmeniškai, matau skausmą jų
veiduose, neklausk manęs, ką tai daro su manimi po visų šių metų. Man čia nėra daug vietos improvizacijai,
nėra laiko  ilgiems bebopo solo ar nemokamam džiazui.  Tai  tvirtas  senbuvis  dvylikos  juostų bliuzas  ir  yra
dvylika juostų ilgio. Rikas mums nurodė, kaip sekti, bet visi nori išradinėti ratą dėl tam tikrų ego problemų ar
to, kas tai yra.

Viskas, ką sakau apie tai: „Pirmiausia įvaldyk ryžių viryklę ir ventiliatorių. Pirmiausia RSO, tada visos kitos
(mažiau stiprios) kanapių medicinos formos. Nes potencija yra svarbi. Kuo stipresnis ir raminantis aliejus, tuo
geriau pacientui. Jūs neturite išbandyti vidaus sąlygų, pirmiausia išbandykite odos būklę ir pažiūrėkite, ar jis
greičiau išgydomas naudojant tikrą labai stiprų ir raminamąjį RSO, kurio sudėtyje yra 95–98% THC, ar dar ką
nors, kas turėtų jums padėti. Tada žinokite, kad tas pats, kas vyksta jūsų odoje, vyksta ir jūsų organizme, kai
vartojate šį vaistą.

Kai tai padarysite, iš esmės prarasite susidomėjimą mažiau veiksmingomis kanapių vaistų formomis. Ne todėl,
kad kai kuriais atvejais jie negali padėti, bet kodėl verta skristi antrą ar trečią klasę, kai už tuos pačius pinigus
galite skristi pirmąja klase ir tuo pačiu greičiau ir patikimiau išgelbėti savo gyvybę?

RSO yra aukščiausios kokybės medicina, o visa kita, kaip aš žiūriu, nėra aukščiausios kokybės vaistas. Ir aš
noriu  aukščiausios  kokybės  vaistų,  kodėl  aš  norėčiau,  kad  praskiestas  vaistas,  o  ne  tikras?  Kuo  žiauriau
raminantis ir stipresnis aliejus, tuo geriau jis veikia kaip vaistas - ir tai niekada nesikeis. “JB

„Geriausias RSO yra 95–98% THC ir labai stiprus bei raminantis. Bet kas kitas (neapdorotos kanapės, sultys,
valgomieji  maisto  produktai,  aliejus  su  dideliu  CBD  kiekiu,  nedekarboksilintas  BHO,  tinktūros,  tepalai,
mišiniai, maceratai), yra mažiau veiksminga kanapių vaistų forma. Žinoma, visos kanapių medicinos formos
tam tikru mastu yra naudingos, tačiau nesiekite savo gyvenimo dėl mažiau stiprių kanapių vaistų formų “. JB

Rick Simpson kanapių aliejaus gamybos procesas
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„Paprastai dirbu su svaru ar daugiau pumpurų iš labai stiprių aukštos kokybės indikos ar indikos dominuojančių
sativos kryžių.  Iš uncijos gero pumpuro paprastai  susidarys nuo 3 iki  4 gramų aukštos kokybės aliejaus,  o
pagaminto  aliejaus  kiekis  įvairiose  padermėse  skirsis.  Niekada  nesate  tikras,  kiek  aliejaus  gausite,  kol
neapdorosite medžiagos, su kuria dirbate. Vidutiniškai iš svaro gero pumpuro paprastai gaunama apie 60 gramų
aukštos kokybės aliejaus, o kartais iš kai kurių veislių galite gauti net daugiau.

Atrodo, kad daugelis mano, kad aliejus turi būti gintaro spalvos ir kad jūs turėtumėte matyti.  Dažnai mano
gaminami aliejai pasižymėjo šiomis savybėmis, bet ne visada. Jūsų gaminamo aliejaus spalva ir tekstūra labai
priklauso nuo įtempimo, metodo ir tirpiklio, kurį naudojate aliejui gaminti. Nesijaudinkite, jei jūsų gaminamas
aliejus yra tamsesnės spalvos, tai nereiškia, kad toks aliejus nėra stiprus vaistas. Iš tikrųjų kai kurie stipriausi
mano kada nors pagaminti aliejai buvo tamsios spalvos, tačiau jie vis tiek turėjo norimą gydomąjį poveikį.

Manau, kad šios instrukcijos turėtų palengvinti šio aliejaus gamybą visiems, tačiau prieš pradėdami įsitikinkite,
kad turite viską, ko reikia, kad tai padarytumėte tinkamai. Viskas, ko reikia, yra pradinė medžiaga, tirpiklis,
medžio ilgis, du plastikiniai kibirai, keletas mažų indų su piltuvėliais ir kavos filtrais, elektrinė ryžių viryklė,
ventiliatorius, nerūdijančio plieno matavimo puodelis, kavos šildytuvas ir švirkštai.

Procesas, kurį ketinu aprašyti, apima pradinės medžiagos plovimą du kartus geru tirpikliu, pvz., Grynu lengvu
alifatiniu  benzinu  arba  99% izopropilo  alkoholiu,  kad  būtų pašalinta  turima  derva  iš  augalinės  medžiagos.
Lengvasis benzinas pasirodė esąs labai geras tirpiklis aliejui gaminti, be to, jį palyginti pigu, palyginti su kitų
tirpiklių  kaina.  Jis  gaminamas  įvairiomis  formomis  ir  skirtingais  pavadinimais,  tačiau  mano  naudojamas
tirpiklis Kanadoje vadinamas lengvu benzinu, o Europoje jis dažnai vadinamas benzinu (e). Jis parduodamas
daugeliu pavadinimų,  tačiau jei  kreipiatės į  degalų tiekėją,  jums neturėtų kilti  didelių  sunkumų kai kuriuos
susekti,  jei  paprašysite  vandeniliu  apdoroto  lengvo  alifatinio  tirpiklio  benzino/naftos
eterio/benzino/angliavandenilio tirpiklio, kurio virimo temperatūra yra nuo 40 iki 100 ° C (140-212 ° F), CAS
numeris 64742-49-0.

Lengvasis benzinas  yra naudojamas pramonėje ir  dažnai naudojamas nuriebalinti  variklio  dalis  arba plonus
dažus ir pan., Todėl esu tikras, kad jums turėtų būti sunku rasti tai, ko jums reikia. Kad būtų galima suprasti,
kaip ji naudojama daugeliu atvejų, tai ta pati medžiaga, naudojama kuro „Coleman“ lempoms ir krosnelėms.
Bet, deja, į „Coleman“ kurą dedama rūdžių inhibitorių, todėl nerekomenduoju šio kuro naudoti alyvai gaminti.
Daugelyje pasaulio šalių taip pat yra medicininės klasės benzino (heksano), tačiau jis yra šiek tiek brangesnis ir
paprastai  sunkiau  gaunamas,  o  aš  neradau  jokio  reikšmingo  skirtumo  tarp  grynojo  lengvojo  benzino  ir
medicininės kokybės versijos .

Butanas gali gaminti aliejų, tačiau aš nerekomenduoju jo naudoti kaip tirpiklio šiam vaistui gaminti, nes jis yra
labai  nepastovus,  todėl  pavojui  neutralizuoti  reikia  naudoti  brangią  įrangą.  Be to,  naudojant  butaną  aliejui
gaminti, galutinis produktas nėra dekarboksilinamas, todėl tokiu būdu pagaminti aliejai būtų mažiau veiksmingi
medicininiam naudojimui, nebent prireiktų papildomo laiko tinkamai juos dekarboksilinti.

Vieninteliai tirpikliai, su kuriais iki šiol turiu tiesioginės patirties, yra eteris, lengvas alifatinis benzinas ir 99%
izopropilo alkoholio. Eteris yra mano asmeninis mėgstamiausias ir yra labai efektyvus tirpiklis, tačiau jis yra
brangus ir jį gauti gali būti gana sunku. Manau, kad eterį geriau naudoti uždaruose distiliavimo įtaisuose, nes jis
yra labai lakus ir dėl jo garų dirbti pavojinga.

Tiek  eteris,  tiek  lengvasis  benzinas  yra  labiau  selektyvūs  tirpikliai,  o  tai  reiškia,  kad  alkoholis  nėra  toks
efektyvus  kaip  tirpiklis,  tačiau  vis  tiek  veikia  gerai.  Alkoholis  iš  pradinės  medžiagos  ištirpins  daugiau
chlorofilo, todėl aliejai, pagaminti su alkoholiu, paprastai bus pastebimai tamsesnės spalvos.

Kad tirpiklis būtų veiksmingas, jis turėtų būti 100% grynas, o 100% grynas alkoholis yra brangus ir jį rasti yra
gana sunku. Kita vertus, lengvąjį benziną įsigyti yra gana pigu, o jo rasti paprastai nėra per sunku. Be eterio,
mano pasirinktas tirpiklis yra grynas lengvas alifatinis benzinas.

Visi šie tirpikliai, įskaitant alkoholį, yra nuodingi, tačiau jei laikysitės šių nurodymų, tirpiklio likučiai gatavame
aliejuje nekelia susirūpinimo. Gatavam produktui atvėsus iki kambario temperatūros, jis yra į riebalus panaši
medžiaga, o ne į aliejų ir yra toks pat nuodingas, kokio galite gauti. Net jei būtų likę šiek tiek tirpiklio likučių,
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pats aliejus veiktų ir neutralizuotų kenksmingą nuodingą poveikį. Iš esmės viskas, ką jūs darote, yra nuplauti
vaistines  dervas  nuo  pumpurų  medžiagos.  Po  to,  kai  tirpiklio  alyvos  mišinys  filtruojamas  ir  tirpiklis
užvirinamas, jums lieka vaistinės dervos.

Siekiant geriausių rezultatų, pradinė medžiaga turi būti kuo sausesnė. Įsitikinkite, kad jūsų darbo vieta yra gerai
vėdinama ir ar nėra kibirkščių, atviros liepsnos ar įkaitusių elementų.

Įdėkite pradinę medžiagą į gero gylio indą, kad skalbimo proceso metu neišsilietų alyvos tirpiklio mišinys. Tada
sudrėkinkite pumpurą naudojamu tirpikliu, o pumpurų medžiaga susmulkinama naudojant medienos ilgį, pvz., 2
× 2 gabalėlį.

Po to,  kai  jis  buvo susmulkintas,  įpilkite  daugiau  tirpiklio,  kol  medžiaga  bus  visiškai  panardinta  į  tirpiklį.
Dirbkite pumpurų medžiagą maždaug tris minutes su medienos, kurią naudojote ją sutraiškyti, ilgiu. Tada lėtai
supilkite tirpiklio alyvos mišinį į kitą švarų indą, paliekant pradinę medžiagą originalioje talpykloje, kad ją būtų
galima plauti antrą kartą.

Dar kartą į pradinę medžiagą įpilkite šviežio tirpiklio, kol ji vėl bus panardinta į tirpiklį, ir tada dar tris minutes
padirbkite pagal naudojamą medienos ilgį. Tada supilkite tirpiklio alyvos mišinį į tą pačią talpyklą, kurioje yra
tirpiklio alyvos mišinys nuo pirmojo plovimo.

Bandant trečią kartą nuplauti augalinę medžiagą, aliejaus gaunama labai mažai, ir tai kaip vaistas būtų mažai
arba visai neduotų naudos. Pirmasis plovimas nuo pradinės medžiagos ištirpina 70–80% turimos dervos; po
antrojo plovimo pašalinamos visos likusios dervos.

Pirmojo plovimo metu gautas aliejus yra pats stipriausias medicininiu požiūriu, tačiau jei naudojama aukštos
kokybės pradinė medžiaga,  antrojo plovimo aliejus taip pat turi naudos. Jei dėl kokių nors priežasčių turite
dirbti su medžiaga, kuri nėra tokia stipri, kaip turėtų būti, geriausia naudoti pirmojo plovimo aliejų tik vidiniam
naudojimui, o tada pradėti augti arba ieškoti pradinės medžiagos, geresnė kokybė. Atminkite, kad kokybė yra
svarbesnė už kiekį ir kuo geresnė pradinė medžiaga, tuo geresni vaistai.

Naudokite ką nors, pavyzdžiui, švaraus vandens indus su maža anga viršuje ir įkiškite piltuvus į angas, tada į
piltuvus įdėkite  didelius  kavos filtrus.  Pirmojo ir  antrojo plovimo tirpiklio  aliejaus  mišinį  supilkite  į  kavos
filtrus  ir  leiskite  tirpiklio  aliejaus  mišiniui  nutekėti  per  filtrus,  kad pašalintumėte  nepageidaujamą augalinę
medžiagą. Kuo daugiau piltuvėlių ir talpyklų naudosite, tuo greičiau jis bus filtruojamas. Kai tirpiklio alyvos
mišinys filtruojamas, jis yra paruoštas, kad tirpiklis būtų užvirintas.

Jei jo dar neturite, galite įsigyti nebrangią didesnę ryžių viryklę su atvira viršuje, kurioje yra tiek aukšto, tiek
žemo  karščio  nustatymai,  kad  tirpiklis  išeitų  iš  aliejaus.  Įsitikinkite,  kad  ryžių  viryklė  pastatyta  gerai
vėdinamoje  vietoje,  ir  netoliese  pastatykite  ventiliatorių,  kad  tirpiklis  užvirtų.  Taip  išvengsite  garų
kondensacijos ir pavojaus.  Ryžių viryklės yra skirtos nedeginti  ryžių, kai jie verda.  Įmontuoti  temperatūros
jutikliai automatiškai įjungs viryklę į žemos temperatūros nustatymą, jei temperatūra viryklėje pradės per daug
pakilti.

Gaminant aliejų, jei temperatūra pakyla šiek tiek daugiau nei 300 ° F (148 ° C), jis pradės išgaruoti iš aliejaus
esančius kanabinoidus ir, žinoma, nenorite, kad taip atsitiktų. Jei ryžių viryklė veikia tinkamai, ji automatiškai
išsijungs nuo aukšto kaitinimo režimo, esant maždaug 230 ° F (110 ° C) temperatūrai, kuri yra aukštesnė už
temperatūrą, kurioje, kaip sakoma, vyksta dekarboksilinimas, ir vis tiek yra gerokai žemesnė už THC ir kt.
kanabinoidai išgaruos. Todėl primygtinai rekomenduoju naudoti ryžių viryklę tiems, kurie niekada negamino
aliejaus, nes tai pašalina bet kokį pavojų sugadinti aptariamą aliejų. Be to, gautas aliejus yra dekarboksilintas, o
tai taip pat svarbu, todėl jis gali pasiekti visą vaistinį poveikį.

Aš  siūlau  žmonėms  nebandyti  naudoti  indų  ir  panašių  prietaisų  aliejui  gaminti.  Kai  pirmą  kartą  bandžiau
gaminti aliejų, naudojau puodą ir, nes nežinojau, kiek šilumos šie prietaisai gali generuoti, aliejus perkaito ir
buvo sugadintas. Taigi manau, kad tik protinga, kad pradedantysis turėtų pradėti nuo ryžių viryklės ir atidžiai
vykdyti mūsų nurodymus. Tai darydami jie galėtų sutaupyti daug sielvarto.
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Distiliavimo prietaisas taip pat gali būti naudojamas šiam vaistui gaminti ir panaudotam tirpikliui susigrąžinti.
Šis  metodas  tikrai  yra  prasmingesnis  nei  naudojant  ryžių  viryklę,  tačiau  fotoaparatai,  skirti  saugiai  išvirti
tirpiklius,  yra brangūs ir dauguma žmonių nežino, kaip tinkamai valdyti vieną iš šių prietaisų. Jei toks yra,
norėčiau pats naudoti fotografiją, tačiau kai kuriose šalyse fotoaparato turėjimas prieštarauja įstatymams. Jei
žmogus rimtai kalba ir nori gaminti daug naftos, pažvelkite į distiliavimą ir išmokykite tinkamai naudotis šia
įranga.

Užpildydami  ryžių  viryklę  ar  verdant  tirpiklį,  visada  įsitikinkite,  kad  toje  vietoje  nėra  kibirkščių,  atviros
liepsnos ar įkaitusių elementų, nes iš tirpiklių susidarančios dujos yra labai degios ir toksiškos. Aš naudoju tą
patį procesą tūkstančius kartų ir niekada neturėjau nelaimingų atsitikimų, tačiau dėl savo saugumo prašome
laikytis  nurodymų ir įsitikinti,  kad patalpa yra gerai vėdinama. Taip pat įspėju, kad neįkvėptumėte tirpiklių
išsiskiriančių dūmų, nes jie gali turėti nemalonių padarinių visiems šalia esantiems.

Įsitikinkite, kad ventiliatorius veikia ir sukuria pakankamą oro srautą dūmams išpūsti, tada užpildykite ryžių
viryklę,  kol  ji  bus  užpildyta  maždaug  tris  ketvirtadalius.  Tai  leidžia  tirpiklio  alyvos  mišiniui  užvirti,
neišsiliejant. Įjunkite ryžių viryklę ant aukštos temperatūros ir pradėkite virti tirpiklį. Niekada nebandykite to
padaryti nenaudodami ventiliatoriaus, nes garai gali kondensuotis ir, patekę į kaitinimo elementą, gali sukelti
gaisrą.

Kai lygis ryžių viryklėje nukrinta, toliau atsargiai įpilkite likusio tirpiklio aliejaus mišinio, kol nieko nebeliks.
Kai ryžių viryklės lygis paskutinį kartą nukris ir bus sumažintas iki  maždaug dviejų colių tirpiklio aliejaus
mišinio, į likusį tirpiklio aliejaus mišinį įpilkite apie 10–12 lašų vandens. Šis nedidelis vandens kiekis leidžia
likusiam tirpikliui lengviau išvirti viryklėje likusį aliejų.

Kai viryklėje lieka labai mažai, paprastai užsimaunu pirštines, tada paimu viryklę ir pradedu sukti jos turinį. Tai
daroma, kai oro srautas iš ventiliatoriaus vis tiek pašalina garus ir gali šiek tiek pagreitinti apdailos procesą. Per
trumpą laiką viryklė automatiškai įjungia aukštą kaitinimo režimą ir tada įjungia žemą ugnį. Kai virinamas
paskutinis tirpiklis, iš viryklės likusio aliejaus išgirsite traškėjimą ir pamatysite, kad likusiame aliejuje vyksta
šiek tiek burbuliukų. Be to, pastebėsite, kad ryžių viryklėje iš aliejaus išsiskiria nedidelis dūmų ar garų kiekis,
tačiau nesijaudinkite, nes tai dažniausiai yra tik garai, pagaminti iš kelių lašų vandens, kurį pridėjote. Kai ryžių
viryklė automatiškai persijungia į žemos temperatūros nustatymą, Paprastai leidžiu jam atvėsti, kol vėl galima
įjungti  aukštą kaitinimo režimą. Kai viryklė antrą kartą automatiškai persijungia į mažos kaitros nustatymą,
išimu vidinį puodą iš viryklės ir supilu jo turinį į nerūdijančio plieno matavimo puodelį.

Puode liks nedidelis aliejaus kiekis, kurio išgauti bus beveik neįmanoma, nebent nenaudosite sausos duonos,
kad aliejus įsigertų, kol jis dar šiltas. Tada nedidelius šios duonos kiekius galima valgyti kaip vaistą, tačiau
atminkite,  kad kartais  gali  praeiti  valanda  ar  daugiau,  kol  pajusite  jos  poveikį.  Taigi  būkite  atsargūs,  kiek
suvalgote tokios duonos, nes net ir labai mažas kiekis gali užmigti kelias valandas, lygiai taip pat, kaip ir žalias
aliejus. Kitas geras būdas išvalyti aliejų, likusią puode, yra puodą nuplauti nedideliu kiekiu alkoholio, kad būtų
gauta kanapių aliejaus tinktūra.

Tokia tinktūra gali būti labai veiksminga gydant odos ligas ir tik šiek tiek gali padėti, o tai gali sutaupyti pinigų.
Kadangi aš ir taip dažnai mėgstu maišyti kelių padermių aliejų, dažniausiai likusį aliejų paprastai palieku puode
iki kito karto. Maišydami skirtingų padermių aliejus, jūs gaunate visų šių rūšių aliejų gydomąją naudą, ir aš
pastebėjau,  kad  tokie  aliejai  yra  veiksmingi  gydant  viską.  Jei  turite  daug skirtingų  gerųjų  kanapių  veislių,
manau,  kad aliejų maišymas yra gera idėja,  tačiau jei  to nepadarysite,  manau, kad tik vienos rūšies aliejus
tikriausiai patenkins jūsų poreikius.

Paimkite  aliejų,  kurį  supylėte  į  nerūdijančio  plieno  matavimo puodelį,  ir  padėkite  jį  ant  švelnaus  šildymo
prietaiso, pavyzdžiui, kavos šildytuvo, kad išgaruotų visas aliejuje likęs vanduo. Gana dažnai likusį vandenį
išgaruoti  reikia  tik  neilgai,  tačiau kai  kurios padermės gamina daugiau natūralių  terpenų nei kitos.  Dėl  šių
terpenų aliejus, kurį dabar turite ant kavos šildytuvo, kurį laiką gali burbuliuoti, ir gali prireikti šiek tiek laiko,
kol tokie aliejai nutraukia šią veiklą. Kai aliejus ant kavos šildytuvo nustojo burbuliuoti ir veiklos mažai arba
visai nematyti, nuimkite aliejų nuo kavos šildytuvo ir leiskite jam šiek tiek atvėsti. Kitas būdas užbaigti aliejų
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nenaudojant kavos šildytuvo - aliejų maždaug valandai įdėti į orkaitę, įkaitintą iki 130 ° C. Tai dekarboksilins
gatavą aliejų, o tirpiklio likučiai neturėtų būti problema.

Tada,  naudodami  plastikinius  aplikatorius  ar  švirkštus  be  adatų,  kuriuos  galite  įsigyti  vietinėje  vaistinėje,
stūmokliu lėtai traukite šiltą aliejų į švirkštus ir leiskite jam atvėsti. Per trumpą laiką derva taps tiršta į riebalus
panaši medžiaga.

Kartais derva yra tokia stora, kad atvėsus gali būti sunku ją išstumti iš švirkštų. Jei taip atsitiks, tiesiog per
trumpą laiką įdėkite švirkštą į puodelį karšto vandens, kad galėtumėte lengviau išspausti dozę. Kartais pacientas
išstumia per daug aliejaus, tačiau jei taip atsitiks, tiesiog patraukite atgal švirkšto stūmoklį ir aliejaus perteklių
paprastai be didelių sunkumų galima ištraukti atgal į švirkštą.

Vidutiniškai, norint atlikti du plovimus, sausam svarui medžiagos reikės maždaug 2 galonų (8–9 litrų) tirpiklio.
Jei  ketinate  gaminti  aliejų  iš  daugiau  ar  mažiau  pradinės  medžiagos,  tiesiog  atlikite  matematiką,  kad
nustatytumėte,  kiek tirpiklio jums reikės. Nuo pradžios iki pabaigos paprastai užtrunka nuo trijų iki keturių
valandų, kad būtų atliktas visas procesas, o tada vaistas yra pasiruošęs vartoti.

Taip pat reikėtų paminėti, kad šis aliejus turi itin ilgą galiojimo laiką. Tačiau ilgalaikiam saugojimui aš įdėčiau
jį į tamsų butelį su sandariu dangteliu arba nerūdijančio plieno indą. Laikant vėsioje tamsioje vietoje, jis gali
išlaikyti savo vaistinį stiprumą daugelį metų.

Iš pradžių kai kuriems gali atrodyti baisu bandyti gaminti savo vaistus, tačiau iš tikrųjų šis procesas yra labai
paprastas.  Viskas,  ką  jums reikia  padaryti,  tai  atidžiai  sekti  instrukcijas  ir  porą  kartų  pagaminus  šį  vaistą
pastebėsite,  kad  jį  pagaminti  nėra  daug  sunkiau  nei  puodelį  kavos.  Kai  pasigaminsite  savo  vaistus,  visa
medicina paslėps paslaptį ir daugeliu atvejų nebereikės pasikliauti gydytojais, nes dabar tapote savo gydytoju “.
Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas
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K. Kodėl sausos medžiagos šlifavimas praranda THC? Ar yra koks nors paaiškinimas?

A. Ar kada nors sumalėte tikrai stiprų pumpurą? Jei tai padarėte, turėtumėte žinoti, kodėl. Tie balti milteliai,
kurie yra aplink stalą po to, kai juos sumaliate, yra THC (arba trichomos) ir būtent tai turėjo likti aliejuje. Be to,
kai jis sumaltas, tada jis yra per plonas ir jūs pašalinsite daug to, ko iš tikrųjų nenorėjote nuplauti aliejuje.

Išdžiovinkite  kaulų  sausus  pumpurus,  kai  sudrėkinate  juos  benzinu  arba  pasirinktu  tirpikliu,  tačiau  prieš
apdorodami jų nelieskite, nes kiekvieną kartą palietę jų prarasite. Aliejai, pagaminti iš maltos medžiagos, yra
žymiai silpnesni už aliejų, pagamintą iš pumpurų, kurie buvo susmulkinti juos sudrėkinus.

Pirmasis greitas plovimas yra stipriausias ir pašalina apie 70% THC, antrasis - apie 20%, o trečiasis - apie 5%.
Kai sumalsite, į aliejų pateksite visus tris plovimus (iš tikrųjų keturis) ir to nenorite. Kokybė virš kiekybės. JB

„Labas JB. Per trumpiausią laiką galite palikti pumpurą išdžiūti, jei to reikia skubiai? Dėkoju." Priscilla

- Kol išdžius kaulai.  Bet aš greitai  išdžiovinčiau, tarkime, 5–7 g pumpurų, iš kurių gausite maždaug gramą
aliejaus,  kad pradėtumėte,  ir  tada  galėsite  jį  baigti  tinkamai  išdžiovinti,  maždaug per  savaitę.  Kuo mažiau
apdorosite pradinę medžiagą prieš apdorodami, tuo mažiau dervos išmesite. Taigi geriausia ne dekarboksilinti
pradinės medžiagos (kaip tai daro GW be jokios priežasties, jūs galite dekarboksilinti alyvą su mažesnėmis
problemomis ją kaitindami, o jūs vis tiek turite tai padaryti, kad pašalintumėte tirpiklio likučius). Geriausia, jei
įmanoma, įdėti pumpurą į kibirą, skirtą perdirbti tiesiai džiovinimo patalpoje, be jokio papildomo tvarkymo.
Kuo mažiau paliesite pumpurą, tuo geriau. JB

1.) Kaulams sausus pumpurus šlifavau tik rankomis, nenaudojamas malūnėlis. Pradinė medžiaga atrodė kaip
labai maži pumpurai, maždaug. 5–10 mm skersmens, todėl dažniausiai nėra miltelių. Kadangi dabar turiu savo
„maisto gaminimo“ patirties,  visiškai sutinku su jumis  visais klausimais,  išskyrus C punktą.  Mačiau aliejų,
pagamintą iš alkoholio,  kuris paprastai  būna daug tamsesnis,  nes alkoholio vanduo ištirpina chlorofilus.  Aš
gaminau aliejų iš laboratorinio gryno naftos eterio. Šis aliejus yra daug ryškesnės spalvos (aukso rudos spalvos)
ir turi puikų, skanų aštrų skonį, palyginti su alkoholio aliejumi, kurį turėjau išbandyti. Mano mintis čia yra ta,
kad manau, kad ligroinas  nenuima tiek terpenų ir  chlorofilų,  kiek alkoholis.  Jis  taip pat  verda daug labiau
kontroliuojamas ir valdomas, kaip ir alkoholis. Taigi mano klausimas čia toks,

- Pirmiausia nemalkite medžiagos. Bet koks naudojimas su sausomis pumpurų medžiagomis praras THC ir kitus
kanabinoidus (ant stalo esančios smulkios dulkės turėjo likti kibire). Taip, šlifavimas ir pirminis benzinas būtų
„geresnis“  nei  šlifavimas  ir  alkoholis  -  toks  derinys  yra  beveik  garantuotas  gedimas,  jūs  tiesiog  negalite
pagaminti gero aliejaus.

Įdėkite pumpurą į kibirą, sudrėkinkite jį benzinu, dvi tris minutes sutrinkite lazdele, supilkite į kibirą aliejaus ir
tirpiklio mišinį. Jei dirbate su geros kokybės medžiaga, atlikite antrą skalbimą ir antrą mišinį supilkite į kibirą
pirmą kartą skalbdami. Jei nenaudojate tos geros medžiagos, pirmąjį skalbimą naudokite tik vidiniams tikslams
(ir toliau ieškokite geros medžiagos).

Eteris gamina puikius aliejus (mums labiau patinka gintaro aliejai nei tamsūs aliejai, tačiau atminkite, kad kai
kurios padermės gamina tamsesnius aliejus nei kiti). Gintaro aliejus mums patinka ir dėl praktinių priežasčių -
kas nori turėti juodus dantis su chlorofilo žymėmis? Tačiau šiuo metu to labai nerekomenduojame, nes dirbti su
eteriu yra gana pavojinga, sunku patekti į daugumą pasaulio vietų, o mums labai rūpi aliejų gaminančių asmenų
sauga. Jis gali labai lengvai pakilti esant palyginti žemai temperatūrai. Taigi daugumai žmonių lengvas alifatinis
benzinas veiks puikiai. Paprastai naudojame benziną, bet mūsų pasirinktu tirpikliu naudotų eterį.

Dabartinis tirpiklių, kuriuos mes asmeniškai naudotume, sąrašas yra: 1. eteris, 2. grynas lengvasis benzinas, 3.
99% izopropilo alkoholio, 4. maistinis alkoholis - pageidautina 99%, tačiau paprastai tai sunku gauti ir labai
brangu. Kai dirbate su 96% alkoholio, likę 4% paprastai yra vanduo. 4% iš 10 litrų yra 4 dcl, beveik puslitras
vandens, kurį turėsite užvirti - ir reikia laiko, kurį galėtumėte išleisti protingiau.

2.) Galutinį 60 ° C temperatūros aliejų 1,5 valandos įdėjau į vakuumą, kad visiškai pašalinčiau visas tirpiklio
likučius.  Kaip rašiau  jums,  aš  dekarboksilinau  aliejų,  suvalgytą  35 gramais  vėliau  ...  Aliejaus  skonis  prieš
dekarboksilinimą buvo daug pikantiškesnis, nepasakyčiau, kad blogiau, bet jūs esate teisus dėl raugėjimo.
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- Kaip sakiau praėjusį kartą, raugėjo nuo vandens likučių. Ir vanduo buvo ten dėl jūsų naudojamos „mokslinės“
žemos temperatūros.  Vis tiek turite  dekarboksilinti  aliejų,  todėl  ryžių viryklė,  kuri  išsijungs esant  110 ° C
temperatūrai, veikia puikiai. Arba, žinoma, geriausia būtų naudoti fotoaparatą - bet vėlgi, daugelis žmonių jų
neturi ir nežino, kaip juos valdyti, o sprogimo pavojus visada yra. Kai vis dar sprogsta, jis paprastai nugriauna
visą namą. Kai ryžių viryklės turinys sprogs, jis sukels tik dviejų ar trijų metrų aukščio liepsną, su kuria gana
lengva susidoroti.

Kalbant apie vakuumą - žinoma, kodėl gi ne. Jei turite įrangą ir žinote, kaip ją tinkamai naudoti, tai nėra bloga
mintis užpildyti aliejų, jei norite būti 100% tikri, kad joje nėra tirpiklio likučių, ar norite užmerkti burną tų,
kurie yra prieš naftos chemijos tirpiklius. Kai kurie žmonės tai naudoja labai sėkmingai, o aš nesu prieš. Tačiau,
kaip žinote, daugumai žmonių ši įranga nepriklauso, o daugelis mūsų pacientų net negali arba negalėjo sau leisti
ryžių viryklės ir ventiliatoriaus, todėl nerekomenduojame siurbti kaip būtinybės.

Pažiūrėkite,  koks  lengvas  ir  paprastas  yra  Riko  metodas  ir  į  kiek  klausimų  dar  turime  atsakyti.  Dabar
įsivaizduokite, kas nutiks, kai pridėsime informacijos apie kitus aliejaus gamybos būdus. Tai sukels tik sumaištį,
ir aš turėsiu dienas ir savaites bandyti atsakyti į „sujauktų“ žmonių klausimus, kurių vis tiek neketinu daryti
daug ilgiau.

3.) Prašau paaiškinti, kodėl siūlote aliejų nuryti tiesiai iš mėgintuvėlio, tiesiai į burną, be kapsulių? Kažkokia
absorbcijos  problema?  Daugumą  aliejaus  valgau  ant  cigarečių  popieriaus,  tačiau  kai  kurias  kapsules  retai
naudoju, jei turiu išvykti iš namų ilgesniam laikui. Be to, aš nemėgstu, kad tai būtų ant dantų, nes tikrai sunku
atsikratyti ...

-  Dėl  kelių  priežasčių.  Svarbiausia,  kad  šis  nurijimo  būdas  pasirodė  esąs  efektyviausias  ir  naudingiausias
pacientams. Tai pagerina burnos higieną, nes taip pat dezinfekuoja burną, o tada padeda esant bet kokioms
virškinamojo trakto ar gerklės ligoms ir pan. Tiesą sakant, kai man skauda gerklę, aš stengiuosi patepti aliejų
burnos gale ir tada laikyti tai mano burnoje tiek, kiek galiu ištverti. Daugeliu atvejų gripu ar gerklės skausmu
(arba jo simptomais) pasirūpinama per naktį.

Kaip sakote, šiek tiek aliejaus lieka ant dantų ir po liežuviu, todėl šis nurijimo būdas iš tikrųjų apima aliejaus
apdorojimą  po  liežuviu  (ala  Sativex  ir  kiti  purškikliai  ir  tinktūros,  kurias  žmonės  naudoja)  ir  perdirbimą
skrandyje ir žarnyno. Svarbiausia, kad aliejus patektų į skrandį. Taigi, jei turite nelabai gero skonio aliejaus,
galite įdėti duonos gabalėlį ar bananą ir pan. (Arba cigarečių popieriaus, jei mėgstate valgyti jame esančias
chemines medžiagas), sulenkite jį ir nurykite kaip tabletę ir nuplaukite ją vandeniu ar arbata ar bet kuo kitu.
Valykite dantis aliejumi po maždaug dešimties minučių, tai taip pat padės išlaikyti burnos higieną. Daugelis
aliejų turi skanų skonį (ypač kai pradinė medžiaga nėra sumalta ir kai aliejui gaminti nenaudojamas alkoholis.

Kapsulės - a) jas turite nusipirkti iš „Big Pharma“, kuri jas remia savo pinigais, b) kai kurie žmonės yra jiems
alergiški, c) kai kurios tirpsta jūsų žarnyne, o ne skrandyje, d) prekiautojai dažnai mažiau aliejaus kapsulėje, nei
turėtų būti, e) jie neveikia taip gerai daugeliui sąlygų, f) sunku iš jų pašalinti aliejų, kai norite padaryti jungtį
arba išgaruoti aliejų plaučių ligoms gydyti. arba kai norite aliejų naudoti lokaliai. Aš nesakau, kad negalima
naudoti kapsulių, sakau tik tai, kad geriau išmokti naudoti aliejų tiesiai iš mėgintuvėlio. Įgiję daugiau praktikos
sužinosite,  kaip  naudoti  aliejų  be  jokio  diskomforto.  Aš  asmeniškai  mėgstu  valgyti  aliejų  tiesiai  iš  ryžių
viryklės, tiesiog įmerkiu į jį pirštą ir imu tiek, kiek manau, kad galiu paimti. Įsidėmėk, tai labai „sunaudoja
aliejų“ ir paprastai imsite daugiau nei iš švirkšto. Kai aliejus yra geras, „perdozavimas“ jus tik užmigdys. Bet,
žinoma,  galiu  tai  padaryti  dėl  savo  patirties  ir  tolerancijos,  to  nerekomenduočiau  ir  nerekomenduočiau
pradedantiesiems ar neturintiems tiek patirties. Sekmes tau taip pat, Stefanai. Jindrichas “

„Jei nerimaujate dėl išlaidų, tai daug pigiau nei daugelio vaistų nuo vėžio bendras mokėjimas, o kai kurie-jei
vaistai, kuriuos vartojate namuose nuo vėžio, nėra apdrausti. Jei kam nors iš mano šeimos reikia šio aliejaus nuo
vėžio, aš rasiu būdą. Sėkmės!!!!" Liza

- „Sutinku, Liza, aliejus yra daug pigesnis gydymo būdas, kai atsižvelgiama į visas kitas išlaidas. Be to, jis yra
nepalyginamai  saugesnis už viską,  ką teiktų medicinos  sistema,  jau nekalbant  apie  tai,  kad jis  veikia  daug
efektyviau ir patikimiau ir jį tikrai smagiau vartoti nei nuodus ar radiaciją. “JB

20



VĖŽIO GYVENIMAS: RICKO SIMPSONO PROTOKOLAS

K. Žinau, kad rekomenduojate RSO pasigaminti patys, tačiau ambulatorijoje yra vietinių, ir aš tiesiog galvojau,
kokia turėtų būti teisinga kaina. 

A. Norint  pagaminti  gramą aliejaus,  reikia  4–7 g aukštos  kokybės pumpurų,  todėl  tai  turėtų būti  „teisinga
kaina“. Nekalbėkime apie juokingas kanapių kainas, man tinkama kaina už 60 g dozę yra 50–100 USD (arba
mažiau, jei ji buvo legaliai auginama lauke dideliu mastu). Nesakau, kad šiuo metu žinau, kur jį gauti už tokią
kainą,  aukščiausios  rūšies  aliejus  kainuoja  tiek,  kiek  aukščiausios  kokybės  medžiaga  kainuoja  jūsų
gyvenamojoje vietoje. JB

Kitos išgavimo formos

Ar radote kitų aliejaus gamybos būdų?

„Yra daug būdų, kaip gaminti  aliejų,  ir aš neteigiu,  kad mano metodas būtinai yra geriausias,  tačiau,  mano
žiniomis, jis vienintelis pasiteisino tūkstančiais atvejų.

Iš tikrųjų metodas, kurį parodėme pasauliui,  geriausiu atveju būtų laikomas žaliu,  tačiau tokiu būdu galima
pagaminti  labai  gryną  šio vaisto formą.  Aš norėjau  pristatyti  aliejaus  gamybos metodą su įranga,  kuri  yra
lengvai prieinama, todėl prireikus beveik kiekvienas galėtų paprastai pasigaminti savo vaistų.

Iki pat reido 2005 m. Aš naudojau distiliavimo procesus vaistui gaminti ir tirpikliams susigrąžinti. Šis metodas
yra  daug  mažiau  pavojingas  ir  labiau  „draugiškas  žemei“,  nes  tirpiklis  nėra  švaistomas.  Tačiau  policija
konfiskavo mano įrangą, o tai privertė mane pradėti naudoti ryžių virykles užduočiai atlikti.

Kokias dar išgavimo formas galima naudoti?

Vėlgi, yra daugybė išgavimo būdų, ir aš nepripažįstu, kad esu tokių dalykų ekspertas. Mokslinių metodų, pvz.,
Tauriųjų dujų gavybos ir kt., Problema yra ta, kad daugumai žmonių trūksta įrangos ir žinių tokiam gavybai
atlikti. Štai kodėl visuomenei parodėme paprasčiausią įmanomą būdą patiems gaminti šį vaistą.

Taip pat yra šalto vandens ištraukimo metodų, kurie gali būti naudojami dervoms išgauti. Aš tik porą kartų
bandžiau atlikti tokio tipo ištraukimą, o rezultatai nebuvo tokie geri, kaip tikėtasi. Vis dėlto žinau žmonių, kurie
sako, kad tokiu būdu gamino aukštos kokybės aliejų. Akivaizdu, kad šaltas vanduo negali užsidegti ar sprogti,
todėl  šalto  vandens ištraukimo metodai  tikrai  gali  būti  pasirinkimas,  tačiau  prieš  duodami  pacientui,  turite
įsitikinti, kad aliejus yra dekarboksilintas.

Kas yra dekarboksilinimas?

Dekarboksilinimas įvyksta, kai aliejuje esančios molekulės, naudojant šilumą, buvo pasuktos į delta 9 padėtį,
kad  jos  taptų  mediciniškai  aktyvesnės.  Temperatūra,  kurioje  tai  vyksta,  yra  ginčytina,  nes  daugelis  mano
peržiūrėtų  pranešimų šiuo klausimu nesutinka.  Darydamas tai,  ką aš pasiūliau,  aliejus  pašildomas iki  daug
aukštesnės temperatūros, nei sakoma, kad vyksta dekarboksilinimas. Karboksilo grupė pašalinama, o tai leidžia
molekulėms tilpti į mūsų endokanabinoidų sistemos CB1 ir CB2 receptorius ir leidžia jiems praeiti per smegenų
barjerą.

Ar yra būdas padaryti aliejų stipresnį?

Yra keletas būdų, kaip padidinti aliejaus stiprumą, tačiau vėlgi, daugeliui šių metodų reikalinga specializuota
įranga  ir  žinios,  kurių  paprastas  žmogus  neturi.  Anksčiau  aš  gamindavau  tokius  aliejus  ir  laikau  juos
galingesniais ir vaistingesniais, tačiau turint galiojančius įstatymus ir reikalingą įrangą, man buvo neįmanoma
pagaminti bet kokio kiekio.
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Ar galiu ką nors padaryti, kai mano pagamintas ar įsigytas aliejus nėra pakankamai stiprus?

Jei aliejui gaminti naudojama gera pradinė medžiaga, su šia problema susidurti nereikėtų, tačiau esu tikras, kad
atsiras tokių, kurie tai padarys. Gydant sunkią ligą, pasitarnaus tik patys geriausi, todėl jei jūsų turimas aliejus
neatitinka  užduoties,  aš  gaučiau  daugiau  pumpurų  medžiagos  ir  ją  tinkamai  pagaminčiau.  Kai  kažkieno
gyvenimas  kabo ant  plauko,  ne laikas  žaisti  su žemos  kokybės  aliejumi.  Jei  kenčiate  jūs,  ar  nenorėtumėte
geriausių  vaistų?  Taigi  pabandykite  tą  patį  pateikti  kitiems  “.  Rickas  Simpsonas,  Kanapės:  vaistingiausias
augalas

Gaminti aukščiausios kokybės alyvas

„Siekdamas  leisti  paprastam  žmogui  gaminti  aukščiausios  kokybės  ir  kuo  vaistingesnius  aliejus,  atradau
paprastą metodą, kuris beveik kiekvienam suteiks galimybę gaminti aliejų,  kurio gydomosios vertės yra dar
veiksmingesnės,  nei anksčiau parodžiau visuomenei.  .  Viskas, ką jums reikia padaryti,  yra pridėti  dar kelis
žingsnius prie proceso, kurį jau parodėme, tačiau po to, kai pagaminsite aliejų, manau, sutiksite, kad tai daro
didžiulį skirtumą.

Jei turite aukštos kokybės vaistinį pumpurą, turėtumėte sugebėti gaminti  aliejų su labai dideliu kanabinoidų
kiekiu, tiesiog naudodami gerą tirpiklį ir ryžių viryklę. Aliejai, kuriuos gaminau tokiu būdu, paprastai rodė 95%
ar didesnį THC kiekį kartu su skirtingais kitų kanabinoidų ir augalinio vaško kiekiais. Tokių aliejų gydomoji
galia yra tai, kas pagaliau suteikė kanapių kanapių augalui medicininį pripažinimą, kurio nusipelnė, tačiau vis
dėlto pastebėjau, kad gydomąją šios medžiagos galią galima pakelti į visiškai naują lygį be didelių sunkumų.

Viskas, ką jums reikia padaryti, tai paimti aliejų ir įdėti į šildymo įrenginį, kuris gali sugauti kanabinoidus, kai
jie išgaruoja, ir taip bus pagaminta aukštesnės kokybės ir grynumo alyva. Nors paprastas garintuvas gali atlikti
šią užduotį, iš tikrųjų jie nėra tinkamai suprojektuoti šiam vaidmeniui atlikti, nes prireiktų tiek laiko, kad būtų
pagamintas bet koks kiekis vaistų, o dauguma turimų garintuvų linkę nutekėti.

Norint  gaminti  didesnę masę naftos,  reikės  daug didesnio garinimo įrenginio,  kuris  būtų sandarus,  taip pat
reikės naudoti daug didesnį surinkimo kupolą, pastatytą kampu, kad pradėjus rinkti kanabinoidus jie pradėtų
kauptis.  nusileiskite  iki  žemiausio  kupolo  taško,  kur  juos  galima  surinkti  iš  mažos  išleidimo  angos  labai
išgrynintos alyvos pavidalu. Kiekvienas, kuris yra mechaniškai linkęs, neturėtų susidurti su dideliais sunkumais
surinkdamas įrenginį šiai užduočiai atlikti, tačiau įrenginio surinkimas užtruks šiek tiek laiko ir pastangų.

Aliejaus  kiekis,  kurį  galima  surinkti  po  to,  kai  jis  išgarinamas,  priklauso  nuo to,  kiek  kanabinoido  masės
procentų  turėjo  pradinė  pradinė  alyva.  Jei  jūsų  naudojamame  aliejuje  buvo  99% kanabinoidų  pagal  svorį,
maždaug tą kiekį turėtumėte susigrąžinti išgaravus.

Taip  pat  turėčiau  paminėti,  kad  tai  puikus  būdas  pagerinti  žemesnės  kokybės  aliejų,  kuriuose  yra  daug
priemaišų, kokybę, todėl jie gali būti naudojami kaip galingesni ir efektyvesni vaistai. Netgi iš pradinės alyvos,
kurioje yra daug mažesnis kanabinoidų kiekis, gali susidaryti tinkamas vaistas, jei kanabinoidai išgaruoja ir
priemaišos lieka dubenyje. Galbūt neišsiversite tiek, kiek įdėjote,  bet bent jau gausite aliejų,  kuris yra daug
vaistingesnis  už  tai,  nuo ko pradėjote.  Kalbant  apie  gydymą,  vaisto  grynumas ir  veiksmingumas  pacientui
reiškia viską, todėl, jei norite gaminti kuo įvairesnius vaistinius aliejus, manau, turėtumėte rimtai apsvarstyti tai,
ką sakau.

Kol kas negaliu paaiškinti, kodėl tokiu būdu pagaminti aliejai yra daug mediciniškai aktyvesni nei net geriausi
aliejai, pagaminti naudojant kitus metodus. Kadangi aliejai, kuriuos aš išgarinau, buvo dekarboksilinti dar prieš
patekdami į garintuvą, tai turėtų reikšti, kad jie jau buvo kiek įmanoma aktyvesni medicininiu požiūriu, todėl
tikėtina, kad po to, kai aliejus bus surinktas iš garintuvo, jo stiprumas nesikeis. Kai iš šių aukštos kokybės aliejų
išgarinami  kanabinoidai,  garintuvo  dubenyje  lieka  tik  nepageidaujamas  augalinis  vaškas  ir  kiti  teršalai.
Palikdamas šias nepageidaujamas medžiagas dubenyje, surinktas aliejus bus daug švaresnis, tačiau kadangi šie
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aliejai turėjo nedaug priemaišų, kol jie net nebuvo dedami į garintuvą, tai mažai paaiškina, kodėl aliejus dabar
yra daug stipresnis .

Kanabinoidai išgarina alyvą nuo 300 iki 400 laipsnių pagal Celsijų ir šios temperatūros yra daug aukštesnės nei
tos,  kurios  mums  buvo  pasakytos,  kad  būtų  atliktas  dekarboksilinimas.  Arba  yra  kažkas,  ko  mes  dar
nesuprantame apie dekarboksilinimą, dėl kurio padidėja šis nuostabus stiprumas, arba visa ši papildoma šiluma,
reikalinga kanabinoidams išgarinti, gali padaryti kažką aliejui, apie kurį mes niekada nežinojome .

Aš kalbėjau apie šį naują procesą keletą pastarųjų savaičių, kai darau interviu, ir dabar yra keletas žmonių, kurie
pradėjo gaminti aliejus tokiu būdu ir, kaip man buvo pasakyta, jie buvo šokiruoti dėl stiprumo skirtumo. Iš savo
patirties galiu pasakyti, kad net aukščiausios rūšies alyvos, pagamintos naudojant distiliavimo įrangą arba ryžių
viryklę,  negali  būti  lyginamos  su  alyvomis,  surinktomis  išgarinus  kanabinoidus.  Jie  gali  atrodyti  šiek  tiek
vienodi,  tačiau  manau,  kad  išgaruoti  aliejai  yra  daug  kartų  stipresni,  ir  tai  turėtų  padaryti  juos  dar  labiau
tinkamus gydyti sunkiomis ligomis sergančius asmenis.

Kai kurie žmonės tiesiog įterpia augalinę medžiagą į garintuvą ir po to, kai augalinė medžiaga yra įkaitinta,
surenka  aliejinius  kanabinoidus  iš  garintuvo  kupolo.  Naudojant  žaliavinę  augalinę  medžiagą  galima  gauti
padorų aliejų, tačiau bandymai parodė, kad šie aliejai neprilygsta ryžių viryklėje pagamintų aliejų stiprumui,
todėl aš nurodau žmonėms gaminti aliejų pagal mano metodus. Jei į garintuvą įdėsite aukštos kokybės aliejaus,
gautas aliejus, kuris bus pagamintas išgarinus kanabinoidus, bus daug stipresnis nei net geriausios alyvos, kurias
galima išgaruoti iš aukštos kokybės pumpurų medžiagos. Taigi, jei norite pamatyti puikių rezultatų, juos galima
pasiekti  tiesiog  išgarinus  geriausią  įmanomą  aliejų,  ir  tai  suteiks  jums  vaistų,  kurie,  mano  manymu,  yra
nepalyginami.

Nesvarbu, ar tai patinka vyriausybėms, ar ne, artimiausiu metu daugelis iš mūsų gamins savo vaistus ir kadangi
šie aliejai yra tokie veiksmingi gydant daugybę įvairių sveikatos problemų, tikiuosi, kad šią paprastą liaudies
mediciną gamins visur. tiems, kurie neturi pinigų žaisti žaidimų su narkotikų kompanijomis. Ateityje esu tikras,
kad vaistų kompanijos bandys pasakyti, kad jos vienintelės yra tinkamos gaminti šį vaistą, tačiau visi žinome,
kad viskas, ką šie nusikaltėliai nori suteikti, būtų labai brangi; ir kadangi beveik kiekvienas gali gaminti šią
medžiagą, nematau reikalo, kad vaistų kompanijos netgi atliktų tam tikrą vaidmenį.

Atlikę  paprastus  būtinus  tyrimus,  galėsime  sumaišyti  įvairius  natūralius  kanabinoidus  ir  gaminti  aliejus,
specialiai  sukurtus įvairioms ligoms gydyti,  tačiau,  nors šie nauji aliejai  turės nuostabių gydomųjų savybių,
aliejai,  kuriuos  galime  pagaminti  patys,  visada  bus  turi  savo  vietą  mūsų  vaistinėse.  Niekada  nebandžiau
užpatentuoti  nė vieno savo atrasto metodo,  nes manau,  kad šios žinios turėtų būti  prieinamos visiems, kas
nusprendžia jas naudoti, ir niekas neturi teisės sulaikyti nieko, kas galėtų išgelbėti kažkieno gyvybę ir Tiesą
sakant, manau, kad pasaulis būtų daug geresnis, jei neturėtume tokio dalyko kaip patentai.

Nors tie,  kurie nori uždrausti  šio vaisto vartojimą, kaip ir narkotikų kompanijos,  anksčiau įrodė, kad jiems
malonu užnuodyti ir nužudyti mus šiukšlėmis, kurias jie pateikė, esu tikras, kad jie bandys mums pasakyti, kad
jie yra vieninteliai, kurie gali tinkamai pagaminti šį vaistą. Naudodamas ką tik aprašytą metodą, kiekvienas gali
gaminti vaistus, kurie yra tokie pat gryni, kaip ir visa kita, ką galėtų pasiūlyti vaistų kompanija. Be to, manau,
kad vaistai, kuriuos galime pasigaminti patys, bus daug veiksmingesni už tai, ką pasiūlytų vaistų kompanija, nes
skirtingai nuo jų, mes ne dėl pinigų, o mūsų tikslas yra tiesiog pasveikti.

Dabar  nėra  jokios  protingos  priežasties,  kodėl  negalime  patys  pasigaminti  vaistų,  o  kai  mūsų nupirktos  ir
sumokėtos vyriausybės bando mums to neleisti,  tai  bus tik dar vienas pavyzdys, kodėl turime atsikratyti  jų
korupcijos ir vieną kartą visiems, išvaduoti žmoniją iš savo gniaužtų. Iki šiol turėtų būti daugiau nei akivaizdu,
kad vaistų kompanijos ir mūsų vyriausybės mažai ar visai nesirūpina mūsų sveikata ir gerove, todėl suteiksime
sveikam protui ir Motinai gamtai galimybę pamatyti, ką jie gali padaryti, kad pagerintų mūsų bendrą sveikatą, ir
vieną kartą tai darome, esu tikras, kad nebepriimsime to, kas vyko praeityje “. Rickas Simpsonas, Kanapės:
vaistingiausias augalas

Kanapės ar marihuana?
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„Per visą istoriją kanapės visada buvo žinomos kaip kanapės tiems, kurie tūkstančius metų augino jas kaip
pasėlius. Didžiųjų pinigų koncernams ir jų kontroliuojamoms vyriausybėms manipuliuojant kanapių, turinčių
daug dervų, padermės buvo pervadintos į marihuaną ir plačiai paplitusios. Tais laikais, kai tai įvyko, plačioji
visuomenė iš esmės nežinojo, kas yra marihuana. Jiems buvo pasakyta tik tiek, kad marihuana yra pavojingas
priklausomybę sukeliantis ir mirtinas narkotikas. Visi buvome priversti manyti, kad sąnarių rūkymas yra tik pats
žalingiausias ir kenksmingiausias dalykas, kurį galime padaryti sau. Žinoma, visa tai buvo tik pakelis melo,
tačiau tuo metu visuomenė neturėjo galimybių sužinoti kitaip.

Jei visuomenė žinotų, kai jų vyriausybės bandė uždrausti šią gamyklą, kad daugelis JAV įkūrėjų ir buvusių
prezidentų per savo karjerą gana daug rūkė kanapes, jie galbūt nebūtų prariję šių naujų apribojimų, kurie jiems
buvo priversti taip lengvai . Yra daugybė dokumentais pagrįstų pasakojimų, kuriuose gana ryškiai aprašoma
daugelio žinomų valstybės veikėjų rūkymo praktika ir netgi tai, kaip tokie prezidentai kaip Abraomas Linkolnas
mėgavosi laiku, kurį jis praleido rūkydamas kanapes savo pypkėje sėdėdamas savo verandoje.

Sprendžiant iš kai kurių tų laikų politinių lyderių sukurtų dokumentų, tokių kaip Nepriklausomybės deklaracija
ir  Konstitucija,  manau,  galima  drąsiai  teigti,  kad  iš  tikrųjų  jie  buvo  labai  aiškūs  mąstytojai.  Atrodo,  kad
bauginantis  rūkomos  marihuanos  poveikis,  apie  kurį  dabar  buvo  kalbama  visuomenei,  yra  toks  žalingas,
neturėjo jokios įtakos tokiems asmenims ar jų gebėjimui racionaliai mąstyti. Vis dėlto praėjus dešimtmečiams,
kai 1900 -ųjų pradžioje buvo priimti įstatymai, ribojantys kanapių naudojimą, labai mažai žmonių žinojo apie
tokius dalykus.

Kanapių naudojimas  medicinoje  per visą istoriją  yra legendinis.  Jis  buvo naudojamas praktiškai  visų rūšių
ligoms  ir  sužalojimams  gydyti.  Tik  pastaruosius  kelis  dešimtmečius  visuomenei  buvo  paneigtas  kanapių
naudojimas medicinoje. Norėdami atpažinti kanapių augalą tokį, koks jis yra iš tikrųjų, mums tereikia atskirti
faktą nuo grožinės literatūros.

Sistema piktadarė kanapes visuomenei, pervadindama jas į marihuaną. Mūsų tėvams ir seneliams naujienų ir
kino žiniasklaida pranešė, kad marihuanos ir (arba) kanapių augalas yra mirtinas, pavojingas ir priklausomybę
sukeliantis  narkotikas.  Niekas  negalėjo  būti  toliau  nuo  tiesos,  tačiau  tuo  metu  visuomenei  buvo  beveik
neįmanoma patiems sužinoti faktų.

Tie, kurie gamino šią juokingą propagandą, jau seniai mirę, tad kodėl melas ir apgaulės apie kanapes išlieka?
Atsakymas paprastas - pinigai. Mes kenčiame ir mirštame, nes vaistų kompanijos ir kiti dideli pinigų interesai
nori pagerinti savo pelno maržas. Kad jie ir toliau galėtų tai daryti, jie turi užtikrinti, kad kanapės būtų laikomos
nelegaliomis ir toli nuo visuomenės, skirtos medicininiam naudojimui ir kitiems tikslams.

Jei pažvelgsime į viso to istoriją, pamatysime, kad tai buvo Johnas D. Rockefelleris ir jo turtingi draugai, taip
pat korupcija, susijusi su tos praeities eros vyriausybėmis, kuri suteikė mums šiandieninę medicinos sistemą.
Medicinos mokyklose, kurias finansavo turtingieji ir galingieji, gydytojai buvo mokomi alopatinės medicinos,
ty vaistų nuo chemikalų ir nuodų. Laikui bėgant jų melas ir apgaulė įtikino ne tik gydytojus, bet ir plačiąją
visuomenę,  kad  chemikalai  ir  nuodai  yra  naudingi  sveikatos  būklėms.  Kitaip  tariant,  šios  vadinamosios
medicinos mokyklos išplovė smegenis tiek gydytojams, tiek visuomenei, kad jie manytų, jog juoda yra balta “.
Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

Kokią padermę ar padermes turėčiau naudoti aliejui gaminti?

„Į šį klausimą sunku atsakyti, nes iš tikrųjų mes visi esame sėklų prekybininkų malonėje, nes jie yra tie, kurie
turi paskutinį žodį, ką mes auginame.

Bėda  ta,  kad  jei  užsisakytumėte  tokią  veislę  kaip  „White  Widow“  iš  penkių  skirtingų  sėklų  tiekėjų,  jas
augindami greičiausiai užaugintumėte penkis visiškai skirtingų rūšių augalus. Baltosios našlės, kurią auginau
Kanadoje, tipas turėjo labai stiprų raminamąjį poveikį, kaip ir gera Indica veislė, ir tai buvo vienas geriausių
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skausmą malšinančių vaistų. Bet jei aš bandyčiau užsisakyti tas pačias sėklas iš įmonės, iš kurios jas iš pradžių
įsigijau, šiandien jie greičiausiai atsiųs man sėklų, turinčių visiškai kitokias vaistines vertes.

Baltoji našlė, kurią mačiau Europoje, suteikia daug daugiau energijos nei tai, ką auginau Kanadoje, todėl atrodo,
kad čia esančios sėklos turi būti labiau dominuojančios. Deja, dažniausiai jis neturėjo gydomųjų vertybių, kurių
aš siekiau, kad sukeltų stiprų mieguistumą, kaip Baltoji našlė, kurią auginau Kanadoje.

Kai kurios padermės yra geresnės skausmui malšinti, o kitos veiksmingesnės diabetikams kontroliuoti cukraus
kiekį kraujyje arba mažinti akispūdį sergantiems glaukoma. Mums reikia nuolatinio pastovaus sėklų, turinčių
žinomų vaistinių savybių, tiekimo, kad paprastas žmogus žinotų, ką jie augina. Viskas, ko mums reikia, yra
laisvė  auginti  labiausiai  vaistines  padermes  žemėje,  tada,  naudojant  paprastą  pašalinimo procesą,  galėtume
nustatyti, kurios padermės gamina geriausią aliejų įvairioms sveikatos būklėms gydyti.

Kai tai bus padaryta, visuomenei bus prieinama stabili šių sėklų pasiūla ir tada jie galės auginti jų medicininius
poreikius atitinkančius kamienus. Tačiau kol neateis ta diena, aš tikrai negaliu rekomenduoti tam tikro kamieno
ar sėklų pardavėjo ir pasakyti, kad „tai tau tinka“ ir turi „garantuotą poveikį“.

Kai kurios sėklų bendrovės turi informacijos apie parduodamų padermių vaistines vertes. Taigi prieš perkant
būtų naudinga peržiūrėti šią informaciją.

Kokių atmainų tada turėtų ieškoti pacientai?

Šiuo metu  viskas,  ką  galiu  padaryti,  tai  pasakyti  visuomenei,  kad  ji  užsisakytų  stiprių  ir  labai  raminančių
indikos ar indikos dominuojančių sativos kryžių, kurių aliejui gaminti yra 20% ar daugiau THC. Be to, žmonės
manęs visada klausia, kur galima gauti sėklų, ir tai gali būti tikra problema tiems, kurie gyvena kai kuriose
šalyse, kurios neleidžia jų parduoti.  Jei einate į internetą ir rasite daug sėklų kompanijų, tiekiančių kanapių
sėklas ir kai kuriuos laivus visame pasaulyje. (Patarimas: „Google“ išveskite žodžius marihuanos sėklos visame
pasaulyje ir pamatysite įvairias internetines parduotuves, kurios gali patenkinti jūsų poreikius).

Į ką reikia atkreipti dėmesį renkantis ar perkant augalus aliejui gaminti?

Žmonės, neturintys kanapių naudojimo patirties, turi būti atsargūs, nes daugelis augintojų ir prekiautojų tiesiog
stengsis parduoti jums viską, ką turi. Tiems, kurie niekada nerūkė kanapių, siūlau pirkdami pasiimti ką nors
turinčio patirties.

Ne visada galite pagal išvaizdą ir kvapą nustatyti kanapių stiprumą. Mačiau pumpurus, kurie blizgėjo sakais ir
gražiai  kvepėjo,  tačiau  jiems  trūko  jėgų  gaminti  gerus  vaistus.  Taigi  prieš  perkant  didelį  kiekį  geriausia
išsiaiškinti medžiagos stiprumą.

Kai kas nors atneša svarą vaistui gaminti,  pirmiausia išbandau jo poveikį sau. Nupjaunu truputį pumpurų ir
suvyniuoju su juo sąnarį. Jei kanapės geros, kol surūkysiu pusę sąnario, jaučiu jo poveikį. Aš ieškau sunkaus
mieguistumo pojūčio, dėl kurio norisi gulėti.  Jei rūkau gerą indiką ar dominuojantį sativos kryžių, paprastai
tokios veislės turės tokį poveikį.

Pastebėjau, kad praktiškai visos kanapių veislės, sukeliančios šį sunkų, mieguistą jausmą, yra labai vaistingos.
Tai  veislės,  kurias  aš  labai  sėkmingai  naudojau  gamindamas  aliejus  vėžiui  ir  kitoms  rimtoms  vidaus
problemoms gydyti “. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

Kaip nustatyti, kurią pradinę medžiagą pirkti?

„Lengviausias  būdas  nustatyti,  kokias  savybes  turi  pumpurų medžiaga,  yra tiesiog  rūkyti  ir  pamatyti,  kokį
poveikį tai daro jums. Kai žmonės atneša man kanapių, kad galėčiau pagaminti šį vaistą, aš susuku sąnarį. Kai
jau surūkau apie pusę jo, žinau, ar jis turi raminamąjį poveikį, kurio aš ieškau, ir taip pasirenku naudojamą
medžiagą.
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Jei ketinate pirkti kanapes vaistams gaminti ir nerūkote patys, pasiimkite ką nors, kas yra patyręs rūkalius, ir
leiskite  jiems išbandyti  medžiagą,  kurią ketinate  įsigyti.  Pasakykite jiems,  kad ieškote raminančio efekto ir
nenorite pirkti kažko, kas pakylėtų ar suteiktų energijos.

Taip pat nėra bloga idėja pasiimti kišeninį didintuvą, kad galėtumėte apžiūrėti dervą ant pumpuro, kurį ketinate
įsigyti. Geras pumpuras atrodo tarsi padengtas šalčiu, dažniausiai jį galima pamatyti net plika akimi. Įpratus
gaminti aliejų, dažnai galima gana gerai įsivaizduoti, kiek aliejaus gali pagaminti iš vieno svaro, tik pažvelgus į
pumpurų medžiagą su didinamuoju stiklu. Stebima derva yra vaistas, ir kuo daugiau jo yra ant pumpurų, tuo
didesnis aliejaus kiekis.

Kodėl rekomenduojate žmonėms gaminti aliejų iš svaro ar daugiau pradinės medžiagos? Ar jie galėtų jį 
pagaminti iš, pavyzdžiui, uncijos džiovintų kanapių? “

Taip,  žinoma, aliejaus galima gaminti  ir mažesniais  kiekiais.  Iš uncijos gero sauso kanapių pumpuro turėtų
išsiskirti nuo 3 iki 4 gramų aukštos kokybės aliejaus,  o dviem plovimams atlikti  reikės tik apie 16 skysčių
uncijų tirpiklio.

Tačiau yra priežasčių, dėl kurių siūlau pacientams, jei įmanoma, gaminti aliejų iš svaro ir jie turi palengvinti
paciento naudojimą.  Manau, kad net ir tie, kurie yra gana sveiki,  turėtų nuryti  visą 60 gramų terapiją,  kad
detoksikuotų savo kūną ir sugrąžintų jiems gerą sveikatą. Norint pagaminti tiek daug aliejaus, paprastai reikia
apie kilogramą pumpurų, ir manau, kad pacientui yra šiek tiek lengviau, jei jis nebando gaminti įvairių rūšių
aliejų.

Kiekviena padermė gamina skirtingo poveikio aliejus, todėl jei pacientas pereina iš vienos padermės į kitą, jis
niekada nežino, ko tikėtis. Tiems, kuriems nesunku vartoti šį vaistą, aliejų keitimas kelia mažai problemų arba
jų visai nėra. Tačiau pacientams, kurie pirmą kartą patiria jo poveikį, manau, kad geriausia, jei jie geria tik
vienos rūšies aliejų.

Kokie stiprūs ir stiprūs yra augalai, kuriuos naudojate aliejui gaminti?

Aš visada gaminu vaistą iš stipriausios ir raminančios medžiagos, kuri man prieinama, ir dažnai padermės, su
kuriomis dirbu, taip pat sukelia euforinį efektą. Aliejai, pagaminti iš šių savybių turinčių padermių, turi labai
malonų poveikį, todėl pacientai juos mėgsta vartoti.

Vietos  gyventojai  daug rūkalių  skundžiasi,  kad nusiperku visas  geras  kanapes  vaistams ir  nieko nepalieku
norintiems rūkyti. Aš nekreipiu į tai daug dėmesio, nes aš manau, kad gelbėti gyvybes yra daug svarbiau nei
nesirgusiųjų rekreacinius poreikius.

Aš visada ieškau padermių, turinčių daug dervos ir tinkamų gydomųjų savybių. Didžioji dalis medžiagos, kurią
naudoju vaistui gaminti, yra iš veislių, kurios turėtų būti 20% THC. Žinoma, jei šiose padermėse iš tikrųjų būtų
tiek THC, iš vieno svaro susidarytų 90–100 gramų aliejaus. Yra tokių, kurie iš tikrųjų augina tokios kokybės
vaistines kanapes, bet atimkite iš manęs, tokios kanapės gali būti labai brangios ir sunkiai randamos.

Dauguma man prieinamų pumpurų medžiagos išleistų apie 60 gramų aukštos kokybės aliejaus už sausą svarą;
todėl  be jokios  abejonės  kokybė galėjo būti  geresnė.  Tiesą sakant,  aš turėjau labai  mažai  pasirinkimo šiuo
klausimu. Jei norėjau išgelbėti pacientų gyvybes, turėjau naudoti tai, kas buvo prieinama. Žmonės tikrai turi
žinoti, kad kiekviena padermė skirsis gaminamo aliejaus kiekiu ir šie aliejai taip pat skirsis ir gydomosiomis
vertėmis.

Be to, kanapių auginimo metodai labai priklauso nuo to, kiek THC yra sausoje pumpurų medžiagoje. Auginama
padermė gali išauginti pumpurus, kuriuose gali būti 20% THC ar net daugiau, tačiau daugelis augintojų neturi
tam reikalingų įgūdžių ar įrangos. Dirbau su padermėmis, kurios pagamino 90 gramų aliejaus iš vieno sauso
pumpuro svaro ir kartais net šiek tiek daugiau. Deja, tokios kokybės kanapės yra gana retos, todėl jei iš sauso
kilogramo kanapių pumpuro galite gauti 60 gramų gero aliejaus, būkite laimingi. Pirkdami pradinę medžiagą
visada  ieškokite  galingiausių  kanapių;  kažkieno  gyvenimas  gali  priklausyti  nuo  to  “.  Rickas  Simpsonas,
Kanapės: vaistingiausias augalas
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„Cannabis Sativa“ prieš „Cannabis Indica“

Koks yra pagrindinis skirtumas tarp kanapių sativa ir kanapių indica gydant?

„Man nepatinka matyti, kad kas nors valgo sativos aliejų, norėdamas gydyti vėžį ir kitas rimtas ligas. Tikrai yra
tikimybė, kad aliejus, pagamintas iš geros sativos, gali išgydyti vėžį, tačiau energingas šio aliejaus poveikis nėra
palankus gydymui. Žinoma, aš nedvejodamas gydyčiau odos vėžį iš išorės tokiu aliejumi, tačiau sativa veislių
aliejų  vartojimas  gali  blogai  paveikti  paciento  miego įpročius.  Taip  pat  manau,  kad  tokie  aliejai  yra  labai
veiksmingi gydant depresijos kamuojamus žmones. Kai kuriais atvejais tiems, kurie kenčia nuo depresijos, būtų
naudinga,  jei  atsikėlę  iš  lovos  jie  išgertų  nedidelę  šio  aliejaus  dozę.  Tai  suteiks  jiems  energijos  ir  pakels
nuotaiką, tačiau, jei suvartosite per daug, kai kurie stiprūs sativa aliejai gali būti per daug energingi ir daugeliui
žmonių šis poveikis nepatinka.

Nors iš sativų pagaminti aliejai kai kuriose situacijose gali būti naudingi, dažniausiai stengiuosi jų nenaudoti.
Dažnai  šie  aliejai  yra  per  daug  energingi  ir  aš  nenoriu,  kad  kas  nors,  sergantis  galiniu  vėžiu  ar  kitomis
sunkiomis  ligomis,  bandytų  dažyti  tvartą.  Kai  kurie  pacientai  netinkamai  reaguoja  į  energizuojančių  aliejų
poveikį, todėl jie dažnai gali būti labai neramūs. Remiantis mano patirtimi, pacientas reaguos daug geriau, jei
aliejus bus pagamintas iš raminamųjų padermių, turinčių tokių savybių, kaip mano paminėtos.

Papildomas miegas, kurį patirs pacientas, yra labai gaivus ir logiškas, gerai pailsėjęs pacientas pasveiks geriau
nei tas, kuris patiria miego sutrikimų. Vidaus naudojimui daugumai sveikatos būklių gydyti primygtinai siūlau
naudoti  indica  padermes  arba indica dominuojančius  sativa  kryžius.  Indikos  atpalaiduoja  žmogų ir  suteikia
daugiau poilsio, miego ir ramybės.

Taip pat pastebėjau, kad aliejai, pagaminti iš dominuojančių Indikos padermių, yra veiksmingi gydant depresiją
ir  kitas su sveikata  susijusias  problemas.  Mano požiūriu,  aliejus,  pagamintas  iš  gerų indikos  padermių,  yra
labiau pageidautinas medicininiu požiūriu nei dauguma aliejų, pagamintų iš sativos.

Aš išbandžiau daugelio padermių aliejus ir štamų derinius. Prisimenu vieną aliejų, kuris man beveik davė 
nirvaną. Kaip apibūdintumėte idealų aliejų, kuris pacientams suteiktų maloniausią patirtį?

Naudojant šį aliejų, norint veiksmingai išgydyti kūną, nebūtina pasiekti nirvanos, tačiau net jei ir išgėrėte per
daug ir pasiekėte šią būseną, jums nebus pakenkta. Tiesą sakant, tiems, kurie yra labai arti mirties nuo tokių
dalykų kaip vėžys, didelis perdozavimas aukštos kokybės aliejaus padidintų jų galimybes išgyventi.

Pacientas galėtų tai padaryti namuose, bet jei būtų leidžiama naudoti aliejų, manau, kad tai būtų galima atlikti
daug geriau ligoninėje. Išskyrus atvejus, kai pacientas yra arti mirties, liepiu laikytis mūsų dozavimo nurodymų,
tačiau tiems, kuriems gresia pavojus gyvybei, rekomenduoju kuo greičiau išgerti šį vaistą.

Daugelis praeityje rūkančių kanapių šios medžiagos nebijo ir aš mačiau, kaip keli žmonės, sergantys galutiniu
vėžiu,  per  mėnesį  išgydo  savo  būklę.  Tiesą  sakant,  nuo  paties  paciento  priklauso,  kaip  greitai  šis  vaistas
išgeriamas. Kai tik viešai paaiškės, kaip saugu nuryti, tikiuosi, kad daugiau žmonių stengsis jį nuryti greičiau.

Indica, Sativa ar Ruderalis?

Laimei,  atrodo, kad dažniausiai  geros kanapių indica padermės yra veiksmingas visų rūšių vėžio gydymas.
Dabar yra tūkstančiai skirtingų kanapių rūšių, atsiradusių dėl veisėjų, kryžminančių skirtingas padermes. Trys
pagrindinės šio augalo veislės yra kanapės indica, kanapės sativa ir kanapės ruderalis. Grynosios indikacijos
gamina labai raminančius vaistus, kurie yra veiksmingi gydant daugumą sveikatos būklių.

Geros indikos padermės, kurios buvo sukryžiuotos su sativa ar ruderalis, taip pat gali turėti šį stiprų raminamąjį
vaistinį poveikį. Vis dėlto labai priklauso nuo to, kiek indikos procentų yra šiuose naujuose kryželiuose, ar jie
bus veiksmingi kaip vaistai. Apskritai, kuo didesnis indikos kiekis, tuo raminantys ir veiksmingesni šie kryžiai
bus kaip vaistas.
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Kita vertus, gryna sativa sukuria energinį efektą, kuris daugeliu atvejų nėra palankus gijimui skatinti ir gali
trukdyti  tiems,  kurie  bando  jį  naudoti  kaip  vaistą,  miegoti.  Vaistai,  pagaminti  iš  gryno  sativa  arba  sativa
dominuojančio indica ar ruderalis kryžių, gali būti naudingi gydant depresiją ar odos ligas, kurias galima gydyti
lokaliai.

Nurijus aliejų, pagamintą iš sativa ir sativa dominuojančių kryžių, reikia naudoti atsargiai. Tokie aliejai gali būti
neįtikėtinai energingi prarijus ir šis poveikis, mano nuomone, neskatina gijimo proceso.

Per  pastaruosius kelerius  metus  kanapių ruderalis  kanapių pasaulyje  sulaukė daug dėmesio.  Kaip suprantu,
ruderalis kryžminamas su indikatoriais ir sativomis, kad šios padermės būtų tvirtesnės ir atsparios pelėsiui. Be
to, ruderalis veislėse yra daug CBD ir kai kurie mano, kad tai gali būti labai svarbu, tačiau tai dar neįrodyta.
Negaliu išsakyti nuomonės, kaip veiksmingi vaistai, pagaminti iš šios veislės, būtų gydomi. Kadangi neturiu
patirties dirbant su ruderalis veislėmis, šiuo metu nesijaučiu kvalifikuotas pareikšti savo nuomonės.

Vis dėlto,  norėdamas gauti  geriausių rezultatų,  šiam vaistui gaminti  naudočiau grynus indikos arba indikos
dominuojančius sativos kryžius, nes jie jau įrodė savo veiksmingumą.

Remiantis mano patirtimi, praktiškai visos Indikoje dominuojančios padermės gali gaminti vaistus, kurie yra
veiksmingas  daugelio  ligų  gydymas.  Net  žmonės,  kenčiantys  nuo  depresijos,  gali  pasinaudoti  aliejaus,
pagaminto iš  gerų indikacijų,  poveikiu.  Taigi  geriausia  likti  nuošalyje  nuo sativų,  kad gamintumėte vaistus
daugeliui vidinių tikslų. Vis dėlto, jei norite odos ligą ar odos vėžį gydyti lokaliai,  manau, pastebėsite, kad
aliejai, pagaminti iš sativos veislių, gali būti gana veiksmingi gydant tokius dalykus. Nėra abejonių, kad kai
kurios padermės gamina daug stipresnius vaistus nei kitos skirtingoms sveikatos būklėms. Ateityje būtent čia
turi būti atlikti tyrimai “. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas
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Lauke prieš patalpas

Ar yra skirtumų tarp kambarinių ir lauko augalų aliejų?

„Aš gaminau aliejų iš kanapių, kurios buvo auginamos tiek patalpose, tiek lauke, gerų rezultatų. Man labiau
patinka dirbti su kanapėmis, auginamomis lauke, nes vidutiniškai aukštos kokybės kanapės, auginamos lauke
per gerą auginimo sezoną, gali būti stipresnės ir dažnai gamina daugiau dervos. Dažniausiai tai priskiriu saulei,
nes nemanau, kad dauguma patalpų apšvietimo sistemų gali konkuruoti su šiuo šviesos šaltiniu. Be to, gamtoje
yra ir kitų įtampų bei veiksnių, galinčių turėti įtakos auginamų padermių stiprumui, su kuriomis nesusiduria
patalpose auginami augalai.

Žinoma, patalpose auginamos kanapės gali būti labai stiprios ir gaminti gerą vaistą, tačiau auginant patalpose
yra daug trūkumų. Augalai,  auginami viduje,  paprastai  yra daug mažesnio ūgio nei auginami lauke.  Be to,
įrengiant patalpas kyla problemų dėl kvapo, oro judėjimo, užkrėtimo ir šilumos. Kambarinės auginimo sistemos
paprastai  sukuria  didelį  šilumos perteklių,  o  užkrėtimai  ir  augalų augimas  dažnai  kontroliuojami  naudojant
chemines medžiagas.

Negaliu  pasakyti,  kad susidūriau su problemomis  gaminant  vaistus  iš  kambarinių  augalų;  taigi,  jei  neturite
alternatyvos, tai yra geras būdas apsirūpinti savimi. Tiems, kurie negyvena kaimo vietovėje, siūlau sukurti arba
nusipirkti  nedidelę  patalpų  auginimo  sistemą,  iš  kurios  jie  galėtų  patenkinti  visos  šeimos  medicininius
poreikius. Šiuo metu yra daug įvairių tipų patalpų auginimo kamerų arba, jei norite, visada galite sukurti savo.
Vis dėlto, mano požiūriu, yra tik vienas būdas tinkamai auginti kanapes ir tai yra lauke. Reikalingas atviras
gruntas su geru drenažu ir tinkamu pH. Tai kartu su daugybe saulės spindulių, arklių mėšlo ir gausiu vandens
kiekiu gali duoti nuostabų derlių.

Nepastebėjau jokių skirtumų kanapių aliejuje, gaminamame iš kambarinių ar lauko augalų, išskyrus tai, kad
kambariniai augalai atrodo šiek tiek mažiau stiprūs. Tačiau gali būti keletas priežasčių, kodėl taip atsitiko, ir
galbūt tinkamomis sąlygomis kambariniai augalai gali būti tokie pat stiprūs, kaip ir auginami lauke.

Stipriausi aliejai, kuriuos kada nors gaminau Kanadoje, buvo gauti iš lauko augalų. Kambariniai augalai gali
gaminti šiek tiek mažiau stiprius aliejus, tačiau jie vis dar yra labai veiksmingi kaip vaistai. Taigi šiuo metu
dirbčiau su stipriausiu raminamuoju pumpuru, kokį tik galite gauti, nesvarbu, ar jis kilęs iš vidaus, ar iš lauko “.
Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

Kokio tipo dirbtinė šviesa pasiekia geriausius rezultatus?

„Geriausių rezultatų pasiekiau uždarose patalpose, naudodamas aukšto slėgio žibintus. Mes panaudojome 1000
vatų  aukšto  slėgio  natrio  ir  1000  vatų  metalo  halogenidą  toje  pačioje  auginimo  kameroje,  kad  gautume
didžiausius pumpurus, kuriuos kada nors užaugau viduje. Nors aš niekada nenaudojau 600 vatų aukšto slėgio
natrio patalpų auginimo sistemoje, tačiau, ką galiu surinkti, tokios lemputės yra efektyviausios, nes jos išskiria
daugiausiai  liumenų vienam vatui.  Pagrindinė aukšto slėgio apšvietimo sistemų problema yra jų  gaminama
šiluma  ir  jų  sunaudojama  galia,  todėl  pažvelgiau  į  kitas  apšvietimo  formas,  kurios  padėtų  išspręsti  šias
problemas.

Standartinės  4  pėdų  vėsios  baltos  fluorescencinės  lemputės  vegetatyvinėje  būsenoje  gana  gražiai  užaugins
kanapes; bet pumpuravimui rekomenduočiau kur kas didesnį šviesos intensyvumą. Šiandien yra daug didelio
intensyvumo šviesos diodų ir kompaktiškų fluorescencinių šviestuvų formų, kurias augintojai sakė man pasiekti
gerų rezultatų. Šio tipo apšvietimas išskiria labai mažai šilumos, sunaudoja mažai energijos, o šie šviestuvai turi
ilgą tarnavimo laiką.

Per pastaruosius kelerius metus šių įvairių formų apšvietimo kaina smarkiai sumažėjo, todėl šie šviestuvai dabar
yra kainų diapazone, kurį gali sau leisti daugelis augintojų. Visiems, pradedantiems auginimo patalpose meną,
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manau, kad tokia apšvietimo forma kartu su fluorescencinių šviestuvų naudojimu yra geras būdas pradėti ir gali
pašalinti daugelį problemų, susijusių su aukšto slėgio apšvietimo sistemomis.

Nors LED ir fluorescenciniai  šviestuvai gali  užauginti  gražų patalpų derlių,  labiausiai  mane jaudina šviesos
šaltinis - plazminis apšvietimas. Kiek suprantu, jis yra labai ekonomiškas, nes turi mažą šilumos išmetimą, o
šviesos kiekis, kurį gali skleisti tik viena 1000 vatų lemputė, yra beveik nesuprantamas. Naudojant tik vieną
tokią lemputę, nebereikia naudoti daugybės 1000 vatų aukšto slėgio natrio. Didesniems augintojams tai gali
padėti išspręsti šilumos problemas ir smarkiai sumažinti energijos ir elektros instaliacijos išlaidas. Šiuo metu
toks apšvietimas yra gana brangus, tačiau, kaip ir LED šviestuvai, kaina netrukus sumažės.

Manau, kad tokio paties šviesos spektro plazminis šviestuvas kaip mūsų saulė jūsų auginimo kambaryje būtų
gera investicija daugumai rimtų augintojų. Tikiuosi, kad per trumpą laiką kompaktiškos fluorescencinės lempos,
šviesos diodai ir plazminiai šviestuvai visam laikui pakeis patalpų augimo veidą ir padarys dalykus daug mažiau
sudėtingus  visiems,  kurie  dalyvauja  auginant  kanapių  kanapių  augalą.  Rickas  Simpsonas,  Kanapės:
vaistingiausias augalas

Ką pacientai turi žinoti, kad augintų kanapes?

„Visiems,  pradedantiems auginti  kanapes,  būtina  knyga ar  vaizdo įrašas  šia tema.  Tiesiog eikite  į  vieną iš
kanapių  leidinių  internete  arba  nusipirkite  vieną  iš  šių  leidinių  vietinėje  parduotuvėje,  kurioje  gyvenate.
Paprastai šie žurnalai jums pasakys, kur yra gerų knygų šia tema. Mano asmeninis mėgstamiausias yra „Jorge
Cervantes“ „Vidinių lauko vaistų augintojo Biblija“. Be to, Edas Rosenthalas ir daugelis kitų turi puikių knygų
šia tema.

Tiems, kurie norėtų daugiau sužinoti apie kanapes ir daugybę jų naudojimo būdų, primygtinai siūlau perskaityti
Džeko  Herero  knygą  „Imperatorius  nenešioja  drabužių“  arba  pažiūrėti  Džeko  vaizdo  įrašą  „Kanapių
imperatorius“.

Po atradimo kelionės šis augalas mane paėmė, kad ir kokia būtų jūsų medicininė problema, jaučiu, ar šis vaistas
jums nepadės, tada manau, kad mažai tikėtina, kad rasite ką nors, kas padės. Turiu gerą priežastį pavadinti šį
gamtos stebuklą augalu, turinčiu tūkstantį skirtingų vaistinių savybių. Kai patirsite medicininį poveikį, kurį gali
sukelti aliejai,  pagaminti iš skirtingų padermių, jūs tiksliai suprasite, ką turiu omenyje “. Rickas Simpsonas,
Kanapės: vaistingiausias augalas

K. Ar Afganistano Kušas yra tinkamas aliejus? Aš gaminau aliejų iš gatvės daiktų ir naudoju jį paskutines dvi
savaites, nes turėjau miego problemų, dabar miegu kaip kūdikis ir ryte atsikeliu gerai pailsėjęs. Problema ta, kad
Londone sunku gauti gerų daiktų, todėl aš užsisakiau AK, tik dabar reikia jūsų nuomonės. Didelis ačiū.

A. Aš tikrai negaliu vadintis padermės pavadinimu. Jei jis yra stiprus ir sukelia mieguistumą, jis gali pagaminti
gerų vaistų. Kaip žinote, mes rekomenduojame stipriausias ir raminančias padermes (pageidautina su 20% THC
ir  daugiau),  o  geriausios  alyvos  gaminamos  iš  kelių  labai  stiprių  ir  raminamųjų  padermių  derinio,  todėl
bandyčiau užsisakyti keletą raminamųjų padermių. įmanoma, tai būtų idealu. Bet net ir vieno kamieno aliejai
gali  padaryti  stebuklus,  sakau tik tiek,  kad geriausi aliejai  dažniausiai  gaminami iš kelių padermių derinio.
Linkėjimai, JB

„Sveiki, mane kreipėsi į draugą Bobis ... Aš esu RI globėjas/augintojas ir ką tik sužinojau, kad mano tėvas serga
vėžiu, todėl natūralu, kad Rick Simpson aliejaus gamyba tapo prioritetu. Turiu greitą klausimą apie medžiagą, iš
kurios gaminamas aliejus ...

Ar jis  visada turi  būti  dominuojantis?  Turiu prieigą prie daug A+ medžiagų,  tačiau  dauguma jų yra sativa
dominuojanti,  nes nesu indė galva ... rytinės pakrantės rūgštus dyzelinas,  chemdog d, chemdog 4, chemdog
sesuo, mėlynių  sativa klonas,  merginų skautai,  OG Kush ir  kt  ...  Visi  labiau  linkę į  sativos  spektrą  ...  Jei
prireiktų, galėčiau patraukti daugiau dominuojančios medžiagos ... Ačiū už viską, ką darote ... “Sam
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- Semai, jūs norite, kad aliejus būtų gaminamas iš labiausiai raminančios medžiagos, sativos per daug suteiks
pacientui energijos ir jie neturės tinkamo gydomojo poveikio, kurio mes ieškome. Taigi pasirinkite raminančius
pumpurus, išgerkite kelis gramus aliejaus, kad jis galėtų pradėti gydymą, ir toliau ieškokite tinkamos pradinės
medžiagos. Linkėjimai, JB
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Ar yra padermių, kurios nėra veiksmingos prieš vėžį?

„Mūsų laimei, jei aliejus yra tinkamai pagamintas iš raminamųjų veislių, atrodo, kad jis labai gerai veikia visų
rūšių vėžiui gydyti.  Kaip jau minėjau,  aš dažniausiai  gaminu šį aliejų,  naudodamas stiprias indikos veisles,
tačiau  dažnai  dominuojantys  indiški  sativa  kryžiai  taip  pat  gali  duoti  puikių  rezultatų.  Rickas  Simpsonas,
Kanapės: vaistingiausias augalas

„Praradusi žmoną nuo vėžio būdama 35 -erių ir  su broliu paskutinius  penkerius metus dėl vėžio laukdama
kepenų transplantacijos, RSO ieškojau ambulatorijose.  Kaina svyruoja nuo 100 USD/g iki 30 g Vašingtono
valstijoje. Vienoje iš vadinamųjų RSO vietų buvo 7% THC aliejaus su didesniu CBD, ar tai net verta? Tai buvo
30 g aliejaus.  Šimto dolerių gramo aliejaus  buvo daugiau nei 90, manau,  92%. Koks yra puikus visų trijų
psichoaktyvių cheminių medžiagų balansas? Heath

-Heath,  geriausias  RSO  yra  apie  95–98%  THC,  paprastai  apie  1%  CBD  ir  labai  stiprus  bei  raminantis,
pabrėžiant  žodžius  stiprus  ir  raminantis  (užrakinamas  nuo  sofos,  jis  turi  padaryti  jus  labai  mieguistą  ir
atsipalaidavusį nurijus . Jei taip nėra, išbandykite kitą partiją ir palaikykite energiją suteikiančią alyvą vietiniam
naudojimui).

Kalbant apie tuos „didelio CBD kiekio“ aliejus, kuriuose yra 7% THC, bent jau dabar žinote, kodėl mes prieš
tokius aliejus - dauguma šiuo metu tiekiamų aukšto CBD lygio aliejų yra sinonimai tam, ką mes vadiname
šiukšlėmis, nes žinome skirtumą tarp aukštos kokybės aliejus ir iš esmės visa kita.

Tikrai  geriausia,  kai  tik  įmanoma,  tiesiog  pasigaminti  aliejaus.  Gaukite  pumpurą  iš  vaistinių,  nusipirkite
geriausią,  kurį  jie  turi,  ir  paskui  pasigaminkite  aliejaus,  iš  tikrųjų  nieko nėra.  Aš pati  aliejaus  iš  niekieno
nepirkčiau, visada gamindavau pati. Jūs norite būti savo kokybės kontrolė, nenorite priklausyti nuo niekieno. Jei
galite pagaminti puodelį kavos ar mojito, galite pasigaminti ir aliejaus. JB

Sandėliavimas

Kiek laiko galima laikyti aliejų?

„Mano patirtis  rodo, kad nėra tinkamiausio  termino dėl  kanapių vaistų  laikymo.  Yra trys dalykai,  galintys
paveikti kanapių aliejaus stiprumą: oras, šviesa ir šiluma. Aš sakau žmonėms laikyti šį vaistą vėsioje, tamsioje
vietoje, tačiau jo nereikia šaldyti. Tai padės išspręsti visas problemas, susijusias su šviesa ir šiluma. Kalbant
apie orą, sukeliantį  sunkumų, aliejus yra tirštas tepalas,  todėl oras negali  patekti  į  jį,  todėl aliejus  gali būti
laikomas dešimtmečius ir vis tiek išlaikyti savo stiprumą.

Dėl praktinių priežasčių aliejų dažniausiai tiekiu švirkštuose, kad pacientams būtų lengviau išmatuoti dozes ir
išvengti  užteršimo.  Jei  norite  ilgai  laikyti  aliejų,  siūlyčiau  nerūdijančio  plieno  indą  arba  tamsios  spalvos
buteliuką sandariu dangteliu. Jei alyva laikoma tinkamai, susirūpinimą dėl jos pagaminimo datos galima labai
ilgai pamiršti “. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

Ar būtų geriau ar saugiau gaminti aliejų naudojant maistinį alkoholį?

„Dažnai žmonės man sako, kad norėtų gaminti aliejų iš grūdų alkoholio. Kažkodėl atrodo, kad jie mano, kad
grūdų alkoholį būtų saugiau naudoti, tačiau iš tikrųjų jis vis tiek yra nuodas, kaip ir bet kuris kitas tirpiklis.
Viena  iš  pagrindinių  grūdų alkoholio  problemų yra  ta,  kad  labai  sunku rasti  tokį  99 arba  100% grynumo
alkoholį. Daugeliu atvejų sunku rasti daugiau nei 95 % alkoholio, o kiti 5 % - vanduo. Kadangi yra šio vandens,
alkoholis tampa mažiau veiksmingas kaip tirpiklis, o proceso pabaigoje aliejuje liks gana daug vandens, kurį
reikia išgaruoti.

32



VĖŽIO GYVENIMAS: RICKO SIMPSONO PROTOKOLAS

Remdamasis savo patirtimi, nemanau, kad aliejui gaminti grūdų alkoholis yra saugesnis nei izopropilo alkoholis
ar lengvasis benzinas. Nesvarbu, kaip į tai žiūrite, alkoholis yra nuodas, o kai vartojate alkoholį,  jis sukelia
didelį nuodą, kuris turi įtakos jūsų motoriniams įgūdžiams, ir tai vadinama girtuokliu. Aš nesakau, kad aukštos
kokybės  aliejaus  negalima  gaminti  naudojant  grūdų alkoholį.  Verčiau  sakau,  kad  turėtumėte  žinoti,  kad  ši
medžiaga nėra geresnė ar saugesnė už kitus mano naudojamus tirpiklius ir tam tikra prasme neveikia taip gerai.

Dažnai į mane kreipiasi žmonės, norintys išgauti aliejų, pavyzdžiui, sviesto ar alyvuogių aliejaus ir pan. Gana
dažnai jie klausia, ar, mano nuomone, tokiu būdu gautas ekstraktas sukeltų vaistą, kurio stiprumas būtų panašus
į vaisto, kurį gaminu naudojant mano metodas. Atsakymas yra ne. Manau, kad tokiu būdu gautos ekstrakcijos
yra tiesiog susilpnintos  kanapių medicinos  formos. Pagal tūrį  nėra jokio būdo, kad taip pagamintas  vaistas
galėtų turėti tokį patį stiprumą kaip ir mano gaminamas vaistas. Jei sirgtumėte sunkiu vėžiu, ar norėtumėte jį
gydyti kokiu nors laistomu kanapių vaistu, ar anksčiau gydydami naudosite tikrąjį dalyką?

Ar kanapių aliejų galima naudoti kartu su alkoholiu?

Mačiau  daug  žmonių,  kurie  labai  garsiai  vartojo  alkoholį,  nurimę  iškart  po  rūkymo.  Nėra  abejonių,  kad
alkoholis yra vienas destruktyviausių dalykų šioje planetoje, tačiau žmonės bus žmonės ir daugelis mėgsta jų
alkoholinius  gėrimus.  Remiantis  mūsų  patirtimi,  atrodo,  kad  kanapių  aliejus  nekelia  jokio  pavojaus
geriančiajam ir  iš  tikrųjų  dažnai  gali  sumažinti  šios  kenksmingos  medžiagos  suvartojimą.  Dažnai  alkoholį
vartojantys kanapių aliejų gydantys žmonės skundžiasi, kad alkoholio troškulys labai sumažėjo, o kai kurie net
visiškai mesti gerti “. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

Tirpikliai ir tirpiklio likučiai aliejuje

„Bėgant metams su manimi susisiekė daugybė žmonių, susirūpinusių dėl galimybės, kad galutinėje alyvoje gali
likti tirpiklio likučių. Iš savo patirties manau, kad nėra jokio pavojaus vartoti aliejų, jei laikomasi mūsų pateiktų
nurodymų, kaip tinkamai pagaminti aliejų. Aš pats vartoju šį aliejų maždaug dešimt metų be jokio neigiamo
poveikio. Be to, aš padariau šį aliejų prieinamą tūkstančiams žmonių ir gavau labai mažai skundų. Jei kas nors
turi problemų dėl aliejaus skonio, tai nėra dėl tirpiklio likučių. Vietoj to priežastis yra natūralūs terpenai, kurių
sudėtyje yra aliejaus. Kai kurie aliejai turi labai menką skonį, o kiti gali turėti nemalonų skonį, tačiau, kiek
žinau, medicina neturėtų būti skani, todėl aš mažai rūpinuosi tokiais dalykais.

Atliekant  laboratorinius  bandymus  su  mano  gaminamomis  alyvomis,  tirpiklių  likučių  nerasta.  Man  atrodo
absurdiška, kad kas nors susirūpintų dėl tirpiklio likučių aliejuje, kai pagalvoji, kokia medicinos sistema maitina
visuomenę. Kepenims toksiškos cheminės medžiagos, nuodai, chemoterapija, spinduliuotė, vakcinos ir tt Man
atrodo, kad kiekvienas, susirūpinęs dėl apsinuodijimo, turėtų būti labiau susirūpinęs tuo, ką aprūpina medicinos
sistema, o ne visiškai išvirusio tirpiklio likučiais.

Jei kas nors turi problemų su aliejaus vartojimu, tai paprastai yra todėl, kad medžiagai gaminti buvo naudojama
energiją suteikianti sativa. Be to, gali kilti ir kitų problemų, jei pacientas kartu su gydymu aliejumi bando vartoti
vaistus  arba netinkamai naudoja.  Idealioje  situacijoje  aliejų kartu su pacientu galėtų pasiimti  ir  kiti  šeimos
nariai. Tai padėtų jiems suprasti aliejaus poveikį ir tada jie taip nesijaudintų dėl jo poveikio pacientui. Kadangi
jie nežino, ko tikėtis naudojant aliejų, šeimos nariai dažnai linkę per daug reaguoti, jei pacientas praryja per
daug. Tačiau poveikis išnyks per trumpą laiką ir pacientas liks nepažeistas. Todėl manau, kad kiti šeimos nariai
taip pat turėtų išbandyti aliejų mažomis dozėmis,

Aukštos kokybės kanapių aliejus  gali  pakeisti  daugelio vaistų vartojimą,  tačiau kai pacientas  bando vartoti
vaistus kartu su aliejumi,  kartais dėl sąveikos gali kilti  problemų. Daugelis gydytojų pateiktų medžiagų yra
nuodingo pobūdžio ir aliejui nepatinka tokių dalykų buvimas paciento organizme. Paprastai netrukus po to, kai
pacientas nustoja vartoti vaistinius preparatus, bet kokios jų problemos tiesiog išnyksta “. Rickas Simpsonas,
Kanapės: vaistingiausias augalas
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„Pirminis  benzinas  yra naftos  prekinis  pavadinimas,  todėl  pabandykite  ir  ieškokite,  kad naminių  gyvūnėlių
eteris būtų naudojamas daugelyje pramonės šakų, nuriebalinantis dažų skiediklius“. Al

„Atminkite,  kad  THC ir  CBD yra  nepoliniai  ...  o  chlorofilas  ir  H2O yra  poliniai  ...  Taigi  geriausia  alyva
pagaminta iš nepolinio tirpiklio ... ji yra švari ... be chlorofilo“. Michaelas

„Mano draugas chemikas supaprastino man visą istoriją ir paaiškino, kodėl pirminis benzinas gali būti geresnis
(nors,  jo  manymu,  nelabai):  benzinas  yra nepolinis  tirpiklis,  todėl  lengviau  ir  efektyviau  išskiria  nepolines
molekules (THC ir CBD iš esmės yra nepolinės molekulės) ir pašalina polines molekules.

Izopropilo alkoholis (ir eteris) yra silpnas polinis tirpiklis, todėl jis labai tinka šiam tikslui, bet gal šiek tiek
mažiau nei benzinas, nes JB teigia, kad jie išbandė abu, ir jie buvo stipresni. Redaguoti: O, taip, aš beveik
pamiršau: jis taip pat pasakė, kad nebijokite, kad galutiniame produkte liks benzino (arba izo), jei laikysitės
Rick Simpson (mano draugas sakė, kad nenaudokite plastikinio kibiro) recepto. bet stiklas arba nerūdijantis
plienas) ir jei nesate tikri, tiesiog darykite tai, ką JB visada liepia - įpilkite šiek tiek vandens ir įdėkite į orkaitę,
kad jis  visiškai išgaruotų.  Vis dėlto  jis  naudotų izopropilo alkoholį,  nes esate  tikri,  kad taip ir  turi  būti  ...
“Sandra

- Sandra, metodas, kurį Rikas parodė pasauliui, yra pats paprasčiausias, nesudėtingiausias ir nebrangus. Jis yra
beveik nepriekaištingas, kai laikomasi instrukcijų T. Stiklas yra geras, tačiau jis sudužo ir nenorite, kad taip
nutiktų niekada. Nerūdija, žinoma, gerai. 99,9% iso veikia gerai, bet mes, jei tik įmanoma, vis tiek naudotume
lengvą alifatinį benziną. JB

„Aš taip pat rekomenduoju viską gauti kuo šalčiau prieš ekstrahavimą. Dauguma alkoholį, kanapes, indus ir
viską, kas susiję su ekstrakcija, 24–48 valandas įdeda į šaldiklį. Tokiu būdu gausite daug švaresnį produktą.
Jūsų derlius bus mažesnis, bet jums to nereikės. Atsiprašau už bet kokias rašybos klaidas ar trūkstamus žodžius,
MS čiulpia ir aš neturiu jokių vaistų, lol. Palaimink “. Čakas

- Čekai, užšaldyti yra gerai ir gerai, tačiau to daryti nebūtina, kai dirbate su kokybiškais tirpikliais ir pradine
medžiaga. Be to, nemėgstame atšalti rankų, kambario temperatūra mums puikiai tinka ir po kelių mėnesių ar
metų užšaldžius pumpurą neturėsime problemų dėl artrito. Be to, dažnai aliejus gaminamas tose vietose, kur
šimtų kilometrų atstumu nėra šaldiklių. Taigi, taip, galite užšaldyti, jei norite, bet mes to nedarytume patys.

Aš pati nemėgstu šaldytų daržovių, vengiu jų valgyti, kai tik įmanoma, todėl nesuprantu, kodėl turėčiau daryti
išimtį ir užšaldyti daržovę, kuri man labiausiai patinka. Bet taip, tai gali padėti, kai aliejui išgauti reikia naudoti
alkoholį, todėl nesu visiškai prieš.

Tiesiog mes patys nenaudojame alkoholio kaip tirpiklio (arba dar geriau: jis nėra mūsų pasirinktas tirpiklis),
nematau nė vienos priežasties, kodėl turėčiau mokėti valstybei papildomą mokestį už tirpiklį, kuris bet kokiu
atveju išgaruos (nebent naudosite fotoaparatą, ką darytume, kai tik įmanoma). Aš galiu nusipirkti litrą lengvojo
benzino už maždaug 3–4 dolerius, litras 99% alkoholio kainuotų maždaug penkis kartus brangiau ir iš jo būtų
pagaminta mažiau aliejaus, ir šis aliejus greičiausiai nebus toks geras, kaip lengvasis benzinas arba 99,9 Buvo
naudojamas % iso. Be to, gausite mažiau aliejaus.

Taigi kur tiksliai yra alkoholio, kaip tirpiklio, pranašumas? Nematau nė vienos racionalios priežasties, kodėl
pirmenybė turėtų būti teikiama alkoholiui, o ne grynai žemai verdančiai šviesiai alifatinei benzinai, būtent kai
manoma, kad aliejuje nėra tirpiklio likučių, dėl kurių reikėtų nerimauti, kai aliejus bus tinkamai pagamintas. Kai
jis gaminamas netinkamai, alyvoje yra arba gali būti tirpiklio likučių. Tačiau nekaltinkite mūsų dėl netinkamai
pagamintų aliejų, mes tikrai negalime būti atsakingi už kitų tiekiamų alyvų kokybės trūkumą. Tai taip paprasta.
“J. B.

„Labai paprastas paaiškinimas nesibaigiančiam klausimui ... Aš asmeniškai naudojau benziną, izo alkoholį ... ir
butaną aliejui gaminti ... ir iki šiol geriausias ... švariausias ... stipriausias ... ir geriausias paragauti aliejaus buvo
iš pirminio benzino ... nesuprantu, kas žmonėms nepatinka ... Tinkamai atlikus, degalų visai nelieka ... ir atrodo,
kad benzinas labiau pašalina augalus ... Tai daro daug greičiau ... Taigi švaresnis aliejus ... (auksas) ... “Petras
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„Lengvasis benzinas yra frakcija, verdanti tarp 30 ° C (86 ° F) ir 90 ° C (194 ° F) ir susideda iš molekulių,
turinčių 5-6 anglies atomus. Sunkusis benzinas verda nuo 90 ° C (194 ° F) iki 200 ° C (392 ° F) ir susideda iš
molekulių, turinčių 6–12 anglies atomų.

Pirminis benzinas daugiausia naudojamas kaip žaliava didelio oktaninio skaičiaus benzinui gaminti (naudojant
katalizinį  reformavimo procesą).  Jis  taip pat  naudojamas bitumo gavybos pramonėje kaip skiediklis,  naftos
chemijos pramonė olefinų gamybai garo krekeriuose ir chemijos pramonė tirpiklių (valymo) reikmėms. Įprasti
produktai, pagaminti iš jo, yra žiebtuvėlio skystis, kuras kuro krosnelėms ir kai kurie valymo tirpikliai.

„Pirminis benzinas turi cheminę formulę CnH2n+2. Lengvasis benzinas turi 5 ir (arba) 6 anglies atomus, kurie
yra C5H12 ir C6H14, taip pat žinomi kaip pentanas ir heksanas. Taigi jūs ieškote benzino, kuris yra grynai
pentano ir heksano mišinys. Wouteris

„Aš tiesiog norėjau paskelbti kažką apie tirpiklius. Aš nuėjau pas savo draugą, kuris turi keletą chemijos mokslų
daktaro  laipsnio  ir  magistro  laipsnio,  ir  paklausiau  jo,  ką galėčiau  padaryti,  kad visiškai  pašalintų  naftą  iš
aliejaus. Jis sakė: „Paimkite 5 ml izopropilo alkoholio ir sumaišykite, kai paskutinį kartą nustoja burbuliuoti. Jis
išgaruos ir su savimi pasiims pirminį benziną. Tada toksiškas tirpiklis tampa netoksišku. Tai ne mano tikrasis
vardas, gaila, kad negaliu pasinaudoti savo tikra paskyra, nes bijau būti atleista ar įdarbinta slaugytoja “. Bobbie

„Jei norite JT rasti JK, ieškokite„ skydo valymo “arba„ greito skydo valymo “. Tai produktas,  naudojamas
automobilių kėbulo remontui, metalui valyti ir nepalikti jokių likučių. Sunku rasti išsamų tikslių ingredientų
sąrašą, nes jie gali skirtis. 99,9% izopropanolio turėtų būti lengva rasti. Em

„Rickas Simpsonas, mes sekėme jūsų procesą naudodamiesi„ VM&P Naphtha “ir  viskas vyko pagal planą,
išskyrus  pirmus  porą  švirkštų,  kurie  buvo  šiek  tiek  skystesni,  nei  tikėjomės.  Įpyliau  porą  lašų  vandens  ir
bandžiau dar kartą, ir viskas atrodo gerai. Vienintelis mano rūpestis/klausimas yra skonis. Vis dar skonis kaip
tirpiklis. Ar tai gerai, ar man reikia padaryti ką nors daugiau? Šio gėrimo gavėjas kiekvieną kartą imdamas
aliejų miega apie 12 valandų. Ar tai teisinga, kol jis išsiugdys toleranciją? Bet kokia pagalba yra labai dėkinga
“. Pamela

- Atrodo, kad VM&P nėra geras tirpiklis (nors kai kurie MSDS sako, kad tai turėtų būti ta pati medžiaga, kurią
norėtume  naudoti).  Atrodo,  kad  tai  yra  sunkus  benzinas  ir  neatrodo,  kad  jis  visiškai  išvirtų,  ir  reikalauja
papildomos priežiūros.

Įpilčiau šiek tiek vandens ir įdėčiau jį į elektrinę orkaitę, nustatytą 130 ° C (266 ° F), kelioms valandoms, galbūt
per naktį,  arba kol tirpiklis  visiškai pasibaigs,  kai kurie sako, kad tirpiklio  likučių pašalinimas užtrunka iki
keturių  dienų .  Neturėtų būti  jokio tirpiklio  poskonio,  jei  aliejus  gaminamas  tinkamai  ir  aliejus  neturi  būti
tekantis, jis turėtų būti labiau panašus į tepalą. Įsitikinkite, kad aliejus tikrai tinkamai filtruojamas, nes tirpiklio
likučiai linkę prilipti prie augalinių medžiagų.

Tiesiog atlikite pirštų testą su tirpikliu,  kurį norite naudoti.  Įmerkite pirštą į jį  ir pažiūrėkite,  ar jis visiškai
išgaruoja per 30 sekundžių ar greičiau. Kuo greičiau jis išgaruoja, nepalieka plėvelės, tuo geriau.

Jei  negalite  gauti  gryno lengvo alifatinio  benzino (Europoje  taip  pat  vadinamas  benzinu,  paprašykite  CAS
numerio  64742-49-0.  Jis  parduodamas  įvairiais  pavadinimais.  Tai  ne  tipas,  naudojamas  kaip  kuras
automobiliuose, bet tipas, naudojamas kaip tirpiklis arba dažų skiediklis arba riebalų šalinimo priemonė), aš
norėčiau 99% ar net geriau 99,9% izopropilo alkoholio - atrodo, kad tai galima rasti beveik bet kurioje pasaulio
vietoje.

Šiuo metu mes teikiame pirmenybę lengvam alifatiniam (mažai  verdančiam, hidrintam) benzinui,  tačiau jis
gamina geresnius ir stipresnius aliejus nei dauguma kitų šiuo metu naudojamų tirpiklių. Kuo mažiau augalinių
medžiagų ir chlorofilo yra aliejuje, tuo geriau jis veikia kaip vaistas, tuo jis skanesnis ir stipresnis. Visa gudrybė
yra ta, kad aliejus yra stiprus ir raminantis. Kuo stipresnis ir raminantis, tuo geriau. JB

„Tinkamas benzinas nėra parduodamas JAV, ne„ Tractor Supply “ar„ Home Depot “,„ Lowes “ar net„ Sherwin
Williams “. Tačiau jis vis dar parduodamas Kanadoje. Turiu draugą, kuris jį distiliuoja iki 100 ° F. Stivas
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„Jei  gyvenate  JAV,  tuomet  negausite  tinkamos  pirminio  benzino,  visu  JAV  pagamintu  benzinu  negalima
pasitikėti,  nes laisvai reglamentuojamos šio tipo tirpiklio sudedamosios dalys. JAV niekada negausite gryno
benzino, net VM&P gali  būti visiškai nesuderinamas iš vieno butelio į kitą ir net nėra reklamuojamas kaip
grynas. Kanadoje jie gamina gryną benziną ir tai yra geriausias tirpiklis, palyginti su ISO ar grūdų alkoholiu,
nedarykite didžiulės klaidos ir švaistykite vaistus, o dar blogiau - dar labiau susirgsite patys ar kažkas kitas,
naudodami netinkamą tirpiklį. Būkite įspėti, kad iš JAV pirminio benzino bus gaminamas aliejus, kuris atrodo
visiškai taip, kaip turėtų, bet jus labai pykins. Vytis

-Tai, kad grynas alifatinis benzinas nėra parduodamas visur JAV, nereiškia, kad gryno alifatinio benzino, kurio
CAS numeris 64742-49-0 ir virimo temperatūra apie 60–80 ° C, nėra arba kad tinkamai naudojant, nesigamina
geresnės alyvos nei dauguma kitų tirpiklių. Jei negalite gauti gryno lengvojo benzino, antras pasirinkimas būtų
99% ar net geresnis 99,9% izopropilo alkoholis.

Bet  vis  tiek  nenuleisčiau  rankų -  iš  alyvų išgaunant  augalus  naudojamas  lengvasis  benzinas  (benzenas)  ar
panašūs  tirpikliai,  todėl  pasidomėčiau  augalinio  aliejaus  gamintojais  ir  pažiūrėčiau,  ką  jie  naudoja.  Kur aš
gyvenu Europoje, tirpiklį galiu nusipirkti praktiškai kiekvienoje techninės įrangos ar dažų parduotuvėje, tai yra
vienas  iš  labiausiai  paplitusių  techninių  skysčių,  kuriuos  prisimenu  iš  vaikystės,  juo  naudojome  dviračių
grandines nuriebalinti ir pan. jo namuose. Taigi visos šios nesibaigiančios diskusijos apie tirpiklius man atrodo
šiek  tiek  juokingos.  Kai  naudojate  tinkamą  lengvą  benziną,  nėra  jokių  tirpiklių  likučių,  dėl  kurių  reikėtų
susirūpinti,  galbūt  keliais  ppm, kaip ir  daugumoje  pigių  augalinių  aliejų,  kurie  dažnai  gaminami  naudojant
beveik tą patį tirpiklį, kurį rekomenduojame. JB

„Lengvas alifatinis benzinas puikiai veikė, skonis buvo puikus, mano aliejuje neliko nė užuominos apie tirpiklį.
Jei laikysitės Rikso nurodymų, neturėtų kilti jokių problemų “. Rikas

„Yra dvi pagrindinės benzino kategorijos - lengvos ir sunkios. Lengvojo benzino sudėtyje nėra benzeno, ką
reiškė Raina (ne heksanas). Nors aš nerekomenduočiau net lengvojo benzino, nebent kanapių ekstraktas gali
būti išbandytas po to, kai jis pagamintas iš pirminio benzino likučių, jį galima naudoti, jei tai yra viskas, ką
galite gauti tirpikliui. Svarbiausia yra įsitikinti, kad ekstraktas užvirinamas iki tirštos tepalo būklės - tuo metu
dauguma pirminio benzino turėtų išnykti. Naudojant distiliavimo įrangą, galima pagaminti gryniausią alyvą be
tirpiklių, tačiau ji negali viršyti daugumos vidutinių žmonių. Tikiuosi, kad tai padeda “. ženklas

„Raina, aš neketinu su tavimi ginčytis. Iš Vikipedijos: „Naftos eteris, nepaisant jo benzininio sinonimo, neturėtų
būti painiojamas su benzenu ar benzinu, taip pat neturėtų būti painiojamas su benzinu, nors daugelyje kalbų tai
vadinama pavadinimu, kilusiu iš benzino, pvz.,„ Benzin “(vokiečių kalba) arba„ benzina “(italų kalba). Naftos
eteris  yra  alkanų,  pvz.,  Pentano,  heksano  ir  heptano,  mišinys,  o  benzenas  yra  ciklinis,  aromatinis
angliavandenilis, C6H6. Naftos eteris taip pat neturėtų būti painiojamas su organinių junginių klase, vadinama
eteriais, kuriuose yra funkcinė grupė RO-R '. Mano išsilavinimas yra mikrobiologija - kur studijavau organinę
chemiją, šiek tiek biochemiją / kai kurią neorganinę chemiją ... Aš tikrai nežinau viso to, bet žinau šiek tiek.
Lengvojo  benzino  sudėtyje  nėra  benzeno.  Nekreipiu  dėmesio  į  tavo  komentarą,  „Būtų  visų  interesai,  jei
nepareišktumėte teiginių, nepaisančių mokslinių duomenų“. ženklas

„Ką norėtumėte padovanoti savo tėvui? Geriausias iš geriausių ar kažkas panašaus, bet tiesiog neturi tinkamo
poveikio? Kai gaminate vaistą pagal Ricko nurodymus, nesėkmės tikimybė gydymo metu yra labai maža. Kai
gaminate  aliejų  pagal  „ekspertų  ir  mokslininkų“  nurodymus,  gaminate  kitokį  produktą.  Remiantis  mūsų
patirtimi, tai gali neveikti taip gerai, kaip rekomenduojame.

Taigi  ar  norėtumėte,  kad  aš  nutilčiau  ir  leisiu  jiems  tiekti  žemos  kokybės  šiukšles?  O  gal  verčiau
pasimokytumėte iš manęs/mūsų ir žinotumėte, kaip tai padaryti teisingai, kad gautumėte tuos pačius rezultatus,
apie kuriuos kalba mūsų pacientai? JB

„Aš naudoju 99% izopropilo alkoholio, tai man buvo lengviausiai prieinama. Aš naudoju savo pasėlių pumpurų
kremą, užaugintą 100% ekologiškai ir be pesticidų, gerai prižiūrimą ir sausą kaulą. Aš sumaišau jį su keliais
indica padermėmis. Aš gydiau pacientą, sergantį Hodžkino limfoma, jis buvo 4 stadijoje ir per 6 mėnesius nuo
aliejaus vartojimo, kaip nurodyta, dabar jis neturi vėžio !! Ačiū Rick Simpson už aukas, kurias padarėte, kad ši
informacija būtų prieinama visiems! Visai neseniai prie manęs kreipėsi dar vienas 4 stadijos vėžiu sergantis
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pacientas,  kuris  paprašė  pagalbos,  jis  turi  vieno  iš  inkstų  auglį,  kuris  yra  neveiksmingas.  Meldžiasi,  kad
gautume du patvirtintus vaistus iš eilės. Telaimina tave Dievas Rickas Simpsonas ir JB, skleisk žinią ir šviesk
žmones apie šį nuostabų gydomąjį kanapių aliejų “. GrowGoddess

-  Sumaišyti  kelias  padermes visada yra gera idėja.  Pažvelkite  į  tai  paprastai,  jūs  nežinote,  kam konkrečiai
padermė yra naudinga, todėl sumaišę kelias padermes, gausite daug geresnį kilimo efektą. Be to, tokie aliejai
pakels jus daug aukščiau - tie, kurie rūko puodą „pramoginiu būdu“, žinos, apie ką aš kalbu. Įsivaizduokite, kad
atsisėdate su draugais ir kiekvienas iš jų pristato geriausią pumpurą. Per porą valandų negalėsite daug nuveikti.
Būtent tokio efekto reikia norint pasiekti geriausių rezultatų, todėl vėlgi reikia maišyti štamus. Linkėjimai ir
ačiū, GrowGoddess, man visada malonu išgirsti apie žmones, kurie tiesiog seka nurodymus ir gauna rezultatus,
apie kuriuos kalbame. JB

„Sveiki, JB, turiu problemų su elektrine ryžių virykle, viskas, ką mačiau, nukrenta iki 100 ° C, peržiūrėjau visus
rinkoje esančius prekės ženklus ir visi jie turi termostatą, kuris išsijungia, kai turinys pasiekia temperatūra. Ką
rekomenduojate?" Kristina

- Cristina, kokia tiksliai problema? Alyvą visada galite įdėti į elektrinę orkaitę, įkaitintą iki 130 ° C, ir palikti ją
ten apie valandą ir taip dekarboksilinti. JB

„Kai temperatūra pasiekia 100 ° C, elektrinė ryžių viryklė išsijungia! Tirpiklis nepasiekia 110 ° C temperatūros.
Kristina

- Tirpiklis tikrai negali pasiekti tokios temperatūros, nes jis, manau, užvirtų. Virkite tirpiklį, kol viryklė pirmą
kartą išsijungs (į paskutinę partiją įpilkite kelis lašus vandens). Tada leiskite jam atvėsti ir vėl įjunkite. Tai
viskas, ką mes darome. JB

„Vėl įsijungia ir leiskite virti, kol grįš? Tada išsijungia ir aliejus jau baigtas? " Kristina

- Įjunkite ryžių viryklę, virkite, kol ji pirmą kartą sustos, tada palaukite penkias minutes, kol atvės, vėl įjunkite
ir palaukite, kol išsijungs antrą kartą. Tada supilkite aliejų į nerūdijančio plieno puodelį ir padėkite valandai į
orkaitę, įkaitintą iki 130 ° C, ir jūsų aliejus yra paruoštas. JB

- Ačiū JB, išgelbėjai mano gyvybę. Kristina

„Gamindami aliejų,  jūs kvėpuojate  benzinu.  Jūs taip kvėpuojate.  Jei  užuodžiate  kvapą,  jau esate  miręs.  Aš
šimtus  kartų per savo gyvenimą užuodžiau Colemano stovyklos kuro,  „zippo“ žiebtuvėlio  kuro ir  benzino,
naudojamo daliniam valymui ir pramonės reikmėms ... Dar nemiręs. Daug juoko.

Rimtai  ...  Jei  naudosite  gryną tirpiklį  (be priedų)  ir  tinkamai  išvirkite  tirpiklį  su vandeniu,  kurio pabaigoje
pridėta aukštesnė virimo temperatūra, nesvarbu, ar tai būtų izo, alkoholis ar benzinas, tai gausite visi lauk. Per
metus suvartojate daug daugiau benzino, siurbiančio savo dujas į savo automobilį, nei gautumėte visą gyvenimą
naudojant tinkamai pagamintą alyvą. Matas

„Sveiki,  Rikai  (ar  tie,  kurie  skaito  šį  laišką),  visų pirma noriu  jums pasakyti,  kad jūs  darote  puikų darbą,
reklamuodamas šią raganą, atrodo, yra nuostabus vaistas tiek daug! Gyvenu Norvegijoje ir turiu Krono ligos
diagnozę. Taip pat turiu labai artimą draugą, kuris serga vėžiu, gydytojai nustojo gydyti, nes daugiau nieko
negali padaryti. Aš noriu išbandyti aliejų abiem šiomis sąlygomis.

Turiu klausimą dėl aliejaus  gamybos. Čia, Norvegijoje,  labai sunku rasti  gryno benzino (bent jau po mano
patirties), todėl ieškau gerų alternatyvų. Prieš keletą metų nusipirkau „bičių ištraukiklį“ (cilindrą, kurį užpildai
sausomis žolelėmis ir aliejumi išgauti naudoji butano dujas). Ar tai taip pat gerai, kaip išvirti aliejų su benzinu?

Ir kaip jis naudoja dvasią? Kuris turi daugiau nei 90% alkoholio? Turiu keletą draugų, kurie kuria savo dvasią,
ir man tai nėra labai brangus pasirinkimas. Ar tai geriau nei butanas? Rūkiau „medaus ekstraktą“, kai jį ruošiau
praėjusį kartą, ir galvojau, ar tai geras vaistas nuo šių dviejų ligų, kurias miniu, jei jį valgau. Jei ne butanas ar
alkoholis yra geras pasirinkimas - ar galite rekomenduoti kitų variantų, kuriuos galbūt žinote, kad Norvegijoje
ar Švedijoje lengva gauti? Labai ačiū! Aš labai laukiu, kada galėsiu išbandyti aliejų savo ligai. Pagarbiai, Henry
“
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„Mielas Henri, neturiu patirties bičių ištraukimo srityje, bet nemanau, kad šis metodas būtų toks veiksmingas
kaip  mano naudojami  metodai.  Gaminant  aliejų,  aš  jį  įkaitinu  iki  temperatūros,  kuri  dekarboksilina  gatavą
produktą, kad aliejus taptų kuo stipresnis. Šis kaitinimo procesas pasuka molekules į delta 9 padėtį, todėl aliejus
tampa stipresnis. Jei jums sunku rasti tinkamą tirpiklį, galite išbandyti acetoną. Aš niekada nebandžiau acetono
aliejui gaminti,  bet nematau jokios priežasties, kodėl acetonas neveiks taip gerai, kaip alkoholis ar benzinas
gaminant vaistą. Turėtumėte turėti galimybę gauti lengvo alifatinio benzino iš parduotuvių, kurios tiekia dažus,
nes paprastai jie parduoda benziną kaip dažų skiediklį.

Tinkamai  pagamintas  aliejus  turėtų  pasirūpinti  jūsų problemomis  ir  taip  pat  turėtų  suteikti  galimybę  vėžiu
sergančiam draugui  išgyventi.  90% alkoholio  bus  mažiau  veiksmingas  tirpiklis,  nes  kiti  10% paprastai  yra
vanduo, o apdailos proceso metu turėsite išgaruoti daug vandens pertekliaus. Linkėjimai, Rickas Simpsonas “

„Teisingas dekarboksilinimas yra labai svarbi tobulai gaminant aliejų, nes žaliavinis augalas suteikia nedaug
gryno  delta9-THC,  o  CBD  yra  rūgščių-THCA  ir  CBDA.  Norint  pašalinti  karboksilo  grupę,  reikia  atlikti
šildymą. Darykite tai  labai atsargiai,  kad nesudegtumėte savo vertingų molekulių.  Chromatografijos žurnale
radau gerą pastabą,  kuri turėtų būti būtina temperatūra ir laikas aliejui įkaitinti,  nes priklausomai nuo ryžių
viryklės temperatūros gali nepakakti. Taigi gera idėja yra šildyti alyvą mažiausiai 27 minutes min. 122 laipsnių
Celsijaus.  Visada  patikrinkite  šildymo  plokštės  temperatūrą  skaitmeniniu  matavimo  prietaisu,  kad  alyva
neperkaistų.  Žemiau  esančioje  lentelėje  matote  pagrindinių  kanabinoidų  virimo  taškus,  kurių  niekada
neturėtumėte pasiekti,  kitaip juos iškepsite. Be to, pastebiu, kad teisinga tai, ką Rickas visą laiką sakė savo
vaizdo  įrašuose,  neperkaitina  aliejaus,  tačiau  šiluma  yra  būtina  gydomajam  aliejui  gaminti.  Tinkamam
dekarboksilinimo procesui  per  nurodytą  grafiko  laiką  maždaug  valandą  reikalinga  minimali  106,2  laipsnių
Celsijaus temperatūra.  Jei jūsų aliejus  turi tik rūgštinę THCA ir CBDA formą, jis  nėra toks efektyvus,  nes
rūgštys nelabai tinka CB1 ir CB2 receptoriams. Taigi pasirūpinkite, kad tai darytumėte teisingai, nes tai, ką sakė
Rikas, yra tiesa, tik geriausiai pagaminta alyva gali atlikti šį darbą, kai tiesiogiai priklauso. (…) Jei jūsų aliejus
turi  tik  rūgštinę  THCA  ir  CBDA  formą,  jis  nėra  toks  efektyvus,  nes  rūgštys  nelabai  tinka  CB1  ir  CB2
receptoriams. Taigi pasirūpinkite, kad tai darytumėte teisingai, nes tai, ką sakė Rikas, yra tiesa, tik geriausiai
pagaminta alyva gali atlikti šį darbą, kai tiesiogiai priklauso. (…) Jei jūsų aliejus turi tik rūgštinę THCA ir
CBDA formą, jis nėra toks efektyvus, nes rūgštys nelabai tinka CB1 ir CB2 receptoriams. Taigi pasirūpinkite,
kad tai darytumėte teisingai, nes tai, ką sakė Rikas, yra tiesa, tik geriausiai pagaminta alyva gali atlikti šį darbą,
kai tiesiogiai priklauso. (…)

Taip,  pažiūrėkite  ir  interpretuokite  šią  mokslo  diagramą,  kad  suprastumėte,  jog  dekarboksilinimo  procesas
vyksta visą laiką, kai ryžių viryklėje kaitinate kanabinoidų tirpiklio skysčio mišinį. Taigi grafikai rodo, kad
labai svarbu pakankamai ilgai pakelti temperatūrą iki 130 laipsnių Celsijaus, kad būtų pasiektas maksimalus
dekarboksilinimas. Viskas priklauso nuo temperatūros ir laiko pasiekti geriausią lygį.

Jei viso proceso metu naudojate skaitmeninį temperatūros matavimo prietaisą ir padedate jį ant ryžių viryklės
dugno, kad išgaruotumėte tirpiklis,  pamatysite,  kad tik vėlyvoje proceso fazėje,  kai vandens lašai patenka į
galutinį  etapą.  viryklėje,  temperatūra  yra  apie  100–110  °  C.  Tačiau  šio  intervalo  laikas  dažniausiai  nėra
pakankamai ilgas visam dekarboksilinimo procesui. Po to aliejus ilgesnį laiką kaitinamas mažame plieniniame
puode  ant  kaitinimo  plokštės.  Taigi,  kol  nėra  jokios  veiklos  (nebėra  dujų  burbuliukų),  šildote  ir  laukiate.
Kontroliuokite  temperatūrą  ir  neviršykite  130 laipsnių  Celsijaus  maždaug pusvalandį.  Atminkite,  kad THC
virimo  temperatūra  yra  157  laipsniai  C.  Taigi  nepersistenkite  rizikuodami  perkaisti,  kitaip  jūsų  norimi
kanabinoidai išgaruos ir atvės.

Iš esmės nėra svarbu gauti didžiausią dekarboksilinimo kiekį, todėl vėliau jūsų organizmas gaus pakankamai
aliejaus. Įdomu tai, kad reikia suvartoti vieną gramą ar daugiau per dieną. Žinoma, kiek aliejaus jums reikia,
priklauso nuo to, kiek delta9THC yra aliejuje - tai reiškia, koks efektyvus buvo dekarboksilinimas. Jei laikysitės
„Ricks“  rekomendacijos  ir  būtinai  pakankamai  ilgai  šildysite  alyvą  iki  130  °  C  -  viskas  bus  gerai.  Tai
nepriklauso nuo to, kokį tirpiklį naudojate “. Steponas

„Sveiki, JB, aš radau šią nafta savo rajone ... (nuoroda) Jame nesakoma, kad„ Šviesioji nafta “... ar tai vis tiek
veiks? Dar kartą dėkoju už visą pagalbą ir puikią informaciją! ”
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- Tai turėtų būti lengvas alifatinis benzinas- patikrinkite MSDS, ar tai grynas lengvasis benzinas be priedų),
lukštas Australijoje, (techninis ar pramoninis) benzinas Europoje (benzinas, ne benzenas, o ne toks tipas, kaip
degalai automobiliuose). Jis parduodamas įvairiais pavadinimais. Jis naudojamas kaip dažų skiediklis, tirpiklis,
riebalų šalinimo priemonė, jis buvo labai dažnas buitinis tirpiklis arba tekstilės riebalų šalinimo priemonė, taip
pat gali būti naudojamas kaip lengvesnis skystis ir tt Virimo temperatūra apie 60–80 ° C, kuo žemesnė, tuo
geriau .

Užtepkite  šiek  tiek  ant  švaraus  Petri  lėkštelės  arba  įmerkite  į  ją  pirštą  ir,  jei  jis  išgaruoja  per  trisdešimt
sekundžių ir nepalieka riebių likučių, jį naudoti galima. Tiekėjų yra daug, aš negaliu pasakyti, kuris iš jų yra
geriausias ar ką mes šiuo metu rekomenduotume, todėl pateikiame tik bendras instrukcijas.

CAS numeris 64742-49-0, grynas, naftos distiliatas, be priedų, jei įmanoma, ir virimo temperatūra turi būti kuo
žemesnė.  Dauguma  perdirbimo  gamyklų  jį  gamina,  tiesiog  paklauskite  jų,  ką  jie  rekomenduotų  žolelių
ekstraktams.

Antrasis variantas yra 99% arba 99,99% izopropilo alkoholio arba labai brangus 99% maisto kokybės alkoholis.
Izopropilo alkoholis ir maistinis alkoholis nėra tokie pat veiksmingi kaip tirpiklis kaip benzinas, be to, aliejuje
pašalinama daugiau augalinės kilmės medžiagų ir chlorofilo, todėl aliejus tampa mažiau stiprus ir skoningas,
todėl rekomenduojame visada, kai įmanoma, esant galimybei/prieinamumui. Linkėjimai, JB “

K.  Rickas,  Meksikoje  „benzinas“  yra  tik  vienas  iš  kelių  pirminio  benzino tipo  produktų  pavadinimų.  Kad
išvengtumėte lemtingos klaidos, atsitiktinai turėtumėte mokslinį pavadinimą „benzinas“, kurį naudojate?

A. Ieškokite gryno lengvojo benzino be jokių papildomų ingredientų. Tai iš esmės yra tas pats kaip „Coleman“
kuras,  kurį  galite  pamatyti  žemiau  esančioje  nuotraukoje,  tačiau  ieškokite  benzino  be  rūdijimo  priedų,
pridedamų prie „Coleman“ degalų.

Jei sužinosite, kad lengvas alifatinis benzinas jūsų šalyje yra uždraustas (pavyzdžiui, Hondūre), ieškokite 99%
ar  geresnio  99,9%  izopropilo  alkoholio,  jį  būtų  lengva  rasti.  99%  alkoholio  yra  trečiasis  tirpiklis,  kurį
naudotume, tačiau darytume viską, kas įmanoma, kad jo nenaudotume, nes jis pašalina per daug chlorofilo ir
kitų  nepageidaujamų augalinių  medžiagų.  Kai  kurie  mėgsta  užšaldyti  tirpiklį  ir  pradinę medžiagą,  kai  kaip
tirpiklis naudoja izopropilo alkoholį arba alkoholį. Mes asmeniškai nenaudojame tų tirpiklių, nebent privalome,
ir  mums nepatinka sušalti  iš rankų, todėl iš tikrųjų neskatiname jo užšaldyti,  tačiau kai kurie sako, kad tai
padeda pagerinti alyvos kokybę. Kai naudojate nepolinį gryną lengvą benziną, kurio virimo temperatūra yra
žema, jums nieko nereikia užšaldyti ir vis tiek gausite gerą produktą, jei laikysitės instrukcijų. JB

„Ei, JB, o kas, jei yra alergija naudojant„ Naptha “? Mes turime šeimos narį, kuris turi sunkių alerginių reakcijų
į kiekvieną smulkmeną, ypač tirpiklius. Mes norime jai pagaminti aliejaus, bet turime naudoti organinį tirpiklį.
Mes  galvojome  padaryti  ekologišką  „mėnulio  spindesį“,  kuris  buvo  kelis  kartus  distiliuotas,  kad  įgautų
grynumo,  bet ką jūs manote  apie tai?  Kokia jūsų rekomendacija  labai  stipriai  alergiškai?  Ji  visiškai  negali
vartoti vaistų, nes yra alergiška rišamosioms medžiagoms, ji labai kenčia dėl alergijos viskam. Iš anksto dėkoju!
” Sara

- Na, jūs galite naudoti 99% alkoholio, mes niekada nesakėme, kad negalite. Mūsų patirtis rodo, kad alyvos,
pagamintos naudojant nepolinius tirpiklius, yra šiek tiek stipresnės ir paprastai turi mažiau augalinių medžiagų.
Kai kurie užšaldo alkoholį ir pumpurus prieš perdirbdami, kad gautų daugiau gintaro spalvos aliejaus. Taigi
manau, kad tau taip reikia eiti, Sara.

Aukštas THC ar didelis CBD aliejus?

„Esu kiek sutrikusi. Mano draugas turi 4 stadijos inkstų vėžį ir plaučių vėžį. Ar geriausia duoti daug CBD ar
THC aliejaus? Ar CBD aliejuje yra tik THC pėdsakų? Aš gavau jam dešimt gramų mėgintuvėlį, jame yra 18%
CBD ir mažiau nei 1% THC. Ar aš tai darau neteisingai? “Richardas
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Mikees: Taip, ne, jūs turite gauti tikrąjį RSO.

-95–98% THC nėra 18% CBD, ar ne? Pasakykite tam, kas jums tai pateikė, kad nustotų tai daryti. Didelis CBD
rinkodaros šurmulys, kaip atrodo, nužudys daugelį nieko neįtariančių pacientų. Kodėl jie negali tiesiog sekti
instrukcijų, kurios tikrai veikia? Didelio CBD kiekio aliejų naudojimas yra labai ribotas, jie neveikia taip gerai
net ir esant odos ligoms, aš tikrai nesuprantu, kodėl visi taip smarkiai žiūri į tą CBD nesąmonę. Taip, tai taip pat
yra galingas vaistas, tačiau jo naudojimas iš tikrųjų yra tik ribotas, palyginti su tikruoju RSO.

95–98% THC,  1–2% CBD,  labai  stiprus  ir  raminantis  bei  euforiškas;  tai  yra  jūsų  geriausias  aliejus  ir  tai
geriausiai  veikia. Pirmiausia išbandykite tai.  Kai tai padarysite, neliesite ir nesiartinsite prie to aukšto CBD
aliejaus ir žinosite skirtumą, ir niekas jūsų neapiplėš. Pirmiausia RSO. JB

„Man labai patinka šis puslapis ir informacija, kurią galiu iš jo pasimokyti. Tačiau labai apmaudu girdėti, kad
kiti kanabinoidai, išskyrus THC, yra antriniai. Ši mergina ir jos tėvai nemano, kad CBD yra antraeilis dalykas.
Tai  davė  jai  gyvybę.  Tai  padarė  ne  THC,  o  CBD.  Prašau,  nustokite  švaistytis.  Jūs  atgrasote  žmones  nuo
bandymų su didelėmis CBD rūšimis, kai jiems tai tikrai gali padėti. Aukštas THC nėra atsakymas į viską, todėl
augale yra daugiau nei vienas kanabinoidas. Tina

„JB atsakė apie  plaučių vėžį,  o ne apie Draveto sindromą, niekas nieko nesiginčija.  Vėžio atveju pacientų
ataskaitos ir moksliniai tyrimai rodo, kad THC žudo vėžį. Kai kurie tyrimai sako, kad CBD yra naudingas kai
kurioms  vėžio  rūšims,  tačiau  nedaug,  palyginti  su  tyrimais,  atliktais  naudojant  THC.  Dabar  jūs  ieškote
priepuolių ir kai kurių kitų sąlygų, kuriose yra didelis CBD kiekis “. Kellinas

-  Kellin  ir  Tina,  aliejai,  kuriuos  naudojame,  taip  pat  veikia  priepuolius.  Ir  pacientai  gautų  nepalyginamai
geresnių rezultatų, jei naudotųsi tikraisiais daiktais ir bandytų išgydyti ne tik simptomus, bet ir priežastis.

Nenoriu atmesti CBD, jis yra tikrai galingas vaistas, ir manau, kad jis puikiai tinka kramtyti gumą vaikams ir
pan. Bet jei norite tikros galios, jums reikia žiauriausiai galingo RSO ir daug THC. Tai mano požiūris ir jis
nesikeis.

Tiesiog išbandykite odos būklę ir pažiūrėkite, ar nudegimas ar žaizda išgydys greičiau, naudojant tikrą RSO, ar
naudojant žemos kokybės aukštą CBD versiją. Aš tai mačiau savo akimis, man nereikia eksperimentuoti su
aukšto CBD aliejaus kiekiu. Linkiu geriausio sau ir savo pacientams.

Dauguma  aukšto  CBD  aliejaus  yra  antrinės  kokybės,  lyginant  su  geriausiu  ir  narkotiškai  stipriausiu  bei
raminamuoju RSO, turinčiu 95–98% THC.

Pagrindinė jūsų problema yra ta, kad įsigijote vieną kanabinoidų teoriją, kurią stumia „Big Pharma“, kad jie
galėtų gauti naudos iš kanapių vaistų. Jūs tikrai nenorite vaistų, kurių pagrindas yra pavieniai kanabinoidai, o
žiauriausiai galingo ir raminančio aliejaus, kad pasiektumėte geriausių rezultatų.

Augalus galite auginti patys ir aliejų galite pasigaminti patys, jums tikrai nereikia jo pirkti iš didelių farmacijos
kompanijų,  kurios  be  jokių  kitų  priežasčių,  išskyrus  jų  godumą,  bandys  uždėti  milžinišką  kainą  ant
dekarboksilintos kanapių dervos .

Jums gali ir greičiausiai vieną dieną prireiks kilogramų aliejaus - sau ar savo šeimai - kiek norite mokėti už
gramą? Pinigai yra per daug, jei augalai buvo auginami lauke ir dideliu mastu. Taigi jokių specialių mokesčių,
nieko panašaus. 100% legalizavimas yra vienintelis kelias, kurį reikia padaryti dabar, nėra jokios priežasties
leisti šimtams milijonų pacientų visame pasaulyje kentėti.

Nesivaržykite dėl to ginčytis; bet tai beveik viskas, ką galite padaryti. Linkėjimai, JB

„Prašau, ir toliau aiškinkitės taip, kaip jūs turite, aš vieną kartą užsirašinėju ir iš jūsų išmokau tiek, kiek galiu,
apie tai, kas yra naudinga ir pan., Noriu būti pasirengusi ir pasiruošusi turėdama reikiamų žinių ir mano ... Jei
nepasakytumėte  apie  tai,  kad  reikia  aukšto  THC,  būčiau  manęs,  kad  viskas  gerai,  esu  dėkingas  už  VISĄ
INFORMACIJĄ “. Vikis

„Rickas visada tvirtino, kad didelis THC yra būtinas, kad suteiktumėte jums geriausią galimybę, ir tai, žinoma,
pasiekė geriausių rezultatų. Yra daug dalykų, kuriems CBD gali būti naudingesnis, jis dažniausiai naudojamas
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vaikams nuo Draveto sindromo, ADHD ir sunkaus obsesinio kompulsinio sutrikimo, nes daugelis žmonių vis
dar bijo, kad vaikai bus aukšti. THC yra tai,  kas jus pakelia. Radau keletą žmonių, kurie daugumai žmonių
naudoja daug THC aliejaus, tačiau jei pacientas nereaguoja taip, kaip tikėjosi, jie perėjo prie didelio CBD kiekio
ir tai veikė geriau.

Manau, kad visi yra skirtingi ir kiekvienas vėžys yra skirtingas. Tačiau kol bus leista atlikti visus reikalingus
tyrimus, tikriausiai geriausia laikytis Riko metodo. Didelis THC, dominuojanti indika pagal protokolą. Sakoma,
kad jei  jie  pradeda vartoti  mažas  dozes  ir  padvigubina  dozes  kas  4 dienas,  pacientas  gali  greitai  susikurti
toleranciją, o stiprus mieguistumas po kurio laiko nurimsta. Ricko aliejus yra 95-8% THC, tačiau psichoaktyvus
poveikis jums nepakenks.

Ir bandydamas nuspręsti, kurio metodo laikytis, nemanau, kad kas nors turėjo daugiau patirties su šiuo vaistu
nei Rikas. Mačiau olandų metodą ir pagalvoju, jei kas nors miršta, kodėl turėtum atskiesti vaistą? Nikas

„Nuo tada,  kai  girdėjau  apie  didelį  CBD aliejų,  padedantį  priepuoliams,  visada  galvojau,  kad jei  tie  tėvai
padovanotų savo vaikui hibridą, bet dominuotų indikos aliejumi, vaikas išgydytų. Aš žinau, kad CBD aliejai
kontroliuoja priepuolius, ir aš labai džiaugiuosi, kad KAŽKAS gali padėti vaikams, tokiems kaip Charlotte, bet
įsivaizduokite gijimą, kuris gali atsitikti, jei būtų suteiktas THC ir kitas augalų kanabinoidų spektras. Taigi jūsų
vaikas daug miega dėl THC, jų kūnai prisitaiko prie dozės. Aš tiesiog manau, kad naudingiausias yra visas
augalas, o ne vienas iš kanapių. Sara

„Žiniasklaida nuolat sutelkia dėmesį į kanabinoidų atskyrimą, tačiau buvo įrodyta, kad tiek THC, tiek CBD
naikina vėžį ir mažina navikus. Rick Simpson aliejus, pagamintas iš „Cannabis Indica“, yra vaistas, kuris išgydo
Landoną ir Brave Mykayla bei daugelį kitų ir bet kas gali tai padaryti.  Neleiskite žiniasklaidai manyti,  kad
reikia  laukti  šio  gydymo,  arba  atskirkite  CBD!  THC  taip  pat  veikia  su  mūsų  endokanabinoidų  sistema.
Sužinokite apie gydymą, kurį gali padaryti kiekvienas “. Hananas

Ar saugu naudoti aliejų?

„Šio vaisto saugumas yra neprilygstamas, ir iš to, ką mačiau, jis nėra pavojingesnis nei išgerti puodelį gėlo
vandens. Net jei žmogus blogai perdozuoja, aliejaus poveikis jam išnyksta. Dažniausias šalutinis poveikis, kurį
pastebėjome žmonėms, vartojantiems kanapių aliejų dėl savo sveikatos būklės, yra didelis poilsis ir šypsena jų
veiduose.

Panašiai  kaip  ir  bet  kuris  kitas  galingas  vaistas,  jei  kai  kurie  asmenys  praryja  per  daug,  tai  gali  sukelti
nepageidaujamą šalutinį poveikį. Nors poveikis, kurį gali sukelti šis aliejus, nekelia pavojaus, yra ir tokių, kurie
nemėgsta pasidaryti per dideli dėl perdozavimo. Nors šis vaistas yra saugus ir daugumai jo vartojimo problemų
nekyla, taip pat reikia atsižvelgti į tai, kad bus tų, kurie patirs sunkumų.

Štai kodėl aš nurodau visiems pradėti nuo labai mažų dozių, o po to kas keturias dienas padidinti jų kiekį. Tokiu
būdu asmeniui, vartojančiam šią medžiagą, suteikiama galimybė ugdyti toleranciją, o daugelis pacientų pranešė,
kad gydymo metu jie net nepakilo. Jei kanapių aliejus gaminamas tinkamai iš labai stiprių raminamųjų kanapių
indica  padermių  arba  dažnai,  kai  jis  gaminamas  iš  kai  kurių  indikoje  dominuojančių  sativa  kryžių  rūšių,
pastebima, kad tokių aliejų poveikis skatins mieguistumą ir miegą, o tai akivaizdžiai yra svarbi gydymo proceso
dalis.

Pacientai  turėtų  žinoti,  kad  šis  aliejus  taip  pat  gali  sumažinti  kraujospūdį,  akių  spaudimą ir  cukraus  kiekį
kraujyje. Jei asmenys vartoja vaistus šioms problemoms gydyti,  jie turėtų sugebėti  sumažinti poreikį vartoti
vaistus, kuriuos šiuo metu vartoja, daugeliu atvejų labai greitai. Turiu informuoti pacientus, vartojančius vaistus
nuo kraujospūdžio, kad pradėjus vartoti aliejų, dažnai jų kraujospūdžio problemos nebereikės vartoti vaistų, o
tai taip pat taikoma diabetikams ir tiems, kurie taip pat kenčia nuo glaukomos.

Atminkite,  kad jei  aliejus turi  būti  vartojamas kitoms ligoms gydyti  ir  jis  vartojamas kartu su vaistais  nuo
kraujospūdžio, kai kuriais atvejais jis gali per daug sumažinti paciento kraujospūdį. Nors nepažįstu nė vieno,
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kuris tai būtų patyręs, kuris būtų patyręs realios žalos, vis dėlto manau, kad, jei tik įmanoma, reikėtų stengtis
išvengti šios situacijos. Taigi dažnai tikrinkite savo kraujospūdį ir, jei vaistų nebereikia, nevartokite jų.

Kai kuriems žmonėms gali atrodyti neįtikėtina, kad jie gali nutraukti šių nurodytų medžiagų vartojimą. Tačiau
supratę gydomąjį šio natūralaus vaisto potencialą, jie netrukus supranta, kad šis nuostabus aliejus gali pakeisti
praktiškai visų vaistų vartojimą.

Kaip aliejus paprastai toleruojamas?

Mes visi skirtingai toleruojame galingus vaistus, todėl raginu pacientus likti savo komforto zonoje nustatant,
kokią dozę jie nurys. Daugumos žmonių tolerancija formuojasi labai greitai ir vidutiniškai normaliam žmogui
paprastai prireikia maždaug 90 dienų, kad išgertų 60 gramų terapiją. Atrodo, kad 60 gramų tinkamai pagaminto
aliejaus  gali  išgydyti  daugumą  vėžio  formų,  nebent  pacientas  buvo  labai  pažeistas  medicinos  sistemos
chemoterapija ir radiacija ir pan.

Pacientams, kurie patyrė chemoterapijos ir radiacijos poveikį, reikia daugiau aliejaus, kad būtų pašalinta žala,
kurią paliko medicinos sistema. Daugeliu atvejų, kai žmogus pripranta prie aliejų poveikio, pacientai, atrodo,
mėgsta vartoti šią medžiagą. Tačiau dėl to, kad šis vaistas nėra priklausomas, dažnai tie, kurie vartoja medžiagą,
pamiršta tinkamai išgerti dozes. Tai nereiškia, kad aliejus verčia juos pamiršti, tai tiesiog todėl, kad jų kūnas
nejaučia jo buvimo poreikio, ir tai tik pabrėžia faktą, kad medžiaga tikrai nėra priklausoma. Jei taip nebūtų,
mažai tikėtina, kad pacientas pamirštų išgerti dozę, nes jei tai sukeltų priklausomybę, po aštuonių valandų jų
kūnas verktų dėl medžiagos.

Ar yra kokių nors šalutinių poveikių, dėl kurių reikėtų nerimauti?

Kai kurie pacientai pranešė, kad vartodami šį vaistą patyrė nerimą ar paranoją. Būdai, kaip tai išspręsti, bus
aptarti, kai šioje knygoje iškils klausimas šiek tiek toliau.

Pagrindinis kanapių aliejaus šalutinis poveikis, apie kurį man pranešta, yra gera sveikata, laimė ir geras nakties
miegas, tad ko daugiau kas nors galėtų paprašyti iš jų vartojamo vaisto?

Daugelis žmonių kasdien suvartoja daugybę vaistų. Ar tai gali būti naudinga kūnui?

Neįsivaizduoju,  kodėl tie,  kurie vaistų reklamoje mato pavojingą šalutinį  alopatinių vaistų poveikį,  vis tiek
svarstytų galimybę vartoti šiuos vaistus. Atrodo, kad be proto daug žmonių elgsis taip, kaip nurodė gydytojas, ir
daugelis tų pačių žmonių linkę atmesti kanapių vaistų vartojimą. Tiesiog dėl melo jiems sakė jų vyriausybės ir
tie, kurie stovi už farmacijos pramonės šešėlio. Niekas nemiršta nuo kanapių vaistų vartojimo ir nėra jokios
žalos. Norėčiau tą patį pasakyti apie tai, ką gydytojai mums skiria kasdien, bet, deja, vargu ar taip yra.

Kartais pakanka skirtingų sąveikų, kurias sukelia šie vadinamieji vaistai, kad įvestume į ankstyvą kapą. Tačiau
net jei ir nepatiriame tiesioginių problemų, jų naudojimas vis tiek kelia pavojų. Laikui bėgant šių vaistų sudėtyje
esančios  cheminės  medžiagos  ir  nuodai  kaupiasi  mūsų kūnuose,  o  tai  taip  pat  gali  sukelti  rimtų  sveikatos
problemų, kurios dažnai gali baigtis mirtimi. Net tokie paprasti dalykai kaip aspirino tabletės kasmet visame
pasaulyje sukelia tūkstančius mirčių. Taigi nemanau, kad kas nors iš mūsų turėtų pasitikėti farmacijos pramone
ar  bet kuo, ką jie  teikia.  Jei  norite  pamatyti  tikrą  gydomąją galią,  kreipkitės  į  Motiną Gamtą,  nes tablečių
gamykloje rasite labai mažai, o tai duos daug naudos.

Kaip pacientai lygina kanapių aliejaus šalutinį poveikį su cheminių vaistų poveikiu?

Nėra jokio kanapių aliejaus šalutinio poveikio ir nuodingų cheminių medžiagų, kurias teikia medicinos sistema,
palyginimo.  Šios  medžiagos,  kurias  tiekia  gydytojai,  neturėtų  būti  mūsų  organizme,  nes  jos  yra  toksiškos
kepenims.  Tai  reiškia,  kad  šių  vadinamųjų  vaistų  negalima  nuryti,  nes  jie  apsinuodys  mūsų  kepenimis  ir
sutrikdys jų funkciją. Be to, jų naudojimas gali sukelti daugybę kitų sveikatos problemų, kurių būtų galima
išvengti, jei vietoj jų būtų naudojamas kanapių aliejus.
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Naudodami cheminius vaistus, mes dažnai susiduriame su šalutiniu poveikiu, kuris gali būti dar blogesnis nei
buvo gydomas iš pradžių. Kai kurie pacientai, sergantys tokiomis ligomis kaip vėžys ir cukrinis diabetas ir tt,
net man sakė, kad jų būklę sukėlė gydytojų skirti vaistai. Taigi atrodo, kad gana dažnai patys gydytojai bent iš
dalies yra atsakingi už dabartinę paciento sveikatos būklę. Daugelis pacientų man išsamiai aprašė siaubingą
šalutinį poveikį, kurį jie patyrė dėl jiems paskirtų vaistų, todėl, jei tik įmanoma, stengiuosi jų išvengti.

Kadangi  mūsų  kūno  chemija  ir  tolerancija  daugeliui  kitų  medžiagų  labai  skiriasi.  Dažnai  gydytojai
neįsivaizduoja, kokį poveikį įvairių cheminių vaistų kaupimasis gali turėti mūsų sveikatai ir savijautai. Niekas iš
mūsų nėra vienodi, o skirtingi kartu sumaišyti vaistai yra ne kas kita, kaip nuodingas cheminis kokteilis, kuris
kai kuriais  atvejais  gali  turėti  visiškai netikėtų pasekmių paciento sveikatai.  Taigi,  kaip bet kuris gydytojas
galėtų atsižvelgti į visus nežinomus dalykus, kad nustatytų, kas yra saugu ir kas nepriimtina?

Aš nuoširdžiai  manau,  kad tokias  ligas  kaip  Alzheimerio  liga  ir  daugelį  kitų  ligų  dažnai  sukelia  gydytojų
paskirtų  cheminių  medžiagų  mišinys.  Daugelis  pacientų  pasakojo  apie  problemas,  su  kuriomis  susidūrė
vartojant  vaistus,  tačiau  nustojus  vartoti  šias  medžiagas  ir  pradėjus  vartoti  aliejų,  problemos  išnyko.
Apibendrinant galima pasakyti, kad jei kanapių vaistai gaminami tinkamai, jie yra labai saugūs ir nekenksmingi
naudoti, tačiau tai, ką teikia medicinos specialistai, nėra.

Ar galima palyginti alopatinės ir empirinės medicinos poveikį?

Mano nuomone, nėra jokio palyginimo tarp alopatinės ir empirinės medicinos. Allopatinis vaistas dažniausiai
yra tik  kenksmingų cheminių  medžiagų ir  nuodų mišinys,  kurio niekas  neturėtų nuryti.  Empirinė  medicina
(vaistas iš augalų) buvo naudojama tūkstančius metų, o iš kanapių pagaminti vaistai yra nepalyginami saugumo
požiūriu. Dėl mediciniškai veiksmingos ir nekenksmingos kanapių dervos, iš kurios gaminamas aliejus, kanapių
augalas tampa „visos empirinės medicinos karaliene“.

Bėgant  metams  bendravau  su  daugeliu  pacientų,  kurie,  norėdami  gydyti  savo būklę,  ėmėsi  visų  įmanomų
priemonių, o po to, kai viskas nepavyko, jie atėjo pas mane. Manau, kad pacientai, kurie vartojo ir alopatinę, ir
empirinę mediciną, yra labiau kvalifikuoti kalbėti apie skirtumą tarp cheminių vaistų ir kanapių aliejaus, o ne
aš. Deja, daugelis vis dar bijo pasirodyti, todėl galiu perduoti tik tai, ką jie pranešė.

Dauguma šių pacientų man tiesiai pasakė, kad daug greičiau naudos kanapių aliejų, o ne gydytojų pateiktus
vaistus. Tiesiog todėl,  kad jis veikė daug geriau, neturėjo nemalonių šalutinių poveikių, ir per trumpą laiką
daugelis  galėjo  grįžti  prie  normalaus  gyvenimo.  Vartodami  alopatinius  vaistus  jie  nepatyrė  tokio  ryškaus
gydomojo poveikio ir dauguma manė, kad šie vaistai daro didelę žalą. Manau, kad tai daug ką pasako, kodėl
dabar net nesvarsčiau apie alopatinių vaistų vartojimą ir artimiausiu metu manau, kad daug daugiau pradės
jausti tą patį.

Ar yra pagrindo nerimauti dėl priklausomybės THC?

Kanapių  augalo  ekstraktai  taip  pat  gali  būti  naudojami  siekiant  palengvinti  priklausomybės  nuo pavojingų
medžiagų vartojimą.  Sistema mums sako, kad marihuana turi  vartų efektą,  dėl kurio ją vartojantys  žmonės
išmes savo gyvenimą ir taps priklausomi nuo sunkių narkotikų.  Tokie teiginiai  yra visiška nesąmonė. Kaip
vaistai, kurie yra naudingi norint atsikratyti priklausomybių, gali sukelti priklausomybę nuo tų pačių pavojingų
medžiagų, kurios sukelia šią problemą?

Pritarčiau,  kad  kanapių  aliejus  yra  vartų  vaistas,  tačiau  tai  vartai  atgal  žmonėms,  kenčiantiems  nuo
priklausomybių, ir nenukreipia tų, kurie jį naudoja, kelyje į pražūtį, kaip mūsų vyriausybės tikėtų. Kai tikrai
sužinosite,  ką  gali  padaryti  iš  šio  augalo  pagaminti  vaistai,  pamatysite,  kad  jo  naudojimas  medicinoje  yra
neribotas.

Dabar  pažvelkime  į  „pragaištingą“  labai  didelio  kanapių  aliejaus  perdozavimo  poveikį.  Šis  vaistas  sukelia
pusiau komatinę būklę, vadinamą miegu, ir, gaminamas iš tinkamų padermių, taip pat yra daug efektyvesnis
skausmą malšinantis vaistas nei morfinas. Jei paprastas žmogus išgertų per daug, be jokios abejonės, jis užmigtų
gana ilgai, bet pabudęs būtų nesužalotas ir nepatirtų priklausomybės.
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Suteikiau šį vaistą daugeliui pacientų, tačiau nežinau nė vienos būklės, dėl kurios pacientas negalėtų pasinaudoti
šia medžiaga; vis dėlto laikui bėgant galime pastebėti, kad yra tokių, kurie negali. Aš sakau tik tiek, kad nežinau
nė vieno vaisto, kuris būtų veiksmingesnis ir saugesnis vartoti, ir esu tikras, kad medicinos sistema nenaudoja
nieko, apie ką jie galėtų pasakyti tą patį. Dabar pažvelkite į kanapių aliejaus poveikį ir į medicinos sistemos
teikiamą  poveikį.  Manau,  sutiksite,  kad  vaistų  nuo  kanapių  vartojimas  yra  beveik  pats  paprasčiausias
pasiteisinimas, kurį jie galėjo sugalvoti, kai atsižvelgsite į šiuo metu naudojamų medžiagų kenksmingumą ir
pavojingumą.

Šį vaistą galima nuryti, vartoti lokaliai, išgaruoti arba taip pat galite jį naudoti žvakučių pavidalu ir gauti gerų
rezultatų. Kai pradedate nuryti aliejų, iš pradžių geriausiai tinka mažos dozės, vartojamos maždaug aštuonias
valandas.  Jei  sergate  sunkia liga ir  vartojate  stiprius vaistus nuo skausmo, kuo greičiau padidinkite  dozę ir
pabandykite nutraukti šių pavojingų medžiagų vartojimą.

Tiems, kurie mano, kad jiems reikia patarimų, nes visų pirma jūsų gydytojas paskyrė visas šias priklausomybę
sukeliančias  bjaurias  chemines  medžiagas,  paprašykite  jų  patarimo,  kaip  geriausiai  nutraukti  šių  medžiagų
vartojimą. Jei jūsų gydytojas nenori padėti, kreipkitės patarimo į natūropatą ar homeopatą. Anksčiau daugeliu
atvejų mačiau, kad žmonės patys, be patarimo, išleidžia nereikalingus vaistus.

Pradėję gydymą aliejumi, daugelis pacientų, vartojančių vaistus, kurių pagrindą sudaro opiatai, gali nedelsdami
perpus sumažinti šių pavojingų medžiagų vartojimą. Daugeliu atvejų per vieną ar dvi savaites pacientas gali
visiškai atsisakyti šių vaistų ir jiems pasireikš mažiau abstinencijos simptomų.

Šis vaistas tikrai nėra skirtas pakilti, o leisti sau pasveikti natūralia medžiaga, kuri nekenkia. Kodėl dabar mes,
žmonės,  turėtume leisti  kitiems ir  toliau neleisti  mums vartoti  šio vaisto? Nemokamas kanapių naudojimas
medicinoje yra svarbiausia  mūsų laikų problema,  ir  kadangi  tiek daug miršta  be reikalo,  visi  kiti  rūpesčiai
pablogėja. Kanapės yra vaistas masėms, kurias praktiškai kiekvienas gali užauginti ir pagaminti. Dabar daugybė
žmonių  visame  pasaulyje  gamina  savo  vaistus  ir  pasiekia  tuos  pačius  rezultatus,  kuriuos  aprašėme  savo
informacijoje. Atėjo laikas pokyčiams, prašome prisijungti prie mūsų, kad padėtų nutraukti tiek daug žmonių
kančias ir įnešti vilties į kitaip beviltišką pasaulį.

Kanapių  augalas  buvo  pastatytas  šioje  žemėje,  kad  mes  visi  galėtume  laisvai  naudoti  maistui,  ląstelienai,
vaistams, energijai ir daugybei kitų programų. Pagaliau iš šio nuostabaus augalo galima pagaminti daugiau nei
50  000  skirtingų  dalykų.  Pašalinus  šiuos  neteisėtus  apribojimus,  žmonės  bus  grąžinti  į  žemę,  kuriai  jie
priklauso. Dar kartą jie susisieks su gamta ir taps daug savarankiškesni. Tada būtų sukurta milijonai darbo vietų,
skirtų žemei palankioms kanapių pramonės šakoms, ir per trumpą laiką galėtume sukurti kanapių ekonomiką “.
Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

„Kai pirmą kartą pradėjau vartoti aliejų, turėjau„ siaubingą “šalutinį poveikį, aš turėjau suvalgyti pusę dėžutės
spurgų !!!  Ha Ha Ha !!!  Norėčiau,  kad turėčiau  daugiau,  nuostabiai  miegojau!  Kiekvieną dieną  laukdavau
nakties,  kad  galėčiau  užmigti.  Aš  gerdavau  aliejaus  7:00,  užmigdavau  apie  9:30  ir  miegodavau  iki  8:30.
Nuostabu !!! ” Tomas

„Ironiška,  kad  kasdien  girdime  tiek  daug žmonių,  vartojančių  kanapių  koncentratus,  be  siaubo  istorijų,  be
priklausomybės,  jokio  šalutinio  poveikio  ar  susijusių  mirčių,  tačiau  vietos  įstatymų  leidėjai  kovoja  prieš
marihuanos auginimą, naudojimą ir pardavimą visuomenės labui. saugumo klausimai “, kuris yra priedanga jų
lojalumui„  Big Pharma “ir„  Booze-Baron “finansiniam kyšininkavimui,  siekiant  apriboti  kanapių  pramonės
augimą JAV ...“ Raphaelis

„Šią savaitę pradėjau duoti aliejaus tėvui. Išplitęs prostatos vėžys, išplitęs į kai kurias kaulų vietas. Iki šiol jis
daug miega ir atgavo apetitą. Jis nieko nevalgė dėl radiacijos skausmo gerklėje. Taip pat kai kurie jo nerimo
jausmai virto linksmais, atrodančiais jo galvoje!

Ligoninėje jis vis dar gauna skausmą malšinančių vaistų, kurie padeda nuo ūmaus skausmo, kol viskas yra
kontroliuojama. Tačiau gydytojai nežino apie aliejų. Mes net užsiminėme apie idėją derinti aliejų su vaistais,
tačiau gydytojai grįžo su siaubingo šalutinio poveikio išgalvomis. Norėjau paprašyti jų parodyti mums savo
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tyrimus, bet nenoriu pakenkti tėčio paleidimui, nes buvome pažymėti kaip „sunkūs“, nes abejojame, ar reikia
vartoti per daug vaistų, dėl kurių jis tampa vis blogesnis ir blogesnis.

Savo blogiausiam priešui nelinkėčiau gydyti ligoninės vėžio. Buvau girdėjęs siaubo istorijas, bet, manau, tam
tikru lygmeniu maniau, kad tėčiui viskas bus kitaip. Nuoširdžiai tikiuosi, kad dar nevėlu “. Edmundas

- Edmundai, jie buvo teisūs dėl galimo šalutinio poveikio, tačiau jį sukeltų jam suteiktos cheminės medžiagos, o
ne aliejus.  Kuo greičiau  jį  sugrąžinsite  namo ir  pripildysite  aliejaus,  tuo didesnė tikimybė.  Niekada nevėlu
pradėti nuo aliejaus, tik klausimas, ar dar nevėlu jam įveikti ligą. Bet tai tiesiogiai priklauso nuo to, kiek aliejaus
pavyks į jį įpilti ir kaip greitai.

Tuo nesakau, kad neturėtumėte laikytis protokolo ar pradėti nuo didelių dozių. Parveskite jį namo, laikykitės
protokolo ir tikėkimės geriausio. JB

„Sveiki, Jindrich, noriu pasidalinti kai kuriais aliejaus„ šalutiniais efektais “. Pirmiausia jau kurį laiką gaminu
savo,  o kai  kuriuos  perku ir  ambulatorijoje  (kaip ir  savąją  geriau!),  Neturiu jokių ypatingų būklių ar  ligų,
tikriausiai nuo 2012 m. Suvartojau beveik 30 ml.

* nebegaliu gerti alkoholio ... viena taurė vyno ir aš išeinu! Aš nesistengiau nustoti gerti, bet iš tikrųjų mano
kūnas to visiškai atmeta, ir man labai malonu būti aiškios galvos !!

* Mano akių rainelė yra visiškai žalia ... nebėra mažų rudų taškelių čia ir ten (jei žinote iridologiją, tie maži
taškeliai rodo organų veikimo sutrikimus ar net ligas), todėl aiškios akys reiškia puikią sveikatą! 

* Tas pats efektas mano 10 metų aviganio šuns akims ir daug energijos! (Jis išgėrė apie 6 dozes). Aliejus ir visi
netikėti šalutiniai poveikiai !! Dėkojame jums ir Rikai už visas pastangas dalintis šiuo vaistu su pasauliu. Su
meile, Estelle "

„Galiu jums pasakyti, kad mano šuo (aviganis) sirgo pieno liaukų vėžiu, dideliais gabalėliais. Aš daviau jai 2
lašus kasdien prieš naktį. Per 3 savaites VISKAS Dingo !!! (Žmonėms tai panašu į krūties vėžį, taip pat jautrus
estrogenams !!!).  IR tai  išgelbėjo mano draugei gyvybę, ji  sirgo šlapimo pūslės vėžiu -  Gone. Džiaugiuosi
galėdamas padėti žmonėms ir gyvūnams “. Dolly

„Visiems trims savo šunims kasdien duodu po lašą aliejaus, kaip profilaktiką nuo vėžio, praradus kiekvieną šunį
nuo vėžio“. Rodžeris

„Ką tik praėjusią savaitę rašiau apie vėmimą ant aliejaus. Pagaliau sustojau ir vis dar naudoju tą pačią aliejaus
partiją.  Dabar jaučiuosi puikiai.  Manau, kad iš savo sistemos pašalinau visus farmacinius vaistus. Tai buvo
apgailėtina patirtis, tačiau detoksikacija niekada nėra smagi “. Robinas

- Nežinau, bet spėju, kad per anksti išgėrėte per daug. Yra toks dalykas, kaip pakilti per aukštai ir kai kurie
žmonės gali vemti. Tai žinau iš asmeninės patirties. (Aš ką tik supratau, kad tai skamba kažkaip nuolaidžiai, aš
ne taip norėjau.) “Tina

„Tina, aš irgi apie tai pagalvojau ir turėjau daug klausimų, kodėl man taip blogai. Aš tikrai tikiu, kad tai buvo
detoksikacija dėl to, kas man nutiko praėjusį gruodį. Onkologas man pasakė, kad esu „paskutinėje stadijoje“,
man baigėsi aliejus ir man buvo atlikta IV Zometa, kad padėtų sustiprinti kaulus. Pasirodo, aliejus veikia kaip
alergijos tabletė ir gelbsti mane nuo Zometa poveikio. Be aliejaus aš tapau anoreksiška, man labai skaudėjo, nes
Zometa ėjo į mano kaulus ir vėmė, jam buvo šaltkrėtis ir jis buvo paguldytas į ligoninę.

Nuo to įvykio negalėjau net sėdėti indiško stiliaus, nes taip skaudėjo sąnarius ir klubus. Kai vėl pradėjau vartoti
aliejų,  iš pradžių viskas buvo gerai, bet vėliau pamažu susirgau. Tada aš labai susirgau ir kai kelias dienas
vėmiau ir  vargau, atsitiko kažkas keisto,  visi  sąnariai  išsivalė  ir  po 6 mėnesių nebeskauda sąnarių.  Aš vėl
lankstus.  Galiu tik patikėti,  kad aliejus  iš  mano sąnarių pašalino tą šūdą,  kuris  gali  likti  su jumis  metus “.
Robinas

„Labai  svarbu  kuo  greičiau  patekti  į  galutinį  pacientą.  Daugumai  ligonių,  kuriems  buvo  atlikta
chemoterapija/radiacija, skausmą malšinantys vaistai ir tt Bonny
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„Kai jūsų gydytojai jums sako:„ Jūs esate terminalas “, ar nenorėtumėte išbandyti to, kas ten yra? Pagalvokite ...
Po tokios diagnozės,  ką turite prarasti? Turiu dukterėčią,  kuri šiandien gyva ...  dėl šio aliejaus ...  Ar reikia
daugiau pasakyti? “ Karolis

„Tai aš jos dukterėčia. Tai tikrai pavyko “. Joanne

„Įveikiau pusmaratoną, surinkau 5000 USD vėžio tyrimams. Mažai žinojau, kad jau yra išgydytas vaistas ir jie
man to neduos. Jie du kartus man davė tikrai stiprią chemoterapiją. Jie sugadino mano kepenis; jie sugadino
mano inkstus. Praėjusių metų balandį jie išsiuntė mane mirti namo. Jie sakė, kad aš negyvensiu šešias savaites.
Ir štai aš šiandien, dar gyvas, nes sužinojau, kaip pasigaminti savo vaistų, kad šiandien galėčiau būti čia.

Turime visiems papasakoti apie šį vaistą. Visi turi žinoti: yra tikri medicininiai marihuanos produktai, kurie
padės jums gyventi ir padėti jūsų draugams, sergantiems vėžiu. Visi turi žinoti: niekas neturi mirti nuo vėžio.
Yra vaistas, visada buvo vaistas. Jie tiesiog ... „Big Pharma“ neleis mums to turėti. Kaip jie drįsta ?! Vėžio
tyrimai yra kelių milijardų dolerių pramonė ... Ir ką jie daro? Jie žudo tokius žmones kaip aš savo narkotikais.
Tai kvailystė! Yra vaistas! „Phoenix Tears“ aliejus veikia! Pasakyk visiems. Prašau!" Joanne

„Sveiki, aš tikiu aliejumi ir šiuo metu jį naudoju vėžiu sergančiai mamai, bet turiu klausimą, jūs sakote, kad per
tris mėnesius reikia suvartoti 2 uncijas, bet mano mama dėl šios ligos yra labai silpna. tik kaip uncija ir ketina
susitikti tris mėnesius, bet vis tiek jį vartoja, ir aš noriu žinoti, ar jis turi tą patį poveikį, nes jūs sakėte, kad tai
turėtų būti po trijų mėnesių. Prašau atsakyti man į pranešimą, nes aš nerimauju “. Esmeralda

„Per  daug  nesijaudinkite,  kiek  ji  iki  šiol  išgėrė.  Tiesiog  stenkitės  priversti  ją  valgyti  šiek  tiek  daugiau.
Pasakykite jai, kad ji suvalgytų didesnį gabalėlį nei kada nors anksčiau, kai ji eis miegoti naktį, po truputį ji
galės valgyti daugiau. Įsitikinkite, kad naktį ji suvalgo didesnę dozę ir greičiau sukurs toleranciją. Mano tėtis
pirmuosius tris mėnesius darė tą patį. Prireikė daug laiko, kol jis sugebėjo suvalgyti daugiau nei pusę gramo per
dieną, o vėžys išnyko net tada, kai jis vos suvalgė 1/4 gramo per dieną (auglys mažėjo). Dabar jis sveria apie
gramą per dieną, o per 10 mėnesių suvalgė daugiau nei šimtą gramų. Sėkmės!" Chosė

Vaistų pakeitimas

„Turėdamas patirties su aliejumi, aš asmeniškai nežinau nė vieno farmacinio vaisto, kurį norėčiau vartoti. Turiu
keletą priežasčių, bet pagrindinė yra ta, kad jos nėra būtinos. Jūsų kūnas gali apdoroti tik tai, ką valgė jūsų
protėviai; ji nėra pasirengusi apdoroti bet kokios rūšies cheminių medžiagų, o cheminių medžiagų vartojimas
ilgainiui sukels problemų. Jie gali  padėti  išspręsti  ligą,  kuria sergate dabar, tačiau vėliau sumokėsite kainą.
Aliejus  rezonuoja  su žmogaus  DNR ir  padeda regeneruoti  bei  atjauninti  viso kūno ląsteles.  Aliejus  veikia
selektyviai  ir puola viską, kas nesveika jūsų organizme. Be to, aliejus nesukelia žalingo šalutinio poveikio.
Nedideliu perdėjimu norime pasakyti, kad vienintelis šalutinis aliejaus naudojimo poveikis yra miegas, laimė ir
sveikata. Tai nereiškia, kad pacientas nepatirs neįprastų kūno ir proto būsenų, ypač kai išgers daugiau aliejaus,
nei yra įpratęs vartoti.  Bet net jei  jie tai  padarys, jei  naudos aukštos kokybės kanapių aliejų,  jie tiesiog eis
nusnūsti ir išsimiegos. Nėra prasmės kovoti su aliejaus poveikiu, geriausia tiesiog leisti jam veikti ir tekėti. “JB

„Gerai, todėl turiu tuo pasidalinti. Aš gavau aliejaus iš draugo kitoje valstijoje. Pirmas dalykas, kurį paėmiau,
buvo iš ambulatorijos ir jaučiau, kad tai ne tai, ką turėtų būti. Kas kelias valandas vartodavau gana gerą dozę, ir
atrodė, kad tai neduoda daug. Kai vakar gavau daiktus iš savo draugo, supratau, kad galiu pasiimti tą patį kiekį,
kokį turėjau iš vaistinės.  Berniukas klydau! Jūs nejuokaujate,  kai sakote,  kad pradėkite lėtai!  Kai turi tikrų
daiktų, tai tikrai galinga! Deja, aš neturėjau jokios geros patirties, didelės paranojos ir negalėjau užmigti visą
naktį. Mano sūnus iš tikrųjų turėjo ateiti ir „auklėti“ mane! Šiandien esu labai pavargęs ir vis dar jaučiu poveikį,
todėl tikriausiai šiandien nieko nevartosiu, o jei tai padarysiu, tai bus mažiau nei pusė ryžių! Manau, kad iš ryto
man neskauda.

- Casey, lol. Tikriausiai naujoje partijoje yra sativa, todėl pabandykite gauti kitą. Alyva, pagaminta iš to, ką
rekomenduojame, to nedaro. Aš išbandyčiau naują partiją arba pusę to, ką paėmėte.  Šie nemalonūs jausmai
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kartais gali atsirasti kažkam, tačiau kai išmoksite su juo elgtis, tai nekelia daug problemų, kaip tikriausiai gali
patvirtinti jūsų auklė.

Bet vėlgi, kaip sakau, aliejuje tikriausiai yra energizuojanti sativa. Bet galbūt jis turi geresnį skausmą malšinantį
poveikį nei ankstesnis aliejus. Pabandykite vartoti mažiau ir pažiūrėkite, kaip tai veikia. Jei jums tai nepatinka ir
antrą kartą, atiduokite jį savo sūnui rekreaciniais tikslais arba naudokite vietiškai (grožiui ir pan.), Ir leiskite jam
gauti ką nors stipresnio ir raminančio, kuris atitiks mūsų "Nurodymai". Linkėjimai, JB

„Jis veikia nuo visų rūšių ligų. Jei vartojate, stebėkite savo kalio kiekį, nes kai kuriems žmonėms jis sumažėja.
Visiems,  turintiems  inkstų,  kepenų ir  širdies  problemų,  ieškokite  liaukų papildų kartu  su RSO ir  q10,  kad
gautumėte regeneracinį poveikį. Matas

„Tik kanabinoidai reguliuoja ląsteles. Dauguma tepalų/medžiagų žaizdoms yra dezinfekavimo priemonės ir tik
stengiasi  sudaryti  idealią  situaciją  kūnui  išgydyti.  Kanabinoidai  yra  antibakteriniai,  priešgrybeliniai,
antivirusiniai ir kt. Kitaip tariant, mažiau tikėtina, kad randus nuo žaizdų naudosite kanabinoidus, nes ląstelės
reguliuojamos tokia logika:

Ar aš šiek tiek pažeista? - Taip = autofagija ląstelės perdirbimui/taisymui. Ar aš daug sugadintas? - Taip =
užprogramuota ląstelių mirtis (apoptozė)

Ar aš jau pasibaigęs iki datos? - Taip = užprogramuota ląstelių mirtis (apoptozė)

Ar aš nepaprastai pažeista? Taip = nekrozė. Jei žala yra tokia sunki, nebent kanapių vartojimui būtų taikoma ši
sritis, endogeniniai kanabinoidai kraujyje paprastai nepasieks ląstelių ir jų nesugebės sureguliuoti, o tai sukels
supuvusią mėsą / nekrozę.

Vėžys dažniausiai atsiranda dėl pažeistos ląstelės, kuri lieka nereguliuojama, nes jos CB receptoriai neveikia dėl
žalos.

Medžiagos, kurios, kaip žinoma, sukelia vėžį, paprastai yra medžiagos, kurios lėtai pasišalina iš organizmo ir
visą kelionę kenkia ląstelėms.

Kuo dažniau ląstelės yra pažeistos, tuo didesnė tikimybė, kad ląstelė egzistuos be veikiančių CB receptorių.
Skotas

Išgydyti vėžį aliejumi

Sprendžiant iš stebėtų pacientų skaičiaus, kuriuos gydėte, ar aliejus veiksmingas visų rūšių vėžiui gydyti, ar 
žinote kokių nors vėžio rūšių, kurių jis nepadės?

„Kiek man žinoma, šis aliejus yra veiksmingas gydant visų tipų odos vėžį, tas pats pasakytina apie vidaus vėžį
ir  kitas sveikatos būkles. Po daugelio metų patirties gydant pacientus,  kenčiančius nuo visų rūšių sveikatos
problemų.  Galiu nuoširdžiai  pasakyti,  kad nežinau nė vienos būklės,  dėl kurios aliejus  nebūtų veiksmingas
gydymas.

Aukštos kokybės kanapių aliejus, pagamintas ir naudojamas pagal mano nurodymus, atrodo, veikia nuo visų
rūšių vėžio ir aš nežinau jokios vėžio rūšies, kurios nebūtų veiksminga gydyti. Prieš kurį laiką išgirdau apie
tyrimą, kuriame teigiama, kad THC gali sukelti tam tikros rūšies vėžį, tačiau manau, kad tai buvo tik daugiau
propagandos, kuri buvo sukurta tam, kad visuomenė nesužinotų tiesos. Galiu tik pasakyti, kad šis tyrimas turi
būti ydingas ir dabar paaiškinsiu, kodėl priėjau prie tokios išvados.

Paprasčiau tariant, dauguma tyrimų rodo, kad vėžys yra tik mutuojančios ląstelės, kurioms buvo leista daugintis
dėl  esamos  problemos,  esančios  paciento  kūne.  THC naikina  mutuojančias  ląsteles.  Taigi,  kaip  THC gali
gaminti tas ląsteles, kurias jis taip gerai naikina?

Jei  ieškote  gydymo  būdų,  galinčių  sukelti  vėžį,  ieškokite  ne  tik  chemoterapijos  ir  radiacijos.  Abu  šie
vadinamieji  „gydymo  būdai“  yra  labai  kancerogeniniai,  todėl,  kitaip  tariant,  jie  gali  ir  sukelia  vėžį.  Net
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kompiuterinė  tomografija  parodo kūnui  didelę  spinduliuotės  dozę.  Spinduliuotė  sukelia  ląstelių  mutaciją,  ir
mums  visiems  buvo  pasakyta,  kad  vėžys  yra  mutuojančios  ląstelės  “.  Rickas  Simpsonas,  Kanapės:
vaistingiausias augalas

Ar aliejų galima naudoti kartu su chemoterapija ir radiacija?

„Kai  pacientai  manęs užduoda šį  klausimą,  aš jiems sakau, kad taip,  aliejus  gali  būti  naudojamas kartu su
chemoterapija ir radiacija. Neabejoju, kad šio aliejaus naudojimas būtų labai naudingas ir suteiktų jiems daugiau
šansų išgyventi  tokio gydymo sukeliamą poveikį.  Vis dėlto  kodėl sveiko proto kas nors net  svarstytų apie
chemoterapiją ir radiaciją?

Chemoterapija ir spinduliuotė negydo vėžio, jie jį sukelia, o anksčiau aš atsisakiau tiekti aliejų žmonėms, kurie
planuoja  imtis  tokių  vadinamųjų  gydymo būdų.  Kodėl  turėčiau  rizikuoti,  kad  pateksiu  į  kalėjimą  gaminti
aliejaus  žmogui,  kuris  planuoja  imtis  tokių  gydymo  būdų  iš  medicinos  sistemos?  Jei  žmogus  pasirenka
chemoterapiją ar radiaciją, bet kokiu būdu, tai yra jo pasirinkimas. Tačiau iš savo perspektyvos manau, kad būtų
kvaila išgydyti, jei šie asmenys taip ketina leisti medicinos sistemai juos nuodyti. Tai panašu į priešnuodžio
tiekimą siurbiant nuodus paciento venose.

Anksčiau šį vaistą teikdavau pacientams, kurie nori veiksmingo gydymo, kuris nekenkia ir suteikia jiems labai
geras galimybes išgyventi. Bet aš manau, kad dauguma medicinos sistemos teikiamų dalykų yra labiau susiję su
žmogžudyste,  o ne su medicina.  Dėl šios priežasties sakau žmonėms, turintiems rimtų sveikatos sutrikimų,
vartoti aliejų ir likti nuošalyje nuo medicinos sistemos ir jų gydytojų.

Jei medicinos specialistai nepradės racionaliai elgtis gydydami vėžį, manau, kad pacientui geriau neklausti jo
patarimo. Galų gale tai, ką teikia medicinos sistema, paprastai daro daug daugiau žalos nei naudos ir sumažina
paciento išgyvenimo galimybes. Chemoterapijos ir spinduliuotės sukelta ir palikta žala daugeliu atvejų sukels
paciento mirtį, nebent jie nurijo didelį kiekį aliejaus, kad apsinuodytų. Didžioji dauguma žmonių, vartojančių
chemoterapiją  ir  radiaciją,  miršta nuo šių gydymo priemonių poveikio,  o ne nuo vėžio,  nuo kurio jie buvo
gydomi.

Kaip sakiau, iš savo patirties, atrodo, kad aliejus veikia nuo visų rūšių vėžio, tačiau turėjau keletą žmonių, kurie
įsigijo gydymą ir tada atsisakė jo vartoti. Negaliu paaiškinti jų elgesio kitaip, kaip tik pasakyti, kad galų gale
atrodo, jog jie nenorėjo atsiskirti nuo medicinos sistemos. Tik nedaugelis tai padarė ir, kiek žinau, galiausiai visi
šie pacientai mirė. Norėčiau, kad galėčiau paaiškinti, kodėl žmonės daro tai, ką daro, ir kodėl jie taip neapdairiai
elgiasi. Tačiau tikiuosi, kad tai tęsis, nebent jie norėtų mokytis apie tai, ką medicinos sistema jiems turi. Rickas
Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

Vėžiu sergančių pacientų sėkmės rodiklis?

„Kai pas mane ateina žmonės, kuriems diagnozuotas vėžys ir jie atsisako chemoterapijos ar spinduliuotės, tai
beveik savaime suprantama, kad juos galima išgydyti, nebent jie laukė, kol jie bus prie durų, kad galėtų gydytis,
arba jie atsisako. nurykite aliejų tinkamu būdu.

Maždaug 75% pacientų, kuriems medicinos sistema smarkiai pakenkė, vėžys gali būti pakeistas. Tačiau yra
maždaug vienas iš keturių, kurie buvo taip stipriai pažeisti, kad geriausia, ko tikėtis, yra suteikti jiems daug
geresnę gyvenimo kokybę, kol jie dar yra su mumis. Tačiau tokioje situacijoje esantiems pacientams aliejaus
vartojimas vis tiek yra prasmingas, nes tai  labai palengvins jų kančias ir dažnai jie gyvens daug ilgiau nei
tikėtasi.

Net jei galite išgydyti vėžį, galiausiai chemoterapijos ir spinduliuotės sukelta žala dažnai sukels paciento mirtį,
nebent  padarytos  žalos  bus  galima  ištaisyti.  Šie  asmenys  nemiršta  nuo  vėžio;  jie  iš  tikrųjų  miršta  nuo
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vadinamųjų „medicininių gydymo būdų“, kuriuos gavo iš medicinos sistemos. Kaip matote, kanapių aliejaus
sėkmė yra nuostabi,  ypač kai  nedalyvauja gydytojai.  Bet jei  medicinos  sistema pradėtų elgtis  racionaliai  ir
vartotų šį vaistą taip, kaip turėtų, manau, išgyvenamumas galėtų dar labiau padidėti.

Kiek žmonių, kuriuos pažįstate, išsigydė aliejumi?

Nuo 2003 metų aš tiekiau  šį  aliejų  maždaug 5000 žmonių,  kenčiančių  nuo visų rūšių sveikatos  problemų.
Daugelis šių pacientų turėjo keletą sveikatos problemų, į kurias reikėjo atkreipti  dėmesį, tačiau dauguma jų
buvo kontroliuojamos arba išgydomos naudojant šį aliejų. Dėl neteisėto šio vaisto statuso aš nerašiau įrašų,
tačiau galima drąsiai teigti, kad mačiau šimtus žmonių, išgydytų nuo išorinio ir vidinio vėžio, taip pat daugybę
kitų ligų.

Be to,  kiekvieną savaitę gaunu daugybę elektroninių laiškų iš viso pasaulio,  kuriuose pasakojama, kiek šis
aliejus padėjo tolimų kraštų pacientams. Kai įdėjome instrukcijas į savo svetainę ir išleidome dokumentinį filmą
„Bėk nuo gydymo“, kuriame visiems žmonėms paaiškinta, kaip jie gali pasveikti, jis atkreipė daug dėmesio ir
daugelis pasinaudojo šia informacija, kad padėtų tiems, kuriems reikia pagalbos, vaistų. kad veikė. Kadangi šį
aliejų yra labai lengva gaminti, jau nenusakomas skaičius žmonių visame pasaulyje patyrė jo naudą ir tikiuosi,
kad artimiausiu metu visi turėsime laisvę daryti tą patį “. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

Ar kada nors per vėlu pradėti naudoti aliejų?

„Niekada nevėlu pradėti vartoti šį nuostabų vaistą. Net žmonės, kurie buvo stipriai pažeisti medicinos sistemos,
vis dar turi gerų galimybių pasveikti. Turėjome vieną džentelmenį, sergantį plaučių vėžiu, kuris buvo ligoninėje,
o gydytojai  davė jam dvidešimt keturias valandas gyventi.  Nepaisant medicinos  sistemos pasipriešinimo, jo
sūnus davė jam didelę aliejaus dozę ir jau kitą dieną jis paliko ligoninę. Maždaug po penkiolikos mėnesių šis 83
metų veteranas tikrai mirė, bet ne nuo plaučių vėžio, jis mirė dėl jau buvusios širdies ligos, kuria sirgo daugelį
metų. Per papildomus praleistus mėnesius jis džiaugėsi gera gyvenimo kokybe ir mirė miegodamas be skausmo.
Argi tai nėra geriau nei mirti ligoninėje, paskęsti skystyje nuo plaučių vėžio?

Turėjome puikių rezultatų gydant tuos, kurie serga 4 stadijos vėžiu ir nebuvo tikimasi gyventi. Žinoma, mes
negalėjome jų visų išgelbėti, tačiau vienas dalykas yra tikras: mes išgelbėjome daug daugiau, nei medicinos
sistema  galėjo  su  beprotišku  gydymu  ir  niūriu  išgyvenamumu.  Kaip  minėjau  anksčiau,  šis  aliejus  yra
veiksmingas  gydant  visų  rūšių  vėžį,  tačiau  rezultatai,  kuriuos  dažnai  matiau  sergantiems  plaučių  vėžiu  ir
leukemija, buvo tikrai stulbinantys. Dažnai šie vėžio tipai labai dramatiškai reaguoja į gydymą aliejumi ir nėra
neįprasta, kad pacientai kasdien gerina savo būklę.

Visada raginu tuos, kurie vartoja aliejų, kuo greičiau jį patekti į savo sistemą. Idėja yra ta, kad kuo greičiau jie
gali į savo kūną patekti THC prisotinto aliejaus, tuo greičiau jie gali išgydyti vėžį ir kitas ligas. Tai užtikrins,
kad pacientas turi daug daugiau galimybių išgyventi, tačiau vis tiek jiems nebus padaryta žalos.

Aš  sakau  visiems,  kuriems  yra  rimta  gyvybei  pavojinga  būklė:  „Aliejus  arba  išgelbės  jūsų  gyvybę,  arba
palengvins jūsų išeitį“. Net jei pacientas ir miršta, jis tai padarys oriai ir galima išvengti visų tų siaubingų vaistų
nuo skausmo poveikio. Mūsų tikslas yra išgelbėti kuo daugiau, tačiau tiems, kuriems nepadeda, vis tiek malonu
žinoti, kad jiems nereikės patirti skausmingos ir kankinančios mirties, kaip ir kiti, turintys tokias pačias sąlygas,
ligoninėse “. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

Ar kai kuriuos žmones sunkiau išgydyti nei kitus?

„Sunkiausiai išgydomi žmonės, kurie leido sau labai pakenkti medicinos sistemai. Chemoterapija ir spinduliuotė
yra  kancerogeninis  gydymas,  kitaip  tariant,  sukelia  vėžį.  Jei  pacientas  gali  išgyventi  šiuos  vadinamuosius

49



VĖŽIO GYVENIMAS: RICKO SIMPSONO PROTOKOLAS

gydymo būdus, jie gali pastebėti naviko dydžio sumažėjimą. Tačiau galų gale šie gydymo būdai taip stipriai
apsinuodija organizmą, kad jie neturi imuninės sistemos, kuri juos apsaugotų. Tai kartu su vėžį sukeliančiu
gydymo poveikiu padeda išplisti vėžį į kitas kūno vietas.

Kadangi  pacientas  nebeturi  imuninės  sistemos,  kuri  tinkamai  veiktų,  kad  juos  apsaugotų,  dabar  jie  negali
apsiginti nuo daugelio sveikatos problemų, galinčių sukelti jų mirtį. Bet kuriam racionaliam žmogui neturėtų
būti sunku suprasti, kodėl medicinos sistemos teikiamas gydymas neveikia. Tačiau gydytojai ir toliau mums
sako,  kad  nėra  kitų  veiksmingo  gydymo  formų.  Manau,  tai  įrodo,  kad  jei  mokate  gydytojams  ir  kitiems
specialistams pakankamai pinigų, kad kažko nesuprastumėte, daugeliu atvejų jie mielai laikosi.

Taip pat turiu paminėti  faktą,  kad gana dažnai  pacientai  jau vartoja vaistus,  kurie blokuoja jų kanabinoidų
receptorius arba trukdo endokannabinoidų sistemos funkcijai. Tokie vaistai yra Remonabantas, Surinabantas,
Taranabantas ir Ibipenabantas. Kadangi šias medžiagas iš pradžių paskyrė gydytojai, manau, kad apie tai reikėtų
su jais diskutuoti. Tai yra viena iš priežasčių, kodėl sakau pacientams kuo greičiau atsisakyti cheminių vaistų.
Jei  jūsų  kanabinoidų  receptorių  funkcija  yra  sutrikusi,  tokius  žmones  gydyti  tampa  daug  sunkiau  arba
neįmanoma.

Šiandien daugelis žmonių mano, kad mūsų proto galia labai priklauso nuo atsigavimo po sunkių ligų. Jie dažnai
jaučiasi  tikri,  kad teigiamas požiūris  ir  tvirtas  tikėjimas  gydomu gydymu yra labai  svarbūs  gydant.  Tačiau
dauguma tų, kurie atėjo pas mane, pradėję gydymą netikėjo, kad šis aliejus duos naudos. Taigi, nors ir sutinku,
kad pozityvaus mąstymo galia gali būti naudinga, didžioji dauguma tų, kuriuos gydiau, atrodė, kad be jos gali
gana gerai pasveikti.

Aš linkęs į sėkmingą gijimą žiūrėti labiau kaip į tai, kad vartojami tinkami vaistai, o ne į paciento proto būseną.
Tikiuosi,  kad  daugelis,  tikinčių  šia  naujojo  amžiaus  retorika,  bus  linkę  nesutikti,  tačiau  neturiu  pagrindo
iškreipti faktų apie tai, ką mačiau. Be to, mūsų augintinių ir kitų gyvūnų organizmuose taip pat yra kanabinoidų
receptorių, todėl ir jie gali pasinaudoti šio aliejaus poveikiu. Aš gydžiau daugelį gyvūnų ir nors kai kurie iš šių
tvarinių  buvo gana protingi,  esu tikras,  kad stebuklai,  kuriuos  sukėlė  šis  aliejus,  neturėjo  nieko bendro su
pozityviu mąstymu “. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

Leukemija

„Jei  sergate  leukemija  sergančiu žmogumi kanapių aliejumi,  tai  dažnai  duoda rezultatų  labai  greitai.  Mano
patirtis rodo, kad leukemija yra vienas iš lengviausiai išgydomų vidinių vėžio formų, ir mes matėme įspūdingus
šio aliejaus naudojimo rezultatus. Pirmoji vieta, kur THC patenka į organizmą, yra tiesiai į kraują. Jei vėžys yra
kraujyje, jis greičiausiai nebus ilgai. Mačiau, kaip leukemija sergančių pacientų baltųjų kraujo kūnelių skaičius
per dvi dienas smarkiai sumažėjo, ir, mano nuomone, manau, kad nėra geresnio gydymo tiems, kurie kenčia nuo
šios būklės. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

Odos vėžio gydymas

„Jei  aliejus  gaminamas  tinkamai,  jis  tikrai  padės išgydyti  odos vėžį  ir  paprastai  užduočiai  atlikti  reikia  tik
nedidelio aliejaus kiekio. Tepkite aliejų probleminę vietą ir uždenkite tvarsčiu, tada kas tris ar keturias dienas iš
naujo užtepkite šviežio aliejaus ir naujo tvarsčio, o vėžys netrukus turėtų išnykti.

Aš visada sakau pacientams, kad jie tęstų gydymą, kol vėžys išnyks, ir tada toliau gydykite tą vietą dar maždaug
dvi savaites, lyg vėžys vis dar būtų. Tai atlikus bus užtikrinta,  kad visos vėžinės ląstelės yra negyvos ir aš
niekada nemačiau odos vėžio grįžimo, jei bus laikomasi mano nurodymų.

Jei odos vėžiu sirgote gana ilgą laiką ir vėžys yra gerai žinomas, gali prireikti šiek tiek laiko išgydyti, tačiau
paprastai  net ir gana sunkiais  atvejais  odos vėžys išnyks per mažiau nei mėnesį.  Kraštutiniu atveju tai  gali
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užtrukti ilgiau, bet jei taip, tada tęskite gydymą, kol jis visiškai išgydys. Daugelis žmonių gali greitai išgydyti
savo odos vėžį, tačiau viskas priklauso nuo jūsų pačių gijimo greičio ir nuo to, kaip giliai įsitvirtino vėžys.

Kiek žmonių išgydė odos vėžį naudodami jūsų kanapių aliejų?

Aš tiekiau aliejų šimtams žmonių, sergančių odos vėžiu. Paprastai per tris savaites vėžys išnyksta ir lieka tik
sveika  rožinė  oda.  Aš  tikrai  negaliu  jums  įvertinti,  kiek  pacientų  naudojo  mano  gydymo metodą  tokiems
vėžiams gydyti.  Tačiau kadangi  tai  tampa taip gerai  žinoma,  tikiuosi,  kad iki  šiol  šimtai  tūkstančių,  jei  ne
milijonai, visame pasaulyje išgydė šią būklę.

Ar galite palyginti šį gydymą su standartinėmis procedūromis?

Nėra palyginimo tarp odos vėžio gydymo kanapių aliejumi ir to, ką medicinos sistema linkusi vadinti tinkamu
gydymu. Gana dažnai atliekama chirurgija  ir  kartais  jiems pavyksta pašalinti  visas esamas vėžines ląsteles.
Tačiau sprendžiant iš tų, kuriuos sutikau ir kurie turėjo vėl ir vėl grįžti, kad jį pašalintų, sakyčiau, kad tai gana
retai. Per daug atvejų pacientai turi grįžti pas savo gydytojus, kad šios operacijos būtų kartojamos vėl ir vėl.

Net  kai  šios  operacijos  atliekamos  kelis  kartus,  medicinos  sistemai  dažnai  nepavyksta  pašalinti  problemos.
Gydytojai taip pat naudoja kitas odos vėžio gydymo priemones, tokias kaip skystas azotas ir kremai, kuriuose
yra chemijos.  Šie gydymo būdai paprastai  yra skausmingi ir daugeliu atvejų vėžys tik grįžta ir linkęs daug
blogėti.

Kai kanapių aliejus naudojamas odos vėžiui gydyti, jis žudo tik mutuojančias vėžio ląsteles, o būklė paprastai
greitai  išgydo.  Šis  nekenksmingas  veiksmingas  gydymas  nekenkia  sveikoms  ląstelėms,  o  iš  savo  patirties
manau,  kad  tai  yra  pats  protingiausias  būdas  gydyti  šią  ligą.  Medicinos  sistemos  naudojami  metodai  yra
mažiausiai  nemalonūs,  palyginus,  ir  nereikia  nerimauti  dėl  infekcijų  ar  kitų  komplikacijų,  kai  naudojamas
aliejus. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas
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Aliejus prieš chemoterapiją

Kokie yra pagrindiniai šio gydymo pranašumai, palyginti su chemoterapija, radiacija ar kitais cheminiais 
vaistais?

„Kanapių  aliejus,  palyginti  su  vadinamuoju  tradiciniu  gydymu,  turi  tris  pagrindinius  pranašumus.  Pirma,
kanapių aliejus nekenkia, antra, jis veikia, trečia, jis nežudo paciento. Chemoterapija, radiacija ir kiti nuodingi
cheminiai vaistai daro didelę žalą organizmui ir per daug atvejų sumažina mūsų galimybes išgyventi. Be to,
pacientai, išgyvenantys tokį gydymą, dažnai susiduria su kitomis medicininėmis problemomis, kurias sukelia
šie gydymo būdai.

Aš tikrai negaliu palyginti kanapių medicinos su tuo, ką teikia medicinos sistema, nes nemanau, kad tai, ką jie
mums  duoda,  yra  vaistas.  Cheminiai  vaistai  yra  toksiški  kepenims.  Tai  turėtų  parodyti  visiems,  kad  tokių
cheminių medžiagų neturėtų būti mūsų kūne, nes jos yra nuodai ir kelia pavojų pacientui.

Chemoterapija ir spinduliuotė yra kancerogeninės, o tai reiškia, kad šie gydymo būdai yra ne tik nuodingi, bet
ir  gali  sukelti  vėžį.  Dažnai  naviko  dydį  galima  sumažinti  naudojant  chemoterapiją  ar  spinduliuotę,  tačiau
daugeliu atvejų tai tiesiog leidžia vėžiui plisti. Dėl tokio gydymo kancerogeninio poveikio ir nuodingo pobūdžio
jie  sugadina  jūsų  imuninę  sistemą,  kai  to  labiausiai  reikia.  Mano  nuomone,  juokinga  chemoterapiją  ar
spinduliuotę vadinti vėžio ar bet kokios kitos būklės gydymu, nors akivaizdu, kad jų visai nereikėtų vartoti.

Ar aliejaus naudojimas gali pakeisti radioterapiją?

Sąvoka radioterapija skamba gana geranoriškai. Atrodo, kad pacientas turi tik klausytis muzikos per radiją ir jie
pasveiks.  Žinoma,  kaip daugelis  iš  mūsų jau žinome,  kad tai  toli  gražu ne tai,  kas iš  tikrųjų vyksta,  todėl
pavadinkime tai, kas iš tikrųjų yra spindulinė terapija.

Nemanau, kad spindulinė terapija  yra geresnė už chemoterapiją,  nes abu šie gydymo būdai yra nuodingi ir
sukelia  vėžį.  Kanapių vaistas turėtų būti  pirmoji  gynybos nuo vėžio ir  visų kitų ligų linija,  o ne gydymas,
galintis sukelti mūsų mirtį arba pabloginti mūsų būklę.

Kiek matau, leisti medicinos sistemai daryti tokius žalingus dalykus mūsų kūnams yra tik greitesnis būdas mirti.
Kai kuriems chemoterapija ir spinduliuotė veikia kaip atidėjimo taktika, tačiau galiausiai šių procedūrų daroma
žala jūsų organizmui yra siaubinga. Jei esate kažkas, kas išgyveno tokias procedūras ir jų ilgalaikį poveikį,
suskaičiuokite savo laimingąsias žvaigždes,  nes daugumai ne taip pasisekė. Be to, noriu įspėti žmones, kad
geriausia  susilaikyti  nuo kompiuterinės  tomografijos  ir  tokių dalykų,  nes  taip  pat  pacientai  patiria  didžiulę
spinduliuotės dozę, kuri vėl gali sukelti vėžį ar kitas sveikatos problemas.

Kanapių aliejus nėra toksiškas organizmui ir kai šis aliejus naudojamas vėžiui ar bet kuriai kitai ligai gydyti, jis
nekenkia sveikoms ląstelėms. Išgėrus kanapių aliejaus, pacientas tampa labai atsipalaidavęs, kad vėliau galėtų
daugiau pailsėti ir miegoti, o tai skatina gijimą.

Mano požiūriu, nėra jokio palyginimo tarp cheminių vaistų ir kanapių aliejaus. Chemikalai ir nuodai kenkia ir
veikia jūsų savijautą; jie taip pat gali sukelti sunkų šalutinį poveikį ir netgi sukelti mirtį. Kanapių aliejus yra
nekenksmingas ir skatina gerą sveikatą bei greitą gijimą. Man patinka sakyti, kad ši medžiaga skatina gyvenimą
ir iš savo naudojimo patirties galiu pasakyti, kad taip yra.

Ar apibūdintumėte, kaip THC veikia vėžines ląsteles, palyginti su sveikomis ląstelėmis?

Visų pirma,  THC nekenkia sveikoms ląstelėms,  tačiau  gali  turėti  pražūtingą  poveikį  ląstelėms,  kurios tapo
vėžinėmis. Dauguma žmonių turi mažai žinių apie tai, kaip šios ląstelės elgiasi, tačiau iš tikrųjų vėžio ląstelės
bando  nusižudyti,  ir  tai  yra  gerai  dokumentuotas  faktas.  Bet  jei  mūsų  imuninė  sistema  yra  pažeista,  mes
negalime  pagaminti  pakankamai  natūralių  kanabinoidų,  kad  sustabdytume  jų  augimą.  Kai  ląstelės  tampa
vėžinėmis, jos iš tikrųjų gamina daugiau kanabinoidų receptorių, todėl mūsų organizmo gaminami natūralūs
kanabinoidai lengviau patenka. Tie patys receptoriai taip pat priims kanapių augalus gaminamus kanabinoidus,
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tokius  kaip THC, ir  tai  gali  būti  labai  naudinga  pacientui.  Taigi,  jei  jūsų kūnas  negamina pakankamai  šių
natūralių medžiagų, kad sustabdytų vėžio augimą,

Valgydamas  kanapių  aliejų,  jis  gausiai  aprūpina  šiuos  kanabinoidus,  tada  liga  gali  būti  kontroliuojama  ir
išgydoma. Mūsų kūnai kiekvieną dieną gamina vėžines ląsteles, todėl iš esmės mes visi sergame vėžiu, tačiau
jei  mūsų imuninė  sistema veikia  tinkamai,  šios  ląstelės  nekelia  jokio  pavojaus  mūsų gerovei  arba visai  jo
nekelia.  Kai susilpnėja  mūsų imuninė sistema, dažnai vėžys praneša apie savo buvimą. Bet jei  žmogus yra
pakankamai išmintingas nuryti kanapių aliejų, kad sustiprintų savo imuninę sistemą, užuot eidamas į medicinos
sistemą, jo buvimas nebus jaučiamas ilgai.

Mes studijavome mokslinius straipsnius šia tema ir dabar pateiksiu jums mokslinį paaiškinimą, kodėl THC yra
veiksmingas gydant vėžį. Kai kanapių aliejus patenka į vaistus nuo vėžio, aliejuje esantis THC sukelia riebalų
molekulės,  vadinamos  keramidu,  kaupimąsi.  Kai  keramidas  liečiasi  su  vėžio  ląstelėmis,  jis  sukelia
užprogramuotą  ląstelių  mirtį,  tačiau  nekenkia  sveikoms  ląstelėms.  Taip  buvo  paaiškinta  mūsų  atliktuose
moksliniuose tyrimuose, tačiau aš niekada nenustojau ieškoti kitų paaiškinimų.

Padedama nuostabios damos, vardu Batya Stark, sukūriau naują teoriją, apimančią mūsų kankorėžinę liauką ir
jos gaminamą melatoniną. Fluoras ir daugelis chemikalų, kuriuos siūlo gydytojai, ir kiti dalykai, su kuriais mes
susiduriame, dažnai sutrikdo kankorėžinės liaukos gebėjimą gaminti melatoniną. Melatoninas yra didžiausias
žmogui  žinomas  antioksidantas  ir  jis  keliauja  į  kiekvieną  mūsų  kūno  ląstelę.  Kankorėžinė  liauka  ir  jos
gaminamas melatoninas  gali  atlikti  labai  dramatišką  vaidmenį  išlaikant  gerą sveikatą  ir  iš  tikrųjų turi  daug
bendro su mūsų bendrąja savijauta.

Sutrikus  kankorėžinės  liaukos  funkcijai,  jos  gebėjimas  gaminti  melatoniną  labai  sumažėja.  Nustatyta,  kad
senstant melatonino kiekis mažėja, ir manau, kad šis sumažėjimas taip pat gali turėti įtakos vėžio vystymuisi.
Moksliškai įrodyta, kad vien tik kanapių rūkymas gali labai padidinti melatonino kiekį. Galbūt tai yra viena iš
priežasčių, kodėl kanapes rūkantys asmenys serga vėžiu mažiau nei tie, kurie to nedaro. Dabar pagalvokite, ką
žalio nesudegusio aliejaus vartojimas padarytų jūsų melatonino kiekiui.

Kiek  suprantu,  aliejuje  esantys  kanabinoidai  sukelia  kankorėžinės  liaukos  pervargimą,  o  vėliau  smarkiai
padidėja melatonino kiekis. Bent jau iš dalies tai, mūsų manymu, sukelia nuostabų šio vaisto poveikį daugeliui
ligų, įskaitant vėžį. Jei kankorėžinė liauka gamina didžiulį kiekį melatonino, tai nekenkia organizmui, tačiau
gali turėti pražūtingą poveikį paciento sergančiai ligai. Kai melatonino lygis išlieka aukštas, ligą ar ligą, kuri
kankino pacientą, dažnai galima suvaldyti ar net visiškai išgydyti. Tiesą sakant, aš nesu gydytojas ir neturiu
reikiamos  kvalifikacijos,  kad  galėčiau  juo  tapti,  tačiau  vis  tiek  manau,  kad  turėtume  palikti  savo  mintis
atviriems kitiems paaiškinimams. Jei aš teisus dėl melatonino svarbos, tada tai gali suteikti mums naują būdą
pažvelgti  į  ligų  kontrolę  ir  padėti  paaiškinti  šio  vaisto  sukeliamą  senėjimo  poveikį  “.  Rickas  Simpsonas,
Kanapės: vaistingiausias augalas

Atsiliepimai apie vėžį

Šūkis: spontaniška vėžio remisija atrodo stebėtinai dažnai, kai yra kanapių aliejaus

„Draugas  serga  kaulų  vėžiu.  Praėjusią  savaitę  pradėjau  vartoti  aliejų,  skausmas  dingo,  jis  jaučiasi  geriau.
Onkologijos gydytojai yra šokiruoti “. Džo

„Šiek  tiek  puikių  naujienų  vakar.  Žmogus,  kurį  ką  tik  davėme,  pargriuvo ant  savo gydytojo,  kai  po  kelių
savaičių  buvo  nustatyta,  kad  jo  plaučių  navikai  ir  jo  kepenys  sumažėjo  iki  vienos  vietos.  Vienas  mažas
vamzdelis! Keletas turime kelyje ir jiems visiems sekasi. Tikiuosi, kad viskas gerai. Fenikso ašaros gyvos ir
sveikos “. Chrisas

„Atnaujinimas - mano 81 metų draugas iš veido (odos vėžio) plokščiųjų ląstelių karcinomos išsivystė 3 navikus.
Jie neturėjo šansų prieš geriausią pasaulio vaistą. 5 savaites ant aliejaus ir jis jaučiasi geriau nei per 15 metų. Jo
apetitas grįžo! Jis laimi mūšį !!! Mes laimime mūšį! Chosė
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Steve: Ar jis nurijo aliejų ir taip pat jį naudojo vietiškai?
Jose: Abu
Steve: Fantastiška Ar ne nuostabu žinoti, kad taip galime pakeisti kažkieno gyvenimą
Jose: Jis pradėjo trinti ant skruosto 68% THC aliejaus, sumaišyto su alyvuogių aliejumi ir kokosų aliejumi, 2 
savaites, kol jis pasirodė. Jis taip pat praryja jį be alyvuogių aliejaus, patrynęs vidinę skruosto dalį.
Jose: Jo gydytojas man paskambino vakar ir pasakė, kad jis taip pat serga odos vėžiu ir norėtų, kad aliejus 
išbandytų save.
Steve: Dabar tai fantastiška žinia apie gydytoją, kuris nori pagalbos. Gerai padaryta mano drauge !!!! Ir aš 
džiaugiuosi, kad tavo 81 metų draugas vėl džiaugiasi gyvenimu.
Jose: Taip, tai tikrai nuostabu! Daktaras P, kurį mes jam vadinsime, yra gerai žinomas poros knygų autorius, 
puikus gydantis gydytojas-natūropatas. Pas mane per pastarąsias 2 savaites jis siuntė 5 savo pacientus. Visi 
galutinio vėžio pacientai “.

„Prieš dvi savaites kitam savo odos/gerklės vėžiu sergančiam pacientui/draugui daviau gydomojo aliejaus nuryti
ir vartoti vietiškai kartu su trupučiu kokosų aliejaus. Antradienį jis man pasakė, kad skruosto oda atsivėrė ir
auglys buvo atskleistas. Aš jam pasakiau ir toliau tepti aliejų, bet be kokosų aliejaus tik gryną gydomąjį aliejų.
Jis tiesiai ant paveikto naviko užpylė gydomojo aliejaus ir pasakė: „Kitą dieną dingęs guzas dingo. Jis pradėjo
nutekėti per kelias minutes po to, kai jį įtrynė. Jis išsiskyrė - aliejus ištraukė vėžį kaip tepalą “. Vėžinis navikas
buvo, dabar jo nebeliko ... Dvi savaitės !!! “ Chosė

„Vienas šeimos narys per 48 valandas po aliejaus išmetė gerklės vėžio golfo kamuoliuko dydžio navikus. Tai
dokumentuota. Padeda ir moterų problemoms spręsti. Niekam nerūpi rasti vaistų ar pagalbos, kuri tik duoda
sintetinių arklių hormonų, tada stebisi, kodėl moterys eina iš proto “. Debra

„Sveiki,  Rick  Simpson & Jindrich  Bayer,  norėjau  pasidalinti  labai  Linksmomis,  laimingomis  naujienomis.
Mamos skenavimas parodė „išmatuojamą“ VISŲ navikų dydžio sumažėjimą kepenyse ir kasoje. Taip pat jos
plaučių navikas dabar yra VISIŠKAI, 100% DINGĖ !!!

Yra tiek daug dėkingumo, kad reikia apeiti, bet numeris vienas žmogus, kuris nusipelno didžiausios meilės, yra
Rikas, kuris taip atvirai dalijasi šia informacija su pasauliu.

Ačiū  Jindrichui  už  viską,  ką  darote,  įskaitant  palaikantį  gerumą ir  nurodymus.  Aš  žinau,  kad  mes  vis  dar
vaikštome ant kiaušinių lukštų su jos diagnoze/prognoze,  bet jei  viskas ir  toliau gerės (navikai mažės arba
„išsispręs“,  kaip  jie  vadina,  be tolesnių  metastazių).  Galų  gale  aš  jums atsiųsiu  ją  prieš  ir  po medicininių
ataskaitų, kad pamatytumėte, jog padėjote išgelbėti neįtikėtinos, mylinčios, veiklios, dovanojančios moters, kuri
lauke vynioja savo žolelių sodą, gyvybę. : o). Su meile, Barbara “

-Labas, Barbara, ačiū, tu padarei mūsų dieną savo el. Pasisveikinkite su mumis ir įsitikinkite, kad ji nesiima
jokių kitų tyrimų, rentgeno spindulių ar kitų kancerogeninių nesąmonių. Leisk jai jaustis, ji turėtų suvalgyti
120–180 g aliejaus  per šešis  mėnesius ar mažiau.  Jei  būčiau ji,  aš vis  tiek visą gyvenimą valgyčiau aliejų
kiekvieną dieną, vėžys turi labai mažai šansų, kai organizme yra aliejaus. Palaikomosios dozės yra labai svarbi
šio metodo dalis. Linkėjimai, Jindrich

„Mano mama aliejumi išgydė 3 stadijos smulkialąstelinį plaučių vėžį !! J Ar tik keturis mėnesius po diagnozės
minėjau, kad ji neserga vėžiu? Na, taip atsitiko. J “Aušra

„Mano tėtis taip pat serga kasos vėžiu, kuris chemoterapijos metu išplito į kepenis ir plaučius, tada vėl išplito,
jis buvo labai blogai ir greitai pablogėjo. Prieš 3 mėnesius jis pradėjo naudoti aliejų, o paskutinis pirmadienio
tyrimas  parodė,  kad  visos  7  dėmės  išnyko,  o  kasos  vėžys  susitraukė,  jis  jaučiasi  100% geriau  ir  atgauna
gyvenimo kokybę. Aliejus yra tikrai nuostabus “. Liza

„Mano tėtis  taip pat naudojasi  aliejumi nuo kasos vėžio,  kuris išplito  į  septynias kitas vietas.  Jis buvo ant
aliejaus 5 mėnesius. Visos septynios dėmės, atsiradusios atliekant chemoterapiją, išnyko nuo aliejaus vartojimo
pradžios, o kasos vėžys susitraukė. jo gyvenimas!" Liza

„Labas,  aš tik norėjau tave atnaujinti.  Tėčiui  dar kartą  buvo atliktas  kasos vėžio tyrimas prieš 5 mėnesius.
Paskutinis  tyrimas  parodė,  kad  kasos  vėžys  susitraukė,  o  kitos  7  dėmės,  atsiradusios  jam  atliekant
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chemoterapiją, dingo nuo aliejaus vartojimo pradžios. Nauji rezultatai rodo, kad kasos vėžys vėl susitraukė, ir
nėra kitų dėmių, kurios yra kruvinos fantastinės, atsižvelgiant į tai, kodėl kasos vėžys yra toks mirtinas dėl jo
plitimo greičio. Taigi aštuoni mėnesiai penkis iš šių mėnesių naudojant aliejaus tėtį puikiai veikia, iš tikrųjų jis
dabar  jaučiasi  geriau  nei  tada,  kai  jam pirmą kartą  buvo diagnozuota.  Taigi  dar  kartą  dėkoju  Rikui,  JB ir
visiems, kurie padeda išsiaiškinti šią informaciją, jei ne aliejus, neturėčiau savo tėčio! " Liza

„Mano tėtis taip pat sirgo 4 stadijos kasos vėžiu. Jis taip pat turėjo 10 dėmių ant kepenų ... tai buvo 2012 m.
Lapkričio pabaigoje. Dabar jis turi 1 dėmę ant kepenų (.08) ir 1 dėmę kasoje (8 mm). Mes tai mušame. Jo
gydytojai šokiruoti. Jis priauga svorio ir apskritai jaučiasi puikiai. Kanapių aliejus taip pat yra geras “. Angie

- Nežaisk su praskiestu vaistu, Angie.  Tai tinka vietiniam vartojimui,  tačiau nenorite kanapių aliejaus įpilti
vėžiu sergantiems pacientams kaip vienintelį gydymą. Visos galios viso spektro ataka veikia geriausiai.

Ypač tiems,  kurie  „turi“  eiti,  nuskaitykite  „peržiūrėkite“,  kaip  tai  gydo.  Tokie  žmonės  turėtų  automatiškai
pridėti dar 60 g aliejaus į protokolą, nes jie tiesiog be reikalo atliko labai kancerogeninę procedūrą „norėdami
pamatyti“, kaip jie jaučiasi. Smalsumas kainuoja, atsiprašau.

Sveikinu ir linkiu. Smagu matyti kitaip mąstančių žmonių sėkmę. JB

„Aš esu faktinis įrodymas, kad RSO turi tiesioginį poveikį MPNST ir NF1. Medicininiai įrašai, MRT, PET,
CAT tyrimai rodo, kad žymiai sumažėjo naviko dydis ir avidumas. Kristina

„Gerai, mano ponai. Šiandien yra ta diena, kurios tikėjausi, kad kada nors tai įvyks. Biopsijos rezultatai pateikti.
Corrie  Yelland TIK GAVO PATVIRTINIMĄ, KAD JOS VĖŽYS 100% VISIŠKAI Dingo !!!!  AŠ VĖŽIS
NEMOKAMAS !!!!! Net jokios displazijos, jau nekalbant apie didįjį C.

Mano neįtikėtiniems, nuostabiems draugams, kurie kartu buvo atsakingi už tai, kad galėčiau sau leisti vaistą =
nėra žodžių, apibūdinančių, kaip esu dėkingas kiekvienam iš jūsų. Jūs visi nuostabūs!

Heather, kuri pirmą kartą atsiuntė man BĖGTI IŠ KURO-šis vaizdo įrašas tiesiogine to žodžio prasme pakeitė
mano gyvenimą.  Kas tai  būtų numynęs,  ei?  Aš  tave  myliu!  Rikui  Simpsonui,  Jindřichui  Bayeriui  iš  visos
širdies ... AČIŪ už žinias ir palaikymą. Šiandien aš gyvas dėl jūsų visų! Aš tikrai laiminga turėdama tokią
nuostabią šeimą ir draugus “. Corrie

Sveiki, Jindrich, norėčiau pranešti, kad šiandien mačiau savo gydytoją. Ataskaitoje teigiama, kad vėžys (išangės
kanalo  vėžys)  nebėra  aptinkamas.  Praėjusį  rudenį  man  pasakė,  kad  turiu  2–4  mėnesius,  jei  nedarysiu
spinduliuotės. Aš nusprendžiau nedaryti radiacijos ir vietoj to išbandyti RSO. Akivaizdu, kad pavyko! Iš visos
širdies dėkoju, ačiū, AČIŪ Rikui ir sau !!!! “ Corrie

„Naujausia  mano  sėkmės  istorija.  Tai  penkiasdešimties  metų  amžiaus  moteris,  kuriai  buvo  diagnozuota  3
stadija, tačiau labai artima 4 stadijos plaučių vėžiui. Šiandien aš gavau tai: „Na, mano mama prieš mėnesį nuėjo
pasidaryti KT ir prieš porą dienų atgavo rezultatus. Tai visiškai dingo! Jos gydytojas jas perskaitė ir pasakė, kad
didesnė masė aiški ir nieko nebeliko ...

Ji vis dar serga LOPL, bet mes dirbsime ties tuo ir jos rūkymas lol ... Labai ačiū už visus patarimus ir žinias apie
dalykus, apie kuriuos niekada nežinojome. Viskas susitvarkė dėl priežasties ir esame labai laimingi. Telaimina
Dievas tave ir tavo šeimą." Corrie

- Spontaniška plaučių vėžio remisija atrodo stebėtinai dažnai, kai yra kanapių aliejaus. JB

„Gerai, visi mano nuostabūs žvilgsniai, tai bus ilgai skaitoma, bet manau, kad vakar galėjau pasiekti PAYDIRT.
Aš nesu matęs savo odontologo nuo praėjusio rugsėjo. Tuo metu aš kovojau už savo gyvybę. Mano odontologui
tuo metu buvo pasakyta, kad sergu vėžiu. Mes turėjome įprastą pokalbį, kuriame aš jam pasakiau, kad nedarau
radiacijos ir darau „alternatyvų gydymą“. Tuo metu jis paklausė, ką aš darau. Nesiryžau jam pasakyti, nes jis
buvo žinomas dėl savo „standumo“, bet liepiau pažiūrėti „Bėgti iš gydymo“. Iš tikrųjų jis paskambino man po
to, kai jį pamatė. Jis sakė, kad būdamas medicinos specialistu jis dažniausiai buvo dėžutėje, kad turėjo brolį
(gydytoją) ir kitą brolį (farmakologą) ir kaip kartais jie „neturi visų atsakymų“.
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Greitai pirmyn į vakar. Jis apstulbo pamatęs, kaip gerai atrodau, ir akimirksniu neteko žado, kai pasakiau jam,
kad Kanapių aliejus pavyko. Jis pradėjo klausinėti įvairiausių klausimų. Daugelis jų yra „moksliniai klausimai“,
į kuriuos negalėjau atsakyti. Jis paklausė apie klinikinius tyrimus, dif. ligos, gydomos kanapėmis ir pan. Jis nori
pasikalbėti su savo broliu apie mane, taip pat apie kanapes kaip vėžio „vaistą“, taip pat nori, kad jo brolis tirtų
kanapes kaip vaistus. Ar būtų gerai, jei jis paimtų mano mobiliojo telefono numerį ir el. Pašto adresą?

Štai  kur jis  tampa didelis.  Jo brolis  daktaras  Jake'as Theissenas  buvo dekanas ir  buvo Vaterlo universiteto
farmakologijos programos pradininkas. Dabar jis yra vaistų kompanijų konsultantas ir specializuojasi „Naujų
vėžio gydymo metodų“ srityje.  Jis  yra stipriai  susijęs su Kanados vėžio draugija.  (Be to,  jis  yra tas,  kurio
vyriausybė paprašė vadovauti tyrimui dėl praskiesto chemoterapijos skandalo.) Jonas sakė, kad jo brolis dažnai
sakė, kad turi būti kažkas geresnio vėžio gydymui. Kažkas natūralaus, o ne cheminio. Aš jam liepiau „neieškoti
toliau“. Kanapės yra „kažkas natūralaus“.

Pirštai  sukryžiavo  mano  žvilgsnius.  Kad  kažkas  tokio  įtakingo  būtų  „mūsų  pusėje“,  gali  būti  beprotiškai
milžiniška! Janet Sweeney, Robert Melamede, Peter O'Toole, Lester Grinspoon, Gersh Avery, Rick Simpson.
Kanapių mokslas, ar jūs, vaikinai,  būtumėte pasirengę man padėti šiuo klausimu, jei reikia, ir ar jums būtų
gerai, jei aš nukreipčiau pas jus savo odontologą ar jo brolį?

Dėkojame, kad perskaitėte „Peeps“. Toliau skleiskite žinią ... KANANŲ ALIEJUS ŽUO VĖŽĮ! “ Corrie

K. Ar kada matėte, kad RSO padeda išgydyti prostatos vėžį? 

A. Žinoma. Norėdami gauti geriausių rezultatų, vadovaukitės instrukcijomis. Čia yra jo veikimo pavyzdys, o
Dennis taip pat pateikia mokslinį paaiškinimą apie tai, kaip veikia aliejus. Vis dėlto laikykitės Ricko nurodymų,
valgykite aliejų, kaip nurodyta (mažų dozių, tokių, kokių naudojo Dennis, kitiems pacientams gali nepakakti),
taip pat naudokite aliejų žvakučių pavidalu. Linkėjimai, JB

„2013 metų pradžioje man buvo diagnozuotas prostatos vėžys, gautas„ Gleason 9 “įvertinimas. Kaip pirmąjį
variantą  nusprendžiau  išbandyti  Rick Simpson kanapių aliejų.  Dauguma vėžio  išnyko po 90 dienų,  atlikus
antrąją biopsiją, tačiau navikas vis dar buvo. Aš nusprendžiau, kad mano dozė yra per maža, ty dešimtadalis
gramo per dieną, todėl nusprendžiau tai padaryti dar 90 dienų. Šį kartą aš padidinau dozę iki 3 dešimtų gramų
per dieną pirmąsias 60 dienų ir 5 dešimtąsias gramo per paskutines trisdešimt dienų, išskyrus paskutinę dieną,
kai išgėriau visą gramą. Kita biopsija parodė, kad navikas dingo. Ir dar geriau, mano vėžio buvo 99,9%! Dėkoju
Dievui, kad jis mane vedė tiesiai į kanapes.

Prieš vėžį buvau labai prieš bet kokią marihuaną, bet kai jūs susiduriate su mirtimi dėl siaubingos spinduliuotės
ir  chemoterapijos,  supratau,  kad neturiu ko prarasti.  Mano urologas sakė, kad niekada nebuvo matęs nieko
panašaus, tai visiškai neįtraukta į diagramą “. Viljamas

„Ką tik išėjau iš telefono su urologu. Mano vyras po daugelio metų turėjo daug sveikatos problemų po prostatos
vėžio. Jis buvo išsiųstas biopsijai daugiau nei prieš 2 mėnesius, tačiau dėl problemų vamzdyje nuo inkstų iki
šlapimo pūslės jie negalėjo atlikti visiškos biopsijos. Tačiau jie gavo pakankamai audinių, kad pamatytų, jog
prostatos  vėžys  sugrįžo,  o  dabar  ant  jo  šlapimo  pūslės  sienelių  buvo  vėžinių  ląstelių.  Prieš  grįždami  ir
atnaujindami biopsiją dėl kitų sveikatos problemų, jie turėjo gydyti jį dėl kitų problemų. Su dideliais sunkumais
tai  pavyko padaryti  šiandien.  Aš ką  tik  išgirdau telefoną  su  gydytoju  ir,  nors  jis  turi  inkstų  problemų dėl
radiacijos ir  gali  prarasti  inkstą,  ji  buvo labiau sutrikusi dėl to,  kad prieš 2 mėnesius nebuvo aptikta  vėžio
ląstelių. Nėra vėžio įrodymų ir ji tiesiog negali to išsiaiškinti. Po pirmosios biopsijos iškart pasidariau fenikso
ašaras. Mes abu toleruojame gana gerai, todėl per savaitę iki 10 dienų aš jį išgėriau 1 gramo doze. Po mėnesio
mes neturime vėžio! Esu apstulbusi, nors niekada neabejojau stebuklingomis visagalės piktžolės galiomis. Aš
taip pat sergu reta autoimunine liga (tokia pati kaip aktorius Haroldas Ramisas). Kasdien stebinu save, nes
remisija  išgyvenu daugiau  nei  3  metus,  o  tai,  manau,  yra gana  neįprasta.  Nežinau kodėl,  bet  galbūt  mano
kasdienis vartojimas taip pat gali būti susijęs su tuo. 2 mano gydytojai žino apie mano gydymą ir 100% palaiko.
Taigi esu dėkingas ponui Simpsonui! Ačiū, kad rodėte kelią! Aš tiesiog norėjau jums atsiųsti savo liudijimą, nes
esu labai dėkingas. Aš paaukosiu tavo reikalui, kai jis grįš namo ir aš jį apgyvendinsiu. Dar kartą ačiū iš visos
širdies! Pagarbiai, DKS “
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„Aš sergu ta pačia liga, kaip Haroldas Ramisas mirė praėjusį mėnesį ... vaskulitas. Turėjau jį daugiau nei 15
metų, bet iš tikrųjų pagaliau buvo diagnozuota maždaug prieš 4 metus, kai simptomai buvo tokie siaubingi, kad
net negalėjau vaikščioti. Nuo 3 metų nuo pirminio citoksano (chemoterapijos) ir prednizono gydymo man buvo
remisija. Tada imuran priežiūrai. Norėjau atsisakyti visų vaistų, nes man jų šalutinis poveikis buvo blogesnis už
ligą. Mano gydytojas sakė ne. Taigi aš padariau tai, ką darytų bet kuris kitas kietagalvis, užsispyręs žmogus ...
Nuėmiau juos nuo savęs leidimo !!! Hehe. Steroidai iki 2 mg per parą dabar. Juos sunku mesti !!! Paskutinis
vizitas pas gydytoją, nes man sekėsi taip gerai, mano gydytoja pagaliau išgėrė prieš tai nutrauktų vaistų (ji
niekada nežinojo, kad aš išėjau prieš metus). Nežinau, bet man jau 3 metai remisija.

Dauguma žmonių, kenčiančių nuo šios ligos, nuolat turi tiek daug problemų, bet aš jaučiuosi kaip normalus
žmogus,  turintis  tik  keletą  problemų,  kurias  liga  sukėlė  iš  pradžių,  pavyzdžiui,  kojų  ir  rankų  neuropatija.
Išskyrus tai, aš esu geras. Treniruokitės kiekvieną dieną ir bėkite. Žinau tik tiek, kad kaip kasdienė kanapių
vartotoja,  man  atrodo,  labai  pasisekė,  palyginti  su  daugeliu  kitų,  sergančių  šia  liga  ir  vartojančių  keletą
siaubingų tablečių, skirtų imuninei sistemai slopinti ir ligai kontroliuoti. Tikrai žinau, kad kanapės padėjo man
jaustis taip, kaip šiandien. 100% palaikau 2 iš daugelio gydytojų, vienas yra mano neurologas!

Labai lengva pasidaryti savo RSO. Iš pradžių jaudinausi, todėl pirmiausia bandžiau padaryti nedidelį kiekį. Tai
pasirodė  nuostabu,  todėl  su  šiomis  žiniomis  padariau  daugiau.  Aš  tik  laikiausi  Ricko  recepto,  padedamas
draugo! Neseniai paskelbtame „Facebook“ įraše (nesu tikras apie šią stebuklingą žolelę) turėjau daug privačių
pranešimų apie sėkmę, kurią mano šeima ieškojo pagalbos! Aš ketinu išlaikyti savo sveikus suaugusius vaikus,
kad jiems būtų mažesnė tikimybė gauti ką nors katastrofiško. Man tai patinka!!! Labai ačiū pone Simpson !!! Ši
Kalifornijos mergina labai vertina jūsų atsidavimą visiems !!! “ Debora

„Mano vyras atliko„ Fenikso ašarų “programą, kai sirgo 4 stadijos šlapimo pūslės vėžiu. Kelio ataskaita po
operacijos (kurios jis nebūtų turėjęs, jei būtume labiau tikėję programa) visiškai nerodė vėžio. Aš nenoriu teigti,
kad Alzheimerio liga bus sėkminga, tačiau dėl vėžio nėra geresnio pasirinkimo “. Caren

„Sveiki dar kartą, Rikai! Tikiuosi, kad šis el.  Šiandien rašau norėdamas jūsų paklausti,  kiek laiko pacientas
turėtų vartoti aliejų? Turime pacientą su didžiuliu naviku. Jis pradėjo kovo 15 d., O iki šiol sveria 40 gramų.
Nuo 2 dienos jis sveria 1,5 ar daugiau gramų per dieną. Ar sustojote gydomąją 60 gramų dozę? Pinigai yra šio
paciento veiksnys. Iki šiol jis nieko nemokėjo už vaistus. Jų globėjas paaukojo pirmuosius 60 gramų aliejaus,
tačiau negali amžinai duoti nemokamų vaistų. Dėkojame už jūsų indėlį. Aš vertinu jūsų įžvalgą. Pagarbiai, Janet
“

„Miela Janet, jūs sakote, kad nuo antros dienos jis sveria 1,5 ar daugiau gramų per dieną. Mano gaminamas
aliejus yra toks stiprus, kad paprastai vidutiniam žmogui prireikia maždaug 5 savaičių, kad jis pasiektų tašką,
kuriame gali išgerti 1 gramą per dieną. Gali kilti problemų dėl štamo, kuris buvo naudojamas gaminant šias
aliejines  kanapių  padermes,  jų  gydomieji  gebėjimai  gali  labai  skirtis,  todėl  problema  gali  būti  padermė.
Paprastai, kai pacientas išgeria 60 gramų aliejaus, vėžys išnyksta. Bet jei taip nėra, aš ir toliau duosiu jiems
aliejaus, kol jis bus. Laikas ir reikalingas aliejaus kiekis gali labai skirtis. Mes visi esame skirtingi ir kai kurie
žmonės pasveiksta daug greičiau nei kiti.  Paprastai  žmonėms, kurie buvo stipriai  pažeisti  chemoterapijos ir
radiacijos,  reikės  ilgesnio  gydymo  ir  daugiau  aliejaus.  Aliejus  turi  panaikinti  visą  žalą,  kurią  paliko  šios
vadinamosios procedūros. Mano patarimas būtų pabandyti  gaminti  aliejų iš kitos stiprios indikos padermės,
tačiau jokiu būdu nelaikykite jo aliejuje  - tai  vienintelis  dalykas, kurį žinau, kuris gali  išgelbėti  jo gyvybę.
Linkėjimai, Rickas Simpsonas “

„Nesu tikras, ar tai sėkminga, bet aš tikrai  tai  vertinu! Tik tuo atveju,  jei  kas nors susimąstytų,  kodėl turiu
vyrišką balsą, tai ne todėl, kad rūkiau cigaretes ar pan.- Niekada nerūkiau, o todėl, kad man buvo pašalinta
skydliaukė. Man 51 (su puse!) Ir aliejų naudoju nuo 20 metų. Man tiesiog visada buvo malonu išgaruoti. Prieš
kelerius  metus  pradėjau  ryti,  o  gydytojai  nustatė  skydliaukės  mazgus.  Skydliaukės  mazgai,  kuriuos  turėjau
atlikti vėžio tyrimui. Kai jie tai daro, jie tiesiog įkiša didelę asilo adatą į gerklę ir patenka į mazgus, kuriuos
reikia  išbandyti.  Jie  nieko  neduoda-  jokios  anestezijos-  dėl  vietos.  Taigi  padarykite  tai  keletą  kartų  ir
pažiūrėkite, ar galite ramiai sėdėti. Bet kokiu atveju- po to, kai buvo peiliu 6 kartus- ir mano skydliaukė tapo
tokia didelė, kad man buvo sunku nuryti ir kvėpuoti- man buvo pašalinta skydliaukė. Su visais mano šeimos
vėžiais  aš  supratau,  kad  būsiu  prieš  žaidimą.  Nėra  vėžio.  Nė  vienas.  Aš  vienintelis  savo  šeimoje  iki  šiol
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išvengiau vėžio. Aš aliejų darau nuo 20 metų. Aš turėjau beveik kiekvieną vėžio testą dėl šeimos istorijos ir iki
šiol ačiū Dievui! Tu skaičiuoji :-) “Janet

„Sveikas Rikai! Šį rytą Amy mirė. Amy nustojo naudoti aliejų, kai jos numeriai pasirodė keistai. Jūs sakėte, kad
kažkas  nekvepia-  gerai,  gydytojai  suklydo jos  laboratorinius  rezultatus,  ir  jie  buvo blogi.  Amy buvo tokia
pavargusi (23 spinduliai, 3 ar 4 chemoterapija). Ji tiesiog pasidavė. Aš nejuokauju. Ji buvo tiek daug išgyvenusi
prieš mus, kad pajuto, jog atėjo jos laikas. Ji buvo teisi. Be aliejaus- viskas baigėsi. Prieš savaitę ji atrodė taip
puikiai- prisiekiu! Ji norėjo suvartoti iki dviejų gramų per dieną ir tikrai tai padaryti. Tada tie prakeikti testai
grįžo, ir ji buvo padaryta. Aš maldavau ją ir toliau vartoti. Kaip jūs tai sprendžiate? Aš nuniokotas. Janet “

„Brangioji  Džanet,  aš  žinau,  kaip jautiesi,  brangioji,  man taip  atsitiko su keliais  žmonėmis,  kuriuos buvau
gydęs,  ir  tai  nėra  geras  jausmas.  Bent  jau  galime  pasidžiaugti  tuo,  kad  tai,  ką  darėme,  padėjo,  o  ne  mes
padarėme žalą.  Dažnai labai  sunku nesigilinti  į  tuos, kuriuos gydome, ir kai nutinka kažkas panašaus, man
visada kyla noras pasmaugti atsakingus asmenis. Man nerūpi, kiek tie idiotai gydytojai galvoja apie save ir savo
profesiją. Žiūriu į tai taip, Janet, mes negalime išgelbėti visų, bet tai, ką darome, palengvina daugybės žmonių
kančias. Taigi beveik viskas, ką galime padaryti, yra tęsti, kol sugebėsime atgauti šį pasaulį. Jūs esate nuostabi
moteris,  turinti  didžiulę  širdį,  ir  tai,  ką  darote,  reiškia  daug  kenčiančioms  masėms.  Taigi  pasistenkite
susikoncentruoti į viską, ką padarėte, ir nekaltinkite savęs dėl kitų nekompetencijos. Tokie žmonės, kaip mes,
daro įtaką, ir jo žmonės, tokie kaip mes, pakeis šį pasaulį, todėl prašome, kad niekas jūsų nenuvarytų nuo to
kelio, kuriuo keliaujame abu. Linkėjimai, Rickas Simpsonas “

„Aš daug kartų pasidalinau Riko Simpsono„ Fenikso ašaromis “savo„ Facebook “sienoje ... tada vieną dieną
mano draugė gulėjo ant mirties lovos su limfoma. Pamačiusi mano įrašus apie aliejų, ji iškart pradėjo vartoti
aliejų  ir  dabar  yra VĖŽIS! Jos  gydytojai  stebisi,  kad pasakė  jai,  kad jai  liko  gyventi  trys  mėnesiai  ...  JIE
NETINKA “. Jamie

„Gerbiamas pone Simpsonai, aš turiu pacientą JAV, kuris neseniai pradėjo„ Phoenix Tears “. Mūsų valstybėje
tai  legalu.  Jis  dalyvauja maždaug mėnesį programoje,  tačiau nuo antros savaitės prašo gerokai daugiau nei
gramo per dieną. Ar daugiau nei gramas per dieną duoda naudos? Aš priėmiau šį pacientą nemokamai ir jaučiu,
kad jis šiek tiek mane vaidina. Nuo antros savaitės jis norėjo gramo per dieną, o paskui norėjo dviejų gramų per
dieną - ir tai labai stipriai. Gaunu kilpą ketvirtadaliu gramo. Mes naudojame Budą - 100% indiką, kurioje yra
daugiau nei 15% THC. Kaip elgtis su pacientais, kurie nori vis daugiau? Ačiū, George “

„Gerbiamas daktare, raginu visus, sergančius sunkia liga, kuo greičiau išgerti aliejaus. Kuo greičiau jie gali jį
priimti, tuo greičiau jie bus išgydyti. Mačiau keletą žmonių, kurie per mėnesį nurijo visą 60 gramų terapiją ir
išgydė galutinį vėžį. Tačiau tokie žmonės yra reti ir yra daugiau nei įmanoma, kad šis vaikinas vaidina tave.
Turėjau porą žmonių, kurie tai išbandė su manimi, ir aš jiems pritariau. Aš neprieštarauju tiekti aliejų tiems,
kuriems jo reikia medicininiu požiūriu, bet nepateiksiu jo kvailiams, kurie nori ištraukti sukčiavimą. Jei manote,
kad šis vaikinas bando sukčiauti, tiesiog pasakykite jam, kad jis pats turės sugalvoti kanapių vaistui gaminti. Jei
jis yra tikras, jis greičiausiai bandys tai padaryti, jei ne, tada jūs tikriausiai niekada daugiau apie jį negirdėsite.
Jūs neturite begalinio šio aliejaus tiekimo ir jis turi eiti ten, kur jis duos didžiausią naudą. Tęsk gerą darbą.
Linkėjimai, Rickas Simpsonas “

„Gydau moterį,  sergančią TERMINAL vėžiu,  su RS kanapių aliejumi ir  ji  pagaliau gerėja.  TAI VEIKIA!"
voodootattooo

„Dabar daro tą patį. 25% THC SKYWALKER OG, paskutinis OG aliejus mano PSA buvo 160. Po 100 gramų
šiandien jo 7. “ Džimis

„Sveiki, Chrisai, atnaujinkite ... vėžys praeina ... vakar ryte jai paskambino pasimetusi onkologė. Paprastai mes
susitinkame  akis  į  akį,  bet  šį  kartą  jis  jai  paskambino  ir  informavo  apie  visų  prieš  kelias  savaites  atliktų
skenavimų rezultatus.

Kepenys  -  vėžio  jau  nematyti.  Plaučių  vėžys,  vienas  plaučių  vėžys  išnyko,  o  kitas  plaučių  vėžys  žymiai
sumažėjo. Krūtinė - jis nekomentavo ... Jis nepaminėjo minties apie krūtį ... todėl mama jam paskambina keliais
klausimais ir susitaria  dėl susitikimo, kad galėtume įeiti  ir pasikalbėti  su juo ir pamatyti  praeitį  ir naujausi
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nuskaitymai. Bijau, kad ji buvo šiek tiek sukrėsta, kai daktarė pradėjo kalbėti apie jos kepenų ir plaučių vėžio
išnykimą, kad pamiršo paklausti apie krūtų sritį.

Visi nuskaitymai buvo skirti naujam hormonų terapijos takui atlikti išankstinę atranką ... tačiau daktaras sako,
kad ji nebėra kandidatė į hormonų tyrimą, nes pacientė turi augti vėžinėse srityse, o visos jos sritys neauga, bet
mirštantis.

Mes jau virš mėnulio su aliejaus rezultatais !!! Kai maždaug prieš mėnesį kalbėjau su Riku dėl savo mamos, jis
pasiūlė jai pradėti antrą 90 dienų gydymą, todėl mes planuojame tai padaryti rugsėjo pradžioje. Tuo tarpu mes
skiriame jai palaikomąją dozę.

Oho! Nuo pat gydymo pradžios ji žinojo, kad aliejus veikia jos navikus, ji jautė, kaip jie mažėja ir praeina. Mes
visi esame labai dėkingi, kad supažindinote mane su savo dokumentinio filmo idėja ir pasidalijote šiuo požiūriu.
Šiąnakt esu namuose, jei turite laiko pabendrauti. Amžinai dėkinga, Sindy “

„Laba diena, brangioji Corrie ... Aš tik norėjau pranešti, kad aš daviau aliejaus, kurį turėjau iš mamos, draugės
draugei,  sergančiai  krūties  vėžiu  ...  Ji  paėmė mėnesį  ir  remisija  ...  Kai  kurios  vėžio  ląstelės  yra mirė  nuo
naviko ... Ir gydytoja buvo nustebusi ir nusiteikusi teigiamai ir, matyt, jei kitą kartą ji turės geresnių rezultatų, ji
pradės ką nors daryti dėl aliejaus. Aš tokia laiminga ir dėkoju Dievui, kad leido man suteikti šią informaciją
apie kanapių aliejų šiai moteriai ... :)) Taip norėjau, kad mano mama būtų galėjusi kasdien vartoti aliejų ... “

„Labas, Rikai, turiu gerų naujienų. Mano mama nebegalėjo pakęsti psichikos suvokimo, kad krūtyje yra vėžys,
todėl  jai  buvo atlikta  operacija.  Tačiau ji  suvalgė 30 g dozės ir  išgėrė žolelių  arbatos iš kažkokio vaikino,
kuriame yra visokių vaistinių augalų, ir ji taip pat uždėjo tvarsčius iš šių žolelių. Bet kokiu atveju, kai gydytojai
pašalino tą vėžį, jis buvo ne didesnis kaip 7 mm ir 100% audinio, tik 1% buvo aktyvus, piktybinis ir mirštantis.
3 gydytojai žiūrėjo į tai ir sakė, kad niekada nematė nieko panašaus ... Taigi, jei ji praleistų daugiau nei vieną ar
dvi savaites be operacijos, viskas dingtų. Dabar ji kasdien geria po pusantro gramo aliejaus ir dabar supranta,
kad operacija buvo visiškai nereikalinga.

Tačiau  dabar  ji  yra  daug  ramesnė  nei  tada,  kai  buvo  išsigandusi,  todėl  negalėjome  jos  prakalbinti  apie
operaciją ... bet dabar viskas gerai, o žolelės ir aliejus taip pat padarė savo darbą. Šiaip kvaili gydytojai jai skyrė
23 radijo terapijas, bet ji pasakė, kad to nedarys, o gydytoja tarp eilučių pasakė, kad ji teisi. Neįtikėtina, kiek toli
eina šie gydytojai. Visi sveikinasi, Rikai. Labai ačiū už rekomendaciją ir dar kartą labai dėkoju Jindrichui “.
Sasa

„Rikui ... draugui ką tik buvo pašalintas smegenų auglys ... jo plaučiuose yra dėmių ... jie nori, kad jam būtų
atlikta  chemoterapija  ir  spinduliuotė  ...  ar  aliejaus  vartojimas  būtų  švaistymas  atliekant  chemoterapiją  ir
radiacija? Matyti, kaip jam sekasi pašalinus smegenų auglį, yra nuostabu, jis yra 80 % geresnis nei praėjusią
savaitę su tuo dalyku galvoje ... Noriu jam pasakyti, kad nedarytų chemoterapijos ir spinduliuotės ir nepadarytų
aliejaus, bet taip nėra mano pasirinkimas ... “Sharon

- Sharon, tai padidintų jo galimybes išgyventi. Tačiau iš tikrųjų chemoterapija sukels tik tai, kad po to jis turės
suvalgyti 120–180 g aliejaus, kad pašalintų žalą. Žinoma, jei jis išgyvens apsinuodijimą. Linkėjimai, JB

„Visiems besišaipantiems,  kurie  mano,  kad Rickas  Simpsonas  yra sukčius,  turėtumėte  žinoti,  kad Michelle
Aldrich ką tik  išgydė savo trečiosios  stadijos  plaučių  vėžį  kanapių aliejumi,  kurį  pateikė  Valerie  Corral  ir
WAMM!  Kodėl  žiniasklaida  ir  gydytojai  negali  vieną  kartą  pradėti  sakyti  tiesos  ?!  Kanapės  gydo  vėžį,
velnias !!! Ir neatsakingi žmonės yra tie, kurie bando nutylėti šią realybę, o ne tokie žmonės kaip aš ir Tommy,
kurie nori, kad pasaulis žinotų tiesą apie kanapes ir vėžį “. Stivenas

„Sveiki visi, turiu puikių naujienų. Pirmadienį žmona gavo PET tyrimo rezultatą. Ji sirgo vėžiu 5 metus po 6
chemoterapijos etapų ir vienos kamieninių ląstelių transplantacijos, tada ji vis tiek grįžo. Prieš 6 mėnesius ji
turėjo atlikti  kitą transplantaciją,  tačiau ji buvo atšaukta,  nes jie negalėjo rasti  donoro. Taigi ji  pradėjo nuo
aliejaus. Pirmadienį gydytojas mums pasakė, kad vėžio nebėra. Ačiū už aliejų, Rikai. Tu esi vyras, ačiū “. Lukas
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- Ačiū, Luc. Medicininiai dokumentai būtų labiau laukiami. Ji turėtų išlaikyti palaikomąją dozę, aš valgyčiau
kuo daugiau aliejaus, kai tik įmanoma. Jei įmanoma, palikite ją nuo daugiau nuskaitymų. Youtube vaizdo įrašo
liudijimas būtų puikus. Linkėjimai, JB

„2013 metai jau praėjo, ir aš džiaugiuosi, kad galiu pamatyti 2014 metus, kurių gydytojai nemanė, kad galiu
pamatyti 2013 metus. Bet čia aš vis dar gyvas ir sveikas. Keletas žmonių, kurių nemačiau kelerius metus, sakė:
oho, tu vis dar gyvas! Taip,  aš vis dar gyvas, nes naudoju tinkamą vaistažolių vaistą (kanapių aliejų),  kad
nužudyčiau nepagydomą GBM smegenų vėžį.

Taigi ačiū Dievui, kad parodėte man kelią pasveikti.  Dr Tiew Han už jūsų įgūdžius kraniotomijoje, taip pat
Rickas Simpsonas už tai, kad pasidalino žiniomis apie šį Dievo siųstą aliejų, ir mano žmona Cinimin Mansur už
tai,  kad rūpinasi manimi,  o mano angelai  - už nuolankią pagalbą,  o draugai ir mano šeima - už nuostabius
dalykus palaikymas ir meilė. Be jūsų visų neįmanoma vėl matyti manęs sveikos. Jaučiuosi tokia laiminga ir
palaiminta. Ir taip, aš tikiu angelais.

Sėkmės visiems 2014 -aisiais, stenkitės nestresuoti, būkite laimingi ir būkite sveiki “. Elia

„Norėčiau padėkoti (xxx) už aliejų, kuris buvo paaukotas mano vėžiui !! Kol kas mano kūne nėra vėžio! Tai
tikrai veikia žmonės, įrodymai yra mano medicininiuose dokumentuose! Ačiū jums visiems ir didelis rekvizitas
ašaroms !!! ” Becky

„Nykštis iki Jindricho, jis buvo visiškai teisus, kai vietinis  tepimas buvo tepamas tiesiai  ant odos, o ne ant
tvarsčio. Skirtumas buvo kaip diena ir naktis “. Rolandas

--  Žinoma.  Tinktūros su 20-30-50% aliejaus  taip pat  puikiai  tinka,  nes lengvai  patenka po paviršiumi.  Kai
kuriais atvejais kanapių sėklų aliejus (arba taukmedžio sviestas) ir kanapių aliejaus mišiniai taip pat yra labai
naudingi. Bet logiškai, kuo daugiau aliejaus pateksite tiesiai ant žaizdos, tuo geriau. JB

„Anksčiau rašiau, kad mums sėkmingai sekėsi gydyti krūties vėžį. Dabar gydytojai pacientei pasakė, kad jos
rezultatai tokie geri, kad ji turi eiti į darbą. Pacientė pasakė AČIŪ DIEVUI, o gydytoja pasakė, kad ji turi jam
padėkoti ne dievui, o aš klausiu, už ką jis nieko nepadarė, o nuolat jai kartojo, kad ji turi vartoti chemoterapiją ir
spinduliuotę ... pašėlusi dok. .

Bet mes pakėlėme jį į kitą lygį, mes gydome kažkieno veidą, nes prieš 5 metus jis buvo sunaikintas tabletėmis.
Šis žmogus turėjo didelių problemų su žarnynu ir jie mano, kad iš pradžių tai buvo vėžys, ir duoda jai stiprių
tablečių, kurios vėliau sunaikino jos veidą, ji buvo kaip varlė. Tada jie sakė, kad tai gali būti Krono liga ir pan.

Mano mintis ta, kad šis žmogus 5 metus bandė išgydyti savo veidą nesėkmingai. Ji 5 kartus tepė ant veido
kanapių aliejų ir vėl negalime patikėti, kaip atrodo jos oda. OMG ji tokia laiminga dabar gali vėl būti savimi.

Bandau nufotografuoti, bet kas 3 dienas, bet oda taip greitai užgijo, kad negaliu parodyti, kaip jos veidas atrodė
anksčiau, bet su jos leidimu per kelias dienas parodysime jos senas nuotraukas (tik jos veido odą) ir naują, kad
jūs, žmonės, pamatytumėte skirtumą ... “Jasminas

„Aš esu 39 metų moteris, dvejų metų amžiaus ir turėjau krūties vėžį. Šis aliejus yra mano vaistas ir vaistas. Šie
žmonės pilni  godumo. Jie neįsivaizduoja skausmo ir  kančios,  kurią patiriame mes ir mūsų šeimos.  Tiesiog
savanaudiškas godumas. Karma “. Sally

„Na, dvi savaites ... Gydytojas pasakė, kad turiu 2–3 cm naviką šlapimo pūslėje. Norėjo nuvežti mane tiesiai į
AR. Išnyko per mažiau nei 14 dienų. Patvirtinta CT nuskaitymu. Diagnozuota 2/15, kompiuterinė tomografija
atlikta 29/2. Gersh

„Šis  KT nuskaitymas  buvo atliktas  praėjus  14 dienų po to,  kai  per šlapimo pūslę  buvo pastebėtas  2-3 cm
navikas.  Tik  per  14  dienų,  naudojant  tik  eterinį  kanapių  aliejų,  šlapimo  pūslėje  nepastebėta  auglio.  Tik
kanapės ... 14 dienų ... dingo. Įstatymų leidėjai prašome tai suprasti. Neatimk mano vaistų. Tai ne tik dar vienas
būdas prisigerti. Šis vaistas išgelbėjo mano gyvybę “. Gersh
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„Gerai  ...  aš  gavau  patologijos  ataskaitą.  Prieš  išimant,  šlapimo pūslės  navikas  susitraukė.  Paskutinį  kartą
gydytojas matė, kad jis buvo apie 2,5 cm. Kai jie jį pašalino, jis susitraukė iki 0,5 cm. Įdomu, ką šis gydytojas
apie tai pasakys “. Gersh

„Mielas Rikai, telaimina tave Dievas! Per daugelį metų nuo vėžio praradau savo mamą, močiutę, mylimas tetas,
dėdes ir draugus. Tačiau labiausiai mane palietė nuostabi, protinga, nuostabi sesuo Kim. 2010 m. Liepos mėn.,
Būdama 42 metų,  jai buvo diagnozuotas 4 stadijos plaučių vėžys, o 2011 m. Vasario mėn. Ji buvo mirusi.
Nežinau, kokius gydymo būdus ji taikė, nes niekam iš šeimos nepasakė, kad ji miršta, kol buvo per vėlu, o jos
narkomanas, buvęs vyras, priėjo prie jos ir uždarė šeimą. Apie aliejų sužinojau tik praėjusį mėnesį, o nuo to
laiko intensyviai tyrinėju. Iš pradžių maniau, kad tai gyvačių aliejus, kaip ir daugelis kitų dalykų, tačiau iki šiol
išvardijau  27  žmones,  kurie  teigia,  kad  su  juo  išgydė  ar  gerokai  sumažino  vėžį.  27  žmonės  !!!  Ir  tai  tik
„YouTube“ ir internetiniuose tinklaraščiuose!  Norėčiau,  kad būčiau apie tai  žinojęs dar 1997 m., Kai buvo
diagnozuota mano mama, arba 2000 m., Kai mano močiutė išėjo iš remisijos, arba 2010 m., Kai mano seseriai
buvo liepta eiti namo ir mirti, arba praėjusiais metais, kai mano brolis -įstatymui buvo diagnozuotas burnos ir
gerklės vėžys, jam turėjo būti pašalinta ir rekonstruota pusė veido. Bet dabar aš tai darau, ačiū tau. Telaimina
tave Dievas ir visa, ką myli, ir ačiū, kad taip sunkiai dirbai, kad šis nuostabus vaistas būtų prieinamas visiems “.
Denise ir ačiū, kad taip sunkiai dirbote, kad šis nuostabus vaistas būtų prieinamas visiems “. Denise ir ačiū, kad
taip sunkiai dirbote, kad šis nuostabus vaistas būtų prieinamas visiems “. Denise

- Miela Denise, ką aš turiu pasakyti? Jie nužudė mano mamą chemoterapija dėl ankstyvo smulkialąstelinio
plaučių vėžio, todėl tiksliai žinau, kaip jaučiatės. Nieko malonaus. Vaistas visą laiką turėjo būti prieinamas ir
buvo ne tik todėl, kad kažkas nori užsidirbti. C'est la vie, bet ne visi jį nurys taip ramiai, kaip aš. Tai labai
traumuojanti patirtis, kai sužinai, ką visas aliejus gali išgydyti ar suvaldyti ir kas buvo panaudota vietoj jo.

Atsiųskite  man  tų  internetinių  liudijimų  sąrašą,  jis  gali  būti  įdomus  ir  naudingas  kitiems,  kurie  buvo taip
plaunami, kaip man, prieš man susitikus su Riku, ir sužinojo apie tikrąją „įprastinės medicinos“ padėtį.

Dėkojame už palaikymą ir pagalbą skleidžiant žinią apie šį vaistą. Po dviejų su puse metų darbo su Riku galiu
pasakyti tik tiek, kad tinkamai pagaminta ir panaudota alyva daro būtent tai, ką jis sako. JB

„Labas Corrie! Dar kartą nuostabios naujienos. Mano draugas ***** *****, su kuriuo kalbėjote ir išsiuntėte į
Los Andželą, na, jis jau maždaug 2 mėnesius vartojo kanapių aliejų ir šiandien nuėjo atlikti medicininio tyrimo.
jo kūne nėra daugiau VĖŽIO !!!!!!! VISKAS AIŠKU!!!!!!! Jis man be galo dėkingas tau už tai, kad papasakojau
jam apie tave, ir už tai, kad tu papasakojai jam apie **** !!!

AČIŪ amžinai  daugiau.  Jums  taip  gera  padėti  visiems  šiems  žmonėms,  kurių  net  nepažįstate,  ir  išgelbėti
gyvybes  visame  pasaulyje!  Aš  ketinu  važiuoti  į  Los  Andželą  dirbti  su  ****  ir  bandysiu  sustabdyti  visą
viduriavimą  ir  ištraukti  mane  iš  tualeto  nuo  60-80 kartų  per  dieną.  Kaip  apie  tai  dar  vienam nuostabiam
reportažui? Mums tai labai patinka !! ”

„Šiandien noriu pasidalinti savo gydytojo komentaru. Aš ilgą laiką sirgau šlapimo pūslės infekcija, o gydytojas
gydė infekciją. Šiandien jis iš pirmo žvilgsnio pažvelgė su fotoaparatu (nelabai smagu) IR atrodo, kad turiu
šlapimo pūslės masės (naviko) liekanas, kurios numirė (jo žodžiai ne mano) ir sukelia infekcijos užsitęsimą.

DAUG! JO ŽODŽIAI NE MANO; Daktaras sakė: „Aš praktikuoju mediciną daugiau nei 40 metų ir niekada
nemačiau, kad auglys miršta vietoje be išorinio įsikišimo“. Nuo kovo mėnesio aš nuimdavau ir pradėdavau tepti
aliejų, tačiau nuo to laiko, kai atėjo mano derlius, aš dvigubai dozavau aliejų maždaug 6 savaites. Spalio 8 d.
Ketinu atlikti nedidelę valymo operaciją, kad įsitikintumėte, jog masė dingo (jei iki to neišlaikysiu). TURĖJAU
abejonių dėl aliejaus, bet LIAUDŽIAMIS Abejoju.

Aš turiu pakankamai pumpurų medžiagos, kad susidarytų apie 5 ar 6 uncijos aliejaus. Naudota medžiaga yra
Sativa Blend Pineapple Kush, 25% THC. Negaliu pasakyti, kaip džiaugiuosi iki šiol gautais rezultatais. Aš dar
nieko nesakiau savo daktarui, nes FLa kai kurie daktarai atsisakys tavęs gydyti. Taigi kol kas jis nieko nežino “.
Jonas

-  Bet  tu  žinai  daugiau  nei  pakankamai,  Džonai.  Sveikinu.  Aš ir  toliau  vartosiu aliejų,  o operaciją  paliksiu
vėlesniam laikui. Nebereikia daugiau nuskaityti, jei tai įmanoma. Ir aš taip pat imčiau aliejų žvakių pavidalu, jūs
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visada norite,  kad aliejus  būtų kuo arčiau  skausmingos vietos.  Be to,  jei  galite,  stenkitės,  kad aliejus  būtų
pagamintas iš daugiau nei vienos padermės. Linkėjimai jums, JB

„Visiškai sutinku JB. Ir pabrėžti operacijos vėlavimą. Bet koks invazinis kūno darbas leidžia infekcijoms patekti
į jūsų sistemą. Dėl nesąžiningų įpročių ir visiškos nepagarbos jų pačių stebuklingiems vaistams, dabar turime
antibiotikams  atsparių  mėsą  valgančių  bakterijų,  kurių  daugėja  ligoninėse.  RSO  tai  ištaisys,  bet  kaip  su
chirurginiu „nesėkmingu darbu“? „Bėk iš gydymo“ pasako viską “. Tielmanas

„Prieš 3 dienas RSO gydėme draugo bazalinių ląstelių karcinomą. Šiandien patikrinome ir beveik nebeliko. Mes
vėl pritaikėme RSO ir padengėme tvarsčiu. Tikrinsime jį dar po 3 dienų ir tikimės, kad jo nebeliks, vertinant
pagal ankstesnių 3 dienų rezultatą. Šis yra ant jo dešinės rankos. Ankstesni vėžiai, kuriuos mes išgydėme, buvo
jo kairėje rankoje. Hurra, tai veikia “. ženklas

- Taip, taip. Jei to nepadarytume, nedarytume to, ką darome. JB

„Mano vardas Džordžas, ir aš norėčiau jums parodyti. Būdamas 82 metų, 2010 m. Gruodžio 22 d., Man buvo
diagnozuotas stemplės vėžys. Man buvo pasakyta, kad man teks gyventi nuo 6 mėnesių iki 2 metų ir galbūt tam
tikru momentu po spindulinio gydymo gali prireikti gerklės, kad būtų lengviau nuryti.

Prieš  diagnozuojant  man  buvo  sunku  kvėpuoti  ir  nuryti  maistą,  patino  abi  kojos  ir  pavargau  nuo  lengvo
aktyvumo. 2011 m. Pradžioje buvau gydomas spinduliuote. Iki 2011 m. Rugsėjo mėn. Man buvo sunku nuryti ir
kramtyti kietą maistą. Jaučiausi tarsi uždususi. Mano maistą reikėjo supjaustyti smulkiais gabalėliais. Geriau
valgyti minkštą maistą ir „Boost“ kokteilius. Aš taip pat patyriau stiprias dujas skrandyje. Dujos sklido per pilvą
kaip griaustinis  ir žaibas.  Aš pradėjau patirti  galvos svaigimo epizodus,  pasunkėjusius kvėpavimą, dusulį ir
prakaitavimą.  Mano  pusiausvyra  buvo  prasta  ir  aš  negalėjau  labai  gerai  judėti.  Buvo  sunku  nešti  maisto
produktus į savo apartamentus be dusulio ir prakaitavimo.

Vėliau  sunkus  galvos  svaigimo epizodas  nusiuntė  mane į  ligoninę,  o  gydytojas  išgėrė  antrą  kraujospūdžio
piliulę. Netrukus po mano buvimo ligoninėje nepažįstamas žmogus priėjo prie manęs ir pasiūlė kanapių aliejaus
vėžiui gydyti ir nukreipė mane į „Phoenix Tears“ svetainę, kur rasite daugiau informacijos. Iš pradžių man buvo
neramu ir bijojau gerti kanapių aliejų, aš visada maniau, kad kanapės yra vartai, sukeliantys priklausomybę ir
privesdami  prie  kitų  stiprių  narkotikų.  Ištyręs  Rick  Simpson kanapių  aliejų,  nusprendžiau,  kad  gydysiuosi.
Gydymo metu ir po jo supratau, kad kanapių/kanapių aliejus yra „vartai“ į geresnę sveikatą.

Po pirmosios dozės -1/2 ryžių grūdo kanapių aliejaus pastebėjau, kad jis iš karto veikia mano organizme.
 Jaučiau, kaip jis teka mano kūnu nuo pirštų iki kojų pirštų. 
 Patyriau atsipalaidavimo, laimės ir humoro sustiprėjimo jausmą. 
 Mano kojos jautėsi guminės, kurios po 6 valandų išbluko. 
 Kvėpavimas buvo ramesnis poilsio metu ir miegant
 Po dienų/savaičių:
 Mano krūvos/hemorojus dingo.
 Sumažėjo peties skausmas
 Dusulys sumažėjo. 
 Nuo antros dienos susikaupusios dujos ir diskomfortas skrandyje buvo nuramintas, tapo reguliaresnis ir tęsė

gydymą. 
 Aš sumažinau ir nustojau vartoti kraujospūdžio tabletes, nes kraujospūdis buvo per žemas. Išgėrus tabletes

nuo kraujospūdžio, kraujospūdis normalizavosi
 Abiejų kojų ir kulkšnių patinimas žymiai sumažėjo. 
 Sumažinau apetitą ir sureguliavau svorį - iki šiol numečiau 26 kilogramus. 
 Pagerėjo odos spalva
 Galvos svaigimas dingo
 Širdies plakimas atrodo reguliaresnis ir ne toks varginantis, nes manoma, kad nuo gimimo turiu nereguliarų

širdies plakimą 
 Tuštinimasis tapo reguliaresnis
 Patyrėte geresnį, ramesnį miegą. 
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 Pagerėjo pusiausvyra ir koordinacija
 Gali geriau judėti be dusulio. 
 Pokalbiuose tapo aiškesnis
 Pakeitė mano požiūrį į dalykus ir pakėlė nuotaiką
 Pakeičiau savo požiūrį į marihuaną
Apskritai visi simptomai, kuriuos patyriau prieš pradėdama gydymą kanapių aliejumi, išnyko.

Man  prireikė  3  1/2  mėnesių,  kol  baigiau  gydymą.  Ši  patirtis  nebuvo  tokia  nemaloni.  Tačiau  tai  buvo
koregavimas,  kai padidinau dozes, bet po dienos ar dviejų viskas buvo sureguliuota.  Aš daugiau ar mažiau
laikiausi dozės, kurią pasiūlė Rickas Simpsonas.

Po 2 mėnesių gydymo mano apsilankymas pas onkologą nustebino. Jis pareiškė, kad mano odos spalva atrodė
gerai,  kraujospūdis  ir  širdies  plakimas  buvo normalūs,  ir  kadangi  neturėjau  problemų ryti,  nereikėjo  nieko
daryti. Be to, jis pareiškė, kad rentgeno nuotrauka iš išankstinio paskyrimo atrodė gerai ir kad aš neturėjau grįžti
mažiausiai 6 mėnesius. Paprastai aš turėjau apsilankyti pas onkologą kas 3 mėnesius ...

Manau, kad kanapių aliejus nužudė mano Vėžį. Visi kiti sveikatos pagerinimai,  kuriuos patyriau iš kanapių
aliejaus, leidžia man jaustis kaip naujam žmogui. Esu visiškai nustebintas kanapių aliejaus stebuklo. Esu labai
dėkinga, kad nusprendžiau gerti kanapių aliejų.

Kanapių aliejus atnaujino mano sveikatą ir prailgino mano gyvenimą. Ačiū, Rikai Simpsonai, Dievas palaimina
tave! Tęskite gerus darbus! Esu visiškai įsitikinęs, kad kanapių aliejus gali išgelbėti gyvybes. Ačiū." George'as

„Miniatiūrinis George'o atnaujinimas ... Iki šiol jis numetė +31 kilogramą, dabar, prieš kurį laiką,  jis turėjo
apsilankyti pas savo odontologą dėl savo svorio metimo (anksčiau jis buvo maždaug 280 svarų). Jis sužinojo,
kad jei  norėtų dabar,  jis galėtų lengvai  priaugti  svorio,  tačiau renkasi sveikesnį mažesnį svorį  ir  gyvenimo
būdą), jam teko dėti protezus atgal. Jo odontologas pastebėjo, kaip jis gerai atrodo ir jo spalva yra geresnė.

Turiu paminėti,  kad George'as sakė, kad vis dar gerai kvėpuoja ir iki šiol neturi problemų su užspringimu,
anksčiau šią savaitę vakarienei turėjo kepsnį, bulves ir daržoves, o jo maistas sumažėjo daug lengviau nei bet
kada įpratęs prieš „gydymą“. Jis pasakoja, kad šią savaitę lankėsi pas savo šeimos gydytoją (įprastą gydytoją) ...
Jo gydytojas sušuko: „Oho! Taip pat jo gydytojas sakė, kad jo spalva pagerėjo. Džordžas pasakoja, kad vėliau
savo gydytojui  parodė,  kiek daugiau  skysčių neteko abiejose  kojose,  sakydamas,  kad mano,  kad jo  beveik
nebėra ... Tada gydytojas pasakė: „Džordžai, tu nebeturi edemos“.

Jis įsigijo keletą senų medicininės informacijos dokumentų ir jam taip pat (dabar) buvo pasakyta, kad jis turėtų/
galėtų pabandyti gauti savo seną rentgeno ir kompiuterinės tomografijos vaizdą (diske) iš savo onkologo kito
susitikimo metu (birželio mėn.). Jis bando patekti į onkologo paskyrimą anksčiau ... su savo šeimos gydytojo
pagalba dabar. Vizito metu jis paprašys MRT. Dabar jis nuėjo ilgą kelią ... tačiau vienintelė jo tikroji problema
šiuo metu (kitaip jis sako, kad būtų puiku !!) yra tai, kad nuo gimimo jis turėjo nereguliarų širdies plakimą, o
pastaruoju metu jis šiek tiek padidėjo nei įprastai. Nežinau, ar svorio netekimas sukelia jo nereguliarų širdies
plakimą, ar jaudulį dėl šio gyvenimą keičiančio įvykio, ar tai tikrai daro, žinau tik, kad noriu, kad jam tai būtų
per daug ištaisyta. Dabar jis turi siuntimą pas kardiologą dėl širdies plakimo ir pan. Taip pat neseniai jo spalva
dar labiau pagerėjo, jis turi daugiau raudono/rožinio veido, jo kraujotaka taip pat atrodo dar geriau. Na, tai
viskas, ką galėjau gauti ... Taika 1 “Laisvė

„Na,  Rikai  ir  Jindrichai,  mano  sunkus  darbas  ir  atsidavimas  RSO pagaliau  pasiteisino.  Aš  sekiau  Riko ir
Fenikso ašaras nuo 2004 m. Ir  iš karto tikėjau aliejaus gydomosiomis galimybėmis.  Aš paskleidau žinią  ir
stovėjau už jos 100%, net kai žmonės juokėsi ir vadino mane bepročiu. Dabar išgydžiau 3 žmones, sergančius
galutiniu vėžiu, o naujausiam pacientui esu labai dėkingas už tai, kad iš tikrųjų perėjau medicinos sistemą ir
atsisakiau bet kokio gydymo, ir patvirtinau, kad jis naudoja RSO savo vėžiui gydyti ... abu plaučiai buvo pilni
vėžio ir jie davė jam gyventi 3 mėnesius, kai pirmą kartą buvo diagnozuota ... prieš 5 mėnesius. Šiandien jis
oficialiai  neturi  vėžio  ir  iš  tikrųjų  priaugo  27  kilogramus.  Vėžio  gydytojus  pribloškia  stebuklingas  jo
pasveikimas vos per 5 mėnesius, vos jiems padedant, ir iš tikrųjų sako, kad jis yra sveikesnis nei jie dabar. Lol,
jis valgė aliejų priešais ligoninės gydytojus ir nešėsi po žurnalą „Weed world“ su straipsniu „Fenikso ašaromis“,
rodančiu  jį  visiems  kitiems  pacientams  ir  skleisdamas  žinią  apie  RSO.  Netrukus  turėsiu  visų  ligoninės
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dokumentų,  kad RSO išgydė vėžį,  kopijas  ...  jo dokumentuose parašyta,  kad gydymui jis  naudojo kanapių
aliejų. Aš kuo greičiau surinksiu jam istoriją, kad padėtų skleisti žinią, kiek tik galiu, taip pat žinau apie 25 kitus
žmones, kurie matė RSO stebuklingą darbą nuo daugelio skirtingų ligų, ir dabar jie taip pat stengiasi išgydyti
save. .. žodis baigtas !!!! : ) Išsigydytų ir netrukus daugelio kitų mano vietovėje vardu norėčiau pasakyti AČIŪ
vaikinai už nuolatinį sunkų darbą ir atsidavimą išradus panacėją ... Jūs, vaikinai, esate gelbėtojai ... Žodžiu !!
TAIKA IR MEILĖ iš PA “Steve

„Sveiki, turiu jums papasakoti istoriją apie vakar įvykusį stebuklą. Turiu draugę, jos vardas Shannon O'Brien. Ji
yra 17 metų išgyvenusi smegenų vėžį. Jau apie metus jai auga neoperuojamas auglys. Ji išaugo beveik iki viso
jos smegenų dydžio. Pasidalinau su ja RSO, o vakar jos MRT rezultatai parodė, kad navikas sumažėjo beveik
perpus. Ji vartoja nuo vasario 14 d. Jūs turite suprasti, kad tai buvo „Sveika Marija“. Esu labai dėkingas, kad
mano dvasia rado jūsų istoriją ir galėjau ją perteikti “. Nadine

„Mano draugas buvo visiškai išgydytas nuo žarnyno vėžio per 4 savaites, kai vartojo kanapių aliejų. Gydytojai
krapšto galvas, nesugeba to išsiaiškinti. Spalio 12 d. Šiam vyrui turėjo būti atlikta radikali operacija, jis turėjo
10% tikimybę išeiti iš operacijos. Lapkričio 1 -ąją daktarai davė jam sveikatą. Tai tie patys gydytojai, kurie jam
sakė,  kad  jis  nebus gyvas,  kad  pamatytų  Kalėdas.  Aleliuja.  Girkite  Viešpatį,  kad  jis  padėjo  šį  nepaprastai
gydantį augalą šioje žemėje, kad išgydytų visus, kurie turi pakankamai tikėjimo juo naudotis. TAI VEIKIA."
Sherrie

„Na, aš jaučiuosi geriau. RSO buvo apie 30 dienų dėl smegenų auglio ir diabeto. Mano cukraus kiekis kraujyje
krenta. Prieš 2 dienas nutraukiau insulino vartojimą, nes cukraus kiekis kraujyje sumažėjo per mažai “. Džefas

„Tai taip pat pašalino kito draugo krūties vėžio stadiją 1. Per dvi savaites nuo golfo kamuoliuko dydžio auglio
jis  tapo mažesnis  nei  žirnis.  0,4 g du kartus  per  dieną,  žalias  aliejus.  Kitas  draugas,  sergantis  odos vėžiu,
pašalino jį vietiniu tirpalu, įtrinamu tiesiai ant odos.

Aš atsikratiau infekcijos ir blogo danties patinimų, išsivaliau plaučius po astmos priepuolio ir pašalinau iš odos
dvi neįprastas dėmes, kurios galėjo būti vėžys ... dingo ... oi. Jokios chemijos, jokios radiacijos, jokio šalutinio
poveikio, jokių problemų “. Briusas

„Naudojau aliejų, kurį pasigaminau pagal Riko vaizdo įrašo instrukcijas, ir išsigydžiau nuo 4 stadijos difuzinės
didelės„ B “ląstelių limfomos - tariamai„ nepagydomo “folikulinio vėžio vos per 58 dienas !! Nuo to laiko aš ir
toliau gaminu aliejų sau ir kitiems ir  mačiau daugiau nei 10 patvirtintų plaučių,  krūtų,  prostatos, smegenų,
storosios žarnos, leukemijos, kasos atvejų, pacientai gydosi tamsiai žaliais aliejais !! Aš gaminu aliejų iš abiejų
lapų ir gėlių, nes specialūs priešuždegiminiai junginiai randami TIK žaliuose lapuose! 1992 m. Neteko visos
storosios  žarnos.  Turiu  „maišelį“,  pagamintą  iš  mano  plonosios  žarnos,  kuris  20  metų  veikia  kaip  įprasta
santechnika,  kuri  turėjo  išsisukti  prieš  7  metus!  Pasak  mano  gastroenterologo  PAMF;  jis  įskaito  sunkų
kanabinoidų vartojimą į sveiką „maišelį“ „geresnės formos nei prieš 20 metų tą dieną, kai jis pirmą kartą buvo
įdėtas.  "Jis  girdėjo  tuos  pačius  rezultatus  iš  daugelio  kitų  pacientų,  kurie  vartoja  kanabinoidus,  ir  dabar
rekomenduoja tai savo pacientams!" Craig

„Oho,  Rick  Simpson  Oil  yra  nuostabus  !!  Dėkojame,  kad  dalinatės  su  pasauliu,  kaip  visiems  padaryti  šį
nuostabų vaistą. Aš privertiau savo draugę Carmen vartoti aliejų, kai jai buvo diagnozuotas Hodžkino limfomos
vėžys. Ji jau metus NEMOKAMA VĖŽIO !!! Ir mano Adisono liga praėjo be jokių pėdsakų, o gydytojai negali
paaiškinti, kaip ir kodėl, nes taip niekada nebuvo. BET galiu ir darau !!! Kanapės išgydo !!! ” Amy

„Sveiki, aš tiesiog maniau, kad pasidalinsiu su jumis geromis naujienomis. Vėžiu sergančiam pacientui, apie
kurį anksčiau kalbėjau, neseniai buvo atliktas CAT nuskaitymas. Nėra navikų !!! Ant jo krūtinės buvo auglys,
kuris  buvo maždaug  beisbolo  dydžio.  Jis  ir  kiti  navikai  visiškai  išnyko!  Liko  tik  randų audinys.  Jis  ir  aš
šloviname Dievą už šį nuostabų vaistą. Kanapės, nuostabus augalas, Dievo dovana mums visiems. Mes visi
turėtume  padėkoti  Rikui  Simpsonui  ir  jo  aukoms,  kad  žmonės  suprastų,  ką  gali  Dievo  augalas.  Pacientas
priaugo prarastas 40 kilogramų. Jis atrodo sveikesnis ir geresnis nei aš kada nors mačiau. Esu 100% įsitikinęs ir
tikrai tikiu, kad teisingai pagamintas ir naudojamas Rick Simpson aliejus gali išgydyti vėžį. Po 12 metų kovos
su šia liga šiam pacientui nėra vėžio. Tik už tai galime atiduoti savo šlovę Dievui.
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Dar kartą ačiū, Rikai, už tai, kad esi stand -up vaikinas, kuris padarė labai didelių aukų žmonėms. Jau metus
skleidžiu žinią, ką gali RSO. Dabar esu 100% įsitikinęs, kad viskas, kas buvo pasakyta jūsų vaizdo įrašuose, yra
tikra mėlyna. Priimu dar vieną 4 stadijos vėžiu sergantį pacientą ir esu labai įsitikinęs, kad po mažiau nei metų
jis taps be vėžio. Aš ir toliau skleisiu žinią kuo geriau. Taip pat padėsiu kuo daugiau žmonių. Tiesa nugalės.
Ačiū už viską, ką padarėte ir darote. Pagarbiai, augk deive “

„Šis gydymas yra realybė DABAR. Jie mamai pasakė, kad praėjusį gruodį ji sirgo 4 stadijos plaučių vėžiu. Po
14 mėnesių ji atrodo ir jaučiasi geriau nei per daugelį metų! Ačiū, kad turite kamuoliukų, kad laikytumėtės savo
įsitikinimų “. CK

„Dr. Rondeau prieš Kalėdas man pasakė, kad ši juoda dėmė ant mano nugaros yra melanoma. Aš nuėjau pas jį,
kai pradėjo kraujuoti. Grįžau namo ir pradėjau tepti pumpurų aliejų ant nugaros, taip pat pradėjau pastoviai
valgyti aliejų. Praėjo mažiau nei 2 savaitės, o dėmė ant nugaros nusivalė ir aš toliau valgiau apie 2 uncijas
aliejaus. Vos pėdsakas ant nugaros ir jaučiuosi fantastiškai.

Pilypas taip pat tikrino vienerius metus ir daugiau nei metus jis neserga vėžiu. Taigi jie vadina tai be vėžio. Jam
nereikia kreiptis į gydytoją mažiausiai 3 metus. JIS NEGALĖJO CHEMO IR NEŠVIETO, NEGALĖJO APIE 4
uncijų kanapių aliejaus ir vis tiek beveik kiekvieną dieną suvalgo truputį. NE DAUGIŲ ŽMONIŲ PAVYZIA
ŽARNO VĖŽIS. RIKAS - MŪSŲ HERO “. Fleitos mediena

„Mes su vaikinu neseniai pagaminome jūsų aliejų ir pasiūlėme jį geram draugui, kuriam ant kojos buvo blogai
atrodanti melanoma. Mes paaiškinome, kaip naudoti jūsų aliejų, ir tik vakar jis paskambino norėdamas nustebti,
kad jis visiškai praėjo! Apačioje šviežia nauja oda. “ Gwendolyn

„Sunku patikėti žmonėms, kurie neturėjo galimybės išmokti gydomosios kanapių aliejaus galios ... Aš gyvenu
rajone,  iš  kurio  kilęs  Rickas  Simpsonas,  ir  mes  matėme  gydomąją  galią  10  metų.  Jis  gydo vėžį,  diabetą,
raumenų sutrikimus, dantų skausmus, ypač stebuklingą priemonę nuo nudegimų (jūs turite tai pamatyti,  kad
patikėtumėte).

Kol kas nėra nieko, ką matėme, kad jis neveiks, jei bus tinkamai ir reguliariai vartojamas. Ypač tinka odos
vėžiui, pykinimui, skrandžio spazmams ir viskam, ko reikia. Geras nakties miegas. Niekas nesumažina streso
gyvybės kanapių aliejaus, o daugumą mūsų vidinių problemų sukelia stresas. Taigi štai. Sėkmės visiems. Tai
tikrai veikia, tik reikia ja pasitikėti. Pasitikėkite Dievu ir Riku Simpsonu “. Terry

„Aš žinau tik tai, kad buvau pasiruošęs eiti, nebegalėjau ištverti, parašyk savo istoriją čia, o mano angelas priėjo
prie  manęs  ir  užkabino„ RSO “alyvą.  Aš nustojau valgyti  ir  vos kelių  ryžių grūdelių dydžio aliejaus  dėka
pajutau pokyčius savyje. Prieš tai mano gyvenimas buvo ant sofos su šildymo kilimėliu, nevartojau gėrimų.
Tačiau antrą dieną aš jau atsikėliau, ledo dėžėje, ieškojau ką valgyti, nusiprausiau po dušu. Kai kuriems tai nėra
didelis dalykas, kol ateis laikas, kai negalėsite pakankamai ilgai stovėti duše. Aš pasilikau, priaugau svorio, vėl
pradėjau  gyventi,  tikrai  susigrąžinau  savo gyvenimą.  Tik  gaila,  kad  apie  tai  nežinojau  prieš  operaciją.  56,
baltaodė krūties vėžio moteris Kathleen “

„Mano draugės mama 3 kartus sirgo krūties vėžiu. Ji reguliariai vartojo marihuaną, tačiau gydytoja liepė jos
nenaudoti  chemoterapijos  metu.  Ji  išklausė savo gydytoją  ir  nutraukė marihuanos vartojimą,  bet  ji  niekada
nepagerėjo. Trečią kartą, kai ji grįžo, ji nekreipė dėmesio į gydytoją ir gydymo metu vartojo marihuaną ir toliau
ją naudoja per Rick Simpson aliejų ir valgomuosius. Ji jau 5 metus neserga vėžiu ir neturi jokių požymių, kad ji
atsinaujintų! Duane

„Aš tiesiog turiu pasidalinti šia puikia žinia su jumis ir jūsų sekėjais ... Mano žmonos darbo draugas prieš kelis
mėnesius jai pasakė, kad jos vyro kasos vėžys grįžo antrą kartą, mes su žmona jau žinojome apie jūsų RSO,
todėl mes įdėkite juos į savo svetainę, kad sužinotumėte daugiau apie tai ir pan., jis iškart pradėjo tai daryti ir
vakar grįžo į ligoninę, kad gautų paskutinių tyrimų rezultatus, ligoninė jam beveik pasakė, kad jam vėl reikia
chemoterapijos, bet kas iš tikrųjų atsitiko, kai jie pažvelgė į rezultatus, vėžys tikrai tapo daug mažesnis nei buvo
tada,  kai  pirmą  kartą  pastebėjo,  kad  jis  grįžo,  iš  tikrųjų  beveik  išnyko.  Jie  buvo suglumę,  kaip  jis  galėjo
susitraukti (tada jie turėtų sužinoti apie visų rūšių vaistus, o ne tik nuodingus). Jie sakė, kad nori pašalinti tai,
kas liko, bet aš patariau jam tęsti tas pačias dozes, kurias jis darė anksčiau, nes tai akivaizdžiai turėjo teigiamą
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poveikį, ir nesivarginti leisti tuos mėsininkus bet kur šalia jo. Vis dėlto buvau labai laimingas išgirdęs naujienas
ir nekantravau pranešti. :)" Ženklas

- Gerai padaryta, Markai, eik pagal tai, kaip pacientas jaučiasi, daugeliu atvejų nuskaityti nereikia. Jei per šešis
mėnesius jis suvalgo 120–180 g, atrodo, kad jis neturi daug jaudintis. JB

„Yra tūkstančiai  dokumentuotų  įrodymų,  kad jis  iš  tiesų gydo vėžį  žmonėms,  kurie  atsisakė turėti  ką nors
bendro su gydytojais, tik aliejų. Aš sirgau 4 stadijos vėžiu. Aš turėjau gyventi tik 3 mėnesius ir tai buvo prieš 14
mėnesių “. Tomas

„Noriu  jums  pranešti,  čia  yra  mano  dėdės  Tomo  atnaujinimas.  Jo  naujas  PSA  lygis  yra  0,1  ir  stabilus.
Dėkojame, kad suteikėte mums žinių, kad išgelbėtumėte jo gyvybę. Jis sirgo 4 stadijos prostatos vėžiu. Ieškome
liudijimo. Telaimina tave Dievas “. Sherri

„Nuo to laiko, kai atsigavau po opinio kolito ir vėžio, mano gastroenterologas VISI pacientai vartoja kanapių
produktus, nes jie yra galingiausi priešuždegiminiai vaistai, kuriuos jis žino ... ir jie veikia geriau nei bet koks
vaistas, kurį jis gali nusakyti !!! Craig

„Žinau, kad tai gydo vėžį ... 3 kartus išgydžiau savo mamą, o dabar ji neserga vėžiu“. Mc Jay

„Brangioji Lara, aš tiesiog norėjau tau labai greitai nusiųsti žinutę ir padėkoti tau už viską, ką darai. Aš seku
jūsų puslapį  maždaug 6 mėnesius.  (Atsiprašome,  tai  pirmas  kartas,  kai  mes kalbame.  Manau,  nesu didelis
kalbėtojas.)  Nors  labai  retai  kada sakau ką nors jūsų puslapyje,  labai  vertinu jūsų atliktus  tyrimus,  nes tai
paskatino mane darau savo tyrimus. Vienas iš dalykų, apie kuriuos sužinojau, kai pirmą kartą pradėjau sekti
jūsų įrašus, buvo tai, kaip kanapės gali išgydyti vėžį. Tai atsitiko man, nes mano mama jau beveik metus labai
serga  kasos  vėžiu.  Kurį  laiką  ji  buvo  tikrai  bloga,  ir  mes  labai  bijojome,  kad  ji  neišsivers.  Vieną  dieną
perskaičiau tavo įrašą apie kanapių aliejų ir nusprendžiau paklausti mamos, ar ji neišbandys. Ji niekada anksčiau
nevartojo kanapių, bet šiuo metu ji norėjo viską išbandyti. Kadangi gyvename pietų Kalifornijoje, galėjau jai
užsisakyti  3  mėnesių  kanapių  aliejaus  atsargas  iš  vietinio  platintojo.  Mes  supratome,  kad  keletą  mėnesių
iškirsime chemoterapiją, kad pamatytume, ar kanapės veikia savaime. Nuostabu, kad iš karto matėsi, kaip ji
gerėja. Ji jautėsi geriau, galėjo geriau valgyti, turėjo daugiau energijos, tačiau sugebėjo gerai išsimiegoti, nuolat
nepabudusi. mėnesių. Vos prieš kelias dienas nuvedėme ją pas specialistą pažiūrėti, kiek vėžys sumažėjo. Nuo
šiandien ji vartoja šį aliejų 2 mėnesius ir 2 savaites,  ir man malonu pranešti,  kad jos vėžys beveik visiškai
išnyko. Gydytoja sakė, kad jos dydis yra tik 5 procentai. Kai papasakojau, kaip tai atsitiko, gydytojas negalėjo
patikėti. Tikrai manau, kad padėjai išgelbėti mano mamos gyvybę. Kova dar nesibaigė, bet jau beveik baigta ir
dabar ją galima laimėti. Ši žinia yra nuo manęs ir visos mano šeimos ... Ačiū, Lara, už tai, ką darai. Dėkojame iš
visos širdies. ♥ “Dekanas

„Gerbiamasis„  CureYourOwnCancer.com  “,  prieš  kurį  laiką  perskaičiau  apie„  Rick  Simpson  Oil  “ir
nusprendžiau  pabandyti  pasigaminti.  Aš  labai  ilgai  auginau  marihuaną.  Aš  panaudojau  keletą  geriausių
pumpurų ir paruošiau aukščiausios kokybės kanapių aliejų. Aš tai išbandžiau ir negalėjau patikėti. Jis buvo toks
stiprus, kad nieko panašaus neturėjau.

Išbandžiusi,  žinojau  apie  pacientą,  kuris  tuo  metu  apie  11 metų  kovojo  su  vėžiu  (Hodžkino limfoma).  Aš
pasiūliau būti  jo medicinine marihuanos globėja ir tiekti  jam aliejų nemokamai,  kol jis imsis aliejaus,  kaip
rekomenduojama. Tuo metu jis man buvo daugiau nei mažiau svetimas. Maždaug prieš metus buvau susitikęs
su juo užuojautos klubo susirinkime ir tada sužinojau, kad jis serga vėžiu. Aš tikrai norėjau pamatyti, ar aliejus
gali išgydyti vėžį, kaip minėta Riko Simpsono „Bėk nuo gydymo“.

Taigi, susisiekę su šiuo pacientu ir pateikę jam pasiūlymą, mes užpildėme savo valstybei reikiamus dokumentus
ir pradėjome gydymą. Mes nustatėme jį ten, kur jis turės augalus, todėl galų gale jis galės apsirūpinti aliejumi.
Tai taip pat buvo susitarimo dalis, kad jis išmoko sau padėti. Mes pradėjome gydymą. Iš pradžių jam buvo
sunku, nes aliejus buvo toks stiprus, ir jį gerti tris kartus per dieną gali būti gana sunku.

Po trijų mėnesių labai sumažėjo navikas viršutinėje krūtinės dalyje. Po penkių mėnesių auglys visiškai išnyko.
Tada jis nuėjo į CAT nuskaitymą. Rezultatai grįžo, kad jis neserga vėžiu! Gydytojai jo vėžį bandė išgydyti
mažiausiai  11  metų.  Chemoterapija,  kaulų  čiulpų  transplantacija  ir  pan.  Tereikėjo  maždaug  kilogramo
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aukščiausios kokybės pumpuro, paversto kanapių aliejumi. Prieš ir po CAT nuskaitymo rezultatų jis turi diske
(netrukus mums bus pateiktas). Jis atėjo ir viešai kalbėjo su žmonėmis. Tiesą sakant, dabar jis yra globėjas,
padedantis kitiems pacientams gydyti gydomuoju kanapių aliejumi!

Ši istorija yra tikras dalykas, ne BS Turiu du vaizdo įrašus (abu dešinėje), kurie buvo nufotografuoti vietinėje
kanapių stovykloje. Vienas vaizdo įrašas yra tik mano pacientas. Kitas vaizdo įrašas yra mano paciento ir kitų
pacientų liudijimai. Aš ir mano pacientas atiduodame šlovę Dievui už šį stebuklą. Pagarbiai, GrowGoddess “

„Prieš metus mano onkologas liepė mums greitai  kreiptis  į ligoninę, storosios žarnos vėžys vėl buvo mano
plaučiuose  ir  gaubtinėje  žarnoje,  buvo  pašalintas  iš  gaubtinės  žarnos  09,  o  kepenys  -  11.  Mano  vyras
primygtinai reikalavo, kad jie išbandytų dar vieną chemoterapijos etapą. Kai atradau kanapių aliejų, tą aliejų
pradėjau vartoti tą pačią dieną kaip chemoterapija. Mano naviko žymuo buvo 17,6. Po VIENO gydymo (ir 2
savaičių aliejaus) mano naviko žymeklis buvo 10,6. Praėjusį penktadienį po 2 procedūrų ir 5 savaičių aliejaus
mano naviko žymeklis yra 4,8. Mano slaugytoja man pasakė, kad nežino, ką darau, tačiau ši chemija neturėjo
duoti šių rezultatų. Jaučiuosi geriau nei ilgą laiką. “ Diane

"Aš tai išbandžiau, turėjau storosios žarnos vėžį, vėžys dingo !!!" Žanas

„Mielas Rikai, nors aš tavęs asmeniškai nepažįstu, jaučiuosi beveik taip, lyg būtum mano šeimos narys, nes tavo
vaidmuo jau buvo svarbus mano gyvenimui ir gyvenimui mano šeimoje!

Man  niekada  neužteks  žodžių  padėkoti  už  jūsų  pasiryžimą  padėti  visai  žmonijai  siekiant  visiškai
nesavanaudiško tikslo. Gyvenu Slovėnijoje ir girdėjau, kad mėnesio pabaigoje būsite čia ir nepraleisiu progos
asmeniškai padėkoti, kad paspaustumėte mano herojui ranką!

Mano merginai mamai beveik prieš 3 mėnesius buvo diagnozuotas 4 stadijos smulkialąstelinis plaučių vėžys
(navikas, didelis kaip teniso kamuoliukas dešinėje plaučių dalyje, 2 metastazės kepenyse ir limfmazgiuose).
Likus  vos  keliems mėnesiams,  kai  man pasisekė pamatyti  jūsų vaizdo įrašą „Bėk nuo gydymo“,  ir  net  jei
žinojau apie daugybę medicininės marihuanos privalumų, buvau šokiruotas dėl tavo filme pateikto apreiškimo ir
prisimenu, kad pagalvojau: „jei Man atsitinka, kad turiu vėžį, aš tikrai eisiu aliejaus “. Tada tai atsitiko ne man,
o mano merginos mamai, tikrai ypatingam žmogui, kurį aš visada mylėjau, be to, ji yra mano mergina!

Taigi nusprendžiame nedelsiant imtis veiksmų ir man pasisekė rasti visą žaliavą vaistui paruošti! Nors ji buvo
atvira idėjai vartoti aliejų, ji taip pat pradėjo nuo chemoterapijos, nes tuo metu ji labai bijojo, kad padarys viską,
kad atsikratytų šios šlykščios ligos.

Taigi iš pradžių ji pradėjo nuo chemoterapijos, o kitą dieną taip pat pradėjo nuo aliejaus. Ji galėjo pamatyti
puikų  anti-chemo  poveikį  praėjus  vos  1  valandai  po  pirmosios  dozės  aliejaus.  Tai  buvo  neįtikėtina,  nors
žinojome,  kad  aliejus  greičiausiai  pasiteisins,  nesitikėjome  tokio  greito  pagerėjimo!  Po  24  valandų
nepertraukiamo vėmimo ir jausmo, kad ji miršta, ji pradėjo jaustis geriau bet kokiu požiūriu (nebėra pykinimo,
blogo skonio burnoje, didelio apetito, puikaus miego ir pan.). ir geriau iki kito chemoterapijos.

Po 3 chemoterapijos etapų ir 35 ml aliejaus jai buvo atliktas pirmasis KT nuskaitymas ir rezultatai buvo tikrai
džiuginantys, didelis navikas ant plaučių dabar buvo pusė to, kas buvo ankstesniame KT, o iš dviejų metastazių
buvo liko tik vienas, ir jis buvo mažesnis!

Šiuo  laikotarpiu  aš  taip  pat  pradėjau  daug  tyrinėti  endokanabinoidų  sistemą  ir  kanabinoidų  savybes.  Ir
neįtikėtina pamatyti, kiek šiuo klausimu yra tyrimų, tyrimų ir eksperimentų, ir atrodo, kad visas mokslas palaiko
tai, ką atradote beveik atsitiktinai. Pastaruoju metu net Nacionalinis vėžio institutas (Amerika) savo svetainėje
atidarė skyrių „Kanapės ir kanabinoidai“ ir vos prieš mėnesį jis buvo atnaujintas su daugybe dokumentų apie
THC ir vėžį.

Dabar  priežastis,  kodėl  norėčiau  su  jumis  susitikti  asmeniškai  (be  to,  kad  turiu  jums  padėkoti  taip,  kaip
nusipelnėte)  yra  ta,  kad  man  reikia  pagalbos,  kad  įtikinčiau  savo  merginą  mamą  mesti  šią  nesąmoningą
chemoterapiją, kuri, net jei ji ir gydo vėžys, labai kenkia jai!

Aš apskaičiavau,  kad šio mėnesio  15 dieną  ji  baigs  60 ml procedūrą,  tačiau  27 dieną ji  turės  eiti  į  5 -ąjį
chemoterapijos etapą (po kurio bus net 6 -as!).
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Taigi, kaip jūs suprantate, noriu vengti, kad ji eitų į chemoterapiją, kai jau gali būti be vėžio! Problema ta, kad
žinoma, kad smulkialąstelinis plaučių vėžys gerai reaguoja chemoterapijos pradžioje (arba bent jau taip sako
gydytojai), todėl jie jai pasakė, kad tikrai ne taip stebina gerus jos paskutinio KT tyrimo rezultatus ...

Ką  aš  jai  pasiūliau  -  prieš  atliekant  5  -ąjį  chemoterapiją,  reikia  atlikti  kitą  kompiuterinę  tomografiją,  kad
įsitikintumėte, jog ji nedarys chemoterapijos švariam kūnui. Ji sutiko, bet vis tiek žinau, kad ji bijo prieštarauti
gydytojų nuomonei ...

Man  buvo  įdomu,  ar  galbūt  būtų  įmanoma  asmeniškai  susitikti  su  jumis  prieš  kongresą  ir  prieš  5  -ąjį
chemoterapijos  etapą.  Esu  tikra,  kad  ji  bus  entuziastinga  susitikti  su jumis  ir  tikriausiai  jums pavyks rasti
tinkamą argumentavimą ir suteikti jai tinkamą paskatą mesti chemoterapiją!

Galiu įsivaizduoti, kad tikriausiai esate perkrautas įvairiausiais pagalbos prašymais, todėl visiškai suprasčiau, jei
neturite  laiko  ir  energijos  ar  net  norite  įsitraukti  į  kiekvieną  asmeninę  liūdną istoriją,  kurią  sutinkate  savo
kelyje ... Ir nepriklausomai nuo jūsų galimybių susitikti asmeniškai, aš visada būsiu be galo dėkingas už tai, ką
padarei dėl manęs ir viso pasaulio!

Ačiū iš visos širdies. Linkiu tau viso ko geriausio tavo gyvenime ir tikiuosi, kad vieną dieną taip pat galėsite
grįžti į normalų gyvenimą normaliame pasaulyje! Pagarba, xxx

PS Jei norite paskelbti šį atsiliepimą, nedvejodami padarykite tai, bet nepažymėkite ir nenaudokite mano vardo,
nes  mes  vis  dar  naudojame  aliejų  ir  vis  dar  gyvename  draudžiamoje  šalyje,  todėl  negaliu  sau  leisti  būti
pagautam. Bet kokiu atveju aš jus informuosiu apie gydymo eigą ir mielai  galėčiau jums pateikti  visą gerą
istoriją.

„Xxx, jei gali, per šešis mėnesius ji turėtų greičiau suvalgyti 120–180 g aukštos kokybės aliejaus. Nebereikia
chemoterapijos, jei įmanoma, daugiau kompiuterinės tomografijos - jie abu yra kancerogeniniai ir dar labiau
išplės vėžį.  Padarykite  žvakučių,  kuriose yra 0,2–3 g aliejaus  (ištirpinkite  kakavos sviestą,  įpilkite  aliejaus,
išmaišykite, supilkite į formeles, leiskite atvėsti kambario temperatūroje) ir leiskite jai jas naudoti du ar tris
kartus per dieną, be aliejaus, kurį ji valgys ( jei ji gali išgerti, jei ne, šiek tiek sumažinkite geriamąją dozę). Ji
taip pat turėtų kelis kartus per dieną išgarinti aliejų - kosulys padės išvalyti plaučius, o vėliau ji taip pat atkosės
navikus.

Kalbant apie susitikimą su jumis asmeniškai, mums bus daugiau nei malonu, tačiau paprastai su tais, kurie nori
atlikti chemoterapiją, atliekame labai trumpą procesą, nebegaištame laiko įkalbinėti, sprendimas priklauso nuo
jų. Mūsų požiūriu, visa jiems reikalinga informacija yra mūsų svetainėje ir Riko knygose. Jei kas nors ateitų ir
pasakytų, kad nori paimti aliejų su chemikalais, mes net nepateiksime jiems aliejaus, kažkas kitas bus maloniau
jį valgyti be mirtino chemijos. Kiekvienas racionalus žmogus turi žinoti, kad gerti nuodus nėra gerai. Alyva
atliks daug geresnį darbą be chemijos.

Bet kokiu atveju, kuo daugiau chemoterapijos ji imsis, tuo daugiau aliejaus ji turės suvalgyti, kad pašalintų žalą
- žinoma, jei ji išgyvens po chemoterapijos, kad niekada negali žinoti iš anksto ir kiekviena injekcija gali būti
paskutinė. Atsiprašau, kad taip sakau, bet taip yra.

Taigi, kaip aš į tai žiūriu, ji turėtų supilti į ją aliejų ir kiek įmanoma atokiau nuo gydytojų ir jų gydymo. Ji turėtų
padidinti savo kūno pH, kiekvieną dieną valgyti sėklų iš dviejų obuolių, tada suvalgyti aliejų, išgerti į žvakes,
išgarinti aliejų ir galbūt taip pat naudoti lokaliai ant krūtinės alkoholio tinktūroje arba sumaišyti su kanapių
sėklomis. aliejaus ar pan. Tiesiog sekite instrukcijas mūsų svetainėje ir Riko knygoje, kad gautumėte geriausių
rezultatų. Taip pat peržiūrėkite Ricko „Youtube“ vaizdo įrašus - išgirsite beveik tuos pačius sakinius, kuriuos
išgirstumėte iš jo ar mūsų asmeniškai, žinutė išliktų ta pati - ir tai yra „Laikykitės atokiau nuo chemijos ir
radiacijos“, kiek tik galite. Linkėjimai, Jindrich Bayer “

„Būdamas paauglys, chemoterapiją atlikęs, galiu jums pasakyti,  kad tai nėra pasivaikščiojimas parke !!! Tai
pajutęs  galiu  pasakyti,  kad  bandome  rasti  vaistą  ir  kodėl  nepabandžius  visko,  kad  jį  rastume  mažiau
skausmingais būdais. Ne visada duoti nuodų nuodams nužudyti - pabandykite natūraliai išgydyti ir pažiūrėkite,
kas atsitiks “. Konstancija
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„Turime pamatyti realius pokyčius ... ir tėvai neturėtų būti verčiami švirkšti savo vaikui nuodų (chemoterapija)!
Jei žmonės iš tikrųjų žinotų, kas yra chemoterapija, jie antra spėtų, kad jie siurbiami į savo kūną. Jau nekalbant
apie tai,  jei  jums pasisekė ir įveiksite  vėžį, chemoterapijos šalutinis  poveikis!  Tai šlykštu! Laikas pažadinti
Ameriką ir pasaulį! " 46/7 Kova dėl gydymo

„Labas Jindrich, vakar baigiau skaityti Riko knygą. Puikus dalykas! Sąžiningai, man tikrai nereikia daugiau
įrodymų apie tikrai stebuklingą aliejaus galią!

Aš taip pat atlikau keletą eksperimentų ir kiekvieną dieną atrandu kažką naujo, ką šis vaistas gali padaryti!
Nuostabu! Deja, nors esu įsitikinusi ir net jei mano mergina vis dar įsitikinusi, jos mama kažkaip negali visiškai
„paleisti“ ... ir vis dėlto ji nėra tikra, ar mesti šiurpų chemiją ...

Aš nuolat bandau iškelti gerus argumentus, bet negaliu už ją nuspręsti! Ji serga vėžiu ir vienintelė gali nuspręsti,
ką daryti su savo gyvenimu.

Žinau, kad galų gale ji vis tiek pasveiks, nes mes į ją pripildysime tiek aliejaus, kad jai bus neįmanoma mirti.
Bet vis tiek jaučiuosi kvaila ir pavojinga žaisti  su šiomis sušiktais  chemikalais,  ypač kai turite prieigą prie
natūralios medicinos, kuri, kaip įrodyta, gydo vėžį!

Aš perskaičiau apie jūsų patirtį su vėžiu ir medicinos sistema ... Aš tikrai atsiprašau už jūsų netektį ... ir dabar aš
geriau suprantu jūsų požiūrį į tradicinę vadinamąją „mediciną“! Luigi

-  Labas  Luigi,  dėkoju tau už gražius  žodžius  apie  knygą ir  gaila,  kad turi  tai  išgyventi.  Ji  pasirenka,  kurį
gydymo būdą ji pasirenka, bet aš nesileisčiau prie chemoterapijos - tiesiog perskaitykite mano mamos istoriją,
galbūt ji supras, kad gerti nuodus niekada nėra gera mintis, ypač kai tai  nėra pagrįsta ar būtina. Jos šansai
išgyventi chemoterapiją labai pagerės, jei ji imsis aliejaus, bet vėlgi, kodėl dar labiau pakenkti jos sergančiam
kūnui? Tai visai neturi prasmės. Linkėjimai, Jindrich

„Prieš maždaug dvejus su puse metų draugas pasodino mane pažiūrėti„ Run From the Cure “, manydamas, kad
tai gali padėti mano psoriazei. Mes gaminome aliejų kartu- pirmą kartą mums abiem- per tris savaites, mano
plokštelinė psoriazė dingo. Nuo to laiko gaminu aliejų ir jį nurijau. Jei nurijau kiekvieną dieną ir tepiu aliejų
vietiniu būdu ant atskirų atsitiktinai atsiradusių dėmių, psoriazė yra labai kontroliuojama ir beveik nematoma.
Dėl  šios  patirties  aš  šoktelėjau  dviem  kojomis  ir  dabar  turiu  pirmąjį  visiškai  licencijuotą  medicininės
marihuanos  verslą  Kolorade.  Praėjus  metams  mano  versle,  mano  tėčiui  buvo  diagnozuota  IV  stadijos
melanoma- ji išplito į  jo plaučius ir  kepenis.  Onkologas davė jam nuo 3 iki  12 mėnesių ir liepė pasiruošti
ligoninės  priežiūrai.  Aš iškart  pradėjau jį  taikyti  pagal RSO režimą ir  po penkių mėnesių jo vėžys išnyko.
Dingo. Lengviausias dalykas pasaulyje! Ačiū Rikai, kad vėl pristatėte šį nuostabų vaistą pasauliui! :-) “Erika

„Kanapių aliejus gydo vėžį. Aš esu 3 stadijos krūties vėžio pacientas ir naudoju aliejų gydydamas save “. Adele

„Jokio chemoterapijos, jokios radiacijos ... RSO ir dietos keitimas ... RSO išgydė mano skrandžio vėžį be jokio
šūdo ...“ Dale

„Padariau,  įvedžiau  savo  18  metų  sūnui  ...  Dabar  jokių  vėžio  požymių.  Esu  jums  labai  dėkingas  Rickas
Simpsonas. Spalį mano sūnui buvo diagnozuota sinovinė sarkoma, pašalinus naviką prieš atliekant biopsiją ...
Buvo  pasakyta,  kad  vėžys  vis  tiek  bus  ir  galėjo  išplisti  į  plaučius  dėl  agresyvaus  vėžio  tipo  ...  bandymų
rezultatų, jie negali rasti jokių jų pėdsakų, kurie suklaidintų ... Kanapių aliejus buvo vienas iš daugelio dalykų,
nuo kurių aš pradėjau jį beveik iškart po diagnozės “. Amanda

„Mano artimam draugui anksčiau buvo skiriamas morfinas nuo smegenų auglio skausmo. Pats morfinas sukėlė
priklausomybę,  pasitraukė  ir  tik  pablogino  jo  naudojimą.  Kanapės  buvo  vienintelis  vaistas,  palengvinantis
abstinencijos simptomus, depresiją, skausmą ir patį vėžį. Tavo žinia išgelbėjo mano draugą “. Džasperas

„Aš  labai  džiaugiuosi  aliejumi.  Praėjęs  mėnuo  buvo  pirmas  kartas,  kai  apie  tai  skaičiau  ar  girdėjau.  Esu
sužavėtas ... Pone Simpsonai, daugelis iš mūsų dėkojame už nesavanaudišką ir meilų darbą, kurį padarėte visai
žmonijai. Jūs esate mano humanitarės apibrėžimas !!! Nuo 1998 metų savanoriauju „Hospice“, mačiau daug
kenčiančių ir mirusių, net mano rankose. Pagalvoti, kad tiek daug šių kančių būtų galima palengvinti, tiesiogine
prasme glumina mintis ... “Cindy
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-  Taip  tikrai  yra,  ypač  kai  manoma,  kad  visa  informacija  apie  Riko  Simpsono  aliejaus  „stebuklingąsias
gydomąsias galias“ yra tiesa. Tinkamai pagamintas ir naudojamas aliejus tikrai gali išgydyti vėžį, diabetą ir
tūkstančius kitų ligų. Tai tikrai gali padėti nuo skausmo, kurio morfinas neliečia. Tai tikrai atjaunina kūną ir
atgaivina raumenis. Žodis protu nesuvokiamas, manau, jo visiškai neapibūdina. JB

"O DIEVE. Aš ką tik  gavau žinią  iš  žmogaus,  kuriam aš  duodu Fenikso ašaras  tiems,  kurie  sirgo ir  turiu
omenyje inkstų vėžį. Išgėrus aliejaus 90 dienų, naujausias PET tyrimas rodo, kad navikai išnyko. Tai nuostabu.
Mačiau, kaip „Fenikso ašaros“ daugelį gydo nuo tada, kai dirbau su ja. Ačiū, kad padedate man padėti kitiems
pasveikti “.

-  Sveikinu  ir  dėkoju  už  pagalbą  kitiems,  Gregg.  Nebereikia  nuskaityti,  tik  aliejus.  Skenavimas  yra
kancerogeninis, dėl to vėžys gali grįžti ir kas to nori? JB

„Sveiki, mieli mieli Rick Simpson ir Jindrich Bayer, tikiuosi, kad esate abu sveiki ir laimingi. Atsižvelgiant į
tai,  kiek  el.  Laiškų  turite  gauti,  esu  tikras,  kad  neprisimenate  manęs  prieš  kelis  mėnesius,  todėl  įtraukiau
ankstesnius susirašinėjimus.

Mama gyva ir labai sveika! Sakyti, kad esame labai dėkingi, yra per mažai.

2012 m. Vasario mėn. Diagnozavus (4 stadijos kasos adenokarcinoma su metastazėmis kepenyse ir plaučiuose),
jos prognozė buvo 3–6 mėnesiai, o per tą laiką tikėtinas stiprus sveikatos pablogėjimas. Po 10 mėnesių ji yra
gyva, laiminga ir sveika.

Aš žinau, kad jūs abu priešinatės chemoterapijai ir mes taip pat ... Bet kai jie pasakė 3 mėnesius, mes viską
metėme, įskaitant chemoterapiją, ir iškart pradėjome RSO. Mums buvo pasakyta, kad niekas nėra toks sveikas,
kaip mama, tiek Gemzar chemoterapijos, kiek ji gavo. RSO turėjo išlaikyti ją sveiką per tą laiką.

Chemo sustojo prieš 6 savaites, kai nusprendė, kad gali pajusti chemoterapijos padarytą žalą. Dabar ji buvo ne
chemoterapija 6 savaites ir jaučiasi puikiai.

Nuo diagnozės nustatymo 2012 m. Vasario mėn., Po pradinio kaupimosi, ji vartojo gramą RSO per dieną (iš
viso maždaug 300 gramų).

Paskutinis  nuskaitymas,  atliktas  pirmadienį  12-17-12,  parodė  didesnį  naviko  susitraukimą,  įskaitant
dokumentus, kad kai kurie navikai buvo per maži, kad juos būtų galima vizualizuoti atliekant kompiuterinę
tomografiją. Tai buvo neįtikėtina žinia! Tada antradienį gavome jos laboratorinio darbo rezultatus. Gavę tokias
geras žinias apie  nuskaitymą,  buvome šokiruoti,  kai išgirdome, kad jos naviko žymeklio tyrimas (CA19-9)
padidėjo nuo 285 iki 2100. Ar kada nors matėte, kad taip atsitiko? Ar turite paaiškinimų, kodėl ar kaip žymenys
padidėjo? Ar apskritai yra minčių? Turite idėju? Šis klausimas iškilo keliems RSO kūrėjams, tačiau iki šiol nėra
galutinio atsakymo.

Čia yra jos CA19-9 rezultatai iki šiol. Įprastas lygis yra mažesnis nei 37. Vasario mėn. Pradinės diagnozės metu
buvo atliktas ne naviko žymeklio tyrimas. 4-30-12 ... 23,568; 5-30-12 ... 5240; 6-18-12 ... 4,458; 8-8-12 ... 538;
10-8-12  ...  285  (paskutinė  chemoterapija  buvo  10-29-12);  12-17-12  ...  2100.  Bet  koks  jūsų  įnašas  bus
vertinamas mano šeimos! Daug meilės, B “

-  Gerbiami  B,  kompiuterinės  tomografijos  skenavimas  suteikia  didžiulę  spinduliuotės  dozę  ir  tai  galėjo  ją
sukelti,  be  to,  chemoterapija  buvo  visiškai  nereikalinga.  Norėčiau,  kad  ji  kuo  greičiau  suvalgytų  180  g
aukščiausios kokybės aliejaus. Daugiau jokių kompiuterinės tomografijos ar kitų kancerogeninių nesąmonių, tik
aliejaus ir tiek, kiek ji gali paimti. Pirmiausia turite panaikinti chemoterapijos ir radiacijos padarytą žalą, ir tai
užtruks  šiek tiek laiko,  o tai  tik  apsunkino aliejaus  darbą.  Kaip duoti  priešnuodį  pumpuojant  jos  gyslomis
nuodus, man tai visai nėra prasmės. Linkėjimai, Jindrich Bayer

„Prieš maždaug 4 savaites į mane kreipėsi moteris, serganti krūties vėžiu, ir man pavyko ją nukreipti teisinga
linkme. Ji turi gana didelį naviką (manau, kad ji gali turėti daugiau nei vieną) ir gali tai pajusti. Praėjo tik 3
savaitės,  kai  ji  pradėjo  vartoti  aliejų,  ir  jau  auglys  tikrai  minkštėja.  Neblogai  3  savaites!  Jaučiuosi  labai
paskatinta jos ir tiesiog žinau, kad ši ponia bus dar viena sėkmės istorija. Viena meilė." Corrie
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„Mano tėčiui 89 metai, veido odos vėžys. Tris kartus nuvežiau jį į ligoninę, kad galėčiau jį iškirpti, o tai atveria
jį infekcijoms, jau nekalbant apie paėmimą iš slaugos namų ir atgal, jam sunku. Prieš porą savaičių pradėjau
nuo kanapių aliejaus. Kai kurie iš jų yra mano kūdikio piršto dydžio iki nykščio. Buvo 11, kuriuos gydiau, dabar
yra 4, kurių dydis yra nykščio dydžio kūdikio pirštas. Jie tiesiog miršta ir nukrinta išgydytos odos. Esu nustebęs,
kaip ir visos slaugytojos bei gydytojos “. Stivas

„Tik norėčiau pasakyti,  kad be galo džiaugiuosi galėdamas pranešti,  kad mano uošvis, atlikęs vėžio tyrimą,
antrą kartą pasirodė visiškai švarus po pirmojo, kuriame matomos dėmės ant plaučių. Mes pradėjome jį tepti
iškart po to, kai pirmasis parodė dėmes. Kanapės paėmė plaučius ir juos išsivalė! Jam buvo pasakyta, kad jam
reikia chemijos. Mes priešinomės ir vietoj to tepėme jį aliejumi. Kanapės gydo vėžį !!! Aš taip pat pradėjau
savo mažąjį pomeraniją ant aliejaus, nes jis turi sugriuvusią trachėją ir įgimtą širdies nepakankamumą. Nuo
vasaros jis nevartojo įprastų vaistų ir pirmą kartą nuo vasaros beveik nekosėjo (nuolat kosėjo ir rėžė akis net į
gydytojo pateiktus vaistus). Jis turi daugiau energijos ir jam sekasi geriau nei gydant vaistus “. Karen

„Tai gydo ir gimdos kaklelio vėžį! Negalėjau sau leisti gydymo (net ne VIENO ...) ir metus praleidau be jokios
medicininės pagalbos ... bet rūkiau beveik kiekvieną dieną, o po metų, per savo metinį egzaminą, gydytojas ir
slaugytojos buvo priblokšti ... jie negalėjo rasti nieko, išskyrus nedidelius randus, kur buvo vėžys ... dabar esu
100% be vėžio ...  dėka marihuanos ... ne gydytojų ... ne „vaistų“ "... ne gydymas ...  bet dėl  gryno, žolelių
turinčio, natūralaus augalo ... aš gyvas įrodymas ...

Gydytojai sakė, kad aš turėjau būti 5 lygio vėžys nuo gydymo be gydymo ... bet vis dėlto tai praėjo ... be jokios
pagalbos ...  jie buvo taip nustebinti,  kad išsiuntė mane į VALSTYBĖS Ligoninę LITTLE ROCK (UAMS)
daugiau  tyrimų  ...  ir  UAMS  taip  pat  nerado  nieko,  išskyrus  nedidelius  randus  ...  jie  sakė,  kad  tai  buvo
stebuklas ... Manau, kad tai buvo tik marihuana ... Jau legalizuokite. .. padėk žmonėms ... argi ne tai žmonija
NAUDOTA? “ Monika

„Esu labai dėkingas, kad Davidas Triplettas paskelbė savo vaizdo įrašą ... man patiko vaizdo įrašas ir tai buvo
viena iš istorijų, paskatinusių mane išbandyti kanapių aliejų ant bazinės ląstelių karcinomos ant mano kaktos ...
kuris dabar dingo! ... nenustokite skleisti tiesos! “ Dee

„Aš naudoju kanapių aliejų bazinės ląstelės karcinomos gydymui ant galvos kaklo ir veido. SĖKMINGAI. Tai
idealus vėžys tyrimams atlikti.  Jis yra aiškiai  matomas plika akimi, o visi pokyčiai yra lengvai matomi. Aš
bandžiau sukelti susidomėjimą šiuo klausimu čia, JAV, bet federacijose yra kas nors, ir atrodo, kad visi gali būti
paliesti iki mirties. Pažiūrėkite, ką galite padaryti “. Josephas Sileris (Pirmasis įrašas apie kanapių išgydymo
vėžį! „Facebook“ grupė, administruojama Kane Slater, 2010 m. Sausio 7 d.)

„Šlaunyje  turiu  gabalėlį,  jis  buvo kietas,  beveik  2 cm, dabar  jis  yra  mažiau  nei  perpus  mažesnis  ir  tampa
minkštesnis (4 savaitės). Katri

„Ką tik sužinojau, kad nesergu vėžiu po to, kai aliejų vartoju 5 mėnesius iš eilės! Mimi

K. JB, ar turite ką nors išgydyti tam tikrus navikų tipus, vadinamus „hemangioblastomomis“? Seku jūsų, kaip ir
kitų, įrašus. Niekada nemačiau tokio tipo naviko gydymo, išskyrus pašalinimą. Aš turiu jų krūvą. Graeme

A. Ne asmeniškai, mes tikrai neturėjome galimybės gydyti visų žmogui žinomų diagnozių asmeniškai, tačiau,
sprendžiant iš to, ką dabar apie tai skaičiau, nematau jokios priežasties, kodėl aliejus neturėtų padėti. Kiek aš
žinau, jie gali tai diagnozuoti tik naudodami kompiuterinę tomografiją, ir kaip aš į tai žiūriu, visi, kurie atlieka
kompiuterinę  tomografiją,  turėtų  suvalgyti  bent  60  g  aliejaus.  Ir  jei  suvalgysite  tuos  60  g  prieš  operaciją,
daugeliu  atvejų  esu  įsitikinęs,  kad  operacija  nebus  reikalinga,  nes  auglių  nebus.  Taigi  aliejų  tikrai  pats
išbandyčiau. Linkėjimai, JB

„Pats faktas, kad placebo gydo kai kuriuos žmones, yra priežastis amžinai atsisakyti medicinos ir studijuoti
placebo meną. Pasakę, kad niekada nedarote placebo tyrimo, kai turite veiksmingą gydymą, jūs teisus, nes tai
pražudytų pusę jūsų pacientų, sergančių ir žiaurių “. Kristupas

- Tai tikrai būtų blogai ir žiauriai, todėl aš asmeniškai to nedarysiu. Kiti gali, jei nori, bet aš ne. Noriu, kad
medicinos  sistema pradėtų  naudoti  aliejų  kaip placebą  -  jei  jie  įrodys,  kad viskas,  ką jie  nori  naudoti,  yra
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saugesnė ir efektyvesnė už aliejų (ir smagiau/maloniau pacientui), tada jie gali tai padaryti ir parduoti . Jei ne,
tai ne. Tai gana paprasta ir labai racionalu, manau. Ir taip viskas bus ateityje, tad kodėl laukti? JB

„Niekada  nevėlu  sutikti  su  faktu,  kad  kanapės  yra tiesiog  vaistas.  Tuo pačiu  metu  niekada  nevėlu  pradėti
naudoti aliejų kaip vaistą, nesvarbu, kokia jūsų būklė ar kokia sunki. Naudojant aliejų, paprastai yra tikimybė,
kad pacientas arba aliejus suteiks jiems maksimalią gyvenimo kokybę iki galo. Ir tai irgi daug. “JB

„Kai chemoterapiją vartoję pacientai pradeda naudoti aliejų, pirmiausia aliejus turi nuodyti organizmą. Taigi
kartais  prireikia  120–150  g  aliejaus,  kol  jis  pradeda  atakuoti  patį  vėžį.  Tikrai  nėra  gera  mintis  vartoti
chemoterapiją, ypač kai tai visiškai nereikalinga, turint omenyje, kad medicinos sistema apie kanapes žino kaip
apie vėžio gydymą dešimtis metų. “JB

Q. „Terminalo“ vėžiu sergantys pacientai: ar jūs pradedate juos agresyviai nuo 1 gramo per dieną, ar padirbate
iki jų maždaug per savaitę? Patarimai is patirties?

A. Ne, mes visada pradedame nuo mažų dozių ir beveik laikomės instrukcijų. Žinoma, jei jie turi ankstesnės
kanapių patirties ir žino, kad nėra ko bijoti, kartais galite pradėti nuo didesnės dozės. Bet jūs niekada nežinote,
kaip pacientas reaguos į aliejų, be to, jie dažniausiai vartoja įvairių vaistų mišinį, todėl galbūt norėsite būti
atsargūs ir stebėti paciento kraujospūdį ir pan. Bendra rekomendacija yra laikytis nurodymų, mažiau formalus -
vadovaukitės savo instinktu ir sprendimu ir kai pacientas „neturi ko prarasti“,

Jei  reikia,  nesivaržyčiau  jiems  duoti  didelę  dozę  (ūmus  nugaros  skausmas  ir  pan.).  Gramas  tikrai  aukštos
kokybės  aliejaus  gali  patraukti  labai  nepatyrusiam  vartotojui.  Kartais  šis  kanapių  sukeltas  kablelis  būtų
naudingas, ir esu tikras, kad anksčiau ar vėliau jis vis tiek bus naudojamas anestezijai prieš operaciją, tačiau
dabar norime, kad pacientai kuo daugiau liktų savo komforto zonoje. Tikiuosi gerai paaiškinau. Linkėjimai, JB
“

„Corrie, mano drauge, tu padėjai man su ***. Aš daviau jam vaistų nuo neuroendokrininių navikų. Jis vartojo
vaistą 1 mėnesį ir pradeda mažėti. Jis buvo toks didelis, kad stumtelėjo ant pilvo, bet dabar jis vėl gali valgyti ir
jo  gydytojas  sakė,  kad  niekada  nematė  tokio  naviko  taip  greitai.  Tai  jį  išgąsdino  ir  visas  kraujo  darbas
normalizavosi, todėl dar vienas išgydymo būdas yra nuostabus. Ir tu esi NUOSTABUS, o Dievas yra didis “.

„Turiu draugą, sergančią smegenų vėžiu, ir turiu Cml. Aliejus tinka mums abiem !!! Mano draugas iš pirmų
rankų įrodo mano akis, kad šis aliejus yra stebuklas ... Anksčiau turėjau abejonių, bet ne dabar! Paimkite aliejų,
tai VEIKIA! " Taileris

„Pernai mamos draugė manęs paklausė, ar galėčiau jos mamai iš aukščiausios rūšies kanapių paruošti 6 mėnesių
kanapių aliejaus kursą. Ji sirgo kaklo vėžiu. Aš gaminau jai aliejų vadovaudamasis „Youtube“ patarimais, tada
paskelbiau jį Rusijoje. Ji panaudojo pirmąjį 6 mėnesių kursą su nuostabiais rezultatais ir paprašė dar 6 mėnesių
dozės, aš nusiunčiau jai dar vieną krūvį, o dabar po 14 mėnesių ji yra geros sveikatos. Tu darai nuostabų darbą,
Rikai. Ačiū." Garetas

„Sveiki, mano vardas Alysa Erwin ir man 16 metų. 2011 metais man buvo diagnozuota 3 stadijos anaplastinė
astrocitoma. Mes (mano šeima ir aš) nusprendėme naudoti kanapių koncentratą. Mičigano universitetas mums
pasakė,  kad greičiausiai  neišgyvensiu daugiau nei poros metų,  o pats vėžys buvo neveiksmingas,  nes buvo
voratinklyje. Praėjusį sausį aš nuėjau į įprastą MRT Mičigano universitete. Visi navikai išnyko “.

„Man vėl buvo diagnozuotas vėžys. Trečias kartas. 4 stadijos kaulų ir kepenų audiniai nuo krūties vėžio. Mano
vėžio istorija prasidėjo beveik prieš 7 metus, aš esu viena iš laimingųjų, išgyvenusi tokį chemoterapijos kiekį,
kokį patyriau savo kūną, jau nekalbant apie radiaciją. Ši trečioji diagnozė mane įtikino, kad man buvo padaryta;
Aš turiu galvoje, kas išgyvena tokią diagnozę ??

Taigi aš pradėjau ieškoti stebuklų ir radau Ricką Simpsoną. Buvau tikras, kad šis vaikinas niekaip nesako tiesos,
todėl pažvelgiau giliau. Pradėjau bendrauti su žmonėmis Mičigano valstijoje ir sužinojau daugiau apie Rick
Simpson Oil arba kanapių aliejų ir tai, ką patyrė žmonės, tokie kaip aš - išgyvenimas, remisija, gydymas !!

Šiuo metu neturiu ko prarasti, todėl kreipiausi ir paprašiau pagalbos. Aš pradėjau nuryti gramą vaisto per dieną,
lėtai pasiekdamas šią dozę. Poilsis tapo didele mano dienos dalimi, būtent to ir reikėjo mano kovos organizmui.
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Vienintelis šalutinis poveikis, kurį kada nors patyriau, buvo miego kiekis ir nuostabi kokybė. Tai plius mano
kraujospūdžio reguliavimas ir mano skausmas dabar yra kontroliuojamas.

Mažiau nei prieš metus man buvo diagnozuotas 4 stadijos kaulų ir kepenų vėžys su daugybe navikų (tiek daug
jų tiesiog nustojo skaičiuoti), man buvo liepta susitvarkyti savo daiktus. (Tai vis tiek užgniaužia kvapą.) Greitai
pirmyn  į  šiandieną  ir  aš  esu  colių  atstumu nuo  remisijos.  Mano  PET nuskaitymas  praėjusią  savaitę  buvo
neigiamas ... Neigiamas! Niekada anksčiau tokių neturėjau. Tai reiškia, kad nėra vėžio. Vienintelė priežastis,
dėl kurios nesu visiškai atsigavusi, yra ta, kad kačių skenavimo metu ant mano kaulų yra pora šešėlių, bet aš
tęsiu gydymą ir netrukus jų nebeliks. Tai ne kas kita, kaip stebuklas, nesuskaičiuojami augliai iki šešių porų,
kurie net nepasirodo PET tyrimo metu.

Žmonės gali sakyti, kad būkite atsargūs su žodžiu išgydyti ... Bet aš turiu galvoje, tai yra tai, kas yra. Aš esu čia
ir kiekvieną dieną tapau sveikesnė, o Jonas man padėjo ten patekti. Jis mane priėmė, kai jam paskambinau ir
paprašiau pagalbos. Jis ir jo grupė skyrė laiko susėsti su manimi, kad įsitikinčiau, jog esu informuotas apie šio
vaisto rimtumą ir visų mūsų dalių įsipareigojimą, kad tai būtų įmanoma. Man ir tau tai yra gyvybės ir mirties
reikalas. Tikiuosi, kad visi į tai žiūrės taip rimtai! Nuo šio vaisto priklausysime visą gyvenimą.

Mičigano kanapių klubas pasirūpino mano medicininiais ir švietimo poreikiais. Tai rimta grupė ir jiems reikia
rimtos paramos, palaimink tave John Roberts, tavo aukos mane išgelbėjo. Prašome padėti jiems dabar, kad jie ir
toliau galėtų padėti daugeliui. Ačiū!!"

-  Šis  atnaujinimas  buvo  paskelbtas  prieš  kelis  mėnesius  ir  dabar  ji  visiškai  atleidžiama.  Mičigano  vėžio
projektas

„Aš esu 68 metų vyras, gyvenęs, mano manymu, normalų sveiką gyvenimą be didelių problemų ir išsilaikęs
kasmet skiepydamasis nuo gripo ir atlikdamas patikrinimus. Mano kūno funkcijos buvo gerai ir viskas atrodė
gerai, kol vieną rytą pabudau nuo baisaus skrandžio skausmo.

Manydama, kad tai apendiksas ar išvarža, žmona skubiai mane skubiai iškvietė. Maždaug po 2 valandų, 2012
m. Rugpjūčio 15 d., Man buvo atlikta skubi operacija, ir ant storosios žarnos buvo didžiulis navikas, pašalintas
kartu su 14 limfmazgių. Po savaitės mano vidus atsivėrė ir mane apsinuodijo, ir tai lėmė antrą operaciją.

Po 4 dienų pradėjau jaustis geriau, atsistojau ant kojų, pamažu susigrąžinau judrumą ir pradėjau kraujuoti. Atgal
į operaciją Nr. 3 ir po dienos buvo lengvas širdies priepuolis.

Netrukus po to - 33 dienos intensyviosios terapijos skyriuje - buvau išrašytas ir pasiėmęs OSTOMY BAG.
Krepšys buvo su manimi 8 mėnesius, o atvirkštinė operacija buvo atlikta be komplikacijų. Chirurgas sakė, kad
vėžys nebuvo išplitęs už mazgų.

Nepaisant  to,  jie  nuvedė  mane  į  Vėžio  kliniką  ir  pradėjo  aptarti  chemoterapiją  ir  radiaciją  kaip  „tolesnį
veiksmą“.  Jie  sakė,  kad  standartinis  protokolas.  BULLSHIT sakė  aš!  Nebus  mano  kūno spinduliavimo  ar
daugiau  jo  apsinuodijimo  „Chemo“  ar  „Radiation“.  Vėžio  klinikos  onkologas  nesiginčijo  ir  metus  kas  3
mėnesius apibūdino tolesnius tyrimus, kurie apėmė kompiuterinę tomografiją ir kraujo tyrimą.

Aš pasirinkau medžiagą,  kaip aprašė Rickas Simpsonas, ir  sukūriau RSO. Vykdydamas visas ekstrahavimo
proceso instrukcijas ir kaip tirpiklį naudodamas pirminį benziną, švirkštuose turėjau gatavą aliejų ir pradėjau jį
nuryti du kartus per dieną, kiekvieną kartą nedidelį kiekį.

Vėžio klinikoje baigiau ketvirtąjį stebėjimą ir jie teigė, kad kompiuterinė tomografija NĖRA nieko, kas rodytų
VĖŽIO buvimą. Kraujo tyrimas parodė, kad CEA lygis yra 1,4, bet, po velnių, kiekvienas turi vėžinę ląstelę ar
dvi.  Jie  mano,  kad  viskas,  kas  5+,  kelia  nerimą.  Dabar  ruošiu  dar  vieną  partiją  ir  kasdien suvartosiu kaip
prevencinę priemonę.

Visiems, kurie dabar kenčia nuo vėžio, siūlau jums padaryti tą patį. Mes neturime ko prarasti ir viską laimėti “.
Gerry

„Ar jau per vėlu išgelbėti žmogų, kuris serga 4 stadija, jau yra oda ir kaulai ir vos gali vaikščioti nuo jėgų
praradimo? Tumble
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"Tai niekada nevėlu.  Naudojant šį aliejų buvo matyti  daug stebuklų.  Jei tai  negali  jų išgelbėti,  tai  bent jau
palengvins jų kančias be žiauraus šalutinio vaistų poveikio. Atminkite, kad jei jie pradedami vartoti didelėmis
dozėmis, bus daug miego, kol bus sukurta tolerancija. Tai labai galinga “. Nikas

„Aš esu du kartus krūties vėžio karys. Norėčiau būti gyvas įrodymas, kad jūsų aliejus padeda išgelbėti gyvybes
“. Michelle

"Aš taip pat be skydliaukės vėžio !!" Michelle

„Aušra: Sakyk, ką nori apie mane, išniekink mane, teisk mane ... Tavo argumentas neteisingas! Tai paskutinis
nuskaitymas, kurį mama kada nors gaus !!! KANABĖS ŽUO VĖŽĮ!

Stacy: Kokioje stadijoje buvo tavo mama? Žinau, kad vieną kartą paskelbėte, bet pamiršau. Tai nuostabus 
pranešimas iš karto !!
Aušra: Stacy, tai buvo 3 stadijos smulkiųjų ląstelių karcinoma. 5 navikai su mažais miškais į viršutinę limfinę 
sistemą.
Debbie: Tai taip fenomenalu! Aš niekada negirdėjau, kad kas nors išgydytų mažas ląsteles, net ir naudodamas 
visus įprastus protokolus. Tai nuostabu! Jūs ne tik išgelbėjote savo mamos gyvybę, bet ir išgelbėsite kitų 
gyvybes, nes tai įrodymas, kad kanapės veikia. Labai ačiū, kad dalinatės šiuo!
Aušra: Debbie, ji viską padarė, kanapių aliejus - chemoterapija BET buvo išgydyta prieš jai atliekant 
chemoterapiją ir spindulinę terapiją, todėl ji atsisakė likusio gydymo ir prilipo prie aliejaus ... Kurio ji vis dar 
imasi ir užtruks kiekvieną dieną visą jos gyvenimą!
Steve: sako, kad „tai labiausiai suderinama su pokyčiais po radiacijos“. Ar jai buvo taikoma spindulinė terapija?
Aušra: Steve, taip, bet ji niekada nebaigė ... Daktaras grindyse!

„Pacientė: Linda V., Paslaugos data: 2013-11-16, Procedūra: CT krūtinė su kontrastu

Buvo atlikta krūtinės ląstos tomografija ... Palyginama su ankstesne krūtinės ląstos KT nuo 7/8/13

INDIKACIJA: Tai 64 metų moteris, sirgusi plaučių vėžiu ...

IŠVADOS: Padidėjęs intersticinis pokytis ir tarpslankstelinių pertvarų sustorėjimas ... kuris pagerėjo, palyginti
su ankstesniu tyrimu ... Nėra aiškių tarpuplaučio minkštųjų audinių mazgelių ar tarpuplaučio adenopatijos. Nėra
aiškių  pažasties  limfadenopatijos  ar  žandikaulio  limfadenopatijos  įrodymų.  Be  dešinės  viršutinės  skilties
medialinio  aspekto  pokyčių  po  spinduliuotės,  nėra  jokių  papildomų  parenchiminių  plaučių  drumstumų  ar
įtartinų plaučių mazgelių. Trachėja ir pagrindiniai bronchai yra patentuoti. Nėra pleuros efuzijos. Širdies dydis
normalus.  Perikardo  efuzijos  nėra.  Vizualizuotos  viršutinės  pilvo  dalys  yra  nepastebimos.  Nėra  židinio
agresyvaus liucuojančio ar sklerozinio kaulinio pažeidimo.

ĮSPĖJIMAS:  Po  radiacijos  pokyčių  pagerėjimas  dešiniajame  kalne  ir  dešiniosios  viršutinės  skilties
medialiniame aspekte. Nėra aiškių pasikartojančių ar liekamųjų ligų įrodymų “.

„Aliejus pakeitė visus radiacijos padarytus pažeidimus ir išgydė neįtikėtinai ...  Medicininė marihuana mane
išgelbėjo ir neleidžia 5 farmacijos. Dėl chemoterapijos praradau dešinįjį inkstą ir jis pradeda trauktis ten, kur
skauda,  kai ant manęs yra oda ... ir per kelias minutes po aliejaus suvartojimo tinktūroje, traukuliai sustoja ir
lieka nuošalyje kelis mėnesius ... Nuostabu ir tai tik vienas aliejus pakeitė mano akių nervų pažeidimą, kurį
sukėlė chemoterapija ten, kur man buvo diagnozuota glaukoma, o paskutinio apsilankymo metu, vos prieš 6
mėnesius,  visiškai nebuvo jokių glaukomos požymių, o mano regėjimas yra geresnis, kai vartoju vaistus ...
“Teresė

„Mano teta, serganti 4 stadijos glioblastoma, vos po trijų dozių perėjo nuo vežimėlio prie vaikščiojimo! Jos
kairė pusė buvo paralyžiuota daugiau nei mėnesį. Bet dabar pilnai veikia !! Toks susijaudinęs! ” Nicolette

„Dirbau kolektyve ir daugelį metų, o kairėje rankoje buvo odos vėžys dėl to, kad vairuodamas ją pakabinau pro
langą. Dabar žinau, kad niekam nereikia manimi tikėti, bet aš pradėjau kasdien tepti RSO aliejaus ir prisiekiu,
kad jo nebėra. Tai užtruko porą mėnesių, bet iš tikrųjų dingo ten, kur buvo daugelį metų “. Randy
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„Tai pakeitė mano gyvenimą, kai beveik prieš metus buvo diagnozuota LML (lėtinė mieloleukemija),  ir aš
žiūrėjau vaizdo įrašą„ Run From the Cure “apie tai, kaip kanapių aliejus išgydė galutinio vėžio pacientus. Na, aš
esu gyvas įrodymas, kad tai veikia. Tai pakeitė mano vėžio lygį. Dar nesu išgydytas, bet tikiuosi, kad netrukus
vieną  dieną  galiu  pasakyti,  kad  esu  išgyvenęs,  todėl,  nebent  nuėjote  kilometrą  bet  kokiu  vėžiu  sergančio
paciento bateliu, nepradėkite gąsdinti to, apie ką nieko nežinote “. Denise

"Aš tikiu. Mano draugui buvo diagnozuotas 3 rūšių vėžys. Jam buvo duota gyventi 3 savaites. Dabar, praėjus
dvejiems metams, jis nusileidžia vienai rūšiai ir daro gerai “. Sandra

„Mano broliui buvo limfoma, skrandis, metastazavęs iki stuburo. Narkotikai, kuriuos jie davė jam, budėjo jį
visą naktį kiekvieną naktį ir dieną, o kelias savaites niekada nemiegodavo ir nevalgydavo. Vieną gramą aliejaus
piliulės jis užmiega 18 valandų ir valgo pagal savo skonį. Po savaitės jis 78% neserga vėžiu. Gydytojas buvo
sutrikęs. Mes jam to nesakėme, nes jis buvo nemedicininės būklės, tačiau kanapės išgelbėjo jo ir mūsų gyvybę.
Dabar po metų MANO Brolis mušė limfomą! Niekas to nedaro ... be kanapių “. Errl

„Šiuo metu sergu 4 stadijos vėžiu. Aš turėjau kepenų abliaciją ir rezekciją, taip pat folfox chemoterapiją. Aš
naudoju aliejaus ir naviko žymenis nuo 1200 -ųjų iki 3. Visa medikų komanda sako NSD. Jokių ligos požymių
“. Džimas

„Aš atsikratiau 5 savo navikų, naudodamas kanapių aliejų ... buvo įdomu pamatyti gydytojus, kai jis negalėjo
rasti 5 originalių navikų ... kur jie dingo? Ar tai svarbu? Ačiū kanapių aliejui “. Kelly

„Prieš kurį laiką turėjau didelį buteliuką. Aš paimčiau lašą per dieną. Asmuo, kuris man tai davė, paprašė jį
grąžinti.  Galų  gale  jis  padovanojo  moteriai,  kuri  buvo  išnykusi  nuo  vėžio.  Ji  negalėjo  valgyti,  gerti,  jau
nekalbant apie gyvenimą. Ji svėrė mažiau nei 70 svarų. Mano draugas davė jai aliejaus ... voila! Ji pradėjo
valgyti, gerti ir tęsė kovą ... sėkmingai. Tvirtai tiki gydomosiomis kanapių savybėmis “. Tara

„Šiandien  sužinojau  žmogų,  kuriam paaukojau didelę  sumą.  Jo gerklėje  buvo vėžio  navikas.  Nuo 2013 m.
Balandžio mėn. Visiškai maitinamas mėgintuvėliu. Sergančio vyro žmona skambina ašarodama. Po 4 savaičių 2
kartus per dieną išgėrus aliejaus, jis dingo. Visiškai nebėra ... Jis valgė kietą maistą ... Jokių naujų gydymo būdų
ar naujų vaistų, tik RSO. Pasidalykite žiniomis, išgelbėkite gyvybę “. Džaredas

„Dekanas: Mano teta naudojo chemoterapiją. Tie patys rezultatai. MIRTAS.

Steponas: Atsiprašau už praradimą. Mačiau, kaip kanapių aliejus ištraukia odos vėžį iš savo krikšto mamos.
Manau, kad vis tiek turite tai sugauti anksti. Esu tikras, kad kanapės padėjo “.

„Aš ką tik sužinojau, kad mano 16 metų pacientas, turėjęs ne Hodžkino limfomą, yra AŠRUS! Navikai išnyko,
laboratorijos normalios “. Janet

„Sulaukiau skambučio iš nepagydomai sergančio paciento. Jau porą mėnesių ji gydosi RSO. Žarnyno vėžys.
Daktaras  Tedas  jai  turėjo  gyventi  kelis  mėnesius.  Jindřich  Bayer,  džiaugiuosi  galėdamas  pranešti,  kad
paskutinio daktaro Appto metu jis padovanojo jai geriausią visų laikų Kalėdų dovaną. Jis jai pasakė: aš nerandu
jokio vėžio, o tu gali gyventi !!!! Tai Kalėdų dovana. Ačiū Jėzau !!!! Niekada nesakyk niekada ... “Raymondas

„Turėjau du draugus, kurie išgyveno vėžį, gamindami garsųjį„ Simpsonų aliejų “! Vienas sirgo plaučių vėžiu ir
jam buvo duota gyventi  6 mėnesiai,  jis  gyvas jau 7 metus,  o  kitas  du kartus  patyrė vėžį,  paskutinis  buvo
kiaušidžių vėžys ir džiaugiuosi galėdamas pasakyti, kad prieš 2 savaites vėžio nebėra! Abu kartus ji naudojo
kanapių aliejų !! “ Vicki-Jane

„Aš seku Riko puslapį maždaug metus, nuo tada, kai mano mama diagnozavo smulkialąstelinį plaučių vėžį. Ji
buvo  diagnozuota  praėjusių  metų  kovo  mėnesį  ir  netrukus  pradėjo  chemoterapiją.  Ji  visą  vasarą  ištvėrė
chemoterapiją ir krūtinės spinduliuotę ir labai susirgo, nes radis sudegino gerklę, todėl negalėjo nuryti/pavalgyti
ir pan., Beveik du mėnesius buvo hospitalizuota. Tada ji visą laiką patyrė smegenų spinduliuotę (prevencinė,
nebloga:/),  kai ilgai tyrinėdavome ir pradėjome savo kelionę,  kad viską sutvarkytume, kad gamintume savo
aliejų nuo nulio. Ką mums pavyko padaryti!
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Taigi po pirmųjų dviejų smegenų spinduliuotės dienų ji labai susirgo, todėl nusprendėme, kad ji pradės naudoti
aliejų (spalio mėn.). Nuo pat pirmos dozės ji niekada neatsigręžė !!!! Ji plaukė per likusius smegenų spindulius
ir stebino gydytojus, kad neturėjo migrenos ar stipriai vėmė, prarado atmintį ir tt! Ji skraidė!

Taigi po jos patikrinimo spalį paaiškėjo, kad plaučių navikas labai sumažėjo, tačiau jis vis dar buvo. Jie norėjo
dar kartą ją pamatyti  sausį,  kad nuspręstų tolesnius veiksmus. Taigi mes dirbome iki lapkričio ir  gruodžio,
skirdami jai tik aliejaus ir jokio kito gydymo. Per Kalėdas ji patyrė nedidelę nesėkmę ir dvi savaites patyrė
depresiją ir vėmė, bet mes vėl ją užsidėjome ant žalių veganiškų kokteilių ir kviečių žolės, ir ji tikrai pakilo ir
atrodo švytinti. Jos didžiausias patikrinimas po paskutinių skenavimų buvo vakar, nes atspėkite, ką ... Mano
mama NĖRA VĖŽIO !!!! Tai dingo !!!! Kaip tai nuostabu !!!! ” per Janet

„Maždaug  prieš  6  mėnesius  mano  mamai  buvo  diagnozuota  galutinė  vėžio  metastazavusi  melanoma  su  6
navikais abiejuose jos plaučiuose. Gydytojai mums pasakė, kad chemoterapija ir spinduliuotė nieko nepadarys,
ir pasakė, kad jiems buvo suteiktas naujas gydymo būdas, kuris sėkmingai sustabdė navikų augimą ir galbūt
prailgino jos gyvenimą dar porą metų. Pradėjome naują gydymą ir šalutinis poveikis buvo siaubingas, todėl
nustojome.  Maždaug  po  savaitės  mano  draugas  paminėjo  jūsų  dokumentinį  filmą  „Youtube“  „Bėk  nuo
gydymo“.

Peržiūrėjęs tai nusprendžiau, kokia žala gali būti bandant? Ei, jei nepavyks, ji vis tiek mirs. Trumpai tariant,
mama aliejų rijo apie 3 mėnesius, o prieš 2 dienas ji buvo nuskaityta ir 5 iš 6 navikų buvo visiškai išnykę, o
paskutinis yra perpus mažesnis.

Negaliu  žodžiais  išreikšti  dėkingumo už  jūsų  informaciją  ir  mano mamos  gyvybės  išsaugojimą.  Siaubinga
galvoti  apie visus pasaulio žmones ir vaikus, kurie kenčia ir miršta, kai paprastas augalas gali tai išspręsti.
Dabar esu pasiryžęs skleisti žinią ir galbūt užsiauginti savo ir pagaminti aliejų žmonėms, kuriems pažįstama,
kuriems reikia pagalbos. Dar kartą ačiū ir sėkmės ateityje su viskuo “. per Janet

„Kiaušidžių vėžys, 5,5“ navikas, 90 dienų gyventi, išplito į skrandį ... Išgėrė 90 gramų per 38 dienas. Vėžio jau
nebėra. Turėkite visus dokumentus, kuriais reikia tikėti, bet žmonės to neturi! Dieve, palaimink tave, šventasis
Simpsonas, padėjęs mums išlaikyti mūsų mamytę !!! “ Laris

„Turiu nuostabių naujienų. Vienas iš mano žvilgsnių atgal į rytus davė vieną, suskaičiuok ... VIENĄ vamzdelį
aliejaus  draugui,  kuriam aplink  miego  arteriją  buvo apvyniotas  didžiulis  navikas.  Jis  tiesiog  į  tai  nekreipė
dėmesio,  užsiaugino ilgus plaukus, kad juos paslėptų, nes jie vis didėjo.  Jo brolis, gydytojas, nesuprato, ką
daryti,  nes  pacientas  atsisakė  chemoterapijos/radiacijos.  Negalėdami  to  ilgiau  ignoruoti,  prieš  2  dienas  jie
nuvedė jį į operacinę, kad būtų atlikta didžiulė operacija. Dalyvavo keli specialistai/ chirurgai, nes tai bus labai
pavojinga, ilga ir sudėtinga operacija. Jie bandė pašalinti kuo daugiau naviko ir turėjo paimti veną iš kojos ir
persodinti  į  kaklą.  Jie atvėrė jam kaklą,  o VOILA auglys  buvo visiškai uždengtas ir  atsiskyręs nuo miego
arterijos. Jie tiesiogine to žodžio prasme pasiekė ir ištraukė! Gydytojai yra apstulbę ir nori išsamios ataskaitos
apie viską, ką jis padarė. Žmonių sąrašas nebus ilgas. Tiesiog sultys ir VIENAS vamzdelis aliejaus “. Corrie

„Aliejus yra nuostabus !! Mano draugė turėjo kiaušidžių cistas ... jai buvo atlikta operacija, kad pašalintų vieną,
o po mėnesio  ji  grįžo tik  sužinojusi,  kad turi  daugiau!  Praėjo mėnuo,  o jo  dydis padvigubėjo,  ir  jai  buvo
pasakyta,  jei  kas  nors  grįš  ir  jie  padarys  skubią  operaciją!  Jos  vaikinas  padarė  jai  aliejaus  ...  ji  vartojo  3
savaites ... nustebusi, kai ji nuėjo į kitą ultragarsą, jo beveik nebeliko !!! “ Jolie

„Prieš vienerius metus man labai artimas žmogus pasakė, kad serga galutiniu vėžiu. Jam buvo pasakyta, kad
gyventi liko 8 mėnesiai. Per 5 dienas daviau jam šiek tiek kanapių aliejaus, suvalgydamas pusę ryžių grūdelių
dydžio aliejaus. Per 6 savaites jo navikas sumažėjo ir nebuvo jokių požymių, kad jis išplistų taip, kaip jie sakė.

Džiaugiuosi galėdamas pasakyti, kad auglys buvo didelio greipfruto dydžio, o šiandien - gilės dydžio. Kanapių
aliejus išgelbėjo jo gyvybę. Jis ir toliau valgys aliejų, kol jo nebeliks. Tai ne tik išgydo jo galutinį vėžį, bet ir
padarė nuostabų poveikį jo sveikatai. Jis sirgo cukriniu diabetu ir buvo nutukęs, dabar jis pasiekė idealų svorį ir
yra laimingas kaip niekada!
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Raginu  visus  pasidomėti  kanapių  aliejaus  terapija.  Prašome žiūrėti  ->  RICK SIMPSON „Bėk iš  gydymo“
vaizdo įrašą „Youtube“ ... Tai tiesiog gali išgelbėti tavo ar tavo pažįstamo gyvybę. Padovanok jiems gyvenimo
dovaną! " Chosė

Įrodymai

„Rick  Simpson  Oil  turi  visišką  mokslinį  patikimumą,  jei  varginate  skaityti  mokslinę  literatūrą“,  Robertas
Melamede, dar žinomas kaip daktaras Bobas

"Ląstelių  išgyvenimo  kelio  slopinimas  sukelia  blogo  defosforilinimą  ir  šio  Bcl-2  baltymo  perkėlimą  į
mitochondrijas, o vėliau ir apoptozę." Ummmm, prašau pasauliečio sąlygų ??? " Šansas

- Tai reiškia: „Kanapės naikina vėžio ląsteles“. JB

K. Kodėl turėčiau tikėtis, kad gydytojai palaikys teiginį, kad kanapės gydo vėžį? 

A.  Na,  nes  jis  išgydo vėžį  ir  viskas.  THC sukelia  apoptozę,  todėl  stebėtinai  jis  sukelia  visų  vėžio  formų
apoptozę. Kodėl? Na, nes dekarboksilintas aliejus kažkaip patenka į visas organizmo ląsteles, jei jis patenka
reikiamu  kiekiu.  Endokanabinoidinė  sistema  reguliuoja  imuninę  sistemą,  todėl  tinkamai  veikiant  imuninei
sistemai ji taip pat gali kovoti su vėžiu. Tai nėra daug, iš tikrųjų, tai tikrai įžeidžiančiai paprasta.

Tinkamai pagamintas aukštos kokybės aliejus yra didžiausia tikimybė, kad pacientas turi bet kokią galimybę
(galbūt prireiks operacijos keliais gyvybei pavojingais atvejais). Ir jei žinote gydymo būdą, kuris yra saugesnis,
efektyvesnis ir linksmesnis pacientui nei aliejus, gerai, pasakykite mums. Nėra jokių.

Pažvelkite  į  tai,  ką  sako  Mechoulamas  ir  Pačeris:  „Uždegimas/audinių  pažeidimas  sukelia  greitą  vietinio
endokannabinoido  lygio  padidėjimą,  o  tai  savo  ruožtu  reguliuoja  signalines  reakcijas  imuninėse  ir  kitose
ląstelėse, moduliuojančiose jų kritines funkcijas. Buvo pranešta apie endokannabinoidų koncentracijos ir (arba)
CB2 receptorių  ekspresijos  pokyčius  beveik  visose  ligose,  turinčiose  įtakos  žmonėms,  pradedant  širdies  ir
kraujagyslių, virškinimo trakto, kepenų, inkstų, neurodegeneracinėmis, psichikos, kaulų, odos, autoimuninėmis,
plaučių ligomis ir baigiant skausmu bei vėžiu. receptorių aktyvumas šiose patologijose turi didžiulį  terapinį
potencialą “. http: //www.ncbi.nlm.nih. gov/pubmed/21295074

Ir kaip visa tai padaryti? Na, su aliejumi. Jei reikia, subalansuojate lygius arba perkeliate juos į pavarą. Galite
valgyti aliejų, juo įtrinti, išgaruoti ir išgerti į žvakes, o tarp šių keturių metodų galite rasti būdą, kaip padėti
kiekvienam šios planetos pacientui. Vėliau gydytojai švirkščia navikus aliejumi ir tokiu būdu juos sumažina
rekordiškai (nerekomenduojama namuose).

Ir kodėl aš pasiūliau odos vėžį (ar diabetinę opą ar nudegimus)? Na, nes jūs galite pamatyti, kas ten vyksta, ir
paprastai  nereikia  ilgai  išgydyti  aliejumi,  daugeliu  atvejų  ne  daugiau  kaip  kelias  savaites.  Tada  tiesiog
supraskite, kad tas pats, kas atsitinka po to, kai jis tepamas ant odos, vyksta jūsų kūno viduje, kai nurijote aliejų.
Vėlgi, įžeidžiančiai paprasta, bet tai yra labai tikslus paaiškinimas. Ir tada grįžk prie to, ką rašė Mechoulamas:
„Buvo pranešta  apie  endokannabinoidų  lygio  ir  (arba)  CB2 receptorių  ekspresijos  pokyčius  beveik  visoms
žmonėms  kenčiančioms  ligoms,  pradedant  širdies  ir  kraujagyslių,  virškinimo  trakto,  kepenų,  inkstų,
neurodegeneracinėmis, psichikos, kaulų, odos, autoimuninėmis, plaučių sutrikimai iki skausmo ir vėžio, o CB2
receptorių aktyvumo moduliavimas turi didžiulį terapinį potencialą šioms patologijoms “.

- Žinodamas visa tai, tuoj ketinu moduliuoti savo CB2 receptorių veiklą. JB

"Tai išgydė mane nuo vėžio ... 4 stadijos smegenys ... Taigi taip". Crystal

„Pasakymas,  kad jis  gydo vėžį,  yra gana pavojingas  ir  iliuzinis  pervertinimas  kitaip  pagrįsto dalyko,  kuris
nusipelno daugiau tyrimų. Bet ne, ne, ne. Kanapės negydo vėžio. Šiuo metu nėra galutinio ir tikro gydymo nuo
vėžio, o tik keletas pasipūtusių medicininių, maisto ir psichologinių pastangų gali padėti sumažinti mirties nuo
vėžio riziką. Kanapės negydo vėžio, o pacientai tai turi žinoti “. Davide
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„RSO žudo vėžį, drauge ... Rūkydamas, ne, bet RSO taip“. Kevinas

- Prašau, padėk man čia, padėk ...? Džefas

„Visų  pirma,„  vėžys  “yra  viskas  nuo  cistos  iki  neuroblastomos,  todėl„  gydo  vėžį  “yra  bendras,  iliuzinis,
nespecifinis. Tada kanapės daro labai gerą poveikį ląstelių dubliavimuisi, o tai tikrai padeda, bet sistemingai
negydo navikų. Vėlgi, kiekviena vėžio rūšis yra skirtinga ir kanapės parodė kažkokį teigiamą atsaką į krūties
vėžį, kuris yra o tipo karcinoma, plačiai ir labai veiksmingai gydoma ir tradicine medicina. Tai sakant, aš esu
visiškai už kanapių legalizavimą, tačiau, nors esu labai atviras alternatyviems gydymo būdams, turiu pastebėti,
kad nesutinku su šiuo pompastišku teiginiu “. Davide

"Jindrich Bayer, padėk, prašau !!!" Kevinas

„Pasakymas, kad kanapės rodo teigiamą atsaką kovojant su tam tikro tipo navikais, yra teiginys, kurį galiu
priimti“. Davide

-  Davide,  priimk  ką  tik  nori,  man  viskas  gerai.  Taip,  apie  Riko  Simpsono  aliejų  yra  labai  mažai  sunkių
duomenų, tačiau taip yra tik dėl medicinos sistemos ir jų pinigų meistrų korupcijos. Tai pasikeis labai greitai,
kai Koloradas ir Vašingtonas pradės teikti savo duomenis. Be to, Izraelis ir Nyderlandai dabar pradeda tikrinti
naftą, Čekija greičiausiai prisijungs labai greitai.

Kiek mes žinome, ir iš mūsų praktinės patirties su tūkstančiais pacientų, atrodo, kad aliejus veikia visų rūšių
vėžį daug geriau nei bet kas, kurį šiuo metu tiekia medicinos sistema. Jei norite įrodymų, pasigaminkite aliejaus
ir suraskite ką nors, kas serga odos vėžiu, ir stebėkite, kas nutiks, kai aliejus bus tepamas ant jo. Linkėjimai, JB

„Pasidaryk pats, mes klausėme Riko, kur galėtume jį gauti, ir po kurio laiko supratome, kad gyvename toli nuo
Amerikos ir dėl finansinių apribojimų negalime kažkur keliauti, kad pasiimtume, tiesiog žiūrėjome vaizdo įrašą
kaip 100 kartų ,  praktiškai  įsiminė,  rado kanapių iš vietinio tiekėjo,  nusipirko ryžių viryklę,  alkoholį,  netgi
termometrą,  kad  įsitikintų  temperatūra.  Tai  buvo  lengviau,  nei  mes  manėme,  SAVO  PADARĖM,  mano
vaikinas  jau  4  dienas  vartoja  ...  Lauksime  ir  pamatysime.  Mes  skaitėme  medicinos  žurnalus  ir  žiūrėjome
daugybę dokumentinių filmų, visi jų rezultatai yra vienodi (klinikiniai  tyrimai atlikti UCLA, Harvarde ...) -
aliejus naikina vėžio ląsteles! Taigi nusprendėme tai padaryti, nes juk niekada negali dabar, kol neišbandysi!
Ioanna

„Pats faktas, kad placebo gydo kai kuriuos žmones, yra priežastis amžinai atsisakyti medicinos ir studijuoti
placebo meną. Pasakę, kad niekada nedarote placebo tyrimo, kai turite veiksmingą gydymą, jūs teisus, nes tai
pražudytų pusę jūsų pacientų, sergančių ir žiaurių “. Kristupas

- Tai tikrai būtų blogai ir žiauriai, Kristupai, ir todėl aš asmeniškai to nedarysiu. Kiti gali, jei nori, bet aš ne.
Noriu, kad medicinos sistema pradėtų naudoti aliejų kaip placebą - jei jie įrodys, kad viskas, ką jie nori naudoti,
yra saugesnė ir efektyvesnė už aliejų (ir smagiau/maloniau pacientui), tada jie gali tai padaryti ir parduoti . Jei
ne, tai ne. Tai gana paprasta ir labai racionalu, manau. Ir taip viskas bus ateityje, tad kodėl laukti? JB

„Ei, Kim, kviečiu tave Įrodyti, kad kanapės kaip netoksiškas gyvybę gelbstintis vaistas yra„ retorika “. Sėkmės
su tuo. NAUDOJAU skambėti taip, kaip tu. Tada nusprendžiau, kad prapūsiu skylių per šią „retoriką“, nes tai
TURI BŪTI BULSHIT ... berniukas klydau. Turiu omenyje MIRTĄ NETEISĮ. Negalite paneigti  mokslinių
100% GELEŽINIO KLADO FAKTŲ. Aš negalėčiau to padaryti, o tu to nepadarysi. FAKTAI yra FAKTAI ir
tai FAKTAS, Kim. AMA ir Big Pharma yra nusikaltėliai. Jie sąmoningai leido demonizuoti šią nuostabią Dievo
dovaną ir meluoti dėl gryno pelno! Jie leido tavo šeimos nariams kentėti ir mirti, Kim. Jei manote, kad šios
Petro cheminės medžiagos yra vaistas, geriau pagalvokite dar kartą. Norite atrasti „retorikos“, pasikalbėkite su
savo daktaru, pasikalbėkite su Amerikos vėžio draugija, eik pasikalbėti su savo nuodų tablečių gamintojais.
Atminkite, Kim, KIEKVIENA PILIETĖ, KAD JIE REIKALAVIMAS „SAUGUS“, NE! Raskite man tą, kuris
nėra toksiškas, tik VIENAS! Tačiau čia mes turime NETOKŠČIŲ AUGALINIŲ, kurie gamina galingiausius
vaistus  žemėje,  kurie  buvo  įrodyta,  kad  išgydome  ligas,  o  mūsų  „sveikatos  specialistai“  ir  vyriausybė
nusprendė,  kad  mums  reikia  paneigti  šią  gyvybę  gelbstinčią  daržovę,  leidžiančią  mums  kentėti  ir  mirti.
kalėjime, kad visuomenėje viskas būtų dar saugiau ... Norite kalbėti apie „RETORIKĄ“ ??? Tikiuosi, kad šis
įrašas atveria jūsų akis tiesai. Jei ne, RIP Kim, jums ir jūsų rūšiai nėra vilties, turite „klinikinių endokanabinoidų
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trūkumų“.  Pažiūrėk,  tai  tiesa  “.  Danas  Tačiau  čia  mes  turime  NETOKŠČIŲ  AUGALINIŲ,  kurie  gamina
galingiausius  vaistus  žemėje,  kurie  buvo  įrodyta,  kad  išgydome  ligas,  o  mūsų  „sveikatos  specialistai“  ir
vyriausybė nusprendė, kad mums reikia paneigti šią gyvybę gelbstinčią daržovę, leidžiančią mums kentėti ir
mirti. kalėjime, kad visuomenėje viskas būtų dar saugiau ... Norite kalbėti apie „RETORIKĄ“ ??? Tikiuosi, kad
šis  įrašas  atveria  jūsų  akis  tiesai.  Jei  ne,  RIP  Kim,  jums  ir  jūsų  rūšiai  nėra  vilties,  turite  „klinikinių
endokanabinoidų trūkumų“. Pažiūrėk, tai tiesa “. Danas Tačiau čia mes turime NETOKŠČIŲ AUGALINIŲ,
kurie  gamina  galingiausius  vaistus  žemėje,  kurie  buvo  įrodyta,  kad  išgydome  ligas,  o  mūsų  „sveikatos
specialistai“  ir  vyriausybė nusprendė,  kad mums reikia  paneigti  šią gyvybę gelbstinčią  daržovę,  leidžiančią
mums  kentėti  ir  mirti.  kalėjime,  kad  visuomenėje  viskas  būtų  dar  saugiau  ...  Norite  kalbėti  apie
„RETORIKĄ“ ??? Tikiuosi, kad šis įrašas atveria jūsų akis tiesai. Jei ne, RIP Kim, jums ir jūsų rūšiai nėra
vilties,  turite  „klinikinių  endokanabinoidų  trūkumų“.  Pažiūrėk,  tai  tiesa  “.  Danas  Ar  norite  kalbėti  apie
„RETORIKĄ“ ??? Tikiuosi, kad šis įrašas atveria jūsų akis tiesai. Jei ne, RIP Kim, jums ir jūsų rūšiai nėra
vilties,  turite  „klinikinių  endokanabinoidų  trūkumų“.  Pažiūrėk,  tai  tiesa  “.  Danas  Ar  norite  kalbėti  apie
„RETORIKĄ“ ??? Tikiuosi, kad šis įrašas atveria jūsų akis tiesai. Jei ne, RIP Kim, jums ir jūsų rūšiai nėra
vilties, turite „klinikinių endokanabinoidų trūkumų“. Pažiūrėk, tai tiesa “. Danas

„Mano vyras teisus. Turiu 4 PET tyrimus, kurie tai įrodo. Kai man labai trūko aliejaus, mano augliai išnyko
kaip išprotėję. Kai turėjau sumažinti dozę, jie yra stabilesni nei mažėja. Turiu matomų įrodymų, kad medžiaga
veikia “. Marija

„Skamba  kaip  apgaulė  užsidirbti  pinigų.  Ar  tikrai  manote,  kad  įstatymas  leis  man  auginti  kanapes  aliejui
gaminti? Gaukite tikrą vyruką. Aš susirgau leukemija ir netikiu nė žodžiu, ką tu sakai. Jūs, beprotiškas sukčius,
meldžiantis  ligonius,  turėtumėte  įkalinti.  Jei  esate  tikri,  kad  tai  veikia,  atlikite  tikrus  klinikinius  tyrimus.
Daugybė šalių leis jums tai padaryti, nesinaudokite kokiu nors Lame Ass FDA pasiteisinimu! “Stevenas

- Stevenai, kuo greičiau pateksi aliejų, tuo geriau tau. Tikrai nekaltinkite manęs, kad trūksta mokslinių tyrimų
apie aliejų. Jei medicinos sistema iš tikrųjų darytų tai, ką turėtų daryti, vien šie aštuoniasdešimt liudijimų būtų
buvę viskas, ką jie turėjo pamatyti, kad atliktų visus tuos dešimtis ar šimtus tūkstančių tyrimų, kuriuos reikės
atlikti.

Mes su Riku tikrai  negalime sau leisti  atlikti  visų tų tyrimų,  tai  gerokai  viršija  mūsų biudžetą,  be to,  mes
negalime jų atlikti legaliai ir taip, kaip norime, todėl dabar tikrai turi atlikti savo darbą kiti. Kiek žinau, yra
valstybių, kuriose leidžiama medicininė marihuana, nežinau, kodėl jos dar neatliko tyrimo. Pavyzdžiui, odos
vėžio atveju tai būtų padaryta per kelis mėnesius, tik naudojant vietinį aliejų. Bet atrodo, kad to neįvyksta, arba
aš nežinau apie tokius tyrimus.

Tačiau  yra  mokslinių  įrodymų,  patvirtinančių  viską,  ką  mes  sakome,  tiesiog  atlikite  tyrimus,  patikrinkite
„PubMed“ ir susiekite taškus.

Tikiuosi, kad tai patenkins jūsų mokslinius poreikius ir tikiuosi, kad gausite aliejų,  kol jūsų gydytojai turės
galimybę nužudyti jus savo cheminiais nuodais, kurių niekada nebūtų buvę leista, jei jie būtų išbandyti tinkamai
ir etiškai atlikus medicininį tyrimą. JB

„Tyrėjai padarė išvadą:„ Čia pateikti duomenys yra pirmieji, iš kurių mes žinome, kad parodytų esminį CB1
(kanabinoidų)  receptorių  ir  endokanabinoidų  vaidmenį  žmonių  PTSD etiologijoje.  Taigi  jie  yra  pagrindas,
kuriuo remiantis galima sukurti ir patvirtinti informatyvius PTSS pažeidžiamumo biologinius žymenis, taip pat
padėti racionaliai plėtoti naujos kartos įrodymais pagrįstą PTSD gydymą.

Tačiau  nesitikėkite,  kad  federaliniai  pareigūnai  padės  judėti  į  priekį.  2011 m.  Federaliniai  administratoriai
neleido  Arizonos  universiteto  Fenikso  tyrėjams  atlikti  FDA  patvirtinto,  placebu  kontroliuojamo  klinikinio
tyrimo, skirto įvertinti kanapių vartojimą 50 pacientų, sergančių PTSD. Mokslinis vientisumas? Ne kalbant apie
marihuaną. Ne tolimu šūviu “.

- Prašau nekaltinti mūsų, kad trūksta medicininių tyrimų apie kanapių aliejų. Kuo greičiau suprasite, kad taip,
yra grupė žmonių, kurie tikrai valdo šį pasaulį ir kad jie tiesiog padarys viską, kad atidėtų kanapių sugrįžimą,
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tuo geriau jums. Tai nereiškia, kad mes nespausime kanapių vaistų, tai tik reiškia, kad tai užtruks ilgiau nei
būtina ar tikėtasi. JB

„Aš tvirtai tikiu aliejumi. Mano vyro sūnus sirgo leukemija, gydytojai davė jam 4 mėn. Jis gyveno 2,5 metų dėl
aliejaus, kurį jis suvalgė obuolių padaže. Ačiū Rick Simpson !!! Telaimina tave Dievas “. Terri

„4 dienos be naujo darbo. Jokio šalutinio poveikio, pašalinimo ir nekandžiojimo žmonėms nuo galvos! Štai tavo
tyrimai, lol. Perduok žinią! Šito mums reikia. Mes esame skolingi žmonijai, kad pasaulis taptų geresne vieta.
Tai yra pradžia :) “Christina

„Praėjusį balandį, po to, kai 5 metus neturėjau krūties vėžio, man vėl buvo diagnozuota. Šį kartą tai buvo 4
etapas,  galinis  su  mets  su  stuburu,  šonkauliais,  limfmazgiais,  krūtinkauliu  ir  krūtimi.  Man  iš  esmės  buvo
pasiūlyta paliatyvi priežiūra ir pasakyta, kad jie stengsis mane apsaugoti nuo per didelio skausmo ... grįžti namo
ir susitvarkyti savo reikalų. Man labai skaudėjo ir jie vis skyrė vis daugiau toksiškų skausmą malšinančių vaistų,
kurių LABAI nemalonus šalutinis poveikis (Percocet, hidromorfonas ir deksimetazonas). Aš negalėjau veikti
šiais klausimais.

Mano vyras pradėjo skaityti šiuos dalykus internete, o aš, mažų mažiausiai, buvau skeptiškas, bet supratau, kad
bandydamas tiesiogine prasme neturiu ko prarasti. Kramtykite labai mažą baltosios našlės kiekį 3 kartus per
dieną. Praėjusią savaitę gavau naujieną, kad mano kaulų miškai visiškai išnyko. Šiandien man pasakė, kad MRT
rodo ŽYMINGĄ minkštųjų audinių navikų susitraukimą. Dabar ne taip skeptiškai ir jaučiuosi puikiai,  jokio
skausmo “. Julija

„Tai gydo vėžį, aš esu gyvas įrodymas. Ketvirtojo etapo kaulai ir kepenys su daugybe navikų, panaudojo aliejų
ir dabar esu be vėžio “. Laura

„Labas Jindrich, vakar baigiau skaityti Riko knygą. Puikus dalykas! Sąžiningai, man tikrai nereikia daugiau
įrodymų apie tikrai stebuklingą aliejaus galią! Aš taip pat atlikau keletą eksperimentų ir kiekvieną dieną atrandu
kažką naujo, ką šis vaistas gali padaryti! Nuostabu!

Deja,  nors  esu  įsitikinusi  ir  net  jei  mano  mergina  vis  dar  įsitikinusi,  jos  mama  kažkaip  negali  visiškai
„paleisti“ ... ir vis dėlto ji nėra tikra, ar mesti šiurpų chemiją ...

Aš nuolat bandau iškelti gerus argumentus, bet negaliu už ją nuspręsti! Ji serga vėžiu ir vienintelė gali nuspręsti,
ką daryti su savo gyvenimu.

Žinau, kad galų gale ji vis tiek pasveiks, nes mes į ją pripildysime tiek aliejaus, kad jai bus neįmanoma mirti.
Bet vis tiek jaučiuosi kvaila ir tokia pavojinga žaisti su šiomis sušiktais chemikalais, ypač kai turite prieigą prie
natūralios medicinos, kuri, kaip įrodyta, gydo vėžį!

Aš perskaičiau apie jūsų patirtį su vėžiu ir medicinos sistema ... Aš tikrai atsiprašau už jūsų netektį ... ir dabar aš
geriau suprantu jūsų požiūrį į tradicinę vadinamąją „mediciną“! Luigi

-  Labas  Luigi,  dėkoju tau už gražius  žodžius  apie  knygą ir  gaila,  kad turi  tai  išgyventi.  Ji  pasirenka,  kurį
gydymo būdą ji pasirenka, bet aš nesileisčiau prie chemoterapijos - tiesiog perskaitykite mano mamos istoriją,
galbūt ji supras, kad gerti nuodus niekada nėra gera mintis, ypač kai tai  nėra pagrįsta ar būtina. Jos šansai
išgyventi chemoterapiją labai pagerės, jei ji imsis aliejaus, bet vėlgi, kodėl dar labiau pakenkti jos sergančiam
kūnui? Tai visai neturi prasmės. Linkėjimai, Jindrich

„Tai kova, su kuria turi susidurti daugelis gerų žmonių, nežinantis gydytojas, kuris mano, kad žino daugiau,
niekada  nesiimdamas  naujos  informacijos  apie  kanapes,  jų  kanabinoidus  ir  galimybę  nužudyti  vėžį
nepakenkdamas pacientui. Kaip beprotiška mūsų požiūriu, kad jie reikalautų nuodų dėl kažko tokio saugaus,
kodėl? Ar tai nežinojimas, ar jie bijo?

Mačiau gydytoją vieną kartą per 5 metus, kai sužinojau apie šį aliejų, skirtą mano IBS, ir tai buvo kažkas, ko
negalėjau  padaryti  pats.  Išsiskyrusi  rožinė ir  aš naudojome aliejų,  kad niekada neužsikrėstume,  pašalinome
siūles be jokių kančių ir kiekvieną kartą, kai tepiau, skausmas akimirksniu išnyko dėl pašalinto uždegimo. Jis
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buvo visiškai išgydytas per 2 1/2–3 mėnesius vietoj fizioterapijos ir maždaug nuo 9 mėnesių iki metų. Aš ne
kartą mačiau savo akimis ir niekas negali to iš manęs atimti “. Covey

„Gydytojai NĖRA mokslininkai ir praktikuoja mokslą. Jei jie tai padarytų, jie reikalautų, kad vyriausybė leistų
jiems  gauti  marihuanos.  Priežastis  yra  dabar  įrodyta  kūno  dalis,  endokanabinoidinė  sistema,  Amerikos
medicinos visuomenė visiškai ignoravo. Nors kitos šalys vis daugiau tiria marihuaną ir ypač vėžio gydymą,
Amerikos medicinos įstaigai vadovauja „Big Pharma“, didelis draudimas ir dideli pinigai. Gydytojai savo amato
kontrolę suteikė ne gydytojams ir baimės pagrindu veikiantiems politikams. Jie praleis metus bandydami rasti
alternatyvų, kuriuos kontroliuoja patentų advokatai, tuo pačiu grasindami galimu gydymu.

Jei  marihuana  būtų  paslėpta  kažkokioje  gilioje  džiunglėje,  kurią  valdytų  neraštinga  gentis,  „Big  Pharma“
pirmoji kontroliuotų savo gamybą, patentuotų savo 64 skirtingus kanabinoidų junginius, o paskui kreiptųsi į
gydytojus, kad „išrašytų“. Tačiau didžiausia JAV gentis jau pradeda šaukti tiesą. Gaila „Big Pharma“, ši gentis
nėra parduodama “. Bryanas

„Šie įrodymai yra su mumis. Ir mes ja dalinamės. Medicinos grupuotė [nebegali būti traktuojama pagarbiai]
narkotikų stumdytojų, dirbančių dėl paskatų, yra atskleista.  Jie klykia piniginėse. Jie žino, kas vyksta, ir jų
žaidimų draugas FDA nusileidžia jiems. Nesiskiria nuo bet kokios tironijos formos, su kuria susidūrėme prieš
sutikdami,  kad šis  laikas  yra vietinis.  Mes tai  darome sau.  Vėžį  galima išgydyti,  NĖRA GYVYBĖS, kaip
MEDICINA šiuo metu yra verčiama, nebent mes balsuotume kišenėmis ir biuleteniais! Thielmanas

„Mačiau, kaip giminaičiai, draugai greitai mažėja ir miršta, kai esu priversti išleisti dešimtis tūkstančių dolerių,
kad lėtai būtų nužudyti, kai vaistas išaugs tiesiai iš Motinos Žemės. Nagi, pabusk ir užuok kvailystės kvapą.
Neskubėkite stereotipų ir atlikite tikrus tyrimus “. Amy Jane

„Aš žinau,  kad  man  labiau  patinka  RSO nei  chemoterapija/radas  ...  Juokinga,  kaip  kai  kurie  žmonės  gali
skambinti RSO, kai viso kito šalutinis poveikis gali prarasti jūsų gyvenimo kokybę“. Kerry

„Jis turi būti lengvai pasiekiamas. TURI būti prieinama “Kuo daugiau skaitau, tuo labiau žaviuosi”. Shelley

„Visi vėžio atvejai yra nereguliuojamos ląstelės. Ląstelę tiesiog reikia reguliuoti. Jei jo kūnas negali reguliuoti
vėžio  ląstelių,  vėžinės  ląstelės  gali  sulaužyti/pažeisti  CB  receptorius.  Kai  fito-kanabinoidai  (fito  =  augalų
pagrindu) liečiasi su nereguliuojama ląstele, ji gali signalizuoti vėžio ląstelei per daugiau vartų nei tik CB 1/2
receptoriai. Taip fito-kanabinoidui sekasi ten, kur nepavyksta endogeninio kanabinoido.

Štai keletas pastabų apie procesą, kaip kanabinoidai reguliuoja vėžio ląsteles: Vėžys

1) Vėžys yra nereguliuojama ląstelė. 
2) Apoptozės sukėlėjas Reguliuoja vėžio ląsteles. 
3) Kanabinoidai ląstelėse sukelia apoptozę. 

Vėžys  apibrėžiamas  kaip  „plati  įvairių  ligų  grupė,  VISKAS  apima  NEREGULIUOTĄ  ląstelių  augimą“.
https://en.wikipedia.org/wiki/Vėžys

Kl.:  Kaip  mes  reguliuojame  ląsteles?  A:  Per  apoptozę.  Apoptozė:  http://en.wikipedia.org/
wiki/Apoptozė#Procesas  „Apoptozė  (pron  .:/ˌæpəˈtoʊsɪs/taip  pat  pron  .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/)  [2]  [3]  yra
užprogramuoto  ląstelių  mirties  (PCD)  procesas  kurie  gali  atsirasti  daugialąsčiuose  organizmuose.  [4]
Biocheminiai įvykiai lemia būdingus ląstelių pokyčius (morfologiją) ir mirtį.

„Apoptozės  procesą  kontroliuoja  įvairūs  ląstelių  signalai,  kurie  gali  kilti  ekstraląsteliniu  būdu  (išoriniai
induktoriai)  arba  ląstelėje  (vidiniai  induktoriai).  Į  tarpląstelinius  signalus  gali  būti  įtraukti  toksinai,  [13]
hormonai, augimo faktoriai,  azoto oksidas [14] arba citokinai, kurie turi praeiti per plazmos membraną arba
virsti, kad būtų pasiektas atsakas. Šie signalai gali teigiamai (ty sukelti) arba neigiamai (ty slopinti, slopinti ar
slopinti) paveikti apoptozę.

Kaip priversti vėžines ląsteles išgyventi apoptozę?
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Mums reikia kanabinoidų/endokanabinoidų, kad signalizuotume kanabinoidų receptoriams (CB1R, CB2R), kad
sukeltume apoptozę (jau seniai įtariama, kad yra daugiau nei 2 receptoriai):

Kas yra CBR? (Kanabinoidų receptorius):

„Kanabinoidų receptorius  aktyvuoja  trys  pagrindinės  ligandų grupės-endokanabinoidai  (gaminami  žinduolių
organizme),  augaliniai  kanabinoidai (pvz., THC, gaminami kanapių augalo) ir sintetiniai  kanabinoidai (pvz.,
HU-210).  Visi  endokannabinoidai  ir  augaliniai  kanabinoidai  yra  lipofiliniai,  ty  riebaluose  tirpūs  junginiai.
http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Ar kanabinoidai gali signalizuoti CBR, kad sukeltų apoptozę?

„Šių ligų modelių tyrimai kartu su daugeliu in vitro eksperimentų rodo, kad kanabinoidai imunitetą slopinančias
savybes  daro  keturiais  pagrindiniais  būdais:  (1)  apoptozės  sukėlimu“,
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Autofagija - jei klystu, pataisykite, bet iš to, ką suprantu:

Autofagija yra procesas, kurio metu ląstelė gali būti pataisyta arba perdirbta. Paprastai su vėžio ląstelėmis jie
tiesiog užprogramuoti mirti, tačiau autofagija vis dar gali atlikti šį procesą.

Panašu, kad turite perdirbimo konteinerį  ir šiukšlių konteinerį,  renkate įvairias atliekas ir suskirstote jas į 2
konteinerius. Kartais reikia perdirbti, kartais reikia ką nors tiesiog išmesti “. Skotas

„Naujajame  tyrime  Chenas  ir  jo  komanda  nustatė,  kad  gydymas  Δ9-THC  padidino  fermento,  vadinamo
ciklooksigenaze-2  (COX-2),  koncentraciją  pelių  hipokampe,  smegenų  srityje,  susijusioje  su  mokymusi  ir
atmintimi.  Narkotikai  ar  genetiniai  metodai,  kurie  sumažino  pelių  COX-2  kiekį,  užkirto  kelią  atminties
problemoms  ir  neuronų  sutrikimams,  atsirandantiems  dėl  pakartotinio  Δ9-THC poveikio.  Kadangi  COX-2
slopina nereceptiniai skausmą malšinantys vaistai, tokie kaip ibuprofenas, išvados rodo paprastą strategiją, kaip
išvengti šalutinio marihuanos poveikio.

Tyrėjai taip pat atrado, kad gydymas Δ9-THC sumažino neuronų pažeidimą pelės Alzheimerio ligos modelyje,
ir šis teigiamas poveikis išliko, kai gyvūnai buvo vienu metu gydomi COX-2 inhibitoriumi. „Šiuo metu nėra
veiksmingų vaistų, skirtų Alzheimerio ligos prevencijai ir gydymui ar ligos progresavimui sustabdyti“, - sako
Chenas.  "Mūsų  rezultatai  rodo,  kad  nepageidaujamas  kanapių  šalutinis  poveikis  gali  būti  pašalintas  arba
sumažintas, išlaikant teigiamą poveikį, skiriant COX-2 inhibitorių kartu su Δ9-THC, kad būtų galima gydyti
sunkias  ligas,  tokias  kaip  Alzheimerio  liga."  http:  //  www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-
pmm111413.php

„Naujas vyriausybės finansuojamas kanapių/vėžio tyrimas sukrečia mokslo bendruomenę ...

THC, pagrindinis kanapių psichoaktyvus ingredientas, iš tikrųjų gali pakeisti žmogaus genetinį kodą, kad būtų
išvengta vėžio ir uždegiminių ligų. Ką?!!!! Ką ką!!!????

Rickas Simpsonas ir jo vyriausiasis elfas, čekų aktyvistas Jindřichas Bayeris, tai sakė daugelį mėnesių, ir aš
buvau  mandagus,  bet  slapta  šaipiausi  iš  šios  minties,  nes  man  tai  (ir  dėl  kitų  smulkių  techninių  dalykų)
skambėjo  kaip  krūva hocus-pocus nesutarimų dėl  jų  perspektyvos).  .  .  Vaistai  negali  pakeisti  DNR, tiesa?
KLAIDA, matyt! ŠVENTAS [MIEGI]! ” Alanas Gordonas

„Fonas:  Kanabinoidai  in  vivo  sukelia  stiprias  mieloidines  slopinančias  ląsteles  (MDSC).  Rezultatai:  THC
sukeltas  funkcinis  MDSC rodo  skirtingą  miRNR ekspresijos  modelį.  Išvada:  specifinė  miRNR gali  atlikti
svarbų vaidmenį  plėtojant  ir  funkcionuojant  MDSC, reguliuojant  tikslinius  genus,  susijusius su mieloidinių
ląstelių diferenciacija. Reikšmė: Pasirinkite miRNR gali būti svarbūs molekuliniai taikiniai manipuliuoti MDSC
aktyvumu  sergant  vėžiu  ir  uždegiminėmis  ligomis.
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- Gerai, kad ir ką tai reikštų, tai nepriklauso mano kompetencijai. Tikriausiai sakoma, kad kažkas panašaus į
kanabinoidus gali išgydyti vėžį, ir jie tai daro kažkaip modifikuodami genus. Ir, kaip visada, reikia daugiau
tyrimų.
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Aš sakau tik tiek, kad pati mintis apie dalyką yra mažiausia dalelė ir aliejus taip pat gali sutvarkyti mintis. Genai
vis  dar  per  dideli.  Tyrimas  turėtų  būti  sutelktas  į  tai,  ką  kanabinoidai  daro  su  mažiausiomis  mūsų  kūno
dalelėmis, atomais, kvarkomis, stygomis ir tt. Štai kur prasideda problemos, mažos dalelės, tai reikia išspręsti,
jei norite iš tikrųjų išspręsti problemas. JB

Informacija apie kitų odos ligų gydymą

„Remdamasis savo patirtimi, susijusia su šiuo metu uždrausta kanapių kosmetika, kurioje naudojome 
pramoninių kanapių pumpurų aliejų, kuris yra daug silpnesnis, palyginti su jūsų pagamintu aliejumi, 
mes nustatėme, kad kanapės iš esmės yra vaistas, nes jas galima naudoti beveik bet kokiai būklė. Ar 
galite tai patvirtinti?

Istorija  kanapes  vadina  panacėja,  o  tai  reiškia  išgydyti  viską,  ir  anksčiau  ji  buvo  naudojama  daugybei
medicininių problemų gydyti. Iš savo patirties matant kanapių aliejų, naudojamą įvairioms sveikatos būklėms,
aš taip pat vadinu kanapes gydomuoju. Kanapės naudingos gydant praktiškai bet kokią ligą ar būklę; jis skatina
viso kūno gijimą, nedarydamas jokios žalos. Taigi man ir daugeliui kitų tai tapo geriausiu vaistu ir aš tvirtai
tikiu, kad nieko nėra geriau.

Pasaulyje, kuriame šiandien gyvename, daugelis net bijo išeiti į saulę, tačiau šis vaistas gerai dera su tokiais
dalykais kaip odos kremai ir įdegio losjonas, tad kodėl slėptis tamsoje? Ar nebūtų malonu vėl išeiti į saulę ir
mėgautis  gyvenimu,  nesirūpinant  tokiais  dalykais  kaip  odos vėžys? Jūs  lažinatės,  kad  tai  būtų,  ir  dabar  ši
nuostabi medžiaga gali tai padaryti “. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

Burns

„Iš asmeninės patirties žinau, kad nėra geresnio gydymo nuo sunkių nudegimų nei kanapių aliejus. Jei aliejus
tepamas ant nudegimo, jis per kelias minutes pašalina skausmą ir labai pagreitina gijimo procesą. Jei ligoninės
deginimo skyriuose naudotų kanapių aliejų, žmonių kančios galėtų labai sumažėti.

Kai pirmą kartą pradėjau gaminti aliejų, valgau daug gydytojų paskirtų kenksmingų vaistų, kurie turėjo įtakos
mano mąstymo gebėjimams, todėl mano mąstymas nebuvo labai aiškus. Ši pasikeitusi būsena privertė mane
būti šiek tiek nerūpestingam, o tai sukėlė sprogimą ir gaisrą, dėl kurio dešinė ranka smarkiai nudegė.

Kai  sakau sunki,  turiu omenyje  sunki,  trys ketvirtadaliai  mano dešinės rankos tiesiog ištirpo ir  dabar  kabo
gobtuvuose. Mano draugė Lėja nužengė ir, pažvelgusi į nudegimą, paėmė žirkles ir nupjovė visą negyvą kūną.
Žinau, kad tai skamba siaubingai, bet tai, ką ji pašalino, buvo negyva, todėl iš tikrųjų aš nieko nejaučiau.

Per vienuolika dienų mano ranka buvo visiškai išgydyta, nepaliko randų. Vienintelis būdas pasakyti, kad aš net
patyriau traumą, buvo visos naujos rausvos odos buvimas ir net plaukų folikulai užaugo.

Dabar pažiūrėkite,  kas vyksta šiuose deginimo skyriuose,  kuriuos teikia  mūsų medicinos  sistema.  Vaikai  ir
suaugusieji,  patyrę  sunkius  nudegimus,  pastebės,  kad  nudegimo  vienetai  yra  ne  kas  kita,  kaip  kankinimo
kameros, kurios, atrodo, nesibaigia kančiomis. Šie pacientai yra užsikrėtę infekcijomis, daugeliu skausmingų
operacijų, susijusių su odos persodinimu, ir galiausiai jie vis dar yra labai randuoti.

Kanapių augalo eterinis aliejus yra natūralus anestetikas ir natūralus antibiotikas. Kai aliejų iš kanapių augalo
sudeginate,  per 5 minutes  skausmas išnyksta ir  prasideda gijimas.  Sprendžiant  iš  to,  ką aš mačiau,  kaip ši
medžiaga daro, kad išgydytų mano nudegimus ir kitus, patyrusius panašius sužalojimus, esu tvirtai įsitikinęs,
kad šis nuostabus vaistas gali atgaivinti veidą ar kitas kūno dalis tiems, kurie patyrė sunkią ligą. deginti.

Jei aliejus gali vėl užauginti ranką ir nepalikti randų, tai kodėl gi ne pėda ar net veidas? Taigi, jei tie, kurie valdo
deginimo skyrius,  tikrai  norėtų padėti  savo pacientams ir  palengvinti  jų kančias,  galbūt atėjo laikas pradėti
naudoti tai, kas veikia “. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas
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„Sekmadienio  rytą  ant  pirštų  gavau  3  laipsnio  verdančio  aliejaus  nudegimus.  Didelės  pūslės  ir  labai
skausmingos. Prisiminiau, kad RSO skaitymas nuostabiai gydo nudegimus, todėl išbandžiau. OMG Žmonės,
nudegimas  visiškai  išnyko tik  per  40  valandų.  Jokių  to  ženklų.  Ant  pūslelių  užtepiau  didesnį  kiekį  RSO,
šviežios alavijo filė ir tvarsčio. Kartojama po 12 valandų. Nereikia trečiosios programos “. Bobbi

„Mano uošvė kepė kiaulienos kotletus ir iš esmės panardino pirštus į verdantį karštą aliejų iki pat piršto, ir jie
tapo balti kaip virta vištiena. Mes uždėjome RSO ir skausmas išnyko maždaug per minutę, ji padengė juos 2
kartus per dieną RSO. Jie labai greitai sugijo vos per kelias dienas ir visai nebuvo odos netekimo ar randų.
Nuostabu, kad dabar šiek tiek laikome virtuvės šaldytuve, taigi, jei kas nors sudegs (ypač vaikai), nedelsdami
pritaikysime RSO, nereikia jausti tokio skausmo, kai turime natūralų augalą, kuris juo pasirūpins. . “ Debra

„Naudojau jį esant stipriam saulės nudegimui. Puikiai pavyko, mačiau, kad per mažiau nei savaitę išgydė peilio
žaizdą.  Jis  taip  pat  gydo halitozę.  Aš jį  naudoju maždaug šešis  mėnesius  ir  visiškai  atsikratiau  vaistų  nuo
traukulių.  Kai  išbėgau,  mane  ištiko  nedidelis  priepuolis.  Man  pasisekė,  kad  galiu  gauti  tokių  vaistų,
rekomenduoju nuo nervų skausmo “. Domkratas

„Šildymui naudoju medinę viryklę, todėl riešo nudegimai mane lydėjo daug šaltesnių mėnesių. Praėjusį rudenį
stipriai  nuplikė,  dar  nepabudo.  Prieš  tai  man  buvo duotas  RSO aliejus,  todėl  užtepiau  teptuko,  uždengiau
nudegimą ir per dvi dienas ta vieta buvo rausva, švari pleistras, be pūslelių ar nudegimų. Esu parduota 100%! "
Janine

Randai

„Aš mačiau nudegimus, išgydytus naudojant šį aliejų, kurie turėjo palikti baisius randus. Tačiau vėliau liko tik
sveika rožinė oda ir, pasak medicinos sistemos, tokie dalykai neturėtų būti įmanomi. Per visą istoriją kanapės
visada garsėjo tuo, kad turi galimybę išgydyti žaizdas, o po to nepalieka randų arba jų visai nelieka.

Aš tiekiau šį aliejų daugeliui žmonių, kurių veido oda buvo bloga ir atsirado randų. Po apdorojimo aliejumi jų
veido odos pagerėjimas  buvo stulbinantis.  Net  daugelį  metų  buvusius  randus galima  visiškai  arba  didžiąja
dalimi pašalinti tiesiog apdorojus paveiktą vietą aliejumi.

Tai  galima  padaryti  beveik  taip  pat,  kaip  gydant  odos vėžį:  tiesiog  patepkite  aliejų  ant  rando ir  uždenkite
tvarsčiu. Kartokite tai tol, kol randas išnyks ir laiku apdorota vieta susimaišys su aplinkiniais audiniais.

Aš susidūriau su vyru Čekijoje, kurio veide buvo siaubingas randas, atrodantis lyg sukeltas kardo. Po to, kai jis
gydė tą vietą aliejumi,  man buvo labai sunku net pasakyti,  kur buvo randas. Mano požiūriu, tiems, kuriuos
išgąsdino gąsdinimas,  galima padėti,  o gydymas yra neskausmingas,  taigi,  jei  turite  nemalonų randą,  dabar
žinote, kaip su juo elgtis “. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

Opos, karpos, apgamai

„Kūno opos gali būti išgydytos nurijus aliejų. Nesveikas opas, karpas ir apgamus ant kūno galima pašalinti
tiesiog patepant aliejumi ir uždengus juos tvarsčiu. Aliejus eina paskui nesveikas ar mutuojančias ląsteles ir
daugeliu atvejų jas neskausmingai sunaikina. Gana dažnai karpos ir apgamai gali tapti nesveiki, tuo metu jie
paprastai tamsėja ir pradeda augti. Jei turite ką nors panašaus, gydytojai dažnai gali pašalinti problemą, tačiau
daugeliu atvejų ji tiesiog grįžta. Norėdami protingai atsikratyti tokių kūno dalykų, pabandykite šį vaistą.

Anksčiau aš netgi gydydavau žmones, kenčiančius nuo padų karpos ant kojų, ir tokio tipo karpos vystosi šaknis,
kurias paprastai galima išnaikinti tik atliekant plačią operaciją. Užuot leidę medicinos sistemai perpjauti kojas
prie juostelių,  tiesiog įlašinkite lašą aliejaus į karpos galvą ir uždenkite tvarsčiu. Pabandykite tvarstį  laikyti
vietoje maždaug tris dienas, tada vėl uždėkite aliejų ir kitą tvarstį. Paprastai tai padarius tris ar keturis kartus,
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karpos šaknys buvo sunaikintos, o karpos galva tiesiog nukrito. Kai aliejus naudojamas šiai būklei gydyti, visa
tai vyksta neskausmingai, taigi, jei kenčiate nuo sodinukų karpų, kam kankintis dėl to, ką medicinos sistema
jums galvoja, išgydykite save protingu būdu “. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

„Mano sąnariai išryškėja ant pirštų ir voila, sutepkite aliejumi, skausmas išnyko. Praėjusią savaitę sudegiau ant
degimo statinės, vidinėje riešo pusėje buvo 3 coliai juodos, burbuliuojančios odos. Nedidelis kiekis aliejaus,
tvarstis,  po  dviejų  dienų,  nuostabi  rožinė  oda.  Taikoma  dar  kartą,  tas  pats,  po  dviejų  dienų  ir  jis  buvo
išgydytas ... UP of Mi. ~ Ačiū !!!!! ” Janine

„Aš naudojau RSO stiliaus aliejų ant raganos karpos ant veido. 2 programos padengtos grupės padėjėju ir jos
beveik nebeliko! Leslie

„Aš naudoju kanapes,  įpiltas  alyvuogių  aliejaus  ant  nudegimų ir  įpjovimų,  ir  jos  užgyja per  kelias  dienas.
Niekada  nemačiau  nieko panašaus.  Žinau,  kad  RSO būtų  dar  geresnis.  Kanapės  buvo naudojamos  viskam
gydyti, kol mūsų valdžia nepasidavė godžiai “. Deividas

„Aš gerai sudeginau ant išmetimo vamzdžio ir įdėjau šiek tiek kanapių aliejaus su vynuogių sėklų ekstraktu, ir
jis sugijo per mažiau nei savaitę ir vargu, ar neskauda, nei dirginu, nei randų! Danielis

„Mane labai gąsdina odos būklė, kai beveik 6 mėnesius man buvo duodami siaubingi vaistai.  O staigmena!
Praėjus kelioms savaitėms po gydymo, mano oda vėl tampa bloga. Tai gerai žinoti.  Buvau siaubinga dėl jų
vaistų, nuotaikinga, sausa pleiskanojanti oda, prakaitavimas, dievaži, tai buvo baisu. Daugiau nebesimatysiu su
gydytoju “. Nikki

„Gerbiamasis Pone, aš esu senas hipis nuo 60-ųjų ir gyvenu Kalifornijos valstijoje. Jau 8–9 metus hibridizuoju
įvairias  traukinio  nuolaužas  ir  baltąsias  našles  su  puikiais  rezultatais.  Mačiau,  kad  Rikas  taip  pat  naudojo
„Baltąją našlę“.

Šiuo metu padedu sveikstančiam ligoninės ligoniui, kuris buvo/yra? miriau nuo paskutinių MRSA etapų, kaip
nurodė mano senasis gydytojas daktaras Ronaldas Sandas ... Aš pradėjau jį nuo tinktūrų, kurias gaminu ir duodu
sausainius nuo vandens iki pumpurų ištraukimo ir tik prieš keturis mėnesius.

Kitas augintojo brolis draugas, su kuriuo lankausi Vienybės bažnyčioje, vos prieš tris savaites mane įjungė į
jūsų svetainę.  Pradėjo Jasoną „JOY GREASE“ ir  jis  praėjo pirmąjį  vamzdelį,  o  dabar  jau antrą.  Šiek tiek
daugiau nei prieš mėnesį jo rutuliai buvo labai didelio meliono dydžio, didesni už minkštą rutulį ... Nuo tada,
kai valgiau mano kepinius, o dabar tiesiai iš „stebuklingo tepalo“, jis kasdien gerėja ir jo lytinės liaukos beveik
išnyko atgal į normalų dydį ... Jie sako, kad nėra gydymo nuo MRSA ???

Jasonui buvo labai blogos didelės žaizdos ant nugaros, nes jis negali gulėti ant šono ar pilvo. Dabar jis man
sako, kad jie atslūgsta, ir kai mūsų gydytojas pasirodė su kita komanda, jie visi negalėjo suprasti,  kodėl jis
nemirė  arba  kodėl  jis  gerėja.  Aš  dar  nepasakojau  gydytojui  apie  savo/mūsų  kanapių  aliejaus  gydymą,  bet
netrukus  bet  kurią  dieną  ...  Aš  tikrai  noriu  gydytojo  leidimo  gydyti  jo  opas  dabar  aliejumi  lokaliai,  ar
nesutinkate ??? Jei galime sustabdyti MRSA pacientui, kuriam liko tik keli mėnesiai, pagalvokite, ką tai galėtų
ar turėčiau pasakyti, TURĖTU pasakyti medicinos bendruomenei. Taika ir pagarba, Craig “

„Mano vyrui buvo 30 metų randas nuo nudegimo, kuriam prireikė odos persodinimo ... Taigi pagalvojau, aha,
dar viena vieta eksperimentuoti su šiuo nuostabiu produktu. Na, jis mažiau nei visiškai tikėjo, kad tai padarys
bet ką ... Po kelių programų tai morfuoja, dabar jis turi pigmentą ten, kur jo nebuvo. Plaukų augimas ten, kur
niekas neaugo per 30 metų “. Rebeka

„Nuo namo ugnies nudegiau visą veidą ir rankas antro laipsnio. Aš visą mėnesį įdėjau RSO, sumaišytą su
kakavos sviestu, ir jūs vos galite pasakyti, kad aš kada nors buvau sudegęs. Nuostabu, kaip greitai jis veikia, ir
tai yra geriausias skausmą malšinantis vaistas, kokį aš kada nors turėjau “. Amerikanisch

„Ant  galvos  turėjau  apgamą,  kuris  neseniai  pradėjo  niežėti.  Kelis  kartus  per  dieną  keletą  dienų  tepdavau
tamponą ir apgamas iš tikrųjų pradėjo trauktis! Kalbėk apie nuostabų “. Amanda
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„Aš esu tikintis ... ištaiso podagrą ... jis turi subalansuoti yin ir yang, nes anksčiau maniau, kad esu laimingas,
tačiau pastaruoju metu atrandu laimės jausmą, sklindantį iš giliai ... Ačiū Rick Simpson“. Irvingas

„Nuo 11 metų (man dabar beveik 30) ant odos, dažniausiai aplink kaklą, krūtinę ir nugarą, atsirado grybelio
rūšis.  Šios  raudonos apvalios  dėmės  ant  mano odos atsiranda kasmet,  ir  aš  padariau  viską,  ko  reikia,  kad
galėčiau gydyti savo odos būklę. Vaistai, kuriuos skiria dermatologai, užtrunka 5-6 dienas, kad pašalintų šias
dėmes, ir dar 5 dienas, kad juos visiškai pašalintų.

Kitą dieną pastebėjau, kad šios dėmės vėl pradėjo ryškėti, BET šį kartą nusprendžiau ant jo užpilti kanapių
aliejaus ... ir tai tikrai buvo magija !!! Aš tepiau jį tik 2 kartus, o dėmės VISOS dingo. Negalėjau patikėti savo
akimis! Daugiau jokių tablečių ir kremų bei specialių šampūnų man! Dabar aš padariau kokosų aliejų, įpiltą
kanapių aliejumi, ir aš jį tepsiu dar maždaug savaitę, kad įsitikinčiau, jog dėmės nebepasirodys. Labai ačiū RS
& JB už visą pagalbą ir informaciją, būsiu amžinai dėkingas “. Ioanna

„2002 metais pateko į siaubingą avariją. Visur turėjau plyšimų ir praradau dalį kaulo rankoje. Po odos ir kaulų
persodinimo beveik pasveikau ir rankoje atsirado infekcija. Paaiškėjo, kad tai kaulų infekcija, ir reikėjo pradėti
viską  nuo  pradžių.  Dėl  to  bet  kada,  kai  gaunu  įpjovimų/nudegimų  (esu  suvirintojas),  jie  visada  užsikrės.
Praėjusiais metais darbe ant skrandžio patyriau siaubingą nudegimą. Laikydami jį švarų ir naudodami aliejų, jis
buvo išgydytas vos per vieną savaitę! Mano nedideli suvirinimo nudegimai gali trukti 4-6 savaites. Jau ne su
mano aliejumi. Prisukite neosporiną, aš naudoju aliejų! Chrisas

„Nuodingos gebenės ant mano rankos ... Bėrimas ir nudegimai išnyko per 5 minutes ... Jokių iškilimų, jokių
bėrimų, jokio skausmo ... Aš panaudojau vieną RSO grūdelį su trupučiu kokosų aliejaus ... Dingo per penkias
minutes !!!“ Estelle

„Ant  veido  atsirado  nuodingas  ąžuolas,  po  antros  dienos  jis  buvo  nuo  kaktos  iki  kaklo,  dideli  niežtintys
dėmeliai,  žali  ir  šiek  tiek  kraujavo  nuo įbrėžimų.  Aliejų  sumaišiau  su  trupučiu  kokosų  aliejaus,  kad  būtų
lengviau  tepti.  Užsidėjau  ir  iškart  palengvėjau  nuo  niežulio  ir  skausmo,  per  valandą  dingo  žiaurumas  ir
uždegimas, o kitą rytą jis nebuvo matomas, nebent tikrai atrodai. Tai tikrai pakėlė kelis antakius ir pagaliau kai
kurie skeptikai suprato, apie ką aš visada kalbu. Gydomoji kanapių galia! " Cindy-Lee

„Artritinė psoriazė per mažiau nei mėnesį ... J“ Giulliana

„Mano psoriazė išnyko, kai pradėjau valgyti aliejų ... Vien tik vietinis aliejaus vartojimas man labai nepadėjo-
visiškai neišnyko, kol nepradėjau jo vartoti per burną. Jis dar negrįžo. Dabar vartoju palaikomąją dozę, todėl
tikiuosi, kad to užteks, kad nepasikartotų psoriazė. Beveik 4 mėnesius neturėjau jokių jo požymių. Gydytojai
man pasakė, kad jis niekada visiškai neišnyks ir kad vienintelis kartas, kai jis „išaiškės“, buvo tada, kai aš tikrai
sirgau ir mano imuninė sistema turėjo kitų dalykų, su kuriais reikia kovoti. Na ... nesijaučiu blogai, o šūdas
Dingo! “ Lindsay

„Taip pat per kelias dienas išgydė sausgyslių uždegimą. Net 7 mėnesių trauma. Tiesiog kartą per dieną įtrinkite
šiek tiek puodo sviesto arba RSO ant skausmingos vietos. Nuostabus šūdas. Praėjusį sekmadienį-antradienį aš
naudoju RSO 3 laipsnio nudegimui,  po 40 valandų gydymo jokių nudegimo požymių. Žinoma,  norėčiau jį
naudoti antrą kartą. Tai būtų išgelbėjusi man valandas nuo didelio skausmo ir ledo laikymo ant jo “. Bobbi

„Kuo tai negali padėti? Studijų metu galimybės yra neribotos. Turiu cistą dešinėje skruosto pusėje ant veido.
Penkias dienas po aliejaus vartojimo (nurijus) cista greitai susitraukė. Aliejus buvo pagamintas iš šalnų lapų ir
mažo pumpuro, kuris buvo įmirkytas vis skaidriame. Mišinys stovėjo 2 savaites. Pirmąją aliejaus naktį mano
cista jautė dilgčiojimo pojūtį. Po penkių dienų dingo. Aliejus veikia. Yra per daug įrodymų, o mokslas už viso
to  nuostabus.  Yra  cheminių  junginių,  kurie  reaguoja  į  visus  mūsų nervų sistemos  receptorius,  yra  gamtos
darbas. Nuostabiausia yra tai, kad visa tai yra viename augale. KANABIS. Atėjo laikas pamatyti, kiek toli gali
nueiti žmonės. Atėjo laikas vystytis. Daktaras Dankas “Jeremy

„Pirmą kartą aliejų (įpiltą į kokosų aliejų) gaminau senyvo amžiaus kaimyno nugarai gydyti. Visur jai buvo
opos, kurios stipriai niežėjo. Patalpos blakės yra atmestos, taip pat ir šašai, bėgiai, skeptrai ir panašiai, nes ji
niekur kitur nebuvo paveikta, išskyrus nugarą, ir jos lovoje nėra jokių žvėrių veiklos požymių. Žinai ką padarė
jos sūnus ??? Jis stipriai purškė čiužinį chemikalais, kad atsikratytų klaidų, kurių nebuvo. Aš jai daviau naują
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čiužinį su aiškiomis instrukcijomis, kad jo negalima purkšti. Ji turėjo eiti į ligoninę dėl kraujuojančių opų, o kol
ji buvo, ji išreiškė nugaros problemą ir žinote, ką jai liepė daryti gydytojai ??? Nuplaukite plaukus ir kūną nuo
utėlių,  ji  neturi  utėlių.  Taigi,  kaip manote,  ko aš klausysiu, kad jai padėtume? Gydytojai? NE. Aš padariau
aliejų, gydė ją su nugara, o pagerėjimas ir gijimas vyksta “. Michele

„Morning Scot, praeitą vakarą kalbėjosi su mano seserimi ir ji sako, kad viskas pasveiko !!!!! Vaistai išgydė jos
malksnas :) Ji sako, kad jaučiasi nuostabiai. Tiesiog norėjau būti 100% tikras prieš rašydamas tau. Labai ačiū už
jūsų pagalbą “.

„Merginai su juostine pūsleline nutiko kažkas kita ir ji niekada nepasakojo šeimai, kas negerai. Štai ji man ką
tik atsiuntė:

„Labas dar kartą, tik vakar sužinojau, kad mano seseriai prieš metus padidėjo skydliaukė, bet mūsų šeimai to
nepasakė. Matyt, gydytojas jai pasakė, kad jie tai stebės ir, jei jis augs, tada jie operuos. Jis nebuvo pakankamai
didelis, kad būtų galima atlikti jo biopsiją. Šiaip ar taip, praėjusią savaitę ji paskyrė gydytoją ir sužinojo, kad
auglys nustojo augti. Ji mano, kad vaistas sustabdė augimą. Argi tai ne nuostabi naujiena? Ji ir toliau to tikisi,
tikėdamasi, kad kitas susitikimas įrodys, kad aliejus naikina navikus. Pranešiu jums daugiau, kai tai atsitiks “.
Škotas

„Vakar moteris pradėjo vartoti  vaistus. Tai jos pranešimas nuo pirmos dienos. Tiesiog nuostabu! Štai mano
pirmosios dienos ataskaita:

Vakar pabudau su egzema ant lūpos ir patepiau aliejumi. Dūrimas liovėsi maždaug po 10 minučių. Skausmas
išnyko per 30 minučių. Patinimas sumažėjo per kelias valandas. Šiandien pūslelių ant mano lūpos beveik pusė
nebeliko - paprastai jos užgyja 2 savaites. Kvėpuodamas garais iš aliejaus ant lūpų. Pastebėjau, kad skausmas,
kuris kelias savaites buvo mano dešiniajame sinuse, sustojo Ir mano nosis nustojo bėgioti. Nuo vakar tik vieną
kartą  čiaudėjau  Pastebėjau,  kad  mano nuovargis  nebuvo toks  gilus  kaip  įprastai.  Pastebėjau,  kad  jaučiuosi
atsipalaidavęs  ir  to  nerimo krašto nebeliko.  Pastebėta,  kad  vakare sumažėjo  kūno skausmas -  paprastai  iki
vakaro  man  taip  skauda  kūną,  kad  negaliu  ramiai  sėdėti  (čiurnos  nervo  ir  raumenų  skausmas,
kelio/peties/alkūnės/riešų/nykščio skausmas gerokai sumažėjo).

Be to, su kiekviena doze įgaunu labai lengvą švytėjimą. Man nesunku dirbti ar sutelkti dėmesį ir nedvejodamas
vairuočiau. Aš labai aiški galva, nors šį rytą pamiršau išgerti Citicoline. Aš ant „Craisen“ užpilu maždaug pusės
grūdelio aliejaus ekvivalentą “.

K. Sveiki JB! Aš norėjau jūsų kai ko paklausti, man buvo įdomu, ar RSO padės mamai nudegti nuo radiacijos?
Ji nusprendė tęsti „įprastą“ gydymą, o dabar, nesant kitų žodžių, pakliuvo į krūtinę. Skaudu vien į tai žiūrint.
Prisimenu, kad jūs arba Rikas kažkada apdegėte, manau, ruošdamas RSO, ir parodėte nuotraukas, kaip aliejus
veikia ir nudegus. Taigi, ar tai jai būtų naudinga?

A. Labas Enrique, žinoma, patrinkite aliejų ar kanapių tepalą ant krūtinės ir nugaros. Žinoma, ji turėtų valgyti
aliejų ir likti nuošalyje nuo gydytojų ir visų kitų tokių nereikalingos žalos formų. JB

„Mano mama (72 m.) Jau beveik 2 metus turi skausmingą įtrūkusią odą ant daugelio pirštų galiukų ... labai
skausminga. Gydytojas sako: „Taip, tai ateina su amžiumi“. Dufuss !!! Labai nedidelį kiekį aliejaus sumaišėme
su akvafora ... vieną kartą per naktį ... dingo! Jos skausmingi įtrūkimai užgyja ir išlieka geri daugiau nei savaitę!
NUOSTABU! ” Dolly

„Aliejų  naudojau  ant  šviežios  atviros  operacijos  žaizdos.  2012 metų rugsėjį  man iš  veido buvo pašalinti  2
bazinių ląstelių  karcinomos navikai.  Vienas buvo didelis  ir  buvo jį  platinantis  auglio navikas.  Be to, mano
skruosto vidinis navikas buvo nubrauktas biopsijai. Kai grįžau namo ir atidengiau žaizdą, veide buvo krateris.

Pirmąsias 4 dienas sumaišiau taukmedžio sviestą ir aliejų ir patepiau juo. Tada perėjau prie tiesioginės alyvos ir
nesustojau. Kai nuvykau į susitikimą po posto, gydytojas, kuris manė, kad man bus atlikta plastinė chirurgija,
buvo nustebęs dėl mano gydymo. Nusprendžiau jai pasakyti tiesą, kad recepto nenaudojau, kad jį išgydžiau
kanapių aliejumi.  Ji buvo girdėjusi  apie Ricką Simpsoną ir  „Phoenix Tears“,  nesmerkė manęs ir liepė tęsti
darbą.
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Po mėnesio aš einu į antrą operaciją, veiksmų planą, kaip išgydyti šią žaizdą ...

Kanapių aliejus. Ar pasakysiu šiam chirurgui? Paskambinus „Post op“! Meilėje ir šviesoje “. Patti-Jo

- Patti, nereikės jokios operacijos, jei toliau vartosi aliejų. Arba atidėkite dar 60 g, jei reikia, bet jei įmanoma,
laikykitės atokiau nuo chirurgijos ir gydytojų. Daugeliu atvejų tai yra liūdna gydymo sėkmės sąlyga. JB

„Dėl RSO mano psoriazės beveik nebeliko. Jau trejus metus geriu palaikomąją dozę ir mano oda yra švari,
mano protas skaidrus ir aš niekada nebuvau sveikesnė “. Erika

„Mačiau, kaip kažkas iš artimųjų naudojo Ricko aliejų stipriai nudegus, kuris būtų palikęs nemalonų randą, ir
per savaitę nuo aliejaus užtepimo jis dingo ir nepaliko jokių randų požymių ar sudegė“. Janice

„Dabar mes turime dukrą ant  aliejaus.  Ji  serga psoriaze ant abiejų alkūnių,  dilbių ir vieno kelio.  Pradžioje
padarė nuotraukas. Iki šiol sausų žvynuotų vietų nebeliko. Oda yra raudona, bet lygi, o ne pakelta ir uždegusi.
Mažesnės išorės sritys buvo visiškai išvalytos. Esame įsitikinę, kad tai veiks. Fotografuojame kas antrą dieną
arba kai pastebimas pagerėjimas. Visa tai per mažiau nei savaitę, naudojant aliejų vietiškai. Labai ačiū, kad
atkreipėte dėmesį į šį vaistą, kuris galiausiai išgydys Ricką ir JB. Kasdien dalinuosi įrašais ir sakau visiems,
kurie klausys. Pradeda skęsti “. Ronis

K. Ar šie mišiniai tinka spuogams gydyti? 

A. Jennifer, aliejus tinka „visoms odos ligoms“. Tai reiškia, kad į ją įeina spuogai. Linkėjimai, JB

„(Radau apie aliejų) Prieš 3 mėnesius internete ieškodama spuogų ir rožinės gydymo priemonių. Akimirksniu
tai išsiaiškino! Į kokosų aliejų įpilu izo aliejaus, kad jį tepčiau ant veido ir kaklo kartą per dieną. Mano vyras
sako, kad atrodau 15 metų jaunesnė! Labai ačiū, kad pasidalinote šia informacija. Dievas palaimina jus visus.
Tęsk gerą darbą." Toni

„Jis  tinka  ir  įaugusiems  plaukams  ant  veido.  Aš  naudoju  jį  savo  23  metų  sūnui,  sėkmingai  atlikdamas  2
programas. VIENA MEILĖ." Patti-Jo

„Čarlis vaikšto. Jokių skausmą malšinančių vaistų. Jis stovi aukštas. Jo žingsniai tiesūs ir platūs. Jis gali šokinėti
ir žaisti. Jo kaklas beveik 90 proc. Taip neatrodė dvejus metus. Vakar jis suvalgė bananą, picą, pusę sumuštinio,
keptų ryžių, jogurto ir dar daugiau. Jis NIEKADA nevalgė tiek. (…)

Čarlio  dešinysis  kelias  buvo  blogiausias.  Jis  yra  apie  50  procentų  geresnis.  Kairysis  yra  beveik  visiškai
išgydytas,  išskyrus tai,  kad kitą vakarą jis  niežėjo ir  vėl atsirado pūslių.  Bet nieko didesnio ...  Didžiausias
pokytis - žaizda ant kaklo ir po pažastimis. Kaklas yra beveik visiškai išgydytas, taip pat jo pažastys.

Prieš vonias naudoju nedidelį  lašelį aliejaus jo g-vamzdyje. Tai taip pat padėjo nuo kelio skausmo. Jei jam
skauda kelius, jis gauna tą lašą. Aš nepridedu tirlenolio ar ibuprofeno. Tai daro triuką. Aš taip pat gaminu savo
tepalą.  Turiu  vandens  aparatą,  kuris  filtruoja  vandenį  ir  atskiria  šarminį  vandenį  nuo  rūgštinio.  Kadangi
rūgštinis vanduo, prisotintas deguonimi, yra labai naudingas odai ir taip pat yra antibakterinis, aš atlieku rūgštinį
vandenį ir sumaišau jį su metoceliulioze, kad susidarytų tepalas.

Pridedu koncentratą,  kad gaučiau tepalą,  panašų į  vazelino konsistenciją.  Šiuo sviestu ištepu jo tvarsčius ir
naudoju ant žaizdų. Vien tai daro neįtikėtiną skirtumą skausmui, niežėjimui ir gydymui. Netrukus atsiųsiu jums
nuotraukų. Aš juos priėmiau kiekvieną pakeitimą. Manau, kad aliejaus užteks dar mėnesiui, bet kadangi tai
darau pirmą kartą, nesu tikras. Esu susijaudinusi. Jo apetitas niekada nebuvo toks geras. Vakar jis valgė daugiau
maisto nei visus metus “. Triša

„Ei, Rikai ir draugai, aš turiu draugą, kuriam jau 4 metus skauda (maždaug 2 colių ir 4 colių skersmens) ant
kairiojo pečių ašmenų, žvelgiant į infekciją, vietoje nėra šašų, tik grynas neapdorota anga, po paviršiumi jautėsi
kieto beisbolo dydžio gabalėlis, jautrus prisilietimui.

Jis vietiškai tepė aliejų 8 kartus per 7 mėnesius, vidutiniškai - apie 2 savaitgalius.

Dingo  šašai  ir  randai,  susidarė  atvira  žaizda,  o  mano  draugas  jaučiasi  palaimintas,  turėdamas  galimybę
panaudoti aliejų “. Rebeka
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„Vakar darbe perbraukiau pirštą ant maišytuvo. 3 valandą ryto pabudau iš daužančio piršto, kad išbandžiau ledą,
peroksidą,  neosporiną.  Niekas  neveikė.  Dar  pulsavo.  Tada  prisiminiau,  kad  aliejus,  padedantis  ląstelėms
atsinaujinti, sustabdė skausmą ir išgydė randus bei odos problemas, tad kodėl gi nepabandžius. Taigi aš paėmiau
lašą  ir  paskleidžiau  aplink  visą  piršto  galiuką.  Per  1  minutę  skausmas  išnyko  80%.  Per  30  min.  Galėjau
brūkštelėti  pirštu  tik  šiek  tiek  skaudėdamas,  bet  jokio tikro  skausmo.  Esu parduota.  Po 12 valandų aš  vėl
kreipiausi ir nuo to laiko neskauda “. Rebeka

„Ei,  Rikai,  norėčiau,  kad  mano  pavardė  būtų  konfidenciali,  jei  atsitiktinai  tai  paskelbtumėte  (ko  aš
neprieštarauju). Mano mergina buvo labai grubiai auklėjama ir, susirgusi depresija, griebė riešus, ši problema
jau daugelį metų atsilieka, tačiau vis dar lieka nemalonių randų ant riešo. Ten labai daug matosi ir burbuliuoja,
tai  pirmas  dalykas,  kurį  daugelis  žmonių  pastebi  pirmą  kartą  ją  sutikę,  ji  norėtų  nieko  daugiau,  kaip  tik
atsikratyti jų.

Taigi mano klausimas yra, ar aliejus padėtų atsikratyti  randų? Arba bent jau padėkite juos padaryti  mažiau
matomus? Man patinka tai, ką darai, ir norėčiau žinoti apie aliejų, kai mano senelis susirgo vėžiu, tu esi didvyris
visą gyvenimą, kurį padėjai išsaugoti!

- Mielas XXX, pradėkite tepti aliejų ant randų, jie greičiausiai išnyks per kelias savaites ar mėnesius. Aš taip pat
norėčiau ją tepti aliejumi, tai padės nuo PTSS nuo visų tų prisiminimų apie tai, ką ji išgyveno, taip pat pagerins
jos miego kokybę. Fotografuokite ir filmuokite, jei neprieštaraujate, randas tikrai išnyks - arba visiškai, arba bus
sunkiai matomas. Linkėjimai, Jindrich Bayer

„Ei,  Randai, aš turiu tą pačią problemą su kojų opomis. Pirmiausia dėl to, kad buvau prieš diabetą.  Bet aš
sužinojau, kad esu labai jautrus vabzdžių ir uodų įkandimams. Užpyliau aliejumi ir per naktį uždėjau raištelį, o
įkandimai sugijo “. Michelle

- Ką aliejus gali padaryti nuo uodų ar erkių įkandimų, yra tiesiog nuostabu. Pabandykite ir pamatysite, kodėl
sakome, kad niekas neturėtų išeiti iš savo namų, nebent turi aliejaus. Aliejus turi tiek daug naudojimo būdų, kad
neatsakinga bandyti gyventi be jo. JB

„Valgyk aliejų ... Aš vartoju aliejų du mėnesius, mano psoriazė yra beveik 80% aiški ir man nereikia vartoti
jokių vaistų ... Ir taip pat pašalinau artritą ...“ Giuliana

„Aš naudojau kanapių alyvuogių aliejaus mišinį ir per savaitę mano psoriazė pradėjo aiškėti. Deja, turėjau šiek
tiek ir man nepakako, kad galėčiau daugiau jo vartoti tiek iš vidaus, tiek iš išorės. PASTEBĖTI, aš net neturėjau
tikro RSO, o kanapių aliejaus, pagaminto iš alyvuogių aliejaus “. Teemu

-  Tikėkimės,  kad  greitai  gausite  daugiau  aliejaus,  Teemu.  Geriausia  jį  naudoti  vietiškai  simptomams
kontroliuoti, taip pat valgyti aliejų, taip pat norite pašalinti pagrindinę problemos priežastį. Linkėjimai, JB

„Tai gerai veikia ir nuo uodų įkandimų bei dantų skausmų. Mano dukra, ne juokaudama, bent 50 kartų per 15
minučių  uodų  įkando  BE  IŠJUNGTA!  Deep  Woods  purškiamas  purškiklis.  Išbandžiau  bananų  žievelę,
dezodorantą, alaviją, dermaplastą ir hidrokortizoną. Nė vienas iš jų nesumažino patinimo (ji yra alergiška uodų
įkandimams, jie stipriai išsipučia) arba palengvino. Iš nevilties išgarinau dervą iš garintuvo, sumaišiau ją su
trupučiu  kokosų aliejaus,  kad ji  lengviau  pasiskirstytų ir  „pateptų“  jos kojas.  Maždaug per pusvalandį  visi
patinimai  sumažėjo  ir  kol  ji  vis  dar  turėjo  raudonų  taškelių,  kai  įkandimai  jų  netrukdė,  vengiau  duoti  jai
Benedrilo.

Burnoje susiformavo pūlinys ir supakavau dervą iš danties aplink pažeistą dantį ir maždaug per pusvalandį
patinimas sumažėjo, ir aš galėjau jį išgydyti, nuo to laiko jokių problemų. Aš supakavau dvi dienas, kad būtum
tikras.  Dabar  galiu  pasakyti,  kad  pakuojant  dervą  (jei  kūgio  viduje  yra  „Vapir  No2“,  kur  keičiate  ekraną,
surenkama beveik gryna maiša, taip pat susikaupusi). .

Aš net parašiau savo vyrui žinutę iš svetainės, kad paprašyčiau pagalbos patekti į miegamąjį. Vis dėlto vaistai,
vartojami po liežuviu,  veikia geriau,  todėl ER, įtarę širdies priepuolį,  purškia nitro po liežuviu.  Nors dabar
viskas gerai, aš nemiriau nuo perdozavimo, nepabudau siaubingai pagirių ir geriausia ... Nereikėjo gerti daug
Tylenol ar Advil ir dar labiau pakenkti skrandis ir kepenys.
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Žinau, kad derva nėra pats efektyviausias būdas ir net nebuvau tikras, ar tai veiks, bet aš turėjau su tuo dirbti,
nes gyvenu nelegalioje valstybėje. Aš supratau, kad tai negali pakenkti. Nekantrauju gyventi valstijoje, kurioje
galėsiu  laisvai  užsiauginti  aukščiausios  kokybės  ekologiškos  pradinės  medžiagos,  pasigaminti  aliejaus  ir
išgydyti save bei visą šeimą ... įskaitant beveik 2 metų dukrą. praėjusius metus išgyveno pragarą, nes niekas
negali suprasti, kas jai negerai.

Jie galvoja, kad dabar ji turi baltymų sutrikimą, tačiau tai tik dar vienas dalykas, kurį jie meta, nes nežino, kas iš
tikrųjų yra negerai. Jei pateksite į aliejų, tai gali išgelbėti jos gyvybę.

Nors norėčiau turėti tikslią diagnozę, kad žinau, ką gydau, bet esmė yra ta, kad aš tiesiog noriu, kad mano
kūdikis jaustųsi geriau, o jei tai reiškia tradicinės visuomenės griovimą, tai aš ir padarysiu “. Sara

„Ačiū  tau  neužtenka  to,  ką  padarei.  Aš  sėdžiu  čia  su  aliejumi  ant  nuodingo  ąžuolo.  NIEKADA nebūčiau
bandžiusi be tavęs. Praėjusiais metais tai truko daugiau nei 2 mėnesius palietus beveik 100% mano kūno dėl to,
kad kažkas užsidegė nuo šepetėlio, todėl dabar jį gausiu visur ir dar blogiau, nes jie sako, kad mes nesukuriame
imuniteto šiam.

Prieš dieną jis pasirodė. Taigi, aliejus praėjusią naktį niežulys nesustabdė. Tačiau matau, kad tai kasdien gydo
randus, todėl turiu tikėjimo. Šį rytą, praėjus 24 valandoms po pirmojo panaudojimo, matau, kad jis veikė ir gydo
pažeistą odą nuo įbrėžimų. Taigi, tepdamas cinko oksido pastą ant aliejaus, manau, kad ką tik radau 1# pagalbą
nuodingam ąžuolui.

Aš iš tikrųjų negaliu laukti kito sezono, kad pamatyčiau, ar galbūt aliejus gydo, kad išspręstų šią problemą visą
gyvenimą. Aš jums pranešiu. Argi tai nebūtų puiku? Dar kartą ačiū už viską, ką darote “. Rebeka

- Alyva taip pat gali tai išspręsti. Tai vaistas ar kontrolė visoms medicininėms problemoms. Kuo greičiau jis bus
pritaikytas, tuo greičiau jis ištaisys tai, ką reikia pataisyti, tai viskas. JB

„Noriu, kad žmonės žinotų, jog RSO išvalė didžiulę pūslelę, kurią mano vyras ant kulno gulėjo taip ilgai nuo
ligos. Užpyliau aliejaus ir per savaitę jis dingo. Visiškai bijojau, kad tai peraugs į ką nors rimtesnio. Jis uždengė
visą jo kulną. Ačiū Rick Simpson už viską, ką darai “. Susan

„Būdamas mechanikas, aš naudoju aliejų kai kuriems gana blogiems pjūviams ir tu esi 100% teisus ... Jis gydo
odą greičiau nei bet kas kitas“. Cory

„Aš išgydžiau savo ŽPV per dvi savaites, naudodamas tik tris vietines priemones“. Mylios

„Šiuo metu aš gydau bjaurų apgamą, kuris tapo juodas. Kiekvieną rytą užtepu didelį kiekį ant apgamo, tada
uždengiu juostele. Per 3 savaites vizualiai matau, kad apgamas mažėja. Tai veikia. Aš taip pat valgau šiek tiek
kasdien ... koks energijos lygio skirtumas. MEDICINAL BLISS CANBABIS !!!!!!! ” Beau

„Prisipažinsiu ...  esu nerangus ...  Turiu blogą įprotį  įkišti  į  koją aikštelės šakės dantis.  RSO tiesiai  vietoje,
uždenkite juostele, skausmas praeina per kelias sekundes, išgydomas per 3 dienas “. Heather

„Mačiau,  kad  daug mažiau  stiprus  aliejaus  balzamo variantas  per  kelias  dienas  sunaikina  psoriazę,  per  20
minučių sumažina kiaušidžių patinimą pirmą mėnesinių dieną ir apsaugo nuo randų ir skausmo. Tikrai verčia
susimąstyti, ką galėtų padaryti aliejus ... “Beresas

„Būdamas 10 metų turėjau vieną blogiausių pėdų pėdų atvejų, norėčiau turėti aliejaus. Bet dabar turiu. Po 47
metų viskas gerai. Gydo beveik viską “. Donaldas

„Mano uošvė kepė kiaulienos kotletus ir iš esmės panardino pirštus į verdantį karštą aliejų iki pat piršto, ir jie
tapo balti kaip virta vištiena.

Mes uždėjome jiems RSO ir skausmas išnyko maždaug per minutę, ji padengė juos 2 kartus per dieną RSO. Jie
labai greitai užgijo vos per kelias dienas ir visai nebuvo odos netekimo ar randų.

Nuostabu, kad dabar šiek tiek laikome virtuvės šaldytuve, taigi, jei kas nors sudegs (ypač vaikai), nedelsdami
pritaikysime RSO, nereikia jausti tokio skausmo, kai turime natūralų augalą, kuris juo pasirūpins. . “ Debra
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„Ant alkūnės turėjau nedidelę gumulėlių partiją, gydiau jas aliejumi ... Po savaitės mano alkūnė yra lygi ir be
iškilimų ... Manau, kad tai buvo karpos, bet dėl netikėjimo gydytojais negalėjau tikrai nepasakysiu “. Karla

- Nesvarbu, kas jūsų odai negerai, tiesiog patepkite aliejumi, padenkite jį lipnia juostele ir tepkite aliejų iš naujo
kiekvieną ar dvi dienas arba tada, kai tvarstis nukris. Nudegimai, karpos, egzema, psoriazė - aliejui nesvarbu,
kas tai yra, ir jis jį ištaisys, tiesiog duokite laiko ir aliejaus. JB

„Mano  draugui  ant  veido  atsirado  cista  ir,  išgėrus  aliejaus  kelias  dienas,  jo  nebeliko.  Ir  jis  jį  nurijo,
nenaudodamas jo vietiškai “. Džonatanas

„Ne vėžiu sergantis pacientas, bet ant kulno turėjau infekciją, kuri neatsakė į gydymą. Aš netgi dirbau su žaizdų
priežiūros technologija ... jis privertė infekciją nustoti plisti, bet ji vis tiek neišgydys. Užtepiau aliejaus ir per
VIENĄ dieną paraudimas buvo mažesnis. Antra diena ir paraudimas dingo. Trečia diena ir infekcija vėl atrodo
kaip oda! Nuostabus gydomasis aliejus! ” Tammie

„Dirbau baseino ir SPA kompanijoje ... Esu šviesios odos, visą dieną lauke. Mano veide, galvoje ir rankoje
atsirado  beprotiškų dėmių,  kurios  visada  buvo pro  vairuotojo  langą.  Aliejus  pašalino  tas  dėmes  per  kelias
savaites! Dabar kasdien suvalgau 5 gramus gryno THC, padedančio kovoti su bet kokia liga ir išlaikyti stiprią
imuninę sistemą. BTW niekada nebuvo skiepijama nuo gripo! Nuo pat vaikystės nesergau gripu “. Jay

„Žinau,  kad  čia  esantys  vaikinai  visada  sako,  kad naudokite  gryną RSO, ir  aš  esu tikrai  didelis  tų  dalykų
gerbėjas. Tačiau noriu tik pranešti žmonėms, kad kokosų aliejaus užpilas, pagamintas iš cukraus lapų, mums
visiškai pakeitė neosporiną, man 2 metus nereikėjo to pirkti. Jis veikia geriau ir greičiau, aš galiu jį ištepti ant
visų žmonių rankų ir veido ir man nereikia jaudintis, kad jie susirgs, jei netyčia juos suvalgys “. Tina

- Tina, niekas neveikia geriau ir greičiau nei grynas RSO, bet aš žinau, ką tu nori pasakyti. Žinoma, kad mažiau
veiksmingos kanapių medicinos  formos taip pat  gali  padaryti  stebuklų.  Problema ta,  kad sėkmė nėra tokia
patikima, kaip naudojant neskiestą stipriausią RSO.

Kanapių kosmetika netrukus pakeis daugumą šiuo metu prieinamų kosmetikos priemonių,  būtent po to, kai
moterys sužinos, ką aliejus gali padaryti jų grožiui. Kanapių sėklų aliejus, kokosų aliejus ir taukmedžio sviestas
yra mano mėgstamiausi  nešėjai,  tačiau galima naudoti  viską,  kas populiaru vietoje,  kur jie  gyvena,  ir  įpilti
aliejaus. 20–30% RSO kremuose daro stebuklus, tačiau 0,01–1% taip pat gali būti labai naudinga esant mažiau
rimtoms sąlygoms ir kasdienei priežiūrai. JB

„Mano mergina yra labai alergiška uodų įkandimams, o praėjusią naktį ji turėjo vieną savo šventykloje ... ji
buvo didžiulė, bet kokiu atveju aš pasiūliau nusipirkti juostos pagalbą ir ant įkandimo uždėti RSO, pagamintą iš
kanapių lapų. Šį rytą, kai pabudome, guzas visiškai išnyko “.

- Ačiū, Jimmy. Esu tikras, kad ši informacija padės daugeliui žmonių. Uodų sezonas jau čia. Aliejus taip pat
veikia  kaip repelentas,  pabandykite.  Visada geriau užkirsti  kelią  problemoms,  nors jas  taip lengva išspręsti
naudojant  aliejų.  Aliejus  gali  būti  naudojamas  lokaliai  viskam,  kas  niežti,  dega  ar  skauda.  Kuo  greičiau
patepsite aliejų, tuo greičiau problemos išnyks. Atsimink tai. JB

K. Kiek laiko gali trukti aliejus? Amžinai? Kokia geriausia saugykla, šaldytuvas, šaldiklis, sandėliukas? Dėkoju.

A. Švirkšte ir laikant tamsioje šaltoje vietoje aliejus tarnaus ne vienerius metus, ypač jei pavyks apsaugoti alyvą
nuo lankytojų ir šeimos, būtent moterų, nes atrodo, kad joms aliejų nuryti patinka net labiau nei vyrams. 

Kai  jūsų  šeimos  moterys  sužinos  apie  atjauninantį  aliejaus  poveikį  ir  tai,  ką  jis  daro  su  raukšlėmis,  jums
nereikės nerimauti, kiek ilgai aliejus tęsis, jis visada bus greitai suvalgytas ar naudojamas vietoje. Jei norite
išsaugoti savo aliejaus atsargas, nesakykite moterims, kad kosmetika, turinti 20–30% aliejaus, padarys stebuklus
dėl jų veido ir atrodys kuo jaunesnė fiziškai, kitaip jie tiesiog atims iš jūsų ne nesvarbu, ką bandysite pasakyti ar
daryti, ir jums nereikės sukti galvos, kiek laiko aliejus tęsis.

Tai  nėra (turima omenyje)  seksistinis  komentaras,  aš tik  informuoju apie tai,  ką mačiau daug kartų,  tai  tik
pastebėjimas ir bandymas atkreipti dėmesį į tai, ką aliejus gali padaryti jūsų veido odai, nepriklausomai nuo
lyties. JB
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„Jei moterys žinotų, kad tai pakeitė senstančią odą ir sutvarkė pažeistą odą (kaip šio asmens atveju), kanapių
legalizavimo parama eitų  per  stogą! Visa ekonomika suklestėjo dėl  to,  kad buvo slopinamas šis  nuostabus
natūralus vaistas, ir mes visi stebėsime, kaip jis subyrės, kai vis daugiau žmonių tampa informuoti ir tiesiog
pradeda gydytis patys “. Gil

K. Ar tepate jį ant veido, kad gydytumėte raukšles>, ar vartojate per burną, ar abu? " Toni

A. Tiek geriausiems rezultatams pasiekti, bet ir vietinis naudojimas gali padaryti daug. JB

„Ar aš skaičiau raukšles? Ar tai padeda WRINKLES? : 0 “Margie

Lėtinis skausmas

„Jei turite tinkamų aliejaus rūšių, lėtiniam skausmui malšinti nieko nėra geriau nei kanapių aliejus. Daugelio
rūšių kanapių aliejus yra nuostabus natūralus skausmą malšinantis vaistas, kuris nesukelia priklausomybės ir
nėra kenksmingas. Medicinos sistema suteikia kenčiantiems nuo lėtinio skausmo pavojingus, priklausomybę
sukeliančius  ir  kenksmingus  vaistus  skausmui  kontroliuoti.  Aš  pripažįstu,  kad  tokie  vaistai  yra  šiek  tiek
veiksmingi,  tačiau  iš  esmės  viskas,  ką  jie  daro,  yra  skausmo užmaskavimas,  nesuteikiant  jokio  gydomojo
poveikio. Kai vartojate kanapių aliejų nuo lėtinio skausmo, jis ne tik sumažina skausmą, bet ir padeda išgydyti
jūsų  kančios  priežastį.  Visiems,  kenčiantiems  nuo  lėtinio  skausmo,  kanapių  aliejus  yra  geriausias  gydymo
būdas, nes jis nesukelia priklausomybės ir nekenkia likusiam jūsų kūnui.

Mačiau  žmonių,  sergančių  kaulų  vėžiu,  kankinančius,  kai  morfinas  ir  visi  kiti  vaistai,  kuriuos  naudoja
medicinos sistema, negalėjo nužudyti jų skausmo. Tačiau kanapių aliejus jį suvaldė per kelias valandas ir jie
sugebėjo labai greitai atsikratyti šių kenksmingų medžiagų, nedaug nutraukimo simptomų. Aš taip pat pateikiau
šį vaistą daugeliui pacientų, sergančių lėtiniu skausmu, ir kai kurie rezultatai buvo tikrai nuostabūs. Man nebuvo
neįprasta, kad jau kitą dieną gavau žmonių pranešimus, sakančius, kad jie nebekenčia.

Kaip jau sakiau, kanapių aliejus turi galimybę pašalinti skausmą, tačiau jis taip pat padeda išgydyti jo priežastį.
Vėlgi,  idėja  yra  kuo  greičiau  atsikratyti  šių  pavojingų  priklausomybę  sukeliančių  vaistų  ir  pakeisti  juos
naudojant šį aliejų. Tiesą sakant, nėra jokio palyginimo tarp kanapių aliejaus ir vaistų. Dauguma vaistų, kuriuos
tiekia mūsų medicinos sistema, yra pavojingi, sukelia priklausomybę ir yra mirtini, o kanapių aliejus nesukelia
priklausomybės ar pavojaus pacientui.

Jei pacientas skausmui malšinti  vartoja morfiną ar kitus opiatus, siūlau pradėti nuo maždaug trumpagrūdžių
sausų ryžių gabalėlio dydžio dozių. Tada kuo greičiau padidinkite suvartojamo kiekio kiekį ir sumažinkite šių
medžiagų suvartojimą tol, kol jums nebereikės vaistų. Yra daugybė žmonių, kurie daugelį metų vartojo vaistus,
kuriuos paskyrė jų gydytojai,  ir jie mažai ar visai nepadėjo.  Jei norite sužinoti,  ką reiškia vėl jaustis gerai,
pabandykite  aliejų  ir  palikite  medicinos  sistemos  beprotybę.  Rickas  Simpsonas,  Kanapės:  vaistingiausias
augalas

Nugaros skausmas, skoliozė

Ar turėjote pacientų, kuriems palengvėjo nugaros skausmas ar skoliozė?

„Mūsų dokumentinio  filmo„  Bėk nuo gydymo “prodiuseris  Christianas  Laurette  daugelį  metų  kentėjo  nuo
skoliozės. Maždaug prieš trylika metų medicinos sistema pasiūlė atlikti operaciją, tačiau Kristianui jie suteiks
tik 50/50 galimybę vėl vaikščioti. Esant tokiai tikimybei, jis manė, kad vienintelė jo alternatyva yra gyventi su
skausmu. Beveik kasdien jis griūdavo nuo skoliozės kančios ir daugiau ar mažiau įsitikino, kad niekas negali
padėti.  Aš jam parūpinau šiek tiek kanapių aliejaus ir per kelias valandas jis pranešė, kad daugiau nejaučia
nugaros skausmų.
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Aš jam paaiškinau,  kad jis  visą  gyvenimą gyveno su tokia  būkle,  kuri  neleis  mankštintis  taip,  kaip turėtų
normalus žmogus, todėl jo nugaros raumenys buvo labai silpni. Kaip ir buvo galima tikėtis, išgėręs aliejaus,
kaip nurodyta, Kristianas dabar normaliai veikia be skausmo, jo nugaros raumenys sustiprėjo ir dabar jis gali
ilgai  išsiversti  be  aliejaus.  Kristianas  yra  tik  vienas  iš  daugelio,  turinčių  nugaros  problemų,  kurie  rado
veiksmingą  vaistą  ar  kontrolę,  naudodami  šį  vaistą,  kad  palengvintų  diskomfortą.  Mano nuomone,  niekam
nereikia eiti per gyvenimą nuolatinėje kančioje. Jei turite bet kokio pobūdžio nugaros problemų, esu tikras, kad
šio  vaisto  vartojimas  bus  labai  naudingas  daugumai  šių  ligų.  Rickas  Simpsonas,  Kanapės:  vaistingiausias
augalas

Diabetas

„Diabetikai,  kurie ką tik buvo diagnozuoti,  paprastai  yra gana lengvai  išgydomi ir  greitai  neserga šia liga.
Tačiau pacientams, sergantiems šia liga ilgą laiką ir daugelį metų kenčiantiems nuo ligos padarinių, tai dažnai
užtrunka ilgiau. Net ir stipriai pažeistiems pacientams, jei aukštos kokybės aliejus geriamas tinkamai, dažnai per
šešias savaites jiems nebereikia insulino. Deja, žala, kurią ši liga daro mūsų organizmui,  gali išgydyti daug
ilgiau, tačiau laikui bėgant daugumą jų taip pat galima ištaisyti.

Atrodo, kad aliejus dažnai turi galimybę gana greitai atjauninti kasą, todėl jis vėl gali tinkamai veikti. Pirmą
kartą  mums pavyko tai  įrodyti  diabetu,  kurį  gydiau nuo vėžio.  Pasibaigus vėžio gydymui,  jis  dešimt dienų
visiškai pašalino aliejų. Mano nuostabai, jo cukraus kiekis kraujyje išliko normalus ir jis valgė daug dalykų,
kurių diabetikas neturėtų. Šis žmogus daugiau nei trisdešimt metų sirgo cukriniu diabetu ir per dieną vartojo dvi
insulino injekcijas. Taigi po to, kai jis dešimt dienų nevartojo aliejaus ir cukraus kiekis kraujyje išliko normalus,
tapo akivaizdu, kad jo kasa vėl turi tinkamai veikti.

Aš  visada  sakau  pacientams,  kad  nesu  gydytojas,  bet  manau,  kad  jiems  būtų  naudingiausia,  jei  jie  galėtų
atsisakyti cheminių vaistų, kuriuos vartoja kitoms ligoms. Gana dažnai tam tikri vaistai gali sutrikdyti gydymo
aliejumi veiksmingumą, o aliejaus naudojimas paprastai pakeis šiuos vaistus.

Turėjau pranešimų iš pacientų, kurie sirgo tiek 1, tiek 2 tipo cukriniu diabetu, kuriuose teigiama, kad aliejus
juos sėkmingai gydė. Pavyzdžiui, aš susidūriau su pacientais, kurie trisdešimt metų švirkščia insuliną ir, pradėję
vartoti aliejų, per šešias savaites jiems nebereikia daryti šių injekcijų. Tuo pačiu metu kiti pranešimai, kuriuos
gavau iš kai kurių, teigė, kad jiems pavyko tik sumažinti insulino suvartojimą. Tačiau jie taip pat teigė, kad
naudojant aliejų jis padarė ir kitų nuostabių dalykų, kurie pagerino jų bendrą sveikatą.

Tikslas yra tai, kaip aš į tai žiūriu, atsikratyti insulino ir kasos kontroliuoti cukraus kiekį kraujyje. Vis dėlto, net
jei to neįmanoma visiškai įvykdyti, aliejaus poveikis vis tiek bus labai naudingas paciento organizmui. Kadangi
ši liga sukelia kraujotakos sutrikimų ir kitų komplikacijų, dažnai infekcijos, kurią sukėlė trauma, neįmanoma
išgydyti naudojant medicinos sistemas, vadinamuosius įprastus metodus. Pavyzdžiui, jei diabetikui užkrečiama
pėda ir jis atsisako tinkamai išgydyti, galiausiai medicinos sistemos atsakymas yra pašalinti pėdą ar bent jau
užkrėstą dalį.

Aš asmeniškai pažinojau diabetikus, kuriems tai buvo padaryta, ir jiems paprastai reikia nedelsiant pašalinti
daugiau, nes infekcija ir toliau įsiplieskia. Kokia siaubinga diabetiko perspektyva ir kas dar labiau pablogina tai,
kad šios operacijos yra visiškai nereikalingas.

Tuo metu aš nieko nežinojau apie kanapių augalo gydomuosius gebėjimus ir aš galėjau tik stebėti  kančias,
kurias  turėjo  išgyventi  šie  pacientai;  bet  nuo to  laiko  pagaliau  sužinojau  tiesą.  Jei  aliejus  bus  naudojamas
išorėje, jis per labai trumpą laiką išgydys diabetines opas, todėl galite įsivaizduoti, kokią naudą diabetikas gauna
nurijęs šios medžiagos. Šią informaciją teikiau daugelį metų, tačiau gydytojai vis tiek nusprendžia nekreipti
dėmesio į šio vaisto vartojimą ir toliau žaloti  savo pacientus.  Tai viena iš priežasčių,  kodėl neturiu naudos
medicinos sistemai ir visiems šiems vadinamiesiems gydytojams, kurie maitina mūsų kančias.
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Po gydymo aliejumi daugelis diabetikų, kurie daugelį metų laikosi ribotos dietos, elgiasi kaip vaikas saldainių
parduotuvėje. Staiga jie vėl gali valgyti maistą, kurio neturėtų valgyti diabetikas, o kai kurie pacientai linkę
persivalgyti. Laikui bėgant, aliejus gali pakeisti diabetikams padarytą žalą, pvz., Blogą kraujotaką ir tt Aukštos
kokybės kanapių aliejus yra veiksmingas gydant visų tipų diabetą. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias
augalas

„Aliejus  atjaunina  kasą  ir,  tikėkite  ar  ne,  jis  dažnai  pradeda  gaminti  insuliną  net  ir  po  neveiklumo  metų.
Daugelis pacientų gali nustoti šaudyti insuliną po kelių savaičių ant aliejaus. Aliejus taip pat padeda išgydyti ar
kontroliuoti visas kitas su diabetu susijusias organizmo problemas.

Aš norėčiau valgyti  aliejų ir  (arba) naudoti  žvakutėje.  Rūkymas ar garinimas taip pat gali padėti  sumažinti
cukraus kiekį kraujyje, tačiau poveikis yra labai ribotas, palyginti su aliejaus nurijimu. Aliejų naudoju lokaliai
sergant diabetinėmis opomis, paprasčiausiai patepu aliejumi, uždengiu tvarsčiu ir tai kartoju kas tris dienas, kol
opa užgyja. Kanapių sėklų aliejų sumaišyčiau su ekstraktu ir naudočiau masažams, kurie skatins kraujotaką ir
padės išvengti patinimų bei kitų nemalonumų. Taip pat į savo racioną įtraukčiau kanapių sėklas ir kanapių sėklų
aliejų “. JB

Širdis, kraujospūdis

Ar turėjote naudingų pranešimų apie kanapių aliejų ir širdies ligas?

„Tiems, kurie turi širdies problemų ir kurie pradeda gydyti aliejumi, jie turėtų žinoti, kad dažnai aliejus gali
padidinti  paciento  širdies  susitraukimų dažnį,  kol jie  tampa patogūs jį  naudoti.  Širdies susitraukimų dažnis
dažniausiai būna tik nedidelis, tačiau manau, kad pacientas turėtų žinoti, kad taip gali atsitikti.

Šis vaistas veiksmingai mažina cholesterolio kiekį ir gerina kraujotaką, todėl pats savaime būtų labai naudingas
paciento  širdžiai.  Žinoma,  širdis  yra  gyvybiškai  svarbus  organas,  o  iš  mūsų  patirties  kanapių  aliejus  gali
atjauninti  gyvybiškai  svarbius  organus.  Nors  niekada  nesakiau  žmonėms  nustoti  vartoti  vaistų  nuo širdies,
daugelis  tai  padarė neturėdami jokio žalingo poveikio.  Manau, kad kanapių aliejaus poveikis širdies ligoms
reikalauja daugiau tyrimų, tačiau, kaip matėme, šis vaistas atrodo labai naudingas širdžiai.

Ar aliejus gali reguliuoti kraujospūdį?

Kanapių aliejus tikrai gali reguliuoti kraujospūdį. Aš pats jį naudoju norėdamas padėti užmigti ir reguliuoti savo
kraujospūdį. Pradėdamas gydymą kanapių aliejumi, sakau pacientams, kurie jau vartoja vaistus nuo šios būklės,
atidžiai  stebėti  kraujospūdį.  Dauguma,  kurie  kraujospūdžiui  kontroliuoti  naudojo  vaistus,  nebereikalauja  jų
pradedant gydymą kanapių aliejumi.

Kadangi  kanapių  aliejus  mažina  kraujospūdį,  visi,  kurie  bandys  toliau  vartoti  vaistus  nuo  kraujospūdžio,
greičiausiai  pastebės,  kad  šių  dviejų  derinys  sumažins  kraujospūdį.  Gera  idėja  išvengti  šios  situacijos,  o
naudojant šiandien turimus nešiojamus kraujospūdžio matuoklius, tai galima lengvai pasiekti.

Ar tai gali padėti nuo kitų vidaus organų ligų?

Iš to, ką mačiau naudojant kanapių aliejų, galima kontroliuoti arba išgydyti daugelį vidaus organų būklių ir
susijusių problemų. Kai vidaus organas yra atjauninamas ir išgydomas, jis vėl gali tęsti savo pareigas mūsų
kūne. Aš asmeniškai manau, kad daug prasmingiau atnaujinti savo gyvybiškai svarbius organus naudojant šį
aliejų, o ne persodinti organą su visais su juo susijusiais pavojais, o po to visą likusį gyvenimą vartoti vaistus,
kad  organas  nepakenktų.  būti  atmestas.  Kai  kuriais  atvejais  organų  transplantacija  gali  būti  vienintelis
atsakymas, tačiau jei šis vaistas būtų tinkamai naudojamas gyvybiškai svarbiems organams atjauninti, manau,
kad transplantacijų poreikis būtų daug mažesnis “. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

94



VĖŽIO GYVENIMAS: RICKO SIMPSONO PROTOKOLAS

„Širdis yra vidinis organas, o aliejus atjaunina gyvybiškai svarbius organus. Kai pacientai pradeda vartoti aliejų,
jie paprastai sumažina širdies vaistų dozę iki pusės, o dauguma nustoja vartoti vaistus, kai tik mano, kad gali
nustoti juos vartoti. Aliejus yra labai naudingas širdžiai.

Aliejus gali labai lengvai reguliuoti kraujospūdį ir aritmiją. Paprastai jis mažina kraujospūdį, todėl tie, kurie
vartoja  vaistus  nuo  kraujospūdžio,  turėtų  būti  atsargūs  naudodami  aliejų,  kol  pripras.  Kraujo  spaudimą
mažinančių vaistų ir aliejaus derinys gali sumažinti slėgį per žemai, todėl kraujospūdį rekomenduojama stebėti
naudojant kraujospūdžio matuoklį. Daugeliu atvejų aliejus šiek tiek padidina širdies ritmą.

Ši sritis reikalauja daug daugiau tyrimų, todėl pacientai, pradėdami vartoti aliejų, turėtų vadovautis savo sveiku
protu, tačiau taip pat turėtų palaikyti ryšį su savo gydytoju, kad įsitikintų, jog širdis.

Širdies ligoniai turėtų patikrinti elektros laidus savo namuose ar darbe.

Širdis  veikia  elektromagnetinius  impulsus,  todėl  jie  turėtų  kiek  įmanoma vengti  likti  elektromagnetiniuose
laukuose.

Aš valgyčiau aliejų ir naudočiau jį žvakutėse. Kalbant apie vietinį taikymą, jis niekada neskauda,  bet negaliu
pasakyti, koks jis iš tikrųjų yra naudingas šiuo metu. Kaip visada, kanapes naudočiau visais įmanomais būdais.
Taip pat į savo racioną įtraukčiau kanapių sėklas ir kanapių sėklų aliejų, žinoma, kad ir sėklos, ir aliejus turi
labai teigiamą poveikį daugeliui širdies ligų.

Jei būčiau gydytojas ir atlikčiau su širdimi susijusią operaciją ar transplantaciją ir pan., Stengiausi atjauninti
organą bent 60 g aliejaus. Jei 60 gramų paciento sveikatos būklė nepakenktų, aš vis tiek duosiu jam aliejaus “.
JB

Astma

„Net rūkymo puodas yra naudingas daugeliui sergančiųjų astma, tačiau aliejaus nurijimas ar išgarinimas yra
daug efektyvesnis ir vaistingesnis būdas šiai būklei gydyti. Aliejaus naudojimas žvakučių pavidalu taip pat yra
labai veiksmingas tiems, kurie turi kvėpavimo problemų, todėl šis metodas taip pat gali būti naudingas. Mes
žinome daug astma sergančių žmonių, kuriems padėjo vartoti šį vaistą, ir galiu nuoširdžiai pasakyti, kad nežinau
jokio veiksmingesnio  šios būklės  gydymo. Net tie,  kurie  kenčia nuo tokių ligų kaip LOPL, pastebėjo,  kad
naudojant  šį vaistą  pagerėjo jų gebėjimas tinkamai kvėpuoti.  Jei  patiriate  kokių nors kvėpavimo problemų,
išbandykite aliejų ir esu tikras, kad nesigailėsite “. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

„Galima tikėtis, kad aliejaus garinimas yra geriausias astmos ar kvėpavimo problemų gydymas. Keista, bet mes
nustatėme, kad kanapių aliejaus žvakutės labai efektyviai atveria kvėpavimo takus. Paprastai per 30 minučių po
to,  kai  pacientas  paima žvakutę,  jie  praneša,  kad jaučiasi  taip,  tarsi  plaučiai  būtų atsivėrę,  ir  jie  gali  daug
lengviau kvėpuoti. Žinoma, kaip ir bet kurios kitos ligos atveju, aš per tris mėnesius išgerdavau standartinę 60 g
dozę  ir  tada  likdavau  po  gramą  per  dieną,  kol  jausčiausi  visiškai  sveika.  Tada,  žinoma,  visą  gyvenimą
pasilikčiau  palaikomąją  dozę.  Aš  naudočiau  aliejų  per  burną,  vietiškai  ant  gerklės  ir  krūtinės  ir  žvakučių
pavidalu “. JB

Vaikai ir aliejus

Ypač mamos nerimaus, ar saugu duoti vaikams aliejaus. Ar tada saugu?

„Manau, kad kanapių aliejus yra visiškai saugus gydant visų amžiaus grupių vaikus, sergančius vėžiu ir kitomis
ligomis. Tikrai nežinau, kaip gydytojai, gydantys mažus vaikus onkologijos skyriuose, gali gyventi su savimi.
Ar  jie  nežino  žalos,  kurią  daro  šiems mažyliams  savo radiacija,  chemoterapija  ir  kitomis  kenksmingomis,
nuodingomis cheminėmis medžiagomis?
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Kiekvienas, kuris kada nors studijavo mediciną, žino tokio gydymo poveikį ir žino, kad vartojant šiuos gydymo
būdus, o ne išgydoma, jie greičiau miršta. Jei tėvai skirtų laiko, kad visiškai suprastų, ką medicinos sistema
ketina daryti savo vaikams, esu tikras, kad dauguma jų norėtų gydyti kanapių aliejumi,  nes tai  yra natūrali
medžiaga, kuri yra saugi naudoti ir nesukels jokios žalos. žalą vaikui.

Žinodama, ką darau dėl medicinos sistemos, niekada neleisčiau jiems patekti į rankas nė vieno mano vaiko. Jei
kas nors bandytų mane priversti elgtis kitaip, situacija akimirksniu iš tikrųjų pasidarytų labai negraži.

Manau, kad natūralu, kad bet kuris iš tėvų norėtų apsaugoti savo vaikus ir neleisti jiems pakenkti. Jei maniau,
kad medicinos sistema, kaip vaiko tėvas, kelia pavojų, manau, kad turėčiau turėti teisę pasirinkti kitus gydymo
metodus. Pastaruoju metu JAV ir Kanadoje pasitaikė atvejų, kai valdžia paėmė vaikus ir privertė juos imtis
chemoterapijos tiek prieš vaiko, tiek pačių tėvų norus. Atrodo, kad suaugę turime teisę atmesti jų beprotišką
gydymą, tačiau mūsų vaikai to nedaro. Kadangi chemoterapija yra tiesiog nuodai, jei kas nors prieštarautų mano
valiai ir administruotų tokį dalyką mano vaikui, greičiausiai būtų galima sakyti, kad jie neturės labai šviesios
ateities.

Mano nuomone, kiekvienas, kuris tai padarytų be tėvų sutikimo, yra kaltas dėl pasikėsinimo nužudyti ir, jei
vaikas numirtų, jie būtų atsakingi už savo mirtį. Man nesvarbu, kaip pasirinksite į tai žiūrėti, nuodai yra nuodai,
o jei gydytojas skiria šias medžiagas, jos yra tokios pat kaltos, kaip ir aš, jei daryčiau tą patį. Vien todėl, kad
gydytojai  dėvi  baltus  chalatus,  dar  nereiškia,  kad  jie  turi  teisę  pakenkti  savo  pacientams;  iš  tikrųjų  tai
prieštarauja jų pačių Hipokrato priesaikai. Jei aš būčiau jie, aš pradėčiau tinkamai verstis medicina, kol kas nors,
susijęs su pacientais, kuriems jie kenkė, nuspręstų atlyginti jiems.

Kaip kanapių aliejų galima naudoti ligų prevencijai? Dar kartą, ar taip pat būtų saugu duoti aliejaus 
vaikams?

Aš nežinau nieko geresnio už kanapių aliejų, kad būtų išvengta ligų, taip pat manau, kad šis vaistas yra visiškai
saugus gydant vaikus. Aš dažnai sakiau, kad jei vaikams būtų skiriamos mažos kanapių aliejaus dozės, daugeliu
atvejų būtų galima išvengti tokių ligų kaip diabetas, IS, vėžys ir daugelis kitų.

Jei  vaikams skiriamos nedidelės  aliejaus  dozės,  THC ir  su juo susiję  kanabinoidai  kaupiasi  jų sistemose ir
užkerta  kelią  ligoms. Aš nekalbu apie vaikų auklėjimą;  kalbama apie tai,  kad vaikai  ar  bet  kokio amžiaus
žmonės būtų aprūpinami nekenksmingais vaistais, kurie nesukelia priklausomybės, kad ateityje būtų išvengta
sveikatos problemų.

Nėra logiškos priežasties, kodėl mums turėtų būti užkirstas kelias auginti ir gaminti savo vaistus, skirtus tiems,
kuriuos mylime. Ar mūsų vaikai ar net mes patys turėtume kentėti ir mirti, nes vaistų kompanijos nori uždirbti
daugiau pinigų? Kai yra natūralių vaistų, palengvinančių mūsų medicinines problemas, kurių daugumai žmonių
sunku pagaminti?  Atėjo laikas pabučiuoti  vaistų kompanijas  ir  sužinoti,  ką motina gamta  gali  suteikti,  kad
išlaikytume save ir savo vaikus sveikus.

Kaip dozuoti kanapių aliejų vaikams?

Kalbant apie dozes, vaikai nesiskiria nuo suaugusiųjų ir visi turi skirtingą šio vaisto toleranciją. Siekiant užkirsti
kelią vaikų ligoms, reikia tik nedidelių dozių kartą per dieną, maždaug valandą prieš miegą, todėl tikimybė
susilaukti  vaiko  bus  labai  maža.  Vėlgi,  kanapių  aliejus  jokios  žalos  nedaro,  todėl  nežinau,  kodėl  kas  nors
dvejoja, duodamas jį savo vaikams. Be to, įsivaizduokite visas kasdien patirtas traumas, kurias dabar galėtume
gydyti patys, jei būtų aliejaus. Tokius dalykus kaip nudegimai, įpjovimai, įbrėžimai, opos, infekcijos, vabzdžių
įkandimai ir kt. Galima taip lengvai ir efektyviai gydyti naudojant šį aliejų.

Po mano patirties su šiuo vaistu tai būtų pirmas dalykas, kurį savo vaikui duočiau dėl vidinių ir išorinių sąlygų.
Vis dėlto aš tikrai  dvejojau ir  gerai pagalvoju,  prieš leisdama jiems nuryti  cheminius vaistus. Tiesą sakant,
žinodamas, ką darau su medicinos pramone, aš net nesvarsčiau tokio dalyko.
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Norint  įgyti  tokį  mąstymo būdą,  reikia  patirties  su gydomuoju kanapių  aliejaus  poveikiu,  tačiau,  be jokios
abejonės, pamatę, ką jis gali padaryti, ir jūs atsiversite. Esu tvirtai įsitikinęs, kad jei įvairaus amžiaus vaikai ir
žmonės reguliariai vartotų mažas šio aliejaus dozes, jie visi galėtų gyventi ilgiau ir būti daug sveikesni “. Rickas
Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

K. Ar yra amžius, nuo kurio jie gali tai pradėti? Mano sūnui yra 3 metai, jis serga bloga egzema ir šaltuoju metų
laiku čia “. Roxanne

A. Roxanne,  visiškai  saugu duoti  aliejaus  vaikams,  net  ir  naujagimiams,  ypač kai  jis  naudojamas  lokaliai,
sumaišytas su kanapių sėklų aliejumi arba taukmedžio sviestu. Tai gera strategija sumaišyti kanapių sėklų aliejų
su aliejumi (tiks 1% aliejaus, bet idealiai tiktų 20–30%) ir tada kasdien į vonią įlašinti kelis lašus. Tai paliks
ploną  plėvelę  ant  viso  kūno  ir  dažniausiai  to  reikia  (ar  bent  jau  priežiūrai).  Fotografuokite  ir  filmuokite,
pagerėjimas bus labai greitas. Niežėjimas ir dirginimas išnyks per kelias sekundes ar minutes, o egzema turėtų
tiesiog išnykti per savaitę ar ilgiau. Linkėjimai, JB

„Tie dūmai nėra sveiki vaikams ar mamoms ... kvailos mamos ir ką jūs sakote savo vaikams? Aliejus ar nada!
Ypač vaikams! ” Naia

- Aš nebūčiau toks radikalus, rūkymas ar garinimas taip pat turi teigiamą poveikį, pavyzdžiui, nuo pykinimo
nėščioms moterims. Vaikui tai nepakenks. JB

„Rūkymas nėra toks puikus ... ypač jei turite polinkį į alergiją ... tiesiog pasakykite. Aš negaliu ištverti dūmų!
Be to, vaikai negali žinoti, kada sustoti ... ar tai būtų cukrus, kofeinas, maistas ir pan. Jūs turite būti jų vadovas.
Nemanau, kad propaguoti kanapių rūkymą yra puiki idėja paaugliams. Tiesiog sakau. Tiesiog mano nuomonė iš
to, ką mačiau. Taip pat gali atitraukti dėmesį nuo mokyklos darbo ir svarbių klausimų “. Naia

- Anksčiau aš taip pat blaškiausi nuo mokyklinių darbų ir svarbių klausimų, o kanapių mums apskritai nebuvo.
Man tereikėjo kažkur aplinkui pamatyti gražiai atrodančią merginą, ir tai buvo darbas mokykloje ir klausimai,
kurie buvo svarbūs kitiems, bet ne man.

Jei kontroliuojate, kiek arbatos geria jūsų vaikai, žinoma, pirmyn ir kontroliuokite, kiek kanapių jie ketina gerti
ar nuryti. Sėkmės. Tai yra bergždžios pastangos, tačiau esu įsitikinęs, kad tai daugelį metų užims daug žmonių,
kol jie supras, kokios kanapės yra saugios ir kad iš tikrųjų praktiškai neįmanoma jų perdozuoti.

Taigi kam rūpi, kiek jo kas nors suvalgo? Aš ne. Man net nesvarbu, kiek puodelių arbatos ar kavos žmonės
išgeria  per  dieną,  įsivaizduokite.  Kodėl  turėčiau?  Tai  ne  mano  reikalas.  Ir  ne  niekieno  reikalas,  kiek  šios
gyvybės gelbėjimo ir prevencinės medicinos kas nors suvalgo.

Kuo daugiau aliejaus turite ir kuo dažniau, tuo geriau jūsų sveikatai. Tai vienintelė taisyklė, kuri tikrai galioja.
Įvairaus amžiaus žmonėms, įskaitant vaikus ir nėščias motinas. Jei jums nepatinka ši idėja, atsikratykite jos,
išmokite su ja gyventi, tai geriausia, ką galite padaryti. Jokie kanapių reguliavimai neveiks, jų tiesiog negalima
reguliuoti. Be to, nėra pagrindo jį reguliuoti. JB

„Labai džiaugiuosi galėdamas pranešti,  kad mano saldus berniukas naudoja kanapes kovodamas su šalutiniu
chemoterapijos ir spinduliuotės poveikiu ir užtikrindamas, kad jis neužaugintų naujų navikų! Šis vaistas jam
labai padėjo. Prieš gaudamas šį vaistą jis nuolat metė vemti, nevalgė, buvo labai mieguistas ir susierzinęs ...
dabar jis valgo, mažina maistą, priauga svorio ir visi, kurie buvo šalia, žino, kaip visiškai jis laimingas “.

- Na, be nuodų jo kūne vaikui būtų daug geriau. Tikrai nėra prasmės kartu su aliejumi naudoti chemoterapiją ir
spinduliuotę, tai tarsi duoti pacientui priešnuodį pumpuojant venas į venas. Aliejus tik geriausiems rezultatams.
Gydytojai turėtų tai žinoti, nėra taip sunku suprasti, kad nėra gera mintis duoti vaikams nuodų, kai to nereikia.
JB

K. Aš esu 29 metų vieniša mama. Mano sūnui dabar 8 metai ir jis gyvena su vidutinio sunkumo autizmu. Aš
nekeisčiau savo mini manęs į nieką šiame pasaulyje, išskyrus tai, kad šiek tiek palengvinčiau jo gyvenimą. Man
buvo  įdomu,  ar  pas  jus  atėjo  kiti  tėvai,  kurie  klausė  apie  aliejų?  Arba  kokios  nors  sėkmės  istorijos  su
autizmu/Aspergeriu? Jei nusprendžiau eiti šiuo keliu, kokią dozę žiūrėčiau? Aš vertinu visą informaciją! Ačiū.
Iš nusivylusios mamos ir mažo berniuko “.
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A.  „Aliejus  yra  vienintelis  dalykas,  kuris  gali  veikti“,  -  sakė  Rikas,  kai  jam  tai  perskaičiau.  Dozavimo
instrukcijos ir kita informacija apie aliejaus gamybą ir naudojimą yra mūsų svetainėje ir „Rick“ elektroninėje
knygoje. Anksčiau aš padėjau daugeliui autizmo vaikų, ir šis vaistas jiems daro stebuklus.

Vaikai mėgsta vartoti šį vaistą, jie neturi išankstinio nusistatymo, nežino, kad „daro kažką ne taip“, o tėvai tuo
labai džiaugiasi, kai turi laiko sau. Norėdami gauti geriausius rezultatus, kaip visada, pradėčiau nuo standartinio
60 g gydymo, be jokių tablečių, o tada visą savo ilgą ir taikų gyvenimą išlaikysiu vaiką pasirinktą palaikomąją
dozę. Vaikas iš vaizdo įrašo turėtų daryti tą patį, jei tai įmanoma. Linkėjimai, JB

K. Mano žmona jaučia stiprų apatinės nugaros dalies skausmą, nes yra 7 mėnesius nėščia, ji tai apibūdina kaip
nervų  trūkčiojimą,  kuris  yra  labai  skausmingas.  Bandžiau  apsižvalgyti  jūsų  svetainėje  ir  čia.  Ar  RSO
dramatiškai  padės  skausmui?  Ar  turite  nuorodą į  ankstesnę  temą šia  tema?  Esu susirūpinęs,  jei  jos  vartos
kodeiną, tai pakenks kūdikiui

A. Aš norėčiau, kad ji nurytų mažą dozę aliejaus ir teptu aliejų ant nugaros. Padarykite jai masažą su aliejaus ir
kanapių sėklų aliejaus mišiniu. Taip, yra didelė tikimybė, kad kodeinas gali pakenkti kūdikiui. Aliejus negali ir
jokiu būdu nepakenks kūdikiui. JB

„Koks yra jauniausias žmogus, apie kurį žinote, kad esate gydomas RSO? Ar yra vaikų gydymo protokolas?
Nors mums iki šiol nepavyko pakreipti močiutės nuomonės ir sugebėjome išgydyti senelį. Turiu 2 metų amžiaus
skrandžio problemų, kurių nežinoma (taip,  ji  daugiau nei metus buvo gydoma „medicininiu būdu“, o visos
tabletės,  kremai,  losjonai  ir  „Big  Pharma“  gėrimai  buvo nesėkmingi.  Dabar  jie  linkę  į  baltymų sindromą.
Akivaizdu, kad 25 svarų vaikas negali susidoroti su tokia pačia doze kaip 175 svarų vyras, todėl ar apskritai
rekomenduojate jį naudoti vaikams? "Sara

- Nėščios moterys turėtų naudoti aliejų,  o po gimdymo padidinti  dozę. Po gimdymo motinos turėtų valgyti
mažas aliejaus dozes, kad įsitikintų, jog vaikas vystysis optimaliai.

Taigi, jei manęs klaustumėte, mano jauniausiam pacientui buvo minus aštuoni mėnesiai ir jis vis dar puikiai, jis
yra geriausiai išsivystęs vaikas savo darželyje ir pradėjo kalbėti anksčiau nei dauguma kitų. Jo motina naudojo
aliejų prieš jį  pagimdydama,  o vaikui taip pat buvo suteiktas  aliejus po skiepijimo heksavakcina,  kad būtų
užtikrinta, jog pavojingos cheminės medžiagos bus kuo greičiau pašalintos iš jo kūno.

Kanapių aliejus yra saugus vaistas bet kokio amžiaus žmonėms. Jei turite sunkumų tai suvokdami, pažiūrėkite,
ką aliejus daro nuo egzemos ar vystyklų bėrimo, tada grįžkite ir pasakykite man, kad niekada neduosite savo
vaikui kanapių. Iš manęs išgirstumėte tik tai, kad tėvai, kurie savo vaikui neduotų kanapių kaip vaistų, arba yra
blogai dezinformuoti, arba jie yra psichopatiniai sadistai, kuriems patinka stebėti, kaip kenčia kiti.

Ar žinote,  koks aliejus  veiksmingas  nuo dantų skausmo? Ar duotumėte  vaikui  aliejaus  kovoti  su skausmu,
susijusiu su dantų augimu? Aš norėčiau. Visiškai nedvejodamas.

Dozavimas vaikams iš esmės yra toks pat kaip ir  suaugusiesiems, kai gydote ką nors rimto.  Pradėkite nuo
mažos dozės tris kartus per dieną,  pripratinkite  pacientą,  padidinkite dozę kas keturias dienas arba taip pat
patogu ir visada stenkitės kuo greičiau į ligonį patekti kuo daugiau vaistų, tuo pačiu įsitikindami, kad jie lieka
savo komforto zonoje. JB

"Draugas slaugytojas jį panaudojo 3 stadijos vystyklų bėrimui, dingo per naktį!" Alisa

- Tiems, kurie mano, kad vaikai neturėtų vartoti kanapių. Kokį kitą vaistą norėtumėte jiems duoti,  jei ne šį
seniausią,  saugiausią  natūralų vaistą,  kuris  buvo naudojamas tūkstančius  metų? O gal ketinate  žiūrėti,  kaip
vaikai be jokios priežasties kenčia nuo visų tų egzemų ir bėrimų? Tai nėra malonu, sakyčiau. Ypač kai yra toks
paprastas visų šių odos problemų sprendimas.

Ar gerai  žiūrėti,  kaip jūsų vaikai  rėkia iš  skausmo, kai galite  paprasčiausiai  duoti  jiems lašą aliejaus  ir  jie
neskaus? Hm? JB

„Neurochirurgas pažvelgė į  naujausią Spencerio MRT ir pasakė:„ Didelis  navikas,  esantis  ant  kankorėžinės
liaukos, ir neabejotina, kad tai buvo didelis navikas, Dingo !!!! Tada jis tęsė: „Smegenų kamieno navikas yra
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visiškai užkalkėjęs !! Labai mažai tikėtina, kad jis kada nors augs! " Tada jis pasakė: „Aš netikiu, kad ant jo
stuburo yra JOKIŲ navikų, man šios mažos šviesos dėmės neatrodo kaip navikai“.

Aš sužinojau priežastį,  dėl kurios Spencerio psichinė būklė taip smarkiai pagerėjo, nes kankorėžinis navikas
Dingo !!! Neuro bandė pasakyti, kad tai chemoterapija, bet aš nurodžiau, kad tas navikas vis dar nepasikeitė,
praėjus 30 dienų po to, kai chemoterapija buvo nutraukta !! Jo atsakymas? „Na, aš manau, kad jis yra laimingas
vaikas, kurio auglys MAGIŠKIAI dingo !!!

Magija? Ne. Chemo? NE, ir mes galime tai įrodyti. Aš neminėjau kanapių aliejaus. Jis LABAI reikalavo, kad
nedelsdami atliktume kitą MRT, kad patvirtintume jo nuomonę. Jis sakė paskambinti į savo kabinetą tą pačią
sekundę, kai užsakome MRT paskyrimą. Taigi, jūs, žmonės! Neurologas patvirtino, kad kanapės saugiai žudo
vėžį! “ Corrie

„Ar administratorė gali patarti, kokią dozę duoti aštuonmečiui, kuris buvo išsiųstas namo mirti? Ricardo

- Pradėkite nuo mažos dozės, pažiūrėkite, kaip vaikas reaguoja, tada padidinkite dozę taip greitai, kaip vaikas
gali  ją  išgerti.  Tris  kartus  per  dieną.  Paprastai  jie  būna pilni  tablečių,  kai  jie  siunčiami  namo mirti,  todėl
pirmiausia norite juos detoksikuoti, nes nežinote, ką veiks sąveika, paprastai nėra labai malonu, ką daro sąveika
su tomis mirtinomis  cheminėmis  medžiagomis.  Bet taip yra todėl,  kad aliejus bando nuvalyti  stalą,  kad jis
galėtų pradėti veikti.

Arba, jei neturite ko prarasti, taip pat galite pradėti nuo didelio aliejaus kiekio ir tokiu būdu nukreipti pacientą į
kontroliuojamos komos būseną. Tikriausiai taip ir daryčiau, bet tik nuo tėvų priklauso, kokią gydymo kryptį jie
pasirinks.

Žinau tik tiek, kad agresyvias ligas reikia gydyti agresyviai. Taip pat žinau, kad apskritai, kuo daugiau aliejaus
pavyks patekti į pacientą ir kuo greičiau tai padarysite, tuo didesnė sėkmės ir išgyvenimo tikimybė. Bet aš taip
pat žinau, kad dozavimo instrukcijos paminėtos dėl priežasties.

Jei  tai  būtų  mano  vaikas,  aš  pripildyčiau  jį  pilno  aliejaus,  tai  tikrai  žinau.  Vaikas  maudytųsi  jame,  ir  aš
greičiausiai neleisčiau nė vieno gydytojo prieiti prie jo. Bet tai aš ir aš žinau, ką daryti. Linkėjimai, JB

Žvakutės

Žvakutės  su  Riko  Simpsono  aliejumi  (RSO)  yra  palaima  visoms  moterims,  turinčioms  su  PMS  susijusių
problemų, taip pat kiekvienam, turinčiam hemorojus,  Krono, žarnyno ir žarnyno problemų ir tt  Jie taip pat
puikiai  tinka kvėpavimui  ir  plaučių ligoms,  jau nekalbant  apie  tai  gripo kontrolė.  Jie sukuria  labai  malonų
ilgalaikį kūno jausmą. Dar nemačiau nė vieno, kuriam nepatiktų jų vartoti, kai jie įveikė pradines dvejones “. JB

KAIP PADARYTI ŽENKLŲ?

Iš pradžių ištirpinkite kakavos sviestą, įpilkite aliejaus, maždaug 1–2 g aliejaus 100 g ištirpinto kakavos sviesto.
Tada dozę didinkite kas keturias dienas, kol pacientas sunaudos apie 0,33 g aliejaus kiekvienoje žvakutėje.

1 g (viso svorio) žvakučių vaikams, 2 g suaugusiesiems, 3 g (rutuliai) makšties problemoms gydyti.

Pradedantiesiems puikiai tinka 0,01–0,02 g aliejaus vienoje žvakutėje. Jei pradėsite ką nors vartoti su 0,05 g,
manydami, kad jie taip pat to nejaučia, tačiau geriau pradėti nuo mažos dozės (tiems, kurie anksčiau niekada
nebandė kanapių ir pan.). Dozės iki 0,005 g THC paprastai toleruojamos be jokių simptomų arba jų visai nėra.

Tikrasis RSO yra labai stiprus ir niekada nežinai, kaip tiksliai pacientas reaguos (kraujospūdis ir pan.), Tačiau
žvakutės būtų geras būdas pripratinti žmones prie aliejaus.

Įdomus žvakučių dalykas yra tai, kaip jos, atrodo, atveria plaučius ir palengvina kvėpavimą per 20 minučių -
daugelio  svajonė  išsipildo  sergant  LOPL ar  astma  ir  tt  Pacientai  taip  pat  jas  naudojo  psoriazei,  aukštam
kraujospūdžiui, PMS mėšlungis ir kt.
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Taip pat į žvakes galite įpilti kitų natūralių aliejų, tai priklauso nuo to, kam jų norite ir koks jų tikslas. Tiesiog
apsilankykite kai kuriose natūralios medicinos svetainėse ir perskaitykite, ką daro skirtingi eteriniai aliejai, ir
galite eksperimentuoti tiek, kiek manote esant reikalinga.

Be to, žvakutės yra puikus būdas gydyti pacientus, kurie negali valgyti aliejaus arba dėl kokių nors priežasčių
negali jo laikyti skrandyje.

Mano nuomone, sprendžiant iš poveikio, aliejaus vartojimas žvakutėse yra geriausias ir maloniausias kanapių
naudojimo būdas. Iš pradžių tai skamba ir atrodo juokingai, pripažįstu, bet tie, kurie bandė, sutinka. Galbūt tai
atveria čakras iš apačios į viršų, kas žino, bet tai tikrai jaučiasi puikiai.

Moterys mielai imtųsi žvakučių - jos taip pat padeda nuo visų rūšių bakterinių ir virusinių infekcijų, „partnerių
keitimosi mikrobiologine informacija“, alergijos prezervatyvams ir ant jų naudojamiems tepalams ir tt Ar aš
minėjau, kaip aliejus rūpinasi ( hormonų pusiausvyros sutrikimas)? Linkėjimai, Jindrich Bayer

„Žvakutės su RSO taip pat gali būti naudojamos įvairioms makšties problemoms, įskaitant, bet neapsiribojant,
mielių infekcijomis, ŽPV, kondilomomis, herpesu ir daugeliu kitų ligų ar infekcijų, kuriomis nebūtinai reikia
sirgti. Ypač tada, kai juos galima lengvai prižiūrėti naudojant aliejų “. JB

„Ar galite man patarti, ar kanapių aliejus yra saugus nėštumo metu? Ten nėra daug informacijos, kurią galėčiau
rasti. Mano draugei ką tik buvo pasakyta, kad ji turi virkštelės cistą, dėl kurios gali susidaryti kraujo krešuliai,
dėl  kurių jos kūdikis  gali  mirti.  Mačiau kanapių aliejaus  poveikį  ir  jo naudą,  tik  nesu tikras,  ar  jis  saugus
nėštumo metu “. Kristina

- Miela Kristina, žinoma, ją naudoti saugu, kanapės buvo naudojamos nėštumo metu ir gimdymo skausmams,
taip pat šimtmečius. Aš rekomenduoju jai gaminti žvakes, kurių kiekvienoje yra 0,01–0,06 g aliejaus (pradėkite
nuo 1–2 g aliejaus 100 g kakavos sviesto). Cista išnyks per kelias savaites arba paprastai tai išnyksta. Tris kartus
per dieną ir nesijaudinkite, aliejus nepakenks kūdikiui. Linkėjimai, JB

„JB, aš sutinku su žvakute, tačiau kokio tipo kakavos sviestą naudojate? Ar turėčiau gauti nerafinuoto, nebalinto
kakavos sviesto? Ar kokosų aliejus taip pat veiks kaip žvakių pagrindas? Sara

- Na, nuo jūsų priklauso, kokio prekės ženklo ar rūšies kakavos sviesto rinksitės. Kokosų aliejus gali būti per
skystas. Kakavos sviestas geriau veikia kaip žvakučių pagrindas. JB

„Ar kas nors turi idėjų, kaip kam nors duoti kanapių aliejaus per maitinimo vamzdelį? Sumaišiau su alyvuogių
aliejumi, kad nebūtų toks tirštas, bet vis tiek bijau, kad neužkimštų vamzdelio. Kokiu nors ideju?" Stevenas
Havre'as

- Stivenai,  visada geriausia rasti būdą, kaip įpilti  neskiesto aliejaus,  tai  yra geriausias būdas. Kai nerandate
būdo, galite jį sumaišyti su paciento maistu ir leisti jam taip valgyti. Taip, jis gali užkimšti vamzdelį, būtent, jei
aliejus yra tirštos konsistencijos. Kai kurie aliejai yra tiršti, kiti - labiau skysti. Tačiau pašildžius juos iki kūno
temperatūros, jie turėtų būti pakankamai skysti, kad neužkimštų vamzdelio.

Kitas būdas - duoti pacientams žvakutėse su kakavos sviestu. Vis dėlto, jei įmanoma, pageidautinas šio vaisto
vartojimo būdas yra aliejaus valgymas. Yra daug būdų, kaip įpilti aliejaus, ir jis dažnai būna labai individualus,
todėl stenkitės rasti būdą, kuris labiausiai tiktų pacientui. Linkėjimai, JB

„Būtent! Gydau savo mamą, kuriai yra gerklės vėžys, ir ją iš eilės suleidau per maitinimo vamzdelį, šiek tiek
pašildykite ir sumaišau su kokosų aliejumi! Niekada neužkimšote vamzdelio! " Stivas

„Aš duodu savo sūnui per jo maitinimo vamzdelį, kai jis jo nenurys - į puodelį įpiliu labai karšto vandens, tada
jis išsisklaido, tada įpilu šiek tiek vėsesnio vandens (ne per daug), kad vanduo ne per karšta, tada supilkite jį į
mėgintuvėlį. Jis veikia gana gerai, nors kartais aliejus šiek tiek padengia vamzdelį, tačiau jis niekada nebuvo
užblokuotas. Paslaptis - pilti, kol dar labai šilta “. Angela

„Žinau, kad tai skamba baisiai, bet šiek tiek kokakolos per mėgintuvėlį, kad ją nuplautume po to, kai įvedėte
klampias medžiagas, arba apskritai išvalyti kamščius, gerai veikia. Senas RN budėjimo režimas “. Ellen
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Chirurgija ar aliejus?

„Tu niekada nepaimsi mano zylių, kai galiu nuryti RSO !!“ Chloe

„Pati  mintis,  kad  krūties  vėžys  yra„  procentinė  rizika  “,  yra  visiškas  melas.  Iš  tikrųjų  kiekvieno  žmogaus
organizme yra vėžinių mikro navikų, taip pat ir aš. Vėžys nėra liga, kurią jūs tiesiog „gaunate“, tarsi atsitiktinai
trenktų  žaibas.  Tai  yra  kažkas,  ką  turite  „valdyti“  arba  „užkirsti  kelią“  kiekvieną  dieną,  valgydami  valgį,
pasirinkdami gyvenimo būdą, kuris apima vitamino D papildymą, mitybą, supermaistą, daržovių sultis ir vėžį
sukeliančių chemikalų bei radiacijos vengimą. Taigi, kai gydytojas sako, kad turite „tikimybę“ susirgti vėžiu, jis
reiškia, kad jūs nekontroliuojate vėžio, ir tai yra tiesioginis melas. Kitaip tariant, vėžys.

-  Kai  turite  „galimybę“  susirgti  vėžiu,  tiesiog  užsisakykite  aliejaus.  Tai  daug  sveikesnis  ir  saugesnis
pasirinkimas “. JB

„Pažvelkite į vėžį ar kitą rimtą ligą tarsi į gaisrą. Kuo didesnė ugnis, tuo daugiau jėgų reikia gesinti.

Taigi, ar verčiau naudojatės šimtu kibirų vandens (RSO) ar stikline vandens (kitų rūšių aliejaus), jei dega jūsų
namas? O gal norėtumėte, kad profesionalūs ugniagesiai ateitų ir jums padėtų? Tai aš norėčiau, bet dabartiniams
ugniagesiams, ty gydytojams, net neleidžiama naudoti vandens gesinti visų tų gaisrų ir jie net nežino, kaip jį
naudoti po visų tų dešimtmečių, kai buvo indoktrinacija, smegenų plovimas ir kanapių nenaudojimas. vaistas.

Ar jums yra prasminga, kad kas nors pasiųstų ugniagesius ekspertus į didelį  gaisrą mieste ir neleistų jiems
naudoti  vandens, ty paprasčiausios ir  tradicinės  kovos su ugnimi formos? Ne man. Bet vis dėlto būtent tai
padarė valdantieji šiandieninei medicinos sistemai.

Daug gaisrų, nėra vandens, ty daug papildomo darbo ugniagesiams/gydytojams, kurie negali atlikti savo darbo
taip, kaip galėtų. Ne taip turėtų būti, manau. Jie turėtų turėti geriausią įrangą ir geriausius įrankius savo darbui,
ar ne? Taip ir daryčiau, jei būčiau jų vadovas/vyriausybė. Ar yra nieko blogo, žiūrint taip? Nemanau. “ JB
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PMS, menopauzė

„Tai vienas dalykas, kuriam kanapių ir ypač kanapių aliejus yra geriausias, nebent baro. Jūs tiesiog nerasite
nieko, kas galėtų ar padėtų geriau nei kanapės. Tai padės atkurti hormonų pusiausvyrą ir panaikins agresijos,
nuotaikų kaitos ir tt pranašumą. Taip pat padės sumažinti priešmenstruacinį skausmą ir mėšlungį, nemalonius
jausmus, nerimą ir kt.

Jei mačiau, kaip moteris pradeda keistai elgtis dėl su PMS susijusių hormonų disbalanso organizme, aš jai iškart
suteikčiau kanapių visais įmanomais būdais ar formomis. Nematau priežasties, kodėl kas nors turėtų be reikalo
kentėti.  Jau nekalbant apie tai, kad kai žmogus kenčia, visi aplinkiniai dėl to kenčia, kaip tai gali patvirtinti
kiekvienas,  turėjęs susidurti su priešmenstruacine moterimi.  Aš norėčiau,  kad ji suvalgytų aliejų,  naudotų jį
žvakutėje  ir neapleisčiau vietinio jos pilvo ir  nugaros naudojimo. Jai tai  patiks,  nes tai  pašalins skausmą ir
pagerins tų dalių odą. Aš taip pat su ja rūkyčiau aliejų, kad ji žinotų, jog ji „ne viena“ ir kad kam nors rūpi.

Naudojant kanapes, menstruacijos neturi būti varginančios ir nemalonios visiems dalyviams. “JB

K. Po velnių, JB ... jai sekėsi puikiai, kol anti-estrogenų šūviai. Jie daro ją mirtinai sergančią.

A. Staigmena, staigmena,  Valerija.  „Laikykitės atokiau nuo gydytojų“ šiuo metu yra žaidimo taisyklė.  Mes
nesakome  to  iš  malonumo,  tai  yra  realybė.  Pacientams  paprastai  gerai  sekasi  vartoti  aliejų,  kol  nesikiša
medicinos ekspertai ir nesukelia nereikalingų labai alternatyvių ir eksperimentinių cheminių vaistų. Taigi kol
gydytojai  neišmoks  tinkamai  vartoti  šio  vaisto,  tikrai  saugiausia  nuo  jų  būti  atokiau  (jei,  žinoma,  leidžia
aplinkybės).  Jai  nereikia  šūvių,  ji  turi  kuo greičiau  nuryti  tiek aliejaus,  kiek gali,  kad pašalintų  ankstesnių
gydymo procedūrų padarytą žalą ir suvaldytų jos būklę. Jei aliejus nepadeda, mažai tikėtina, kad kažkas kitas
padėtų. JB

Kūno svorio reguliavimas

„Kanapių  aliejus  yra puikus  detoksikatorius  ir  nėra neįprasta,  kad antsvorio turintys  žmonės gydymo metu
numeta daug kilogramų. Tai beveik taip, tarsi aliejus žinotų, ką turėtumėte sverti, ir laikui bėgant jis pakels jūsų
kūną iki tokio lygio. Mano paties atveju aliejus nuo manęs atėmė apie 30 svarų, tačiau mačiau, kad daugelis
žmonių numeta daug daugiau.

Kai valgote kanapių aliejų, tai nėra kaip dietos laikymasis. Galite valgyti tiek, kiek norite ir ką norite. Atrodo,
kad aliejus  natūraliai  slopina antsvorio turinčio žmogaus apetitą  ir  aš nežinau geresnio ar  saugesnio svorio
metimo būdo. Be to, tai gali paskatinti apetitą žmogui, kuriam reikia priaugti svorio.

Kaip jau sakiau, aliejus nori sugrąžinti jūsų kūnui sveiką svorį, nesvarbu, ar turite per mažą, ar antsvorio. Jei
norėtumėte laikytis tam tikros dietos, tai yra jūsų pasirinkimas, bet aš, pavyzdžiui, nenorėčiau nuolat valgyti
triušienos.

Be to, mano amžiuje tikrai nerandu jokio džiaugsmo darant įvairius pratimus, todėl jei norėčiau numesti svorio,
tai nebūtų išeitis. Jei noriu numesti kelis kilogramus, žinau būdą, kaip tai padaryti be dietų ar mankštos, o dabar
jūs taip pat žinote, kaip tai galite padaryti patys. Kai šis nuostabus aliejus taps labiau prieinamas, per trumpą
laiką tie, kurie dabar turi antsvorio ar nepakankamo svorio, greičiausiai taip ilgai neliks. Antsvoris gali sukelti
ankstyvą mirtį, todėl jei nešiojatės kelis kilogramus, dabar žinote, kaip spręsti šią problemą.

Ar rimtai tai reiškia, kad jis gali atsikratyti antsvorio be mankštos?

Taip, kanapių aliejus gali numesti svorio be mankštos ir aš esu gyvas įrodymas. Jei nusivilksiu marškinius,
atrodysiu kaip kažkas, kas daug padirbėjo, o mano kūnas yra tinkamo svorio mano ūgio vyrui.
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Kai buvau jaunesnis, daug plaukiojau, bet dabar, kai numečiau nešamą antsvorį, vėl matai visus mano pilvo
raumenis. Net neturiu meilės rankenų, tik raumenų juosta kiekvienoje pusėje ir nedarau jokių pratimų. Jei norite
patirti tą patį,  jums tereikia sekti mano pavyzdžiu ir netrukus jūsų kūnas pradės atrodyti taip, kaip turėtų “.
Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

„Mano sūnus savo Krono ligoms naudoja Simpsono aliejų, bet girdžiu, kad tai gali padėti numesti svorio. Jei
taip, kaip? " Krystal

- Taip, gali, suvalgyk aliejaus ir numesite svorio, jei turite antsvorio ir priaugsite, kai turite nepakankamą svorį.
Neklauskite  manęs,  kodėl,  neklauskite,  kaip  tai  įmanoma,  aš  nežinau  atsakymo.  Tai  tiesiog  atsitinka.  Pati
numečiau 50 kilogramų dėl aliejaus ir  patikėk manimi,  kad stengiausi paneigti  Riką.  Bet man nepavyko, o
aliejus atbaidė ir mano raumenis. Tai buvo keista ir sunku patikėti, pripažįstu. Bet aš neprieštarauju, kad visą tą
svorį numečiau be lašo prakaito ir be mankštos. Tiesą sakant, tai buvo labai malonu, ir aš neprieštaravau geram
miegui, kuris buvo vienintelis pastebimas šalutinis poveikis naudojant aliejų. JB

Nerimas, paranoja

„Manau, kad nerimą ir paranoją vartojant šį vaistą būtų galima gerokai sumažinti, jei sistema tiesiog nustotų
suimti  žmones dėl jo vartojimo.  Pradėdamas gydymą aliejumi,  sakau pacientams:  „Jei aliejus  jus užmiega,
nekovokite“.

Kai kurie žmonės gali susirūpinti bandydami įveikti atpalaiduojantį šio vaisto poveikį, kai jie iš tikrųjų turėtų
tiesiog atsipalaiduoti ir nekovoti su šiuo poveikiu. Daugelis kanapių veislių turi labai mažą potencialą sukelti
nerimą, tačiau yra tam tikrų padermių. Jei pacientai tokiais atvejais jaučiasi nepatogiai dėl aliejaus, kurį bando
naudoti, dažnai patariu jiems vaistą gaminti iš padermės, kuri sukels mažiau problemų.

Jei šio vaisto vartojimas būtų tik teisėtas, esu tikras, kad jis pašalintų daug nerimo, susijusio su jo vartojimu. Be
to, kai kurios atmainos gali sukelti daugiau nerimo nei kitos, taigi, jei patiriate tokius jausmus, paprasčiausiai
pakeitus padermes, problema gali būti pašalinta. Daugelis žmonių mano, kad naudojant tokias medžiagas kaip
juodasis šokoladas ir Kajeno pipirai yra gana veiksminga priemonė, padedanti sumažinti nerimą ir širdies ritmą.
Svarbiausia prisiminti vartojant šį vaistą - nepamiršti, kad tai yra saugiausias vaistas žemėje.

Šios medžiagos vartojimas nekenkia ir, jei pacientas patiria nerimą, jį gana dažnai sukelia patys pacientai, nes
jie visi susitvarko be priežasties. Arba dažnai farmaciniai vaistai, kuriuos pacientas be reikalo bando nuryti, gali
sukelti  problemų,  kurios  gali  sukelti  nerimo  simptomus.  Tačiau  daugeliu  atvejų  tai  lengvai  ištaisoma
paprasčiausiai  pašalinus  šiuos  kenksmingus  cheminius  vaistus.  Be  to,  mūsų  organizmas  gamina  natūralią
medžiagą, vadinamą citicolinu, kuri, kaip manoma, veiksmingai gydo ir nerimą. Man sakoma, kad citikolino
galima įsigyti 70 šalių, taigi, jei tik prisijungsite prie interneto, jums neturėtų kilti sunkumų ieškant to, ko jums
reikia.

Priprasti prie kanapių aliejaus poveikio reikia šiek tiek laiko, o pradedantiesiems gali kilti nerimas. Tačiau per
trumpą laiką daugumai bus patogu jį naudoti, o nerimas tiesiog išnyks. Tiesą sakant, kai pacientai pripranta prie
aliejaus poveikio, jie dažnai juokiasi iš to, kaip pradžioje jie taip išgąsdino.

Gana dažnai į mane vis dar kreipiasi pacientai, kurie bandė naudoti sativa padermę savo vaistams gaminti ir
dažnai stiprios sativos poveikis gali sukelti nerimą. Taip ir toliau vyksta, nors ne kartą esu sakęs, kad tokių
padermių nereikėtų naudoti, nes jos per daug energizuoja.

Jūs  nenorite,  kad  pacientas  gautų  energijos,  turite  naudoti  stiprią  raminamąją  indiką,  kuri  padėtų  jam
atsipalaiduoti ir išgydyti miegant. Man nepatinka matyti, kaip žmonės eikvoja savo laiką ir pinigus bandydami
gaminti naftą iš netinkamų padermių, tačiau dažnai taip nutinka, kai nesilaikoma mūsų nurodymų. Tik šiek tiek
pasistengęs galime sukurti gerų vaistinių veislių, kurios visiškai nesukels nerimo. Tačiau to negalima padaryti
tinkamu  būdu,  kol  neturime  laisvės  atlikti  paprastų  reikalingų  tyrimų  “.  Rickas  Simpsonas,  Kanapės:
vaistingiausias augalas
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Depresija

„Aš pastebėjau, kad sativa ir indica padermės yra veiksmingos gydant depresiją. Tačiau retai naudoju sativa
štamus žmonių gydymui dėl jų energingo poveikio. Dauguma pacientų, kurie atvyksta pas mane, serga sunkia
liga, ir aš nenoriu, kad gijimo metu jie būtų energingi.

Manau, kad miegas ir poilsis,  kuriuos suteikia  geras indikos aliejus,  yra naudingiausias  daugeliui  sveikatos
būklių.  Aliejus  iš  geros  indica  veislės  yra  labai  veiksmingas  gydant  depresiją  ir  dažnai  gali  išspręsti  šią
problemą per  labai  trumpą  laiką.  Dauguma pas  mane  atėjusių  žmonių  buvo depresinėje  būsenoje  dėl  kitų
kenčiančių  sąlygų.  Kai  būklė  išgydoma arba kontroliuojama,  depresija,  kurią  jie  patyrė,  tiesiog  išnyksta  “.
Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

Išsėtinė sklerozė (MS)

Kokia jūsų patirtis gydant išsėtinę sklerozę? Daugelis žmonių jau žino, kad kanapės gali padėti, tačiau 
nežino, kaip jas naudoti.

„Neseniai gavome pranešimą iš ponios, sergančios MS, kuri prieš metus suvalgė dvi uncijas aukštos kokybės
kanapių aliejaus dėl savo būklės. Gydymo aliejumi poveikis buvo labai sėkmingas ir,  nors per pastaruosius
metus  ji  nevalgė aliejaus,  ji  išlieka geros sveikatos.  Remiantis  mano patirtimi,  išsėtinė sklerozė dažnai  yra
išgydoma,  tačiau  žmonėms,  kenčiantiems  nuo  šios  ligos  daugelį  metų,  prireiks  laiko,  kad  pašalintų  ligos
padarytą žalą. Daugelis MS sergančių žmonių rūko kanapes, kad jas palengvintų, tačiau tokiu būdu kanapės jų
neišgydys ir liga toliau progresuos.

Vienintelis būdas, kuriuo žinau, kaip efektyviai gydyti MS ir su šia liga susijusią žalą, yra reguliariai nuryti
aliejų, kol jis bus išgydytas arba suvaldytas. Jei sergate MS, padarykite sau paslaugą ir išbandykite šį vaistą.
Gyvenimas turėtų būti susijęs su gyvenimu, o ne kančia, tad kodėl pacientas turėtų leisti šiai būklei sugadinti
savo gyvenimą, kai ją galima veiksmingai gydyti? Žinau pacientų, sergančių šiuo sutrikimu, kurie nebegalėjo
tinkamai vaikščioti, tačiau vos po kelių savaičių išgėrę aliejaus jie vėl galėjo normaliai vaikščioti. MS yra tik
viena iš daugelio sąlygų, kurių gydytojai sako negalintys išgydyti, o sako mums, kad gali valdyti tik simptomus,
o pati  liga ir  toliau  daro žalą.  Jei  norite  įrodyti  savo gydytojui,  kad klysta,  pabandykite  aliejų  ir  pradėkite
gyventi dėl pokyčių, o kai tai padarysite, Esu tikras, kad suprasite, kad vaikinas su baltu paltu ne visada turi
visus atsakymus “. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

Priklausomybės

„Neseniai  pastebėjau,  kad  mirtinai  sergantis  nuo  morfino  priklausomas  vėžiu  sergantis  pacientas  išjungia
morfino„ ŠALTĄ TURKIJĄ “. Išgėrusi morfino, ji išalkusi; nebebuvo užkietėjęs; labai gerai miegojo ir jos
skausmas buvo kur kas geriau valdomas.

Ji taip pat dar kartą tapo darni. NUOSTABU. Jei pati nebūčiau matęs šio 180 laipsnių pokyčio, NIEKADA
netikėčiau. Niekada anksčiau nebuvau marihuanos šalininkas, tačiau šis asmeninis pastebėjimas padarė mane
tikinčiu “. Janice

„Dabar pastebėjau vieną dalyką, kad jau 3 mėnesius vartoju RSO, tai beveik pašalino mano potraukį alkoholiui.
Anksčiau kiekvieną vakarą išgerdavau ar išgerdavau po 2, bet dabar retai noriu gerti, o kai geriu, negeriu tiek
daug, taip pat pastebėjau, kad mano kelnės buvo daug laisvesnės. Aš numečiau 10 kg. Vienintelis dalykas, kurį
darau mažiau, yra alkoholio vartojimas.
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Aš vis dar valgau tą patį ir vis dar užkandžiau riešutais, sausainiais ir pan. Naktį, kai turiu sumuštinių, o gal net
valgau daugiau nei prieš aliejų. Taip, aliejus gali sukelti alkį.

Taigi dėl alkoholio ar aliejaus trūkumo per 3 mėnesius numečiau 10 kg. Ir aš tikrai neturėjau antsvorio, 5 '10 “ir
apie 198 svarų. Kai buvau jaunesnė, aš visada buvau apie 186 svarų ir buvau tinkama. Dabar paskutinį kartą
patikrinau iki 187 svarų. Bet kokiu atveju, aliejus ar alkoholio trūkumas privertė mane numesti svorio. Tiesiog
laimingas šalutinis poveikis “. Skotas

„Dėl  opiatų  man  užkietėja  viduriai,  pykina,  sunku  gauti  reikiamą  dozę,  kad  būtų  galima  veiksmingai
palengvinti. Jie daro mane „niūrų“, todėl nesaugu vairuoti ir tęsti. Marihuana ne. Pakanka pasakyti “. Fredas

„15  metų  priklausomybė  nuo opiatų,  išgydyta  aliejumi.  Nebūčiau  to  išbandžiusi,  jei  ne  Rikas.  Taigi  turiu
pasakyti, kad esu jam skolingas savo gyvenimą, todėl dabar esu vienas didžiausių jo rėmėjų. Aš visada rūkiau,
bet tai  niekada nepadėjo nuo skausmo, kurį  patyriau vartojant  tabletes.  Aš tik tiek kartų norėjau mirti,  nes
nebebuvau atsakingas už savo gyvenimą. Galiu pasakyti dėl RSO. Aš nevartoju morfino, oksi, perko, vico ar
suboksino ...  tai  mane nuo visko pašalino  !!!!!  Ir  man 40,  ir  vėl  jaučiuosi  20.  Mano artritas,  kurį  jaučiau
kiekvieną rytą, dabar Dingo. Aliejaus išgėriau į vidų 10 kartų ir mano gyvenimas vėl prasidėjo. Nėra žodžių
išreikšti, kaip esu dėkingas. Jei vartojate tabletes, pradėkite gerti aliejų naktį, nebent turite savaitę tik miegoti,
tada aš eisiu tuo keliu. Pm man, jei kyla klausimų “. Rebeka

„Kanapės pašalino mane nuo Benzo po daugiau nei 30 metų priklausomybės, daugiau nei prieš 158 metus, be
jos, tęsdama tokią, kokia buvau, dabar būčiau mirusi ...“ Philas

„Aš nevartoju jokių vaistų nuo skausmo ir dabar galiu veikti  - linkiu, kad daugiau žmonių galėtų pasitikėti
gamtos galia! iškelti bylą

Miegas, nemiga

„Kalbant apie nemigą, nėra nieko geriau už tinkamai pagamintą aliejų iš geros indikos padermės, kad žmogus
gautų reikiamą miegą. Galvos sužalojimo pasekmės man paliko tai, ką geriausiai galima apibūdinti kaip kamino
šakutę, kuri išprotėjo mano galvoje. Šis aukštas garsas neleido man užmigti ir aš negalėjau gauti poilsio, kurio
man reikėjo. Medicinos sistema man davė daug įvairių vaistų nuo šios būklės, tačiau niekas neveikė. Dažnai šių
vaistų vartojimas paliko baisų šalutinį poveikį, kuris man sukėlė daugiau rūpesčių nei būklė, kuria kenčiu.

Radau, kad vien tik kanapių rūkymas leido man daugiau pailsėti, nei bet kurios medicinos sistemos man skirtos
tabletės. Tada, kai pradėjau nuryti kanapių aliejų, aš dar labiau palengvėjau ir man nebuvo neįprasta miegoti
nuo aštuonių iki dvylikos valandų.

Daugelį metų prieš pradėdama gerti aliejų keldavausi labiau pavargusi, nei eidama miegoti, o naktį labai mažai
ilsėdavausi. Tada staiga išgėręs aliejaus ryte pradėjau keltis gerai pailsėjęs ir žvalus.

Kai daugelis iš mūsų sensta, mes pradedame susidurti su miego problemomis ir tai gali labai pakenkti mūsų
bendrajai sveikatai ir savijautai. Gydytojai gali duoti jums migdomųjų tablečių, bet jei tikrai žinotumėte, iš ko
jos pagamintos, abejoju, ar norėtumėte jų į savo kūną.

Geras nakties miegas nėra malonumas, tai būtina, jei norite išlikti aktyvus ir sveikas ir nėra nieko geriau už
kanapių  aliejų,  kad jūsų kūnas  gautų  jums reikalingą  poilsį  “.  Rickas  Simpsonas,  Kanapės:  vaistingiausias
augalas

„Aaryn: Manau, kad suvalgiau šiek tiek per didelį gabalėlį ... bet tai nėra blogai! Tik gal laikas eiti miegoti.

- Kaip miegojai, Arina? JB

Aaryn: Puiku! Aš vis dar ilsiuosi! Jaučiu, kad tai jau padeda nuo depresijos ir nerimo. Aliejus mane juokina, lol.

Čia turėjau kitą pacientą, kuriam parodžiau, kaip pasigaminti aliejaus, ir jis taip pat nerimauja. Jis irgi juokėsi.
Buvo puiku.
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Aš valgau ryžių dydžio porciją 4 kartus per dieną per pastarąsias 2 dienas ir rečiau turėjau įkvėpti vaisto, o
skausmas yra minimalus.

- Taip turėtų atrodyti rimtos ligos gydymas, ar ne? Pacientas miega, atsibunda žvalus, daug juokiasi iš savęs ir
visos situacijos kvailystės, nepatiria streso, nerimo ar cheminių vaistų šalutinio poveikio ir pan. Man asmeniškai
tai tikrai patiktų “. JB

„Aš keletą kartų naudoju kanapių aliejų ir niekada nemiegojau taip gerai ar nesijaučiau taip gerai ... Ačiū Rick
Simpson & JB,  kad sužinojote,  jog šis  augalas  daro stebuklus  visko,  ką tik  galima įsivaizduoti  !!  Tiesiog
Darykite tai žmonės ir įsitikinkite patys !! Tik taip tu tapsi tikru tikinčiuoju, patikėk manimi !! “ Val

- Ačiū, Val. Tiesa, niekas nepranoksta asmeninės patirties, ką gali padaryti aliejus. Išbandę, pavyzdžiui, nudegę
ar įkandę uodų, niežulys ir skausmas praeis per kelias sekundes, kiekvienas gali pasakyti, ko nori, ir jūs žinosite,
kad  jie  gali  pasakyti,  ko  nori,  tačiau  aliejus  vis  tiek  bus  geriausias  vaistas.  Ir  jūs  norėsite  turėti  jo  kibirą
namuose, tik tuo atveju, jei kažkas atsitiks.

Nereikia pasitikėti žodžiu, kurį sakome, tiesiog pasigaminkite aliejaus, suraskite ką nors nudegusį, odos vėžį,
diabetinę  opą,  tada  tepkite  jį  vietiškai  ir  stebėkite,  kas  atsitiks.  Tada  atminkite,  kad  tas  pats  atsitiks  jūsų
organizme, kai nurysite aliejų, ir tai yra viskas, ką jums reikia žinoti. JB

„Kai kurie žmonės tiesiog nežino ir bijo ...  Dėl Riko Simpsono aš pats galėjau gerokai sumažinti  skausmą
malšinančius vaistus. daugiau nei 8 metus ... Tai buvo šlykštu!

Nuo tada, kai pradėjau naudoti aliejų, vartoju tik 1 valandą ryto ir 1 valandą vakaro! Kalbėk apie stebuklą, bent
jau  aš  taip  matau!  Gydytojai  man  pasakė,  kad  niekada  negalėsiu  nusileisti  ar  negalėsiu  jų  nustoti  vartoti.
Berniuk, ar „Rickas Simpsonas“, ir aš įrodau, kad mano gydytojai klysta.

Aš tai  darau  ir  jaučiuosi  geriau  nei  vartodama tas  prakeiktas  nuodų tabletes!  Nors  aš  vartoju  tokią  didelę
OxyContin dozę, aš vis tiek jaučiau skausmą kiekvieną dieną, nemiegojau ir nevalgiau ...

Šiandien aš neskausmingas, miegu normaliai ir valgau daugiau! Ir aš nesustabdysiu savo siekio atsikratyti šių
tablečių, tikiuosi, kad iki mėnesio, kai vartosiu aliejų, aš visiškai išnyksiu! Palinkėk man sėkmės! “Nancy

Aš iš tikrųjų sergu šizofrenija ir naudoju medicinines kanapes šalutiniam poveikiui, susijusiam su mano būkle,
pavyzdžiui, nerimui ir nemigai. Vaistas veikia, nuo tada, kai pradėjau dažniau vartoti vaistus, galėjau užmigti,
ko anksčiau negalėjau.

Daugelis mano simptomų atsiranda, kai man trūksta miego. Niekada nesu patyrusi balsų vartodama kanapes,
jaučiu, kad tai iš tikrųjų mane apsaugo ... “Jose

- Sutinku, Jose, miego trūkumas yra daugelio psichinių sąlygų priežastis.  Visiškai logiška,  kad kai žmogus
nepakankamai  miega,  jis  nesijaučia  taip  gerai,  kaip  jaustųsi  po  dešimties  valandų  gaivaus  miego  suvalgęs
aliejaus. JB

„Kuo raminantis, tuo geriau. Aš naudoju jį vakare prieš miegą ir jis veikia. Dabar aš miegu 8 valandas. Poilsis
man buvo pats geriausias dalykas. 80% ir  daugiau jėgų reikia šiek tiek laiko,  kol priprasite,  bet pasieksite.
Pradėkite nuo 0,01 ml, kaip nurodyta, ir judėkite aukštyn. Pradėjau bandyti 0,025 ... kitą kartą paėmiau tik 0,01
ml. 0,025 ml padėjo mane ant sofos 10 valandų. Būkite atsargūs, bet nepamirškite jų paimti. Kaip sakiau, naktis
man yra tinkamas laikas. Gali veikti dieną ir ilsėtis naktį “. Jonas

„Aš duodu aliejaus savo sužadėtiniui (Džeisonui), o jis nėra daug vartojamas, ir tai jį taip pavargsta. Jis didžiąją
dienos dalį miega. Aš ketinu jį atimti vienai ar dviem dienoms, kad pamatyčiau, kokius pokyčius tai daro ... tada
galbūt duok jam šiek tiek, pavyzdžiui, 1/2 grūdo ryžių (bent jau tai mes skaitėme) galbūt mes jam greitai tai
padarėme “. Jasonas

- Džeisonai,  mieguistas jausmas yra gerai ir nori,  kad pacientas kuo daugiau miegotų.  Raminantis  poveikis
išnyks per kelias savaites, tačiau tai nėra nieko nepageidaujamo, priešingai. Linkėjimai, JB
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Klausimas: Šiandien padarysiu ką nors žmogui,  kuris baltais  chalatais  sakė, kad turi gyventi  dvi savaites ir
daugiau nieko negali padaryti. Tikiuosi, kad netrukus turėsiu gerų naujienų visiems. Taip pat bando priversti jį
mesti rūkyti ir pakeisti savo mitybą ir dar daugiau, kad suteiktų imuninei sistemai galimybę kovoti. Dėkojame
Rikui ir JB už žinias ir suteikė mums tikrą gydymą.

A: Dave, leisk jam parūkyti, nesvarbu, ar jis valgys aliejų. Be to, jis ketina daug miegoti, todėl vis tiek rūkys.

Kalbant apie dietos pakeitimą dabar, na, jis turėtų ją pakeisti pagrįstai,  bet ne drastiškai, tegul valgo tai, ką
jaučia. Nebūtinai dešra, bet kažkas pagrįsto. Padidinkite jo kūno pH, leiskite jam kasdien valgyti dviejų obuolių
sėklas. Svarbiausia - kuo greičiau į jį  įpilti  kuo daugiau aliejaus.  Dar yra šansas. Norėdami gauti geriausių
rezultatų,  kartu  valgykite  aliejų,  žvakes,  garinimą  ir  vietinį  naudojimą.  Net  jei  jam  nepavyks,  jis  gyvens
maksimaliai kokybiškai iki galo, ir tai taip pat labai svarbu. Esu tikras, kad tai užtruks daugiau nei dvi savaites,
bet pamatysime. Gydytojai ne visada teisūs su savo prognozėmis, kai pradeda veikti aliejus. Linkėjimai, JB

„Miegu labai kietai ir ilgiau nei įprastai. Kai atsikeliu, jaučiuosi labai pailsėjusi, o ne nusiminusi kaip rūkydama
“. Terry

„Aš gerai miegu ir svajoju, bet atsibundu pavargusi. Užtrunka kelias valandas, o tada tai trunka ilgai, ilgai. Aš jį
naudoju kiekvieną vakarą. Tai pašalina artrito skausmą ir leidžia man miegoti “. Katherine

„Turiu vėžį ir miego apnėją. Aš ne tik nuostabiai išsimiegu, bet ir nepabundu nuo karščio bangų. Tai palaima “.
Stephanie

„Toks jausmas, lyg būtum laimingai miręs! Mal

„Mano protas be jo yra kaip Niujorko spūstis. Su juo jis palengvina „Zen“ sodo būseną ir vis dar veikia įprastu
lygiu “. Andris

„Turiu miego sutrikimą 20 metų, RSO aliejus man pirmą kartą padėjo užmigti ir pabudęs nesijaudinu! Valio!"
Bonnie

„Turiu diską su išvarža, kuris spaudžia mano sėdmeninį nervą ir sukelia stiprų skausmą šaudant iš apatinės
nugaros dalies kairės kojos link pirštų. Aš vartojau 3 ibuprofeną kas keturias valandas, kad galėčiau atsikelti iš
lovos ir galėčiau vaikščioti. Aš pradėjau vartoti aliejų beveik prieš dvi savaites nuo skausmo ir uždegimo. Dabar
man nereikia ibuprofeno, aš miegu geriau nei bet kada, mano kolegos pakomentavo mano geresnę nuotaiką ir
bendrą laimę. AŠ JAUČIUOSI GERAI!" Jennifer

Jau 14 savaičių savo 14 metų duobei duodu aliejaus nuo vėžio. Ji kartais būna šiek tiek „trūkčiojanti“ ir girta,
kai aš jai duodu per daug, bet, kai išnyksta skubėjimas, ji miega kaip šuniukas.

Ji atsisakė vartoti veterinarinius vaistus, todėl vietoj jų gavome aliejaus. Dar ankstyvos dienos, bet aš fiksuoju
jos pažangą. Prireikė maždaug savaitės, kol ji priprato prie aliejaus ir vėl atsirado apetitas. Aš pavydžiu, nes
šiame etape galime sau leisti tik aliejų, kad ji mylėtų visas gražias istorijas! “

„Turiu socialinę fobiją (geriau vadinama socialinio nerimo sutrikimu), depresiją ir nemigą. Niekada nevartojau
aliejaus, nes negaliu jo rasti čia, kur gyvenu, taip pat negaliu jo auginti ir išgauti ... bet rūkiau maždaug dešimt
kartų,  bet  jaučiau,  kad  po  pirmo  karto  dabar  miegu,  kai  jaučiuosi  pavargęs,  turėjau  „visą  gyvenimą  be
depresijos“ mėnesį, niekada nesijaučiau toks laimingas (be depresijos) ir su tokiu gyvybingumu net vartodamas
pačius stipriausius vaistus (kurie mane veda prie kitų sveikatos problemų) ) dėl to taip pat labai sumažėjo mano
socialinis nerimas (fobija) ir man nereikėjo būti „aukštai“, kad jaustumėtės, jei rūkiau likus 1 ar net 2 dienoms,
kol turėčiau išeiti ir pasikalbėti su kitais žmonėmis , likite viešoje vietoje (ko šis sutrikimas daro neįmanomu),
DABAR  GALIU  TAI  DARYTI,  vėl  jaučiausi  gyvas  kaip  „normalus  žmogus“,  jokie  vaistai  to  nepadarė.
Problema yra,  Dėl  įstatymų,  žolės  pirmenybės,  taip  pat  socialinės  išankstinės  nuostatos  ir  nežinojimo apie
augalą,  aš  net  nebegaliu  jo  rūkyti,  nenoriu  „pakilti“,  tiesiog  noriu  vėl  gyventi  be  tų  ribojančių  gyvenimo
problemų, yra daug anoniminių žmonių, kurie gyvena kaip aš, su tam tikra fobija ir kitais sutrikimais, ir aš
manau, kad aliejus gali būti sprendimas “. Pablo
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„Galite paklausti Riko ir (arba) JB, mes nustatėme, kad 20–30 proc. Sativa produkto naudojimas yra vienas
geriausių derinių su nerimu susijusioms problemoms“. Brewsteris

- Mums patinka dirbti su Indica dominuojančiais sativa kryžiais, kurių THC yra 20%ar daugiau, būtent dėl šių
priežasčių.  Geriausių  aliejų  poveikis  yra  labai  stiprus  ir  raminantis,  tačiau  euforiškas  ir  dar  geresnis
afrodiziakas.  Kai duosite pacientui  tokio poveikio vaistą,  būsite beveik tikri,  kad jam patiks jį  vartoti.  Kas
nenorėtų? Jūs gerai miegate, atsikeliate gerai pailsėjęs, euforiškas ir kupinas noro ką nors padaryti laimingą.
Kam tai nepatiktų? JB

„Aš vertinu kiekvieną dieną sužinojęs apie RSO ir tai, ką jis padarė žmonėms/ gyvūnams. Jei šis aliejus daro tai,
ką jie sako, jį reikia pakelti nuo aukščiausio kalno, o ne nuraminti. Aš neturėjau asmeninės patirties su juo, bet
tikrai turėčiau, jei aš ar kas nors, kas man rūpi, suprastų, kad mums to reikia.

Tuo tarpu aš perskaičiau kuo daugiau įrašų. Aš dar neskaičiau įrašo, kuriame sakoma: „Ačiū, Rickas Simpsonas
- mane visiškai užmušė akmenys, buvo šaunu, bičiuli“.

-  Dėkoju  už  palaikymą,  Debbie  Nolan,  esu  tikras,  kad  labai  greitai  parašysite  įrašą,  kuriame  tiksliai  tai
pasakysite. Jausmas kūne, kai suvartojama jiems tinkama RSO dozė, gali būti apibūdinamas tik kaip „labai
kietas“. Arba labai šaunu. O gal nuostabiai kietas. Tai vienas maloniausių jausmų, kurį galima patirti, jis yra
labai natūralus, raminantis ir raminantis.

Kaip sakome, geriausi aliejai prarijus turi labai raminantį, tačiau euforišką poveikį. Taigi jūs gerai išsimiegate, o
tada pabundate kikendamas kaip vaikas. O kai gerai išsimiegate ir atsikeliate kikendamas, labiau tikėtina, kad
jausitės  gerai  ir  pailsėję  nei  tada,  kai  gerai  nemiegate  ir  nepabundate  kikendamas.  O kai  jaučiatės  gerai  ir
pailsėję, jūsų kūnas logiškai išgydys ir pasirodys geriau. Jokio raketų mokslo, kaip visada naudojant kanapių
mediciną. JB

„Nors endokanabinoidinė sistema veikia įvairius biologinius procesus (tokius kaip apetitas ir miegas), ekspertai
mano, kad jos bendra funkcija yra reguliuoti homeostazę.

Homeostazė yra pagrindinis visų gyvų būtybių biologijos elementas ir geriausiai apibūdinama kaip gebėjimas
išlaikyti  stabilias  vidines  sąlygas,  būtinas išgyvenimui.  Liga yra tiesiog tam tikro nesėkmingo homeostazės
aspekto rezultatas, todėl endokannabinoidinė sistema yra unikalus medicinos taikinys.

-Kitaip tariant, viskas susiję su pusiausvyra. Nieko naujo. JB

Glaukoma, regėjimo atkūrimas

„Daugeliu  atvejų  glaukomą  ir  jos  padarinius  galima  gana  lengvai  suvaldyti,  nes  daugelis  kanapių  rūšių
veiksmingai sumažina akių spaudimą. Neretai glaukoma sergančiam asmeniui, naudojančiam kanapių aliejų,
pastebimas  pastebimas  regėjimo  pagerėjimas.  Daugeliui  pacientų  netgi  reikia  pakeisti  akinius,  nes  senieji
receptiniai lęšiai dabar yra per stiprūs.

Ar manote, kad yra logiška, kad akių gydytojai net neminės kanapių, nors buvo žinoma, kad jos veiksmingos
mažiausiai nuo 1800 -ųjų?
Vėlgi, kanapių aliejus, pagamintas iš tinkamų padermių, yra labai veiksmingas glaukomos gydymo būdas, ir aš
nežinau nieko geresnio ar saugesnio akispūdžiui mažinti.  Kanapių poveikis akispūdžiui buvo žinomas labai
seniai,  tačiau medicinos sistema stengiasi net nediskutuoti  apie kanapių naudojimą glaukomai gydyti.  Deja,
atrodo, kad daugelis gydytojų šiandien daug labiau rūpinasi pinigais nei gydymu. Negaliu paaiškinti, kaip akių
gydytojas gali sėdėti ir stebėti, kaip pacientas lėtai apakina ir nepasakoti pacientui, ką kanapės gali padaryti dėl
jo  būklės.  Gana dažnai  pacientai  visiškai  praranda regėjimą,  nes  aklai  pasitikėjo  savo gydytojų patarimais.
Daugeliui akių gydytojų neatrodo, kad pacientas praranda gebėjimą teisingai matyti. Vis dėlto, Manau, kad tai,
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ką jie daro, yra gėda, ir man labai gaila tų, kuriems buvo atimta regėjimas be jokios kitos priežasties, išskyrus
godumą “. Rickas Simpsonas, Kanapės: vaistingiausias augalas

„Aš ką tik prieš porą naktų padariau partiją„ kanapių aliejaus “ir partiją sviesto. Aš duodavau smegenų augliu
sergančiai pacientei aliejaus, prieš pradėdama vartoti aliejų, ji buvo beveik akla, po mėnesio, kai vartojo aliejų,
jos  regėjimas  buvo  beveik  visiškai  atkurtas.  Tokių  rezultatų  negautumėte  iš  sviesto.  Iš  sviesto  gaunate
gydomųjų rezultatų, tačiau aliejus yra daug labiau koncentruota vaistų forma ir tinka beveik viskam, viskas yra
tiesiog nuostabu. “Dion

„Vartojant per burną, atstatomas mamos regėjimas. Ji teisiškai akla kairėje akyje. Dėl sužalojimo ji liko be
lęšio,  o  po kelių  operacijų  -  su glaukoma.  Ji  jau  pusantrų  metų  dirba RSO- naudojasi  kasdien.  Ji  niekada
nepastebėjo,  kiek grįžta  regėjimas,  kol nepadarė akių makiažo.  Ji  buvo akla toje  akyje 40 metų,  todėl  pati
išmoko, kaip uždaryti akių makiažą užmerktomis akimis. Tai buvo vienintelis būdas ją pritaikyti savo gerai
akiai - užmerkti gerą akį ir palikti ją visiškai aklą. Na, paskutinį kartą, kai ji užmerkė gerą akį, ji iš tikrųjų
pradėjo matyti ir sutelkti dėmesį iš savo aklos akies. Ji makiažą nešioja tik kartais, todėl nėra tiksliai įsitikinusi,
kiek laiko praėjo, kol jos regėjimas pradėjo sugrįžti, tačiau daugiau nei metus buvusi ant aliejaus dabar gali
atskirti vaizdus, spalvas, ir net perskaityti tam tikrus dalykus iš jos blogos akies! Aš laikiau rankoje maišą „Lays
Chips“, o iš kito stalo ji galėjo skaityti klojimus. Ji mano, kad jei turėtų naują objektyvą, jos regėjimas būtų
visiškai atkurtas. Kad gautų naują lęšį, ji turi būti įtraukta į organų donorų sąrašą- nesu tikras, kad jos draudimas
padengs ką nors panašaus, kol kas- Šis aliejus suteikė jai stebuklą- regėjimo stebuklą ten, kur kadaise buvo tik
tamsa. ! Taigi sakyčiau, kad lašų nereikia- tiesiog pastovus tiekimas! Dabar pradėkite sodinti vaistus! O taip, ji
neturi GLAUKOMOS ĮRODYMŲ! “ Lindsay Kad gautų naują lęšį, ji turi būti įtraukta į organų donorų sąrašą-
nesu tikras, kad jos draudimas padengs ką nors panašaus, kol kas- Šis aliejus suteikė jai stebuklą- regėjimo
stebuklą ten, kur kadaise buvo tik tamsa. ! Taigi sakyčiau, kad lašų nereikia- tiesiog pastovus tiekimas! Dabar
pradėkite sodinti vaistus! O taip, ji neturi GLAUKOMOS ĮRODYMŲ! “ Lindsay Kad gautų naują lęšį, ji turi
būti įtraukta į organų donorų sąrašą- nesu tikras, kad jos draudimas padengs ką nors panašaus, kol kas- Šis
aliejus  suteikė  jai  stebuklą-  regėjimo stebuklą  ten,  kur  kadaise  buvo tik  tamsa.  !  Taigi  sakyčiau,  kad lašų
nereikia-  tiesiog  pastovus  tiekimas!  Dabar  pradėkite  sodinti  vaistus!  O  taip,  ji  neturi  GLAUKOMOS
ĮRODYMŲ! “ Lindsay

Retos ar neįprastos ligos ir negalavimai

K. Sveiki, Rick/JB, ar kada nors girdėjote apie retą ligą Porfiriją? Jei taip, ar ką nors gydėte RSO ir kokie buvo
rezultatai?

A. Ne, neturiu. Tačiau sprendžiant iš to, ką perskaičiau apie tai,  nematau priežasties, kodėl aliejus neturėtų
padėti jį išgydyti ar suvaldyti. Tai tikrai padės atsikratyti šios retos ir tikrai labai nemalonios būklės simptomų.

Aš laikyčiausi mūsų svetainėje pateikto protokolo, valgyčiau aliejų ir naudočiau jį žvakutėse (taip jis pateks
tiesiai į kraują). Aš naudočiau aliejų vietiniam naudojimui tinktūroje ar tepaluose odos ligoms/apraiškoms (jis
pašalins visą niežulį ir kitus nepatogumus).

Per du ar tris mėnesius suvalgyčiau bent 60 g, nenaudosiu jokių chemikalų, tiesiog vykdysiu Riko Simpsono
nurodymus. Jei 60 g jo neišgydys ar nesuvaldys, valgyčiau dar 120 g. Ir jei tai neduotų patenkinamų rezultatų,
aš paprasčiausiai pradėčiau daužyti aliejų, vieną du tris gramus per dieną ar net daugiau, jei galėčiau jį išgerti, ir
paprasčiausiai suvalgyčiau kuo daugiau. . Kodėl? Nes kai aliejus jums nepadeda, mažai tikėtina, kad rasite ką
nors kita. Be to, agresyvias ligas reikia gydyti agresyviai. Linkėjimai, JB

„Taigi  gera  žinia  JB  & RICK  !!!  Šiandien  aš  nuėjau  pas  gydytojus,  kad  gaučiau  testų  rezultatus!  Mano
skydliaukė, kuri buvo neveiksminga ir gydoma 22 metus, dabar yra aktyvi! Aš pats visą mėnesį vartoju RSO
visą laiką, taip pat įtrinu tinktūrą tiesiai į gerklę ir garinu RSO! Labai džiaugiuosi dėl to!
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Jis yra tikrai šaunus gydytojas, kuris ten buvo ir palaikė mane visa tai, ir puikiai žino, kad aš iš tikrųjų naudoju
RSO aliejų! Būdamas gydytojas, jis vis dar nori atlikti ultragarsinį skydliaukės tyrimą, kad patikrintų, ar nėra
mazgelių! Ką manai apie ultragarsą?

Aš visada su pasididžiavimu vartosiu šį aliejų likusias dienas, man atrodo, kad tai  yra teisinga! Receptiniai
vaistai  yra blogi! Taip pat turiu daug sveikatos problemų, kurias šiuo metu gydau šiuo nuostabiu aliejumi!
Chiari Malformation 1 tipo smegenų kamienas taip pat turiu sunkų riešo kanalą ir daug daugiau!

Šiandien man 45 metai, nesijaučiu sumuštas ir įskaudintas taip, kaip jaučiuosi! Ar jau minėjau, kad prieš 7
mėnesius man taip pat buvo atlikta smegenų operacija ir nuo operacijos nenaudojau jokių narkotinių medžiagų
dėl kepenų nepakankamumo dėl vaistų! Aš tikrai esu įrodymas, kad šis aliejus yra iš Dievo! Tai viskas, ką
turėtume vartoti kaip vaistą!

Ačiū JB ir Rikui už viską, ką darote iš visos širdies! Daugiau jokių skydliaukės vaistų, YAY !!!!!!!! " Margene

- Sveikinu, Margene. Kalbant apie ultragarsą, manau, kad žinote atsakymą. Kuo mažiau nuskaitymų, tuo geriau,
tai galiu pasakyti.

Aš asmeniškai 22 metus nesiartinčiau prie tų, kurie man nepasakotų apie aliejų, bet jei manote, kad tie žmonės
vis dar turi ką pasakyti, nedvejodami pasikalbėkite su jais, būtent, jei jus tikrai domina tai, ką jie turi pasakyti
apie mediciną. Bet tai yra viskas, ką aš jiems leistų daryti, kalbėdamas tik taip, kad jie negalėtų jums pakenkti
taip stipriai, kaip būtų, jei jų kalbėjimas būtų išverstas į „poreikį“ nuryti kai kurias jų pasirinktas tabletes.

Linkėjimai  ir  būkite  atokiau  nuo  tų,  kurie  22  metus  praleido  neteisingus  patarimus.  Būkite  laimingi,  kad
išgyvenote jų „gydymą“, kitiems ne taip pasisekė. JB

"Ar kanapių aliejų galima naudoti pasiutligei gydyti?" Aami

- Aami, taip, bet tikriausiai reikės kurį laiką paguldyti pacientą į komą, naudojant labai dideles aliejaus dozes,
ypač pažengusiais atvejais. JB

„Mano globėja turi pacientę, kuriai diagnozuota vilkligė ir apsinuodijimas gyvsidabriu visame kūne. Praėjus
maždaug  metams  iki  šiol,  naudojant  naminį  aliejų,  apsinuodijimas  gyvsidabriu  visiškai  išnyko,  o  vilkligės
beveik nebeliko. Plaukų folikulai buvo imami kas 2 savaites, kad būtų galima tiksliai pamatyti, kokie ir kiek
nuodų yra jos kūne, kad būtų atnaujinta jos sėkmė. Tikrai nuostabu, ką galima išgydyti natūraliai. Tai šiek tiek
kainuoja, bet vis tiek sveikiau ir verta gyvybės! " Jesse

„Man buvo diagnozuota pirminė mieloidinė fibrozė, gavau vaistų, kurie padėjo, bet nepatenkinti dėl didėjančių
skausmų,  apetito  nebuvimo ir  sumažėjusio  kraujo  kiekio,  padidėjusio  blužnies  dydžio,  nemigos.  Vienerius
metus  vartojus  šį  vaistą  ir  nejaučiant  esminių esminių pokyčių,  nusprendžiau  išbandyti  RSO, tik  1 mėnesį
aliejuje, mano skausmas neegzistuoja, apetitas sugrįžta, kraujo skaičius didėja, miega kaip uola “. Aguae

„Aš naudoju jį savo medicininei anomalijai gydyti ... kelios mano rajono ligoninės sako, kad tai neturėtų būti
įmanoma ... bet RSO yra nuostabi ... Aš atmetu VP šuntą savo kūne, turiu jungiamojo audinio ligą ir keletą kitos
retos problemos ... 4 smegenų operacijos per 36 dienas ir aš atsisakiau užpildyti narkotines medžiagas ... tik
medicininė marihuana, RSO ir kvėpavimas ... Niekada gyvenime taip greitai nepagydžiau ... net kaip rodo mano
laboratorijos. mano kūnas taip supuvęs, mano skausmas iš tikrųjų nėra toks blogas ... “Katie

„Toliau pateikiamas ponas, 1977 metais patekęs į rimtą autoavariją. Jis patyrė veido paralyžių, ašarų latakai
neveikė, teko naudoti akių tepalus, dalinį regėjimo praradimą vienoje akyje. Be to, jis patyrė galvos traumą, dėl
kurios atsirado atminties, kalbos problemų. Jis vaikščiojo su lazda ir visus šiuos pastaruosius metus praleido
skausmu. Tai yra iš jo atsiųstos žinutės. == „Aliejus mane remontuoja ląstelių lygiu. Visi randiniai audiniai
mano dešinėje dingo! Dabar turiu dešinės akies judesį. Galiu net nusišypsoti, dabar mano paralyžius praeina.
Visa tai įvyko per pastaruosius 6 mėnesius. Kartą dėl skausmo, kurį sukėlė navikas, padidinau dozę iki gramo ir
11/2 gramų per dieną, dozuojama visą dieną. Prieš porą mėnesių žiūrėjau televizorių ir supratau, kad matau
dešinę nosies pusę. Pirmą kartą tai matau nuo 1977 m. Pradėjau juo sportuoti. Dabar aš visiškai judu “. Kanapių
aliejus ... ne tik nuo vėžio. " Corrie
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Gyvūnai - atsiliepimai

"Aš gydiau savo šuns auglį ant ausies RSO ... Tai buvo didžiulis ir dabar jau praėjo !!!!" Andrea

„Mano šuo turi ostersarkomą (kaulų vėžį). Prieš savaitę man buvo amputuota jo koja, o po savaitės jam teks
pradėti chemoterapiją. Sergant jo vėžiu, jis dažniausiai plinta į plaučius, 95% šunų per metus miršta nuo plaučių
vėžio.  Jei  tai  būtų  jūsų  šuo,  ar  dabar  pradėtumėte  aliejų  ir  vis  tiek  atliktumėte  chemoterapiją,  ar  ne
chemoterapiją ir tiesioginį aliejų? Žmonėms pradėsite nuo ryžių grūdų su 70 svarų šunimi, ar pradėtumėte nuo
trečdalio to du kartus per dieną? Ačiū, kad perskaitėte šį straipsnį, ir nekantriai laukiu jūsų atsakymo “. Eda

„Eda, aliejus išgelbėjo mūsų brangų šunį Sophie.  Ji buvo mirštanti.  Kuo greičiau duokite šuniui aliejaus ...
Chemo ją nužudys. Maldos su jumis ... “Brewsteris

„Ką tik gavau tikrai  puikių naujienų apie savo draugų šunį,  kuriomis tiesiog turėjau pasidalinti!  Prieš kelis
mėnesius jos pitbuliui Maksimui vienoje iš nugaros kojų atsirado auglys, kuris nekontroliuojamas. Veterinaras
pasakė mano draugei, kad ji turi sumokėti daugiau nei 3 tūkstančius, kad jam būtų amputuota koja, kitaip ji
išplis  ir  jis  mirs  per  metus.  Tai  buvo  maždaug  prieš  4  mėnesius.  Tada,  kai  pamačiau  jos  būseną  apie  jo
planuojamą operaciją, parašiau jai žinutę ir pasiūliau vietoj to pamaitinti kanapių aliejumi. Ji sugalvojo, kad
prieš  darydama ką nors drastiško ir  negrįžtamo,  pavyzdžiui,  amputaciją,  išbandys natūralų gydymą.  Jos (ir
Maksimo) laimei, ji jau turėjo Kanapių kortelę, nes gyvena Kalifornijoje. Taigi ji nuėjo į Kanapių ambulatoriją
ir pasiėmė keletą. Ji du kartus per dieną valgio metu jam duodavo 1 lašą maždaug žirnio dydžio aliejaus. Iš
karto ji pasakė pastebėjusi,  kad jam mažiau skauda ir jis jaučiasi  daug patogiau. Be to, jo mitybos įpročiai
normalizavosi.  Po kelių  savaičių  jis  netgi  galėjo  bėgti  be šlubčiojimo,  todėl  ji  atšaukė jo  operaciją  ir  liko
natūrali. Ji ką tik šiandien grįžo namo iš veterinarijos gydytojo apžiūros ir sužinojo, kad jo navikas yra visiškai
išnykęs. Jokių naviko pėdsakų nepaliko. Veterinaras buvo tikrai šokiruotas, kai papasakojo, kaip jį išgydė.

FYI: Tai trečias mano žinomas šuo, kurį išgelbėjo kanapių aliejus. Taip pat žinau daugybę žmonių, kurie taip
pat buvo išgelbėti. Jei vis dar manote, kad kanapės negydo vėžio, tuomet nekreipėte dėmesio. Aš jau daugelį
metų žinau tiesą ir niekada neradau nei vieno žmogaus, nei gyvūno, nei žmogaus, kurio nepavyktų išgelbėti “.
Lara

„Praėjo kai kurių vaikų limfomos T ląstelių CLCT-1 vėžys! Mes eisime pas veterinarą tik kas tris savaites tirti
CBC, kad būtų galima išmatuoti kalcio kiekį ir FNR, kad būtų galima stebėti raudonųjų baltųjų kraujo ląstelių
skaičių vėžio ląstelėse. Jai nebereikia išrašytų vaistų, bet mes visą gyvenimą ją vartosime nuo Rick Simpson
Oil, kuris išgydė vėžį. Mes esame dėkinga šeima “. Kai kuriems vaikams reikia stebuklo

„Nuostabi  istorija!  Aš gaminu ir  imuosi  RSO sveikatos  palaikymui,  nes mano šeima sirgo daug vėžio.  Aš
pradėjau duoti savo šunims, taip pat jie abu turi mažus navikus, o mano Šetlando aviganis turi Discoid Lupus,
šunų vilkligės  formą.  Tai  neįtikėtina!  Per porą savaičių vienas  iš  šunų navikų sumažėjo 70%, o kitas šuo,
sergantis vilklige, jaučiasi nuostabiai! Pirmą kartą per metus jos raudona, patinusi ir skausminga nosis gydo! Aš
išbandžiau receptus, steroidus, dietą ir niekas nepadėjo. RSO gydo mano šuns vilkligę, žinau, kad tai gali padėti
ir žmonėms! „Ashley

„Mano katė gavo 1/4 -1/3 grūdų ryžių, kurių dydis buvo 2–3 kartus per dieną, kad būtų galima gydyti ir mielas
jo lėtinis uždegiminis UTI, kai keli skysčių, antibiotikų ir vaistų raundai negalėjo, taip pat priversti jį laikytis
žalios dietos. kad tai nepasikartotų. Žinoma, sergant vėžiu reikia vartoti didesnę dozę. Apskritai stengiuosi rasti
dozę,  kuri,  atrodo,  drastiškai  jų  nepaveikia  -  tai  jiems  niekada  nepakenks,  tačiau  savininkas  pastebės
mieguistumą, šlapimo nelaikymą, galbūt šiek tiek girtumą. Žinoma, sergant vėžiu jums tai nerūpi - tiesiog kuo
greičiau juos išgydykite iki didesnių dozių.

Tai skirta „priežiūrai“ - pavyzdžiui,  mano šuniui, kuriam buvo pašalinta akis nuo glaukomos (ir kuris daro
NUOSTABUS), yra rizika, kad kita akis susirgs glaukoma, todėl bent du kartus per dieną dozuoju aliejaus ir
radau gerą dozę, kuri nesukelia šlapimo nelaikymo ir pan., bet ji vis tiek gauna aliejaus. Aš turėjau daugiau
vartoti prieš akis, nes skaudėjo. Aš tikrai jaučiu, kad aliejus jai padėjo daugiau nei įprasti skausmo vaistai po
operacijos - pirmą ar antrą dieną ji išgėrė 1–2 dozes veterinarinių vaistų nuo skausmo, tada aš nuėjau tik į RSO,
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kitą dieną po jos operacijos ji jau norėjau vėl žaisti kamuolį ir buvau ir esu laiminga mergina. Chloe iš tikrųjų
laižys RSO nuo mano piršto - kitaip nei mano katė, kuri to nekenčia. DAUG JUOKO (…)

Nemanau, kad RSO sukelia nerimą gyvūnams - jautrumą šviesai galima pastebėti vartojant didesnes dozes.

Aš netgi naudoju RSO savo šeškui - jis buvo labai senas ir vieną dieną pabudo, kad staiga labai nusilpo, galbūt
jį ištiko insultas. Visą dieną daviau jam mažų RSO dozių, kad jis tiesiog miegotų - tą vakarą jis tarsi atsibudo -
purtydamas galvą ir elgdamasis taip, kaip mano šunys valgo kanapes, aš tiesiog palikau jį miegantį supratus, ką
darys jo kūnas. bent jau jam nejaučia skausmo ar kančios - aš turėjau pusę idėjos, kad jis atsibus gerai - deja, jis
mirė, bet jo gyvenimo kokybė iki paskutinės dienos buvo puiki, todėl manau, kad RSO jam suteikė geriausią
paskutinę dieną galima. Aš žinau, kad jam neskaudėjo ir jis labai ramiai miegojo, ir aš žinau, kad tai nebuvo per
daug RSO, nes jis buvo dozuotas ryte ir ankstyvą popietę, tada nieko ir aš patikrinau jį labai vėlai tą vakarą, kai
jis tik miega - jis galėjo pabusti, bet norėjo tik užmigti “.

Whitney - geriausia gyvenimo kokybė iki galo, tai taip pat labai svarbu, kai naudojamas aliejus. Ačiū, JB

„Vakar Chloe, mano 8 metų sterilizuotai patelė Heeler foksterjerė, buvo diagnozuota vienos akies glaukoma.
Vienos akies slėgis buvo labai didelis ir ji gali būti akla. Mes skubiai gydėmės IV skysčiais ir manitoliu, ir ji
vartoja keletą vaistų. Spaudimas šiek tiek sumažėjo, bet ne labai, ir šiuo metu ji nesimėgauja prisitaikymu prie
gyvenimo pusiau akla. Noriu ją gydyti RSO, nes tai buvo neįtikėtina mano ir mano paties skausmui, ir aš tikrai
tikiu aliejumi, o žmonių pasakojimai čia yra neįtikėtini. Aš nenoriu, kad Chloe gautų glaukomą kitoje akyje, ir
noriu išgydyti viską, ką galiu paveiktoje akyje. Suprantu, kad aliejus padėjo daugeliui naminių gyvūnėlių ir
būčiau labai laimingas, jei Chloe galėtų atkurti regėjimą ar net regėjimą paveiktoje akyje ... Ačiū už bet kokią
pagalbą ar patarimą!

-  Whitney,  tiesiog  nunešk ją  aliejaus.  Kai  kurie  aliejai  yra geresni  glaukomai  nei  kiti.  Lengviausias  būdas
sužinoti, kaip tai gali būti veiksminga, yra ryte išgerti dozę ir stebėti akis. Jei jie yra švarūs, ieškokite kito štamo
ar  padermių  derinio,  jei  turite  daug  valyti  reikalingų  daiktų,  tai  greičiausiai  yra  gera  įtampa  akispūdžiui
sumažinti. Linkėjimai, JB

„Ačiū JB! Vakar maniau, kad padarėme neįtikėtiną pažangą, akis buvo aiški (visą dieną traukiau iš jų goopą), o
vyzdys nebuvo visiškai išsiplėtęs ir nors neatitiko kitos akies vyzdžio, maniau, kad jis reaguoja į šviesą, bet šį
rytą  vėl  atrodo  debesuota.  Gal  ryškioje  šviesoje,  kaip  vakar,  atrodys  geriau  ...  Kiek  ir  kaip  dažnai
rekomenduojate man ją dozuoti? Iki šiol aš darydavau labai mažą žirnio dydžio dozę, jai tik 30# ir atrodo, kad ji
ją veikia, šiems šunims visada patiko valgyti stiebus, lapus ar kuojas, gauti dūmų ir pan., Kad galėčiau pasakyti,
kada ji nukentėjo ir aliejus, ir atrodo, kad tai daro jai šiek tiek panašų poveikį, jei valgytų stiebus, tačiau man tai
nekelia nerimo, aš jaučiu, kad tai reiškia, kad jis „veikia“. Whitney

- Whitney, duosiu jai ką nors gero du ar tris kartus per dieną. Kuo daugiau į ją įsitrauksi ir kuo greičiau, tuo
geriau. Netgi ji turėjo miegoti dieną ar dvi, kam tai rūpi. Šiek tiek kanapių sukelta koma negali pakenkti. JB

"Man skamba gerai! Aš tai padarysiu šiandien. Vakar ji taip pat buvo gana susijaudinusi. Ačiū JB už tokį greitą
atsakymą! " Whitney

„Mano šuo vakar suvalgė dalį augalo, nes žinojo, kad jis padės skrandžiui po to, kai suvalgė riebių vištienos
vakarienės riebalų ir suvalgė krūvą jų, ji daug žingsniavo, o vėliau pakilo ir patogiai pailsėjo. Atspėk, kas buvo
jos pykinime - puodo lapai. Protingas šuo “. Donna

„Labas JB, aš duodu RSO savo arkliams. Tiesą sakant, praėjusią savaitę aš išsigandau dėl susirgusios geldelės,
aš jam daviau apie 1/3 gramo mūsų ISO aliejaus ir jis buvo toks įžeistas! Jis buvo raminamas. Taigi ... tai veikia
arkliams ir jei 1/3 gramo yra tas raminantis arklys, įsivaizduokite gydomąsias savybes. Jam prireikė maždaug
24 valandų,  kad  pašalintų  jo  padarinius.  Sumažinau  jo  geriamąją  dozę  -  beveik  ryžių  grūdelį  priežiūrai  “.
Heather

„Pagalvokite,  kad dar  praėjusio  amžiaus  aštuntajame dešimtmetyje  FDA pirmą kartą  pranešė,  kad kanapės
naikina vėžio ląsteles ... žinau tik tiek, kad mano katės skrandžio vėžys dingo, dabar ji gerai valgo, priauga
svorio ir bėga kaip naujas kačiukas ...“ Tonis
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„Nuo  2011  m.  Gruodžio  mėn.  Savo  19  metų  katei  duodu  maltų  dekarboksilizuotų  kanapių.  Ji  buvo  labai
mieguista, varvėjo išmatose, kačių senatvės požymiai ... pažįstama, dirbusi pas veterinarą, pasiūlė duoti jai 1/4
aspirino, 1/ 4 t metamucilo ... tai darė kelias dienas, tada nusprendė išbandyti kanapes ... kas porą dienų į jos
drėgną maistą pabarstau nedidelį kiekį ... ji vis dar su mumis !!! “ Lori

„JB, mes padarėme jai keletą partijų, nes kas 2 mėnesius gaminame naują partiją, nes ji vartoja 1 kub. Mes
naudojome 2 skirtingas veisles. Šiuo metu ji naudoja tą pačią partiją, kuri išgydė mano katės vėžį “. Čarlis

„Turiu  jums padėkoti.  Mano mylimai  14 metų  katei  birželio  1  dieną  buvo diagnozuota  plokščiųjų  ląstelių
karcinoma.  Aš išgydžiau  jį  su RSO per  vieną  savaitę!  Veterinaras  sako,  kad tai  stebuklas.  Birželio  8 -ąją
pasiėmiau jį pas jį ir jis manęs paklausė, ar tai ta pati katė, nes navikas jo burnoje buvo beveik išnykęs ir jis
visiškai tikėjosi, kad aš grįšiu, kad jį nuleisčiau. Dabar jis beveik visiškai pasveiko. Aš jį labai myliu ir turėjau
padėkoti, kad pasidalinote, kaip tinkamai paruošti vaistą NEMOKAMAI! “

„Mano  katei  praėjusį  birželį  buvo  diagnozuota„  greitai  auganti,  agresyvi,  nepagydoma,  neveikianti  “vėžio
forma-plokščiųjų ląstelių  karcinoma jo pertvaroje,  kuri  yra tokia negraži,  kaip skamba.  Jam buvo duota ne
daugiau kaip 1–3 mėnesiai, o mano veterinaras švelniai pasiūlė „paleisk jį dabar“. Aš verkiau, galvojau apie tai
ir nusprendžiau, kad tiesiog negaliu stebėti, kaip jis miršta. Prisijungęs prie interneto sužinojau, kad yra daug
vaistų nuo vėžio. Pradėjo duoti jam daugybę papildų ir pan. Jam sekėsi gerai, tačiau vėžys vis dar augo ir turėjo
įtakos jo kvėpavimui. Galiausiai auglys pradėjo augti į kitą nosies pusę, o gruodį jis pradėjo slinkti žemyn.
Pagalvojau, gerai, dabar laikas.

Tada  aš  atradau  kanapes  ir  kaip  jos  gali  nužudyti  vėžį.  Trumpai  tariant,  Tedas  imasi  RSO nuo  gruodžio
mėnesio. Pradžioje buvo šiek tiek situacijos gauti teisingą mažą dozę, nes jis yra katė. Ir daug mažesnis už
žmogų. Jis miega daug geriau, miegodamas kvėpuoja geriau, apetitas grįžo, nors ir ne toks, koks buvo anksčiau.
Visa tai yra kelionė ir aš nežinau, kaip tai baigsis.

Tačiau atrodo, kad navikas išlygina,  nors ir labai  lėtai.  Manau, jei  tai  nebūtų buvęs toks bjaurus vėžys,  jis
tikriausiai būtų išgydytas prieš kelis mėnesius. Mano veterinaras yra patenkintas ir sužavėtas, kaip jam sekasi.
Taigi aš tai vartoju kiekvieną dieną ir džiaugiuosi, kad dauguma tų dienų atrodo geros dienos. Maksimali jo
galiojimo data buvo pernai rugsėjį, todėl jam viskas gerai “. Anne-Marie Leidl

"Valio!!!! Aš taip pat turiu kanapių katytę. Aukštos kokybės kanapių aliejus išgelbėjo mane nuo to, kad turėjau
sumokėti 4800 USD veterinarijos gydytojui mėsininkui ... turiu omenyje, kad ... atlikite katės ausies operaciją,
kad pašalinčiau naviką. Valio „Cannabis Kitties n Cannines“! LinZy

„RSO  medžiaga  išgelbėjo  40  svarų  šuns  gyvybę-etilo  ekstrahuotas  aliejus,  kitaip  tapatus  RSO,  buvo
naudojamas mano šuniui,  išgėrusiam kaimyno antifrizą,  išgelbėti.  Veterinaras  telefonu pasakė,  kad ji  baigė
darbą per vėlai  ir greičiausiai  neišgyvens 40 minučių kelio, kol bus atlikta eutanazija,  ir man patarė jaustis
patogiai.

Mano ištikimasis kompanionas putojo burną, dažnai traukuliais, buvo stipriai perkaitęs, o gerklė taip patino, kad
vos galėjo kvėpuoti, prarado sąmonę ir prarado sąmonę. - tikrai mirsiu, neabejoju.

Stengdamasi palengvinti jos išėjimą iš šio pasaulio, įkaitinau 1/2 gramo aliejaus į šaukštelį sviesto ir tiesiogine
to  žodžio  prasme  pirštu  prikemšau  jai  gerklę,  stumdama  angą  patinusioje  gerklėje.  Per  dešimt  minučių  ji
nebeburnojo burnos, pakilo temperatūra, normaliai kvėpavo, visi traukuliai ir traukuliai liovėsi.

Ji nekantriai gėrė vandenį, tada 12 valandų pagulėjo miegoti ir pabudo iš pažiūros puikios būklės, bėgo ir žaidė
per kelias minutes nuo pabudimo. Aš pasakiau savo veterinarui ir paprašiau jos paskelbti įvykį atvejo studijoje,
o ji atsisakė, teigdama, kad kanapės yra toksiškos šunims! Alanas

„Mes jį naudojame 14 metų amžiaus čihuahua, kuri turi traukulių. Prieš kelis mėnesius manėme, kad ji ilgai
neišsilaikys, todėl pagalvojau, kodėl gi nepabandžius aliejaus? Per dieną ji buvo kaip visiškai naujas šuo! Ji
valgė geriau, jautėsi žvali ir norėjo žaisti! Ši medžiaga tikrai tinka daugeliui dalykų! " Mindy
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„Gavome šuniuką, kurį sutrynė labai didelis žmogus. Ji yra žaislinė čihuahua, ji turėjo keturių ar keturių colių
juostą, apimančią visą jos apatinę pusę. Jai pasidarė labai blogai ir pradėjo šalti, todėl nusprendžiau, kad ašarų
bandymas negali jai per daug pakenkti.

Kai pirmą kartą jai dozavau, ji vos galėjo pajudinti galvą. Tačiau be galo džiaugiuosi galėdama jums pasakyti,
kad po savaitės ašarų tris kartus per dieną ji yra laiminga, sveika ir linksma maža užpakaliukė. Ačiū Rikui ir JB,
kad atskleidėte mus tiesai. Mes su žmona tikime, kad ašaros ją išgelbėjo.

Nepamirškime, kad 3 kartus per dieną dozavau žaislinį čihuahua, kurio svoris buvo mažesnis nei kilogramas,
gramo RSO. Tai yra 3 gramai per dieną šuniukui, kurio svoris buvo mažesnis nei pusė svaro ir kuris buvo prie
durų,  nes  ant  jo  užlipo  berniukas,  sveriantis  daugiau  nei  300 svarų.  Jei  kanapės  iš  tikrųjų  būtų  toksiškos,
kaimana vis dar nebūtų su mumis, nesąmoninga ir šokinėtų dėl piktžolių dūmų “.

„Davėme 13 -mečiui, kad padėtų jai nuo nugaros kojų ir klubų artrito ... nustebome, mes taip pat gavome ne tik
pavasarinį šunį, bet ir 4 šuniukus. Ji jokiu būdu neturėjo sugebėti dar turėti litro, ir visi sveiki ir puikiai! Mylėk
RSO! " Julie

„Mano šuo turėjo  odos problemų (bėrimas,  dėl  kurio jis  nuplėšė  kailį)  ir  pasikartojanti  ausų infekcija.  Aš
neturėjau RSO, bet daviau jam tinktūros, kurią pagamino mano draugas. Jo kailis ataugo ir ausies infekcija
išnyko. Jei tinktūra taip gerai veiktų, manau, kad su RSO galėčiau jį visiškai išgydyti. Taigi sakyčiau, kad taip,
RSO taip pat veiksmingai gydytų šuns vėžį, kaip ir žmones. Palaimink tave, Rikai ir tave, JB “. Betė

- Ačiū, Bette. Jūsų mąstymas logiškas ir teisingas. Gyvūnai turi greitesnę medžiagų apykaitą, todėl aliejus juos
išgydo daug greičiau nei žmones. Malonu išgydyti gyvūnus aliejumi, jie mėgsta jį vartoti. JB

„Aš naudoju jį savo šunims. Tik šiek tiek mažiau nei mes. Turiu 12 metų mergaitę, kuriai buvo pervažiuota, ir
jai teko pašalinti klubą. Nepakeista ... pašalinta! 4 savaites ...

Jokių randų po operacijos, pasivaikščiojimų, vis dar su šlubavimu, bet viskas gerai, ir aš naudoju aliejų, o ne
skausmą malšinančius  vaistus  ...  Puikiai  pavyko!  (…)  Turiu  9  metų  Rotty,  turintį  širdies  kirmėlių,  baisią
alergiją,  labai  menką  energiją  ir  plaukus  ant  uodegos.  Pradedant  jį  šiandien  ...  Ką tik  išgelbėjau  10  metų
čihuahua, kuri turi 3 auglius, ir aš žinau, kad tai ją ištaisys !!! “Dolly Durbin

„RSO OIL šunų sausainiai ir tepalas ant vėžinių opų ant kojos buvo 1/2 dolerio banknoto dydžio. Ji pradėjo
verkti atsikeldama, o jos drebulys buvo blogas. Aš žinojau, kad RSO veiks ... Kitą dieną ji atsikėlė be verksmo
ir drebėjimo, o po kelių dienų ji bėgo po kiemą su savo mažu bičiuliu Nuggetu, žiurkių terjeru. Tai buvo prieš 6
mėnesius. Dabar ji yra 6 metų šuo, o ne 12 metų. Tai viena iš daugelio istorijų, kurias mačiau per pastaruosius 2
metus.

Mano istorija daug ilgesnė ... RSO išgelbėjo man gyvybę. Opiatų nebėra. Ir dažniausiai labai mažai skausmo.
Ačiū, Rikai Simpsonai ... Ramybė jums “. Ron Youngblood

K. Brangūs draugai, tikiuosi, kad tai jums bus gerai. Aš duodu savo 8 metų, 40 svarų šuniui RSO už navikus,
augančius dešinėje jo kūno pusėje. Šiandien jo pirmoji gydymo diena, jis yra išmuštas ir miega. Aš jam daviau
maždaug ryžių grūdo kiekį. Ar tai per daug? Kiek laiko ir kaip dažnai rekomenduotumėte

Aš tau duodu aliejaus? Aš pats ant aliejaus. Laikui bėgant aš vis labiau priprantu prie „aukščio“. Kitą mėnesį
turiu atlikti operaciją ir planuoju naudoti RSO skausmui ir atsigavimui. Jei sugebėsiu tai padaryti, tai dirbsiu
visą likusį gyvenimą. Palaiminimas ~ Labai ačiū

A. Catherine, jei tik įmanoma, operaciją atidėčiau, kol suvalgysite, tarkime, 180 g aliejaus gramu per dieną (ar
daugiau) trimis dozėmis. Duokite šuniui pusę to, jei manote, kad jam nepatinka tai, ką jis gavo dabar. Miegas
yra gijimo proceso dalis, nesijaudinkite ir tai yra ženklas, kad aliejus yra raminantis, ko norite. Kuo stipresnis ir
raminantis, tuo geriau. Linkėjimai, JB

„Siunčiu jums atnaujinimą, kai mano šuniui diagnozuotas kaulų vėžys. Birželio 1 d. Praėjo septyni mėnesiai,
paskutinės rentgeno nuotraukos neplatino plaučių. Jie rado nepažeistą lūžį šalia naviko vietos kojoje, jie nežino,
ką  daryti.  Paprastai  šie  šunys,  kurie  turi  pertrauką,  turite  juos  nuleisti.  Jie  padarė  išvadą,  kad  kas  mėnesį
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vartojamos vaisto „Zometa“ infuzijos neleidžia jo nepažeisti, todėl jie tęs ją tyrimo metu, o ji kas mėnesį gaus
„Zometa“  infuzijų.  Tačiau  vėžys  neplinta  ir  jie  negali  pasiimti  prieš  7  mėnesius  buvusio  naviko.  Tiesiog
pagalvojau,  kad norėtum sužinoti.  Šis  agresyvus vėžys  paprastai  atima šuns gyvybę per  4-6 mėnesius  nuo
diagnozės nustatymo. Štai ji, 7 mėnesiai, vėžys neplito. Nepažeistas lūžis, bet vis tiek vaikščiojate kaip nieko
blogo “. Linda

„Po 9 savaičių mano šuns odos vėžys visiškai išnyko !! Palaikomoji dozė dabar gyvenimo išbandymui. Jaučiu,
kad dabar jam bus ne tik patogiau, bet ir ilgesnis gyvenimas. SVEIKINIMAI RS & JB !! > ;-) “Goblinas

„Mano šuo turėjo gyventi 3 savaites. Masiniai ląstelių navikai visame jo grynaveislyje pitbulio kūne ... Po 3
savaičių navikai mažėja ISO/RSO. Prisiekiu. Jis keletą kartų šlapinosi, būdamas girtas, bet aš žinojau, kad tai
buvo geriau. Jis vis dar tuo užsiima. Net kai jie išnyks, aš vis tiek padarysiu jį savo gydytoju. Myliu tave, JB ir
Rikas “. Bocaj

„Savo 14 metų duobei jau 4 savaites duodu aliejaus nuo vėžio. Ji kartais būna šiek tiek „trūkčiojanti“ ir girta,
kai aš jai duodu per daug, bet, kai išnyksta skubėjimas, ji miega kaip šuniukas. Ji atsisakė vartoti veterinarinius
vaistus, todėl vietoj jų gavome aliejaus. Dar ankstyvos dienos, bet aš fiksuoju jos pažangą. Prireikė maždaug
savaitės, kol ji priprato prie aliejaus ir vėl atsirado apetitas. Aš pavydžiu, nes šiame etape galime sau leisti tik
aliejų. Mylėk visų gražias istorijas! “ Janine

„Iš pirmo žvilgsnio mačiau šuns, vartojančio RSO, poveikį ... Pirmąsias kelias dienas Ruby (12 metų šuo) sirgo
ir  šiek tiek drebėjo,  nerimą keliantys simptomai,  jei  skeptiškai vertinate  šią temą, bet galiu patikinti.  Jūs 1
mėnesį gydotės ir šuo šokinėja, kupinas gyvybės, bėga laiptais, šokinėja ant lovos ir kėdžių, kupinas energijos,
visą laiką labai žaismingas.  Anksčiau akys buvo vandeningos ir pilkos spalvos, o dabar visiškai normalios.
Ruby jau gana daug metų išaugo vidinėje kojos pusėje, o valgydama aliejų ji beveik nukrito !!!

Ačiū Rickui Simpsonui xxx laimink šį aliejų, jis tikrai veikia, kodėl nėra jokių atsiliepimų, teigiančių, kad taip
nėra? Brettas

„Šiandien trečia diena, kai mano šuo gydomas RSO (Rick Simpson Oil), kuris yra kanapių koncentratas gydant
daugelį  sunkių  ligų.  Jai  yra  13  metų  ir  maždaug  prieš  7  mėnesius  ji  patyrė  kažką,  kas  sukėlė  jos  labai
apsnūdimą, dideles gleives ir kai kuriomis dienomis buvo mieguista. Pažiūrėjau internete, pasakiau „veislyno
kosulys ar šunų peršalimas“, todėl čia išgėriau antibiotikų ir pradėjau ją kursą. Visai nepadėjo, todėl nuvežėme
pas veterinarą.

Žinoma,  jie norėjo atlikti  kraujo tyrimus,  rentgeno nuotraukas ir gleivių tyrimą.  Maždaug 500 veterinarijos
gydytojo  sąskaitų  aš  atsisakiau,  todėl  pradėjome ją  nuo plataus  antibiotiko,  kuris  taip  pat  jo  nepalietė  per
mėnesį. Paėmė ją atgal ir išgėrė dar du stipresnius antibiotikus, vieną mėnesį vartojo juos religingai. Nelietė ir
jo!

Taigi tada veterinaras išbandė vaistus nuo fungicido ... VISADA NELIETO JOS LIGOS !! Sunku nustatyti, kas
yra pagrįsta išleisti  13 metų šuniui  ...  Taigi  maždaug prieš mėnesį  nutraukiau visus vaistus,  kad jos kūnas
atsigautų, ir tik prieš 3 dienas pradėjau ją vartoti RSO, iš viso 6 procedūros ir ji yra visiškai naujas šuo!

Jokių snarglių, jokio kosulio, ji turi košių ir apskritai mes pastebėjome PASTABOS pagerėjimą. Neįtikėtina
tikrai. Iš savo asmeninės patirties galiu patvirtinti, kad tai yra nuostabus siurrealistinis vaistas. Ačiū tau iš visos
širdies! " Išgyvenimas

„Mano šuo yra 13 metų belgų aviganis. Prieš kelerius metus ant jo šono atsirado mažas gumulėlis. Prieš keletą
mėnesių  jis  staiga  pradėjo  augti  nerimą  keliančiu  greičiu.  Deja,  jam buvo diagnozuotas  vėžys  ...  ir  ne  tik
vienkartinė. Po apžiūros jis turėjo daug. Jis turėjo ir kitų problemų ... Daugiausia artritas ir klubo disfazija.
Chirurgija nebuvo išeitis, nes buvo abejotina, ar jis išgyvens anesteziją. Negalėjau ištverti, kaip jis kenčia ... jis
vos  galėjo  vaikščioti  ir  nustojo  valgyti.  Paskutinį  kartą  nusprendžiau  jam  duoti  kanapių  aliejaus.  Mes  su
partneriu Patu davėme jam nedidelį kiekį (maždaug ryžių grūdelio dydžio) ant sausainio. Tai jį tikrai paveikė ...
jis buvo nepastovus ant kojų ir valandų valandas miegojo.
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Per ateinančias kelias  dienas patikslinome dozę ir  pastebėjome,  kad jo apetitas iškart  pagerėjo.  Jis taip pat
pradėjo daug lengviau judėti ir jo požiūris buvo daug ryškesnis. Dienoms bėgant pamažu didinome jo dozę.
Praėjo 3 savaitės ir vargu ar atpažįstu jį  kaip tą patį  šunį.  Jis yra laimingas! Vilkimas uodega, žaismingas,
valgymas  ir,  svarbiausia,  auglys  yra  perpus  mažesnis  nei  buvo prieš  pradedant  vartoti  aliejų  !!!!  Tęsiu  jo
gydymą (mums pasisekė, kad galime tiekti savo aliejų) ir informuosiu jus. Tikiuosi, kad šie navikai visiškai
išnyks !!!!!!!! " Josie

„Turiu kaimynę, kuri sėkmingai pašalino savo šuns auglius per mėnesį, pamaitindama ją vaistais. Tęskite ir taip
labai mažomis dozėmis, nes Rickas teigė, kad jų metabolizmas yra labai didelis, todėl jie pagerėja daug greičiau
nei mes. Covey

„Išgydžiau mūsų šešką nuo insulinos, sukūrusios kasos vėžį. Imkitės žvilgsnio, jūsų „pūkuotai šeimai“ reikia
jūsų. Štai gydymo metu ji yra Gėlė, ji čia šiek tiek kryžminė ir pasiruošusi ramiam miegui! Kanapinis

„Taip, aš išgydžiau savo katę nuo vėžio birželio mėnesį, kai veterinaras pasakė jį nuleisti. Tiesiog pamaitinau jį
aliejumi, ir per 10 dienų mirtinas auglys dingo! Veterinaras sakė, kad tai stebuklas! Čarlis

„Dieve, palaimink JB ir Ricką Simpsoną už ištikimybę žmonėms, kuriems tavęs labiausiai reikia. Kai galėsiu,
pasidarysiu savo, kad padėčiau pažįstamiems žmonėms, kuriems to labai reikia. Mano dukra šiek tiek pasipuošė
savo augintinio  šuniui.  Keturias  naudojimo dienas  ji  sakė,  kad  atrodo,  kad  tuoj  nukris.  Aš  vis  dar  laukiu
galutinių rezultatų. DIEVAS prieš CHEMĄ! " Gregas

Gyvenimo kokybė

Ar kanapių aliejus galėtų pagerinti gyvenimo trukmę?

„Jei  visi  reguliariai  vartotume mažas  kanapių  aliejaus  dozes,  esu tvirtai  įsitikinęs,  kad gyvensime ilgiau  ir
būsime daug sveikesni. Ilgesnės gyvenimo trukmės būtų labai naudingos žmonijai, nes tai leistų tiems, kurie turi
nuostabių talentų, pasiekti daug daugiau. Šiandieniniame pasaulyje žmogus per daug gerai supranta, ką daro, ir
jam kyla sveikatos problemų, kurios baigia karjerą.

Mums visiems buvo suteikta ši patirtis, vadinama gyvybe, kad praplėstume savo sugebėjimus ir akiratį,  kad
mūsų  rūšys  galėtų  išsivystyti  į  aukštesnį  lygį.  Be  to,  mes  buvome  aprūpinti  šiuo  nuostabiu  augalu,  kad
išsaugotume ir apsaugotume savo kūnus nuo ligų. Man neįmanoma suvokti, kad žmonija galėtų ilgiau ignoruoti
šio augalo gydomąjį potencialą. Dabar, kai tiesa apie kanapių gydomąsias galias yra prieinama, mes šiek tiek
atsisakytume savo pareigų tiek sau, tiek savo artimiesiems, jei iš karto nereikalautume nemokamo šių vaistų
vartojimo.

Jei jūs ar kas nors kitas šioje žemėje norėtų ilgiau gyventi puikios sveikatos būklėje, kad pasiektų maksimalų
potencialą, kurį galime, mes nematau, kaip kas nors galėtų jaustis turintis teisę primesti mums savo valią ar
bandyti  priversti  bet  ką  susilaikyti  nuo medicininio  šio  augalo  naudojimo.  Kadangi  gyvenimas  turėtų  būti
susijęs su gyvenimu ir dabar jūs radote būdą išvengti visų nereikalingų kančių, linkiu jums visiems labai ilgo ir
sveiko gyvenimo.

Turbūt girdėjote tiek daug žmonių, sakančių jums: „Tai negali veikti, niekas nepadės. Gydytojas sakė, kad aš
kentėsiu tai visą likusį gyvenimą ... “

Daugelis pacientų atvyko pas mane su sveikatos sutrikimais, kurių gydytojai nesėkmingai gydė, ir jie manė, kad
jų padėtis  beviltiška.  Gana dažnai  žmonės net neturi  diagnozės,  kas jiems iš  tikrųjų negerai,  nes iš  tikrųjų
gydytojai negalėjo jiems atsakyti. Dauguma šių pacientų, kuriems tiekiau aliejaus, netikėjo, kad kanapės gali
padėti jų būklei, kol neišbandė gydymo. Aš bendravau su tūkstančiais žmonių, kurie buvo visiškai nustebinti
tuo, ką šis vaistas padarė dėl jų būklės. Jei kanapių aliejus negali išgydyti jūsų būklės, greičiausiai pastebėsite,
kad šis aliejus yra geriausia kontrolė.
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Gydytojai  mėgsta  mums  pasakyti,  kad  daugelis  ligų  ir  būklių  yra  nepagydomos,  tačiau  šis  vaistas  mažai
dėmesio skiria gydytojų nuomonei ir dažnai daro tai, kas laikoma medicinos stebuklu. Jei turite medicininių
problemų, pabandykite aliejų ir yra didelė tikimybė, kad pamatysite stebuklus, kuriuos jis gali padaryti pats.

Ar yra prasmės nesuteikti žmonėms vaistų nuo kanapių?

Visiškai nėra prasmės uždrausti  visuomenei  naudoti  kanapes medicinoje ir iš tikrųjų niekas neturi  teisės to
daryti.  Vienintelė  priežastis,  kodėl  kanapės  iš  pradžių buvo uždraustos,  buvo ta,  kad jos kėlė  realų pavojų
daugeliui  didelių  pinigų  problemų.  Apriboti  vaistinių  augalų  naudojimą  žemėje  tiems,  kurie  gyvena  šioje
planetoje, būtų galima įvardyti kaip nusikaltimą žmonijai. Atrodo, kad šiuo metu vyriausybės vis dar nori leisti
savo turtingiems draugams, kuriems priklauso vaistų kompanijos, bet galų gale jie negalės sulaikyti tiesos apie
šį vaistą.

Kai kanapės grįš prie pagrindinės medicinos, ji sunaikins visą korupciją, kuri kada nors priešinosi nemokamam
jo vartojimui medicinoje.  Šis  augalas  greitai  vėl pripažįstamas kaip didžiausias  gydomasis augalas,  ir  iš  jo
pagaminti vaistai amžinai pakeis medicinos veidą. Netrukus visuomenė atmes chemines medžiagas ir nuodus,
kuriuos  šiuo  metu  vadiname  vaistais,  ir  pareikalaus  naudoti  šią  natūralią  medžiagą,  kad  galėtų  protingai
pasveikti.

Ar manote, kad teisėsaugos žmonės nesuvokia, kad anksčiau ar vėliau jiems gali prireikti šio vaisto?

Daugelis teisėsaugos institucijų tikrai žino, kad kanapių vaistas yra veiksmingas, ir jie visi turėtų suvokti, kad
neturi teisės kištis į jų naudojimą medicinoje. Tiesą sakant, aš tiekiau šį vaistą daugeliui tų, kurie patys tarnauja
mūsų visuomenei. RCMP pareigūnai netgi siuntė pas mane gydyti pacientus, kurie mirė nuo galutinio vėžio,
todėl daugelis pareigūnų žino, kad ši natūrali medžiaga veikia. Kalbant apie ligas, policija nesiskiria nuo mūsų,
ji taip pat bijo vėžio ir kitų rimtų ligų.

Vis dėlto atrodo, kad policijai labai sunku sukti galvą, kad mūsų vyriausybės politika dėl kanapių medicinos
žudo juos ir jų šeimas.  Dauguma policijos pareigūnų bando atsikratyti  savo neteisėtų veiksmų, susijusių su
reidais prieš kanapių vaistus vartojančius asmenis, sakydami, kad jie tiesiog atlieka savo darbą. Tačiau ta pačia
linija  naudojosi  tie,  kurie  dirbo  Hitlerio  mirties  stovyklose,  ir  tai  nepateisino  jų  elgesio  anuomet,  taip  pat
nepateisina šiandieninio policijos pajėgų elgesio.

Atėjo laikas policijai pabusti, ką jie daro. Ar policijos pareigūnai mano, kad neteisinga, kad visuomenė augina
vaistingiausią augalą žemėje,  kad galėtų gaminti  šį vaistą? O gal jie patys neieškotų šio aliejaus,  jei  turėtų
mylimą žmogų, kuris miršta ir kuriam reikia gydymo? Tikiuosi, kad jie tai padarys, todėl galbūt laikas policijai
pradėti nukreipti ginklus į tikruosius nusikaltėlius.

Visuomenei paneigti kanapių vaistų vartojimą yra nusikaltimas, o policija turi nustoti vykdyti įstatymus, kurie
buvo  priimti  prieš  kanapių  naudojimą  medicinos  reikmėms.  Kanapės  yra  tiesiog  natūralus  nekenksmingas
gydomasis augalas. Taigi, kaip policija ar kas nors kitas gali pagalvoti, kad turi teisę atimti asmenį, turintį rimtų
sveikatos  problemų,  neleisti  laisvai  naudoti  šios  medžiagos?  “Rickas  Simpsonas,  Kanapės:  vaistingiausias
augalas

Kodėl tai vadinama RSO?

„Rikas nepradėjo to vadinti RSO, kiti tai padarė. Tai geras terminas, nes jis veda žmones prie Riko informacijos
apie metodus ir medžiagas.  Rikas yra pagrįstai  susirūpinęs dėl žmonių,  kurie aliejų,  pagamintą ne pagal jo
metodus ir  rekomenduojamas pradines  medžiagas,  vadina  „Phoenix Tears“ arba RSO. Jis  žino,  kas padėjo
sukaupus  didelę  patirtį  gydant  pacientus,  ir  nori  užtikrinti,  kad  labai  sergantys  žmonės  gautų  tai,  kas,  jo
nuomone, veikia, o ne tai, kas „gali būti taip gerai“ tuo pačiu pavadinimu ... “Matthew
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„Be Riko ir  jo  vaizdo įrašo  nebūčiau  žinojęs,  kad  jis  gydo vėžį  ...  nors  aš  buvau vartotojas  ir  augintojas
maždaug 27 metus, nežinojau, kad jame yra šių savybių ... dabar aš tai darau Riko Simpsono dėka. .. ir be jo
drąsos ir nuoširdumo mes visi gyventume tamsoje ... dėl šios priežasties manau, kad RSO yra geras aliejaus
pavadinimas ... bet RSO turi būti sudarytas pagal RS nurodymus ... ne kažkoks kvapas, idėja, kas geriausia ... jei
jis nesugadintas - nesitaisyk “. Petras

„Džekas Hereras pradėjo jį vadinti„ Rick Simpson Oil “arba RSO. Rikas nenorėjo to taip pavadinti ir prireikė
šiek tiek laiko, kad įtikintų jį, jog tai iš tikrųjų yra gera idėja. Apgaulė ta, kad ten yra daug kanapių/kanapių
aliejų ir yra daug būdų, kaip gaminti  aliejų ar ekstraktą,  o daugelis pacientų buvo apgauti  pirkti prastesnės
kokybės aliejų ar ekstraktus.

RSO gaminamas naudojant specifinį metodą, iš konkrečių medžiagų ir konkrečiu būdu, todėl jį reikėtų vadinti
tuo, kas jis yra - RSO. RSO nėra BHO (butano medaus aliejus), RSO yra dekarboksilintas ir labai stiprus bei
raminantis.  Geriausias  RSO yra  95–98% THC,  1–2% CBD ir  labai  stiprus  bei  raminantis.  Dauguma kitų
ekstrahavimo būdų tiesiog nesukurs dekarboksilintos ir tokios stiprios alyvos, kuri reikalauja daug papildomo
darbo. Paprastai  apdorojame didelius kanapių kiekius,  o Rick metodas yra labai efektyvus ir  supaprastintas
dideliems kanapių kiekiams apdoroti. Galite apdoroti kilogramą kanapių ir pagaminti aliejų mažiau nei per dvi
valandas, naudodami įrangą, kurią lengva rasti daugelyje pasaulio vietų. Esmė ta, kad vaistas būtų pagamintas
kuo greičiau, kad pacientui nereikėtų laukti. “JB

„Man nerūpi, kaip tai vadinasi !!! Prašau, vadink tai, kaip nori, bet nešvaistyk tokio žmogaus kaip Rikas, kuris
išgelbėjo tūkstančius gyvybių ir visą gyvenimą atidavė šio žodžio skleidimui. Tai tiesiog netinka !! " Donna

„Aš tai visą laiką vadinu„ kanapių aliejumi “, nes taip yra, jis yra žodyne, tik dar vienas žodis„ Kanapės “. Tai
senos mados terminas, tačiau teisingas terminas. Visi žinome, apie ką jis kalba “. Dionas

„Magija  slypi  rutulinėje  trichomos  galvutėje.  Niekur  kitur  augale  nėra  THC.  Augalas  gamina  THC,  kad
apsaugotų savo reprodukcines dalis. Kuo arčiau tų dalių, pumpurų, tuo daugiau trichomų. Todėl pumpurai turi
daugiausiai vaistų. Tai mokslas, o ne spekuliacijos. Dar kartą ačiū Rikai, kad įkvėpėte mane gaminti geriausią
aliejų. Puikus skaidrus gintaro aliejus “. Toni

„Kiek kukurūzų? Visi nesutinkame su J. B. Pigiau būtų gražu, bet eik dabar “. Rikas

- Rikai, jei kanapės būtų auginamos tūkstančiuose hektarų laukuose, kiek norėtum už tai sumokėti? 20 dolerių
už kilogramą? Arba mažiau?

Jūs tikrai turite pradėti galvoti tonomis kanapių, o ne gramais. Aliejaus paklausa bus tokia didelė, kad nebus
galima auginti viso augalo tik „medicininiuose šiltnamiuose“. Stipriausios ir raminamosios padermės turės būti
auginamos milijonuose hektarų žemės visame pasaulyje.

Pavyzdžiui,  kai  tik  moterys  supras,  ką  aliejus  gali  padaryti  su  oda  ir  raukšlėmis,  jos  pareikalaus  20–30%
geriausio  aliejaus  visuose  kosmetikos  gaminiuose,  ir  staiga  atsiras  milijonų  tonų.  geriausias  aliejus  tik
kosmetikai. Tada įpilkite dar kelis šimtus milijonų tonų alyvos, skirtos ligoninėms.

Kilogramui aliejaus pagaminti reikia 5–8 kilogramų sauso pumpuro. Iš vieno kilogramo aliejaus pagaminsite 5
kilogramus  kosmetikos  gaminių  -  tai  yra  100  stiklainių  su  50  g  tepalo/kremo/losjono/lūpų  dažų/veido
kremo/šampūno. Ir šimtas stiklainių kanapių tepalų/kremų/losjonų/lūpų dažų/veido kremų/šampūnų yra nieko,
tai galite lengvai atiduoti per dieną, visada rasite ką nors, kas galėtų juos panaudoti.

Taigi vėl pradėkite galvoti tonomis, o ne gramais. Žinau, kad dabartinės kainos yra daug didesnės. Nesu jais
patenkinta  ir  darysiu  viską,  ką  galiu,  kad  lauko  lauko  pumpurai  išaugtų  iki  maždaug  10–20  dolerių  už
kilogramą. Nes tokia kaina suteiktų darbą ir gerą darbą milijonams ūkininkų visame pasaulyje. Ir tai atneštų
labai teigiamų pokyčių mūsų visų gyvenime. JB

„Leiskite apibendrinti didžiąją dalį to, kas vyksta aplink„ Rick Simpson Oil “. Instrukcijos nurodo žmonėms A,
B, C ir D. Žmonės jas skaito ir klausia - jei aš nepadarysiu A, ar B, C ir D vis tiek veiks? Jei nepadarysiu B, ar
A, C ir D vis tiek veiks? Jei nepadarysiu C, ar veiks A, B ir D? Ką daryti, jei nepadarysiu D, ar A, B ir C vis
tiek veiks? O kas, jei aš darysiu A, B, C ir D skirtingai, ar jis vis tiek duos tikrąjį?
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Bendras  atsakymas  yra:  ne,  nebus.  Jei  norite  sukurti  RSO,  vadovaukitės  žodžio  instrukcijomis.  Jei  norite
gaminti  ką  nors  kita,  vadovaukitės  kitomis  instrukcijomis.  Tačiau  neprašykite  mūsų būti  atsakingiems,  kai
gaminate kitokio tipo aliejų, o gydymas nepavyksta ir baigiasi bereikalinga paciento mirtimi.

Jei  atliksite  A, B, C ir D, aliejus veiks geriausiai.  Štai  kodėl instrukcijos  yra. Jei  ne,  tai  neveiks arba gali
neveikti. Tai taip paprasta, ar ne?

Ką asmeniškai norėtumėte gauti, jei jums prireiktų vaisto? Kažkas, kas pasirodė esąs toks geras, ar kažkas kito,
kad aliejų gaminęs asmuo galėtų įrodyti  ar  paneigti  savo hipotezę ar „metodą“? Tai jūsų gyvenimas.  Taigi
būkite atsargūs, pagalvokite patys ir mokykitės iš tų, kurie ėjo šiuo keliu prieš jus.

Geriausi linkėjimai Jums. Jindrichas Bayeris “
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Tikimės, kad ši knyga jums padėjo. 
Dabar jūsų eilė padėti mums padėti kitiems.

Šios knygos kūrimas ir dalijimasis informacija yra meilės darbas. Deja, meilė
nemoka sąskaitų.

Stengiamės išversti  šią knygą į  daugiau nei  300 kalbų ir parašyti  dar 10
skirtingų knygų šia tema.

Tikimės tokių žmonių kaip jūs, kurie padės padengti vertimo, tyrimų ir kt.
Išlaidas.

Padėkite dabar grįždami į  svetainę adresu  http://www.hempcures.work ir
spustelėję žemiau esantį mygtuką DONATE per „PayPal“ ir paaukokite viską,
kas, jūsų manymu, yra verta jums ir jūsų artimiesiems.

Arba  galite  naudoti  „PayPal“,  kad  tiesiogiai  nusiųstumėte  auką
DONATE@HEMPCURES.WORK arba galite paaukoti per „BitCoin“: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Dėkojame už jūsų paramą ir linkime jums ir jūsų artimiesiems sveiko ir 
laimingo kanapių gyvenimo.
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